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CURA PARA O CANCRO: O PROTOCOLLO DE RICK SIMPSON

O protocolo Rick Simpson

“Comeza a xente con doses minúsculas, do tamaño de medio gran de arroz seco de gran curto. Aínda que o
aceite é inofensivo, menos é mellor que máis para os que comezan o tratamento. Ao principio, tome só unha
pequena mancha desta substancia incrible cada oito horas, despois aumente a dosificación cada catro días de
xeito regular e pronto aumentará a súa tolerancia. Se a persoa di que non sentiu os seus efectos ou que só os
sentiu lixeiramente, considero que é unha boa dosificación para principiantes. Só desexa obter un pouco dos
medicamentos no seu sistema para que poidan comezar a afacerse.

Nunca sabes exactamente como responderá a persoa, así que procede lentamente e aumenta a súa dosificación
cada catro días, ata que o paciente poida inxerir un gramo cada 24 horas. A mellor forma de logralo é que tomen
doses que equivalen a un terzo de gramo cada oito horas, unha vez que estean afeitos ao seu uso. Aínda así,
gustaríame lembrar aos que experimentan dificultades que a súa dosificación pode elevarse máis lentamente,
pero para obter os mellores resultados, debería inxerirse o máis rápido posible.

Estas son as instrucións de dosificación que recomenda Rick, se o paciente pode aumentar a súa tolerancia con
suficiente rapidez. Se se segue este protocolo, moitos pacientes poden traballar ata tres horas en que poden
inxerir un terzo de gramo cada 8 horas. Pero, de media, normalmente a maioría dos pacientes tardan de catro a
cinco semanas antes de que poidan inxerir esta cantidade por dose, e despois poden seguir tomando un gramo
ao día ata que se curan ou se controla o seu estado.

A Rick gústalle subministrar este medicamento en xiringas de plástico, que non teñen agullas, senón que só hai
unha pequena abertura pola que se pode espremer o aceite. El di que proporcionar o aceite deste xeito facilita ao
paciente medir as súas doses e evita que as substancias estrañas contaminen a medicación.

A forma máis sinxela para a maioría de comprender a cantidade que deben inxerir é comparalo con algo así
como o arroz seco de gran curto. A dose para principiantes debe ser aproximadamente a metade do tamaño dun
destes  grans  de  arroz  ou  aproximadamente  unha oitava  de  polgada  de  longo,  esta  cantidade  sería  igual  a
aproximadamente  un  cuarto  de  pinga.  Nalgúns  casos,  aqueles  cunha  tolerancia  moi  baixa  poden  incluso
considerar que isto pode ser demasiado para manexalos cómodamente ao principio, polo que, se é necesario,
poderían comezar con menos aínda.

As doses deste tamaño deben inxerirse tres veces ao día, pola mañá cedo, a media tarde e aproximadamente
unha hora antes de que o paciente se deite. Todo o que un principiante ten que facer é sacar o equivalente a un
medio gran de arroz seco da xiringa de plástico e esa é a súa dose. Aínda que estamos a falar dunha cantidade
moi pequena e non fará dano ao paciente, debido á súa potencia, esta substancia debe usarse con respecto.

Despois de catro días con esta dosificación, entón duplícase ata doses que igualan o tamaño dun gran de arroz,
ou doses que duran aproximadamente un cuarto de polgada cando se sacan da xiringa.  Despois, catro días
despois, a dosificación volve duplicarse e continúa cada catro días ata que o paciente pode inxerir o equivalente
a dezaseis grans de arroz por dose. Esta cantidade equivale a aproximadamente oito a nove gotas de aceite por
dose, que é aproximadamente un terzo de gramo.

Un ml é algo máis dun gramo en peso, polo que se os pacientes o desexan, poden usar esta medición para
determinar a súa dosificación. Nese momento, os pacientes adoitan continuar con esta dosificación ata acadar o
efecto desexado coa súa condición médica. Haberá pacientes que non poderán aumentar a súa dosificación con
tanta rapidez, pero Rick insta a tomala o máis rápido posible, polo que o aceite pode aliviar o seu sufrimento.
Ademais, haberá quen poida tomar este medicamento máis rápido e Rick non ten ningún problema niso, sempre
que o paciente estea cómodo tomándoo máis rápido, simplemente significa que se curarán máis rápido.

En realidade, Rick considera que os pacientes deben permanecer na súa propia zona de confort cando se trata do
uso deste medicamento. Pero aínda pensa que calquera persoa cunha condición grave non debería xogar con
esta substancia, xa que se non se toma correctamente pode que non poida superar a condición que pretendía
tratar.
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Debido a que este medicamento é tan seguro de usar, non adoitamos medir exactamente as doses, pero para
aqueles  aos  que  lles  gustan  as  medidas  precisas  e  teñen  escalas  de  suficiente  precisión,  comece  con
aproximadamente 0,01 g (10 mg) ou menos tres veces ao día durante o primeiro catro días. Despois, se pode,
duplícao a 0,02 g (20 mg) durante catro días, despois a 0,04 g (40 mg) durante catro días, 0,08 g (80 mg)
durante catro días, 0,16 g (160 mg) durante catro días e despois 0,32 de gramo (320 mg). Este sería o programa
de dosificación ideal para aqueles que poden inxerir esta substancia rapidamente. Tamén é bo saber que as
doses de 1-5 mg adoitan tolerarse sen síntomas.

Cando podes traballar con cepas de alta calidade de brotes Indica, o aceite que se produce será extremadamente
sedante. Este é o efecto que terá o petróleo se produciu o verdadeiro "Rick Simpson Oil" e hai pouco do que
preocuparse. Os pacientes simplemente quedan durmidos e finalmente espertarán. Algúns poden sentirse un
pouco apedreados ao principio, pero resultarán ilesos e normalmente dentro dunha hora despois de levantarse,
esa sensación de sono desaparece.  Se o aceite  se produce a partir  de variedades  sativa de cáñamo,  espera
problemas e unha alta enerxía duradeira sativa. Non quere que as persoas con enfermidades graves como o
cancro intenten tomar aceite con estes efectos e o paciente non recibirá  os beneficios medicinais que pode
proporcionar unha boa indica. Non a todo o mundo lle gusta estar alto e non é o punto de vista medicinal que se
lapide excesivamente nesta substancia.

A cuestión é introducir o medicamento no paciente tres veces ao día. O paciente pode simplemente poñelo no
dedo e logo rasparllo nos dentes. Despois, tome unha bebida de auga fría ou té e deberían resultar bastante
fáciles de tragar. Algunhas cepas producen un extracto que non ten un sabor agradable pero é fácil de tratar.
Simplemente coloque a dose dos pacientes nun anaquiño de pan e déixaa, logo bótea na boca e déalles unha
bebida de auga. O mesmo se pode facer co uso de plátanos ou outro tipo de froita. A idea é meter o aceite no
paciente o máis rápido posible, pero a Rick aínda lle gusta ver que permanecen na súa zona de confort.

Todo o mundo é diferente e a nosa tolerancia a este medicamento variará de persoa a persoa, así que asegúrese
de que o paciente estea cómodo coa cantidade que está inxerindo. Con moitas condicións graves, é importante
que  os  pacientes  inxiran  este  medicamento  rapidamente,  polo  que  poden  ter  mellores  posibilidades  de
sobrevivir. Como xa mencionei, aínda que o aceite é inofensivo, se se toma demasiado, a miúdo aos pacientes
non lles gusta a experiencia. Entón, elabore a súa dosificación lentamente; así se sentirán cómodos co seu uso.

Aínda así,  como nos gusta dicir,  as enfermidades agresivas deberían tratarse de xeito agresivo, polo que se
tivese algo que puña en perigo a vida, inxeriría o máximo de extracto que puidese tomar no menor período de
tempo posible. Creo que paga a pena estar preparado, polo que os que poidan deberían empezar a acostumarse
aos efectos do aceite canto antes, porque entón saberán que esperar, se algunha vez necesitan tomar doses máis
grandes.

O tratamento estándar para restablecer o seu corpo a un bo estado de saúde é de 60 gramos de aceite de alta
calidade inxerido nun período de tres meses. Para aqueles que tomaron quimioterapia e radiación, é unha boa
idea inxerir de 120 a 180 gramos de aceite canto antes. Normalmente, 60 g poden curar un cancro grave, pero
para aqueles que resultaron danados polo sistema médico, moitas veces son necesarios máis para evitar que o
cancro volva e para desfacer os danos que deixaron estes tratamentos.

Unha vez que o paciente estea san de novo, pode baixar a dosificación a un ou dous gramos ao mes ou canto lle
guste inxerir ao paciente; desde a nosa perspectiva, canto máis mellor. Non omita as doses de mantemento, xa
que son importantes para manter unha boa saúde. Un gramo ao mes ou unha pinga ao día despois do traballo
pola noite non soa moito pero, segundo Rick, debería ser suficiente para manter o corpo saudable.

Ademais, gústalle que os pacientes utilicen outras cousas naturais como sementes de mazá e herba de trigo
xunto co tratamento con aceite.  Pola miña experiencia,  tamén faría que os pacientes  comeran sementes  de
cáñamo, xa que o aceite que conteñen é tan nutritivo e bo para o corpo.
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Rick tamén cre que os pacientes deben tratar de aumentar o pH dos seus corpos o máis rápido posible inxerindo
cousas como sandía ou zume de limón, etc. Di que isto é da maior importancia e facelo pode darlle ao paciente
unha oportunidade moito mellor de sobrevivir.

Os pacientes tamén deben comezar a comer máis froitas e verduras crúas e comer menos carne, especialmente
as variedades procesadas,  que conteñen máis toxinas.  Rick cre firmemente no uso de máquinas de zume e
considera que grandes doses de vitamina C tamén poden ser de gran beneficio.

Este  é  o  protocolo  Rick  Simpson  e  é  a  razón  pola  que  o  seu  nome  será  coñecido  para  a  eternidade.
Probablemente sexa o descubrimento máis importante de todos os tempos e non se poida esaxerar o efecto
beneficioso do que este home nos deu. De que serve a medicina e a tecnoloxía modernas cando non funcionan?
Se queres ver resultados, proba o método de cura de Rick.

Criticáronnos por chamar a este aceite como unha cura, pero que máis se podería chamar a unha substancia que
se pode usar con éxito para tratar tantos problemas médicos? Algúns parecen pensar que as palabras curar todo
significa que este aceite  proporcionará vida eterna,  pero esa non foi a intención de Rick.  Certamente,  este
medicamento pode prolongar a súa vida e pode vivir moito máis tempo co seu uso, diso hai poucas dúbidas.
Aínda así, isto non significa que proporcione a vida eterna.

Este petróleo aínda non está dispoñible legalmente para a maioría, polo que levará moito tempo determinar
cantos anos engadidos pode proporcionar. Aínda non consideramos que este medicamento sexa un elixir da
inmortalidade e cremos firmemente que non o fai a proba de balas. Aínda así, como di Rick, se algunha vez
atopamos a clave da inmortalidade, está seguro de que o cáñamo será un ingrediente importante.

Non penses que cando o esteas a usar non podes contraer un virus. Aínda podes coller cousas como a gripe,
pero os seus efectos poden diminuír moito e recuperarte moito máis rápido. En caso de pandemia ou algo así, se
inxire ou xa está inxerindo o marabilloso aceite que esta planta pode proporcionar, as súas posibilidades de
supervivencia aumentarán definitivamente. " Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story

Información de dosificación

Hai algún protocolo para o tratamento?

"Hai un protocolo e débese seguir para garantir que o tratamento é eficaz. Pódense usar pequenas cantidades de
aceite para tratar o cancro de pel e outras afeccións tópicamente ou pode vaporizarse e inhalarse para axudar a
tratar as afeccións pulmonares. O aceite tamén pode ser absorbido no corpo se se usa en forma de supositorio
ou, por suposto, pode inxerirse directamente por vía oral. Para tratar os cancros internos, o paciente debe inxerir
o aceite o máis rápido posible. En xeral, sempre quere levar este medicamento á zona que está causando o
problema do xeito máis sensato. Por exemplo, se estiveses a tratar o cancro de intestino, o medio máis eficaz de
tratamento probablemente sería tomar o aceite en forma de supositorio.

O paciente medio pode inxerir un tratamento completo contra o cancro de 60 gramos nuns 90 días. As persoas
que sufriron danos por radioterapia e quimioterapia ou pacientes que sufriron durante anos con EM e outras
enfermidades graves atoparán nalgúns casos que os seus problemas médicos poden tardar bastante en curarse.

Aqueles que sufriron graves danos no sistema médico e están a comezar o tratamento deben darse conta de que
este aceite natural non produce unha cura instantánea. A miúdo, estes pacientes requiren moito máis aceite e
haberá que tomalo durante un período máis longo. Estes pacientes deberían intentar inxerir de 120 a 180 gramos
durante seis meses para desfacer o dano que deixou toda a quimioterapia e a radiación e reparar os danos
causados  por outras enfermidades de longa duración e o que se usou para tratalos. Unha vez que o paciente
estea curado e se desfan todos os danos ou se controle a enfermidade, recoméndolles que sigan tomando unha
dose de mantemento  de 1 a 2 gramos de aceite  ao mes para manter  unha boa saúde.  Para un adulto,  isto
equivaldría a unha gota ao día e, unha vez que están afeitos ao seu uso, nin sequera senten os seus efectos, así
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que realmente non podo imaxinar que este sexa un prezo demasiado alto para pagar unha boa saúde ". Rick
Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Por que son tan importantes as doses de mantemento?

"Todo o mundo debería tomar doses de mantemento para manter o seu corpo desintoxicado e nun bo estado de
saúde.  Todo  o  que  se  precisa  é  de  1  a  2  gramos  de  aceite  ao  mes,  só  inxerir  unha  gota  pola  noite
aproximadamente unha hora antes de deitarse. Isto darache unha boa noite de sono e incluso proporcionará certa
protección contra a radiación que emana de Xapón e doutros lugares.

O aceite funciona co teu corpo para manterte saudable e para protexerte dunha gran variedade de problemas de
saúde. Nin sequera permitiría a un fillo meu tomar estas horribles vacinas e disparos que persoas como Bill
Gates están intentando botar polas nosas gorxas. Se quero protexer aos meus fillos de cousas como a gripe,
confiaré no aceite de cáñamo producido correctamente, xa que sei que é eficaz e non causará ningún dano.

Suxiro que os pacientes comecen con tres doses ao día do tamaño dun medio de gran de arroz seco de gran
curto. Unha dose coma esta equivale a aproximadamente ¼ dunha pinga, polo que, como podes ver, na maioría
dos casos os principiantes deberían comezar con doses moi pequenas.

A única vez que recomendaría que os pacientes comezasen con doses maiores sería sacalos rapidamente de
adictivos e perigosos medicamentos para a dor ou se estivesen á porta da morte. Cando as persoas que usan
estes  medicamentos  comezan  o  tratamento  con aceite,  normalmente  cortan  os  medicamentos  para  a  dor  á
metade. O obxectivo é inxerir aceite suficiente para coidar a dor e axudar ao paciente a liberarse do uso destas
perigosas drogas adictivas. Tomar o aceite facilita moito ao paciente a realización desta tarefa e sufrirá menos
problemas de abstinencia porque o aceite funciona de marabilla para romper as adiccións.

Para os que se atopan nesta situación, creo que a súa primeira dose debería ser o dobre do que inxeriría o
principiante medio. Despois deberían aumentar a dosificación o máis rápido posible ata chegar ao punto en que
non necesiten outros medicamentos para controlar a dor. Ao quitar a xente de cousas como a morfina, pode
atopar algúns problemas. Ás veces, cando mesturas aceite e morfina, pode facer que os efectos da morfina sexan
aínda máis pronunciados e o paciente poida comezar a alucinar.

Isto só é un inconveniente a curto prazo, xa que a medida que se reduce a inxestión de morfina do paciente, as
alucinacións  diminuirán  ata  que  xa  non  se  produzan.  Na  maioría  dos  casos,  sacar  aos  pacientes  destas
substancias  presenta  poucos  problemas,  polo  que  non  esperes  ter  demasiados  problemas.  A  medida  que
continúan  aumentando  a  súa  dosificación,  o  paciente  desenvolverá  unha  maior  tolerancia  e  pronto  xa  nin
sentirán os efectos do aceite. Unha vez que isto ocorre, poden inxerir calquera cantidade de aceite que se precise
moi rapidamente ata que se curen.

Despois de catro días tomando unha dosificación para principiantes, a maioría da xente é capaz de aumentar a
cantidade que está inxerindo. Suxiro que isto teña lugar cada catro días, porque isto permite ao paciente tempo
para acumular a súa tolerancia a esta substancia. A persoa media leva catro a cinco semanas chegar ao punto de
inxerir un gramo por día. Isto significa que o paciente inxeriría de 8 a 9 gotas de aceite de alta calidade cada
oito  horas.  Unha  vez  que  chegan  a  esta  dosificación,  o  paciente  pode  continuar  a  este  ritmo  ata  que  a
enfermidade desapareza ou estea baixo control.

Moitos pacientes desenvolven unha tolerancia a este medicamento moi rápido e poden tomar o aceite a un ritmo
moito máis rápido. Se é unha destas persoas, non dubide en inxerir esta substancia o máis rápido que queiras, xa
que o resultado final será que curarás moito máis rápido. Sempre advirto aos pacientes que permanezan na súa
propia zona de confort co uso deste medicamento, pero se o aceite pode tomarse máis rápido, dálle ao paciente
unha mellor oportunidade de sobrevivir.

Este método permite ao corpo aumentar a súa tolerancia lentamente e despois de catro a cinco semanas, a
maioría da xente non ten problemas para inxerir un gramo ao día ou incluso máis nalgúns casos. Para a persoa
media que aumenta a súa dosificación cada catro días, normalmente atópanse poucos problemas. De feito, teño

8



CURA PARA O CANCRO: O PROTOCOLLO DE RICK SIMPSON

informes de persoas que tomaron o aceite, que afirmaron que nin sequera subiron durante o tratamento. Todos
temos diferentes tolerancias a calquera medicamento, polo que considero que o mellor é permitir ao paciente
determinar que cantidade desta substancia está cómodo tomando.

O seu tamaño e peso corporal teñen pouco que ver coa súa tolerancia ao aceite de cáñamo. Vin a principiantes
que eran homes moi grandes tomar unha pinga deste aceite e, dentro dunha hora, nin sequera podían saír do
chesterfield. Mentres as súas mulleres que eran moito máis pequenas podían tomar a mesma dose e non sentir
nada.  Así, como podes ver, o tamaño non é un factor importante á hora de determinar  canto pode levar o
paciente, é realmente máis sobre o propio paciente.

Ten en conta ao comezar o tratamento con este medicamento que baixará a presión arterial. Se actualmente está
a tomar medicamentos para a presión arterial, comprobe a presión a miúdo, porque é moi probable que xa non
precise nada máis que o aceite para controlar a súa presión arterial en moi pouco tempo. Ademais, se o paciente
é diabético, debería controlar o azucre no sangue. Na maioría dos casos, a súa necesidade de insulina diminuirá
e algúns xa non requiren a sustancia.

Cando a xente toma o aceite, gústame ver como se manteñen dentro da súa zona de confort, pero a verdade é
que canto máis rápido o poidan tomar, mellor será a posibilidade de sobrevivir.

Tiven un home cunha tolerancia moi baixa que tardou sete meses en inxerir o tratamento de 60 g. Curou o seu
linfoma terminal, pero preferiría moito que puidera tomar todo o tratamento máis rápido.

Por sorte, poucas veces topo con pacientes que tardan tanto en inxerir o tratamento, pero sucede. Mesmo vin
pacientes que tomaron todo o tratamento nun mes e foron capaces de curar os seus cancros terminais. Polo
tanto, a taxa de inxestión de aceite depende na maior parte dos propios pacientes e da rapidez coa que poden
construír a súa tolerancia.

Ao final do seu tratamento, a maioría da xente segue tomando o aceite, pero a un ritmo moi reducido. Como
mencionei antes, aproximadamente un ou dous gramos ao mes, o que equivale a unha gota de aceite antes de
deitarse cada noite, sería unha boa dose de mantemento.

Non me gusta ver que a xente sobredose do aceite, pero unha sobredose non fai dano, polo que non se asuste se
isto ocorre.  O principal  efecto  secundario  deste  medicamento  é  o sono e o descanso,  que xogan un papel
importante no proceso de curación. Normalmente, dentro dunha hora despois de tomar unha dose, o aceite dille
que se deite e relaxe. Non combates a sensación de sono, só tes que sentirse cómodo e deixar que o aceite che
dea o descanso que necesitas. Na maioría dos casos, no prazo dun mes, o cansazo durante o día asociado a este
tratamento desaparece pero o paciente segue durmindo moi ben pola noite.

Dígolles aos pacientes que están a morrer de cancro que o aceite fará unha das dúas cousas: ou curará o seu
cancro e seguirán vivindo ou, nos casos en que sexa demasiado tarde para afectar a cura, o aceite aliviarase a
súa saída e polo menos poden morrer sen moito sufrimento e manter a súa dignidade.

O aceite de cánabo ten unha taxa de éxito moi alta no tratamento do cancro e a maioría adoita sobrevivir. Por
desgraza, moitas persoas que acoden a min foron moi danadas polo sistema médico coa súa quimioterapia e
radiación, etc. Os danos que causan estes tratamentos teñen un efecto duradeiro e as persoas que sufriron estes
chamados tratamentos son as máis difíciles de curar. Pero non te desesperes, porque aínda que estiveses moi
danado, este petróleo aínda ten unha taxa de éxito do 70 ao 80%.

Se se produce e usa correctamente, a medicina do cáñamo é a mellor cura natural deste planeta. Non importa o
que sufra unha persoa, debería probar o aceite e ver que pode facer para axudala. Se realmente estás canso de
sufrir, dáte un descanso e proba algo que realmente funcione. Unha vez que experimentes o que pode facer este
medicamento,  comprenderás  por  que  a  historia  e  eu  chamamos  a  medicina  do  cáñamo unha cura.  "  Rick
Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Outras cousas naturais que podes facer poden axudarche
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"Cando os pacientes  veñen a min buscar aceite  para tratar  o cancro,  o primeiro que lles digo que fagan é
cambiar de dieta. Tente manterse afastado das proteínas animais o máximo posible, xa que este tipo de proteínas
favorecen o crecemento do cancro. Obteña unha máquina de zume e comece a comer cantas froitas e verduras
crúas sexa posible, porque a proteína vexetal combate o crecemento do cancro. Deixa de usar azucre e substitúe
o seu uso por edulcorantes naturais como o mel cru.

Aumente o pH do paciente o máis rápido posible inxerindo cousas como sandía e zume de limón, etc.  Ao
cancro gústalle un ambiente ácido e cando eleva o pH do corpo dificulta a supervivencia das células cancerosas.

Hai décadas, os investigadores obtiveron excelentes resultados no tratamento do cancro con mega doses de
vitamina C, que se inxectou directamente no torrente sanguíneo do paciente, do mesmo xeito que os médicos
inxectan quimioterapia, pero sen os efectos secundarios devastadores que poden causar a morte do paciente.
Polo tanto, creo que grandes doses de vitaminas poden ser de gran beneficio para os pacientes que padecen
enfermidades graves como o cancro.

Tamén que o paciente comece as sementes de dúas mazás todos os días, isto daralle unha boa dose diaria de
B17, que tamén se coñece como laetrile. Hai anos, había moita propaganda sobre que este tratamento non era
seguro, pero estas acusacións resultaron falsas. En realidade, o B17 ten un historial bastante bo no tratamento do
cancro. Tamén hai outras cousas naturais como a herba de trigo e as algas verdes azuis que tamén pode ter
beneficios. Hai uns anos, un médico en Italia incluso curaba algúns tipos de cancro co uso de bicarbonato de
sodio, polo que debemos manter a mente aberta a todas as posibilidades.

Moitas  persoas  que  usaron  o  aceite  para  tratar  os  seus  cancros  non  cambiaron  nada,  pero  o  aceite  aínda
funcionou a súa maxia e curáronse. Aínda así, se tes unha enfermidade grave como o cancro, creo que é unha
boa idea tomar outras cousas naturais que poidan axudar ao petróleo a erradicalo e darlle mellores posibilidades
de sobrevivir.

O máis importante de todo é que a xente ten que darse conta que na súa maior parte o que proporciona o sistema
médico fai moito máis mal que ben. Esa é a razón pola que lles digo ás persoas que se poñen en contacto
comigo que, se queren sobrevivir, o mellor é manterse o máis lonxe posible do sistema médico.

Ese é o triste estado no que se atopa o sistema médico que hoxe temos e non cambiará ata que as persoas que
traballan dentro deste sistema finalmente se decaten de que os produtos químicos e o veleno non curan. Polo
que a min respecta, o que hoxe practican a maioría dos médicos dificilmente podería considerarse medicina.
Sería moito máis preciso chamalo polo seu verdadeiro nome, tolemia.

Dende o meu punto de vista, calquera persoa con cancro debería estar a facer todo o posible para optimizar as
súas posibilidades de supervivencia. Entón, tome por suposto aceite de cáñamo para tratar o cancro, pero creo
que o mellor sería incluír tamén outros tratamentos beneficiosos naturais ". Rick Simpson, cánabo: a planta
máis medicinal

Consellos adicionais para pacientes con cancro de pulmón

P. Este estivo no aceite durante algún tempo e aínda tivo que usar analxésicos, polo que buscamos máis formas
de axudar ao paciente. 

A.1) Fai outro lote de aceite e intenta mesturalo co que tes, busca o aceite máis sedante posible, non queres
energizar ao paciente.

2) Intente producir o aceite a partir de máis dunha cepa á vez, se é posible, normalmente ten un mellor efecto
alfombra dese xeito. De novo, busque o poder máis brutal e sedante do material de partida e do aceite.
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3) Sería mellor que deixase de usar o aceite en cápsulas. Quere algo na súa boca para absorción sublingual
adicional (ten un mellor efecto analgésico dese xeito)

4) Faga supositorios de 0,3-0,5 g con manteiga de cacao e faga que os use polo menos dúas veces ao día; pode
usalo analoxicamente e doutro xeito. 

5) Fágaa vaporizar o aceite varias veces ao día: deséxase toser, ten que toser todo o que non pertence aos seus
pulmóns, incluídos eses tumores (simplemente se encollerán e logo desmoronaranse e toserá).

6) Fai unha tintura de aceite con alcol (20-30-50%, dependendo da cantidade de aceite que teñas; 1-2 ml de
aceite en 4 ml de 96-99% de alcohol) e aplícaa no lugar no que foi operada cun contagotas ou un contagotas:
normalmente faranse unha ou dúas gotas e deste xeito podes aforrar moito aceite. Por suposto, tamén podes
aplicar un pouco de aceite directamente no lugar e cubrilo cun vendaje e repetilo cada tres días ou cando caia o
vendaje.

7) Faga unha crema con manteiga de karité ou disolva un pouco de aceite de semente de cáñamo quente ou
aceite de oliva virxe extra de alta calidade e frótao na zona varias veces ao día. Isto debería axudar a eliminar a
dor nas costelas e tamén podes usala para as feridas da cama e calquera cousa da pel.

8) Inclúa na súa dieta sementes de cáñamo, corazóns de cáñamo e aceite de cáñamo - polo menos un puñado de
sementes / corazóns ou 1-3 culleres de sopa de aceite de cáñamo. 

9) Aumenta o pH do seu corpo con sandía e zume de limón, etc., fai que coma sementes de dúas mazás todos os
días (B17). 

10) Tente substituír os analxésicos e os parches polo aceite o antes posible. Se comeza a aplicar o aceite por vía
tópica, debería axudar moito. Os supositorios tamén fan marabillas para as afeccións pulmonares. Canto máis
aceite inxira e máis rápido o fai, mellor. Debería quedar un gramo ou máis ao día ata que vence a enfermidade e
despois manter unha dose de mantemento de 1-2 g ao mes. Lea e siga as demais instrucións do noso sitio tamén.
Os mellores desexos, JB e RS

Vías de administración

Que vías de administración do aceite recomenda e cales son as súas respectivas vantaxes?

"Sempre lles suxiro aos pacientes que inxiran o aceite por vía oral para afeccións internas ou que só devolvan o
seu corpo a un estado de boa saúde. Despois dunhas décadas de estar expostos a toxinas no noso día a día,
incluso aqueles que pensen en si mesmos como saudables deberían considerar inxerir un tratamento completo
de 60 g para desintoxicar o seu corpo antes de que estas substancias poidan causar problemas coa súa saúde.

Para tratar moitas enfermidades como hemorroides ou cancro de intestino, etc., pode ser mellor usar o aceite en
forma de supositorio. A maioría da xente non se decata, pero tomar o aceite no seu corpo deste xeito é unha das
formas máis efectivas de realizar a tarefa.

Creo que é beneficioso para o paciente que o aceite se administre o máis preto posible dun tumor ou do que se
estea a tratar. Polo tanto, se tes problemas intestinais, é probable que os supositorios funcionen mellor, pero se
tes algo así como o cancro de garganta inxeriría o aceite por boca.

Durante anos, médicos e investigadores inxectaron con THC tumores en animais de laboratorio e obtiveron bos
resultados. Non obstante, por desgraza, non farán o mesmo cun paciente con cancro que morre, polo que unha
vez máis isto pon de manifesto o fracaso do noso sistema médico para facer o correcto para o paciente. Se os
médicos só recoñecesen este incrible medicamento polo que é e comezasen a funcionar correctamente con esta
substancia, moitos dos que agora están morrendo poderían salvarse.

Moitas veces,  os pacientes  acoden a min con cancro de pulmón e outras afeccións pulmonares.  Para estas
persoas, recomendo o uso dun vaporizador ademais de inxerir o aceite. Vaporizar este medicamento xunto con
inxerilo  pode  ter  un  efecto  moi  beneficioso  para  os  que  padecen  cancro  de  pulmón  ou  outras  afeccións
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pulmonares. Todo o que un paciente ten que facer é inxerir a súa dose regular e despois quentar un vaporizador
e inhalar os canabinoides vaporizados nos seus pulmóns. Isto podería facerse cada oito horas cando inxiren a
súa dosificación regular e só requiriría que o paciente inhale os cannabinoides vaporizados un par de veces en
cada configuración. Ao usar este método, o cancro de pulmón está a ser atacado desde ambas as direccións e
isto pode aumentar moito a eficacia do tratamento.

Na maioría dos casos, os tumores simplemente desaparecen, pero teño noticia de que algúns pacientes toseron
pezas mortas dos tumores que padecían. Estou seguro de que esta non é unha experiencia que se gustaría, pero é
a forma natural de que os nosos pulmóns se libren de cousas que non deberían estar alí.

Ademais, coñezo pacientes que pasaron tumores durante o movemento intestinal, pero por suposto, isto tamén é
natural.  Nalgúns  casos,  é  posible  que  estes  tumores  encapsulados  mortos  teñan  que  ser  eliminados
cirurxicamente, se son demasiado grandes para pasar por medios naturais, polo que nunha situación coma esta
requiriríase un médico.

A xulgar polos que lles subministrei o petróleo a quen sufrían varias formas de cancro, non sei de ningún tipo
de cancro  que  este  aceite  non sería  eficaz  para  tratar.  Para  min,  todas  as  formas  de  cancro  son curables,
independentemente de onde elixa manifestarse no seu corpo. Canto menos dano reciba o paciente por parte do
sistema médico, maiores son as posibilidades de recuperación, polo que na miña opinión os que desexen curar o
seu cancro deberían usar este método natural comprobado ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Uso tópico

"Para uso tópico, o aceite pódese mesturar con cremas para a pel, locións para broncear, etc. Non obstante, para
afeccións graves da pel, aconsello que se use só o aceite en estado puro. Mesturar o aceite con calquera cousa
reducirá a potencia deste medicamento.  Aínda así,  moitas destas formas debilitadas de medicina do cánabo
poden ser bastante eficaces para tratar problemas de pel.

A miúdo recoméndolles unha tintura de cannabis para persoas con moi malas condicións de pel que se espallan
por grandes áreas do corpo. Unha tintura é simplemente aceite mesturado con alcol ou algún portador deste tipo.
Cando se usa un gotero para aplicar unha tintura sobre unha enfermidade da pel, o alcol fai que unha gota se
estenda por unha área bastante grande. O alcohol evapórase en poucos segundos, deixando a zona cuberta cunha
fina película de aceite.

As tinturas son un xeito rendible de administrar o aceite en extensas áreas e os propios pacientes poden axustar
a forza dunha tintura tal para adaptarse ás súas necesidades. Se alguén quere que a tintura sexa máis forte,
simplemente engade máis aceite; se queren debilitalo, engade máis alcol.

Cres que as tinturas de cáñamo poderían ser tan potentes coma o teu aceite de cáñamo?

Por volume, sería imposible que unha tintura de cáñamo fose tan potente coma o aceite puro. Un paciente pode
inxerir as súas doses mesturadas con alcol, pero de que serviría tomar este medicamento con alcohol? O aceite é
o medicamento e mesturalo  con alcohol  ou outros portadores  deste  tipo,  na miña opinión, non ten ningún
beneficio para o uso interno.

Actualmente,  hai  unha  empresa  farmacéutica  que  vende  unha  tintura  a  base  de  cannabis  demasiado  cara
chamada Sativex, que se pulveriza debaixo da lingua para aliviar a dor, etc. Subministrei aceite aos pacientes
que estaban a usar esta substancia e despois de experimentar os efectos do aceite, non tiñan necesitan ademais
mercar Sativex, xa que consideraron que o aceite que proporcionaba era máis eficaz. Para condicións tópicas,
pódese usar unha tintura para que o aceite vaia máis lonxe, pero para unha enfermidade grave da pel ou unha
infección, prefiro que se use aceite puro no seu tratamento.
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Cales son os principais usos para a aplicación tópica e foi testemuña de reaccións alérxicas ao aceite?

Atopei que as tinturas son eficaces para tratar moitas enfermidades da pel e usar o aceite deste xeito pode ser
moito menos malgastador. Para as persoas que están preocupadas polos seus complexos, simplemente mesturar
o aceite coa súa crema facial favorita e darse un bo rostro pode ter resultados dramáticos.

O herpes, o cancro de pel, as verrugas, os lunares e outras enfermidades da pel pódense tratar con aceite puro
sen reaccións  alérxicas  que eu saiba.  En realidade,  a  única  reacción que  presenciei  cando o aceite  se  usa
tópicamente  foi  causada  polas  vendas  empregadas  para  cubrilo.  Cando  usa  un  vendaje  durante  períodos
prolongados, pode provocar que a zona cuberta coa porción pegañenta do vendaje se irrite. Simplemente hai que
deixar de usar as vendas durante un ou dous días e a enfermidade desaparecerá.

Outra cousa que debo mencionar é que o aceite non permite que as vendas se peguen á ferida ou á infección que
se está  curando.  Pode que isto  non pareza  demasiado importante,  pero se algunha vez  pasou a agonía  de
eliminar unha venda que quedou pegada a unha ferida, comprenderá o que quero dicir.

Cando estaba en Canadá, a miúdo mesturaba aceites de diferentes variedades, porque poden variar moito nas
súas virtudes médicas. Ao facelo, descubrín que estes aceites mesturados tiñan un mellor efecto curativo xeral
en moitas condicións, polo que se está a planear producir aceite a maior escala, pode considerar facer o mesmo
". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Podes combinar varios tipos de administración do aceite?

"Todas as diferentes formas de administrar o aceite pódense combinar sen efectos secundarios nocivos e, de
feito, facelo pode ser de gran beneficio nalgunhas situacións. Por exemplo, se tivese cancro de pulmón, podería
combinar a inxestión de aceite co uso de supositorios e tamén vaporizaría o aceite para que poida ser inhalado
directamente nos meus pulmóns. Tanto a inxestión oral como os supositorios funcionan ben para tratar o cancro
de pulmón e a vaporización do aceite tamén pode ser beneficiosa para quen padece esta enfermidade.

A literatura científica di que o corpo non pode procesar o THC a menos que se disolva en graxa animal. 
¿Non sería máis eficiente usar o aceite dese xeito?

Realmente teño pouca preocupación polo que di a literatura científica e non creo que a graxa animal sexa boa
para  os  pacientes  que  padecen enfermidades  como o cancro.  Pola  miña  experiencia,  o  aceite  non ten  que
mesturarse con nada para ser efectivo.  Dado que o tomei moitas  veces sen comida e  aínda sentín os seus
efectos, creo que hai moitas posibilidades de que o que nos dixeron estea mal. Se o corpo non pode procesar
THC sen mesturarse con graxa animal, por que aínda podería sentir os efectos do aceite? Ademais, cando se
fuma cannabis, non hai graxa animal presente na articulación, entón como se fai alta?

Ao usar procesos que disolven o THC en graxa animal, manteiga, manteiga de porco, etc., sinto que a potencia
do medicamento redúcese. É o aceite que está a curar, non a manteiga nin a graxa animal, polo que creo que
este medicamento debería usarse da forma máis pura para acadar a máxima eficacia. Se tomase a unha persoa
que tiña dous tipos de cancro de pel e tratase un con aceite puro e o outro cunha mestura de graxa animal, non
dubido que o cancro tratado con aceite puro curase moito máis rápido e eficaz ". Rick Simpson, cánabo: a planta
máis medicinal

Fumar cannabis
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Podes comparar o valor médico de fumar e comer cáñamo?

“Cando unha persoa fuma unha articulación, máis do 90% dos aspectos medicinais do material vexetal acaban
de fumar. Resulta irónico ver a pacientes que tomaron quimioterapia fumando cáñamo para reducir as náuseas,
porque están fumando a mesma substancia que, se se toma correctamente, podería curalos.

Para min, hai pouca ou ningunha comparación entre fumar cannabis e inxerir o aceite esencial desta planta para
tratar unha enfermidade. Se simplemente busca un pouco de alivio da súa condición, fumar cannabis pode ter
algún  beneficio.  Pero  se  queres  tratar  a  enfermidade  correctamente,  inxerir  o  aceite  é  a  mellor  forma  de
conseguilo. Non hai dúbida de que incluso fumar cannabis ten algúns beneficios medicinais, pero non espera
curar unha enfermidade grave deste xeito.

Para que serve a marihuana fumada dende o punto de vista médico?

Desde o punto de vista médico, fumar cáñamo ten un valor médico limitado en comparación coa inxestión de
aceite. O tabaco pode ter efectos nos niveis de azucre no sangue para persoas con diabetes e tamén pode axudar
a reducir a presión ocular para as persoas que padecen glaucoma. Todos sabemos da capacidade do cáñamo para
reducir as náuseas e fumar esta substancia a miúdo axudará a combater a dor asociada a moitas enfermidades.

Incluso o simple feito de fumar unha boa cepa Indica adoita facer que unha persoa se relaxe, o que en si pode
ser moi beneficioso. Fumar pode axudar a reducir os síntomas de moitas enfermidades como a EM e adoita ser
moi beneficioso para aqueles con condicións espasmódicas. Non faltan probas que demostren claramente que
incluso fumar cáñamo pode axudar moito ao benestar de infinidade de persoas en todo o mundo. Pero, dende o
meu punto de vista, por que reducir os síntomas cando pode ser posible unha cura ou un control moito mellor do
problema se o medicamento se toma correctamente en forma de aceite?

Hai pouca comparación entre fumar cáñamo e inxerir aceite de cáñamo. Fumar é o método menos eficaz para
usar o cáñamo como medicamento. O poder curativo do cáñamo amplíase moitas veces cando se produce o
aceite esencial  concentrado da planta de cáñamo. Se queres ver a verdadeira maxia medicinal desta planta,
comeza a inxerir aceite de cáñamo de alta calidade. Cando se come a inxerir o THC cru e sen queima e os seus
cannabinoides asociados, os milagres médicos adoitan ser o resultado ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis
medicinal

En que debería centrarse a investigación?

“Nun futuro próximo, o máis importante é cultivar as mellores cepas medicinais posibles, para que poidamos
determinar  as súas verdadeiras  virtudes médicas.  Dado que este  medicamento  é inofensivo,  podemos facer
calquera investigación que se precise mentres curamos á xente.

Algunhas cepas de cáñamo son moito máis eficaces que outras para diferentes situacións médicas. En pouco
tempo, deberiamos ser capaces de determinar as mellores cepas para tratar calquera enfermidade dada e isto
permitirá que estes trastornos sexan tratados con maior eficacia. Ademais, debemos establecer algunha forma de
control de calidade o máis rápido posible e desenvolver estándares aos que os provedores deben cumprir. Na
actualidade,  os pacientes  non teñen nin idea da calidade nin da eficacia  dos aceites que compran a outros.
Realmente, aínda hai moito por investigar sobre as calidades medicinais desta planta, pero se o seguimos do
xeito adecuado, en pouco tempo creo que podemos aprender moito ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis
medicinal

"O meu vello amigo de 28 anos foi operado de cancro de mama hoxe e din que se eliminou o cancro pero aínda
así queren facerlle quimioterapia. Xa falamos antes e díxenlle que rexeitase a quimio e que tomase RSO. Teño
razón neste tema? Polo que lin en Phoenix Tears penso que isto é correcto, pero gustaríame a túa axuda para
responder a isto. Grazas ". Xustino
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- Ben feito, Justin. Sen quimio nin exploracións. A cirurxía foi innecesaria. Pídelle que coma 120-180 g de
aceite durante os próximos seis meses e siga as instrucións do noso sitio. JB

"Imaxina intentar ensinar á xente a usar os pantalóns ... Parece doado. E se a xente lle mandase mensaxes de
texto todos os días preguntándolle como poñer os pantalóns? (agravante) É como o día do porco chan! Se me
poño os pantalóns e está feito ben, entón este é o xeito que vou amosar a outra persoa. Podería rirme da xente
que quere intentar poñer os pantalóns cara atrás e dicir: "Ei, quedan ben, seguro, pero non cambia o feito de
estar atrás. (Funcionou para Khris Kross) ".

JB simplemente nos di o que funciona e non nos dirá doutra forma porque non hai necesidade doutras formas.
Siga as indicacións ou camiñe cos pantalóns cara atrás, pero non se enfade con JB cando se dea conta de que só
lle estaba mostrando o xeito correcto de facelo. Non intentamos cambiar o texto dun libro, só buscamos outros
libros! ” Chad

- Grazas, Chad, esta foi unha gran explicación e si, tes razón. Todo este número de medicamentos RSO é tan
ofensivamente sinxelo que en realidade o fai máis complicado. É moi sinxelo que a xente o crea, é dicir, cando
non poden probar eles mesmos o medicamento e só teñen que ler sobre el.

E todo é que a vida das persoas está en xogo. Falo con eles en persoa, vexo a dor nas súas caras, non me
preguntes que me fai despois de todos estes anos. Para min non hai moito espazo para a improvisación aquí, non
hai tempo para longos solos bebop ou free jazz. Este é un sólido blues de doce compases e ten unha duración de
doce  compases.  Rick  deunos  indicacións  a  seguir,  pero  todos  queren  reinventar  a  roda  por  mor  dalgúns
problemas do ego ou do que é.

Todo o que digo sobre isto é: "Primeiro domine unha cociña de arroz e un abanico. RSO primeiro, despois todas
as outras formas (menos potentes) de medicamentos contra o cannabis. Porque a potencia importa. Canto máis
potente e sedante sexa o aceite, mellor será para o paciente. Non tes que probar as condicións internas, probalo
primeiro nas condicións da pel e ver se cura máis rápido co RSO moi potente e sedante real cun 95-98% de
THC ou con calquera outra cousa, que debería respondelo por ti. Entón, sabe que o mesmo que está a suceder
na túa pel está a suceder dentro do teu corpo cando inxeras este medicamento.

Unha  vez  que  o  fagas,  basicamente  perderás  o  interese  en  formas  menos  potentes  de  medicina  contra  o
cannabis. Non porque non poidan axudar nalgúns casos, senón porque ¿por que voar en segunda ou terceira
clase cando podes voar en primeira clase polo mesmo diñeiro e salvarte a vida de xeito máis rápido e fiable ao
mesmo tempo?

O RSO é un medicamento de alta calidade e o xeito no que o miro todo o resto non é un medicamento de alta
calidade. E quero unha medicina premium, por que quería unha medicina diluída en lugar da verdade? Canto
máis sedante e potente sexa o aceite, mellor funciona como medicamento, e isto non vai cambiar nunca. "JB

"O mellor RSO ten un 95-98% de THC e moi potente e sedante. Calquera outra cousa que non sexa (cannabis
cru,  zumes,  comestibles,  aceites  ricos  en  CBD,  BHO  non  descarboxilado,  tinturas,  salvas,  preparacións,
macerados, chámase así) é unha forma menos potente de medicamento contra o cannabis. Todas as formas de
medicina contra o cannabis son beneficiosas nalgún grao, por suposto, pero non apostes a túa vida por formas
menos potentes de medicina contra o cannabis ". JB

O proceso de Rick Simpson de produción de aceite de cánabo

“Normalmente traballo cunha libra ou máis de brotes de cruces sativa de índica ou índica de alta calidade moi
potentes. Unha onza de bo brote normalmente produce de 3 a 4 gramos de aceite de alta calidade e a cantidade
de aceite producida variará de cepa a cepa. Nunca estás seguro de canto petróleo obterás ata procesar o material
co que traballas. En promedio, unha libra de bo brote normalmente produce aproximadamente 60 gramos de
aceite de alta calidade e ás veces pode incluso obter substancialmente máis dalgunhas variedades.
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Moitos parecen crer que o petróleo debe ser ámbar e que debes poder ver a través del. Moitas veces os aceites
que producín presentaban estes trazos pero non sempre. A cor e a textura do aceite que está a producir depende
moito da cepa, método e disolvente que estea a usar para producir o aceite. Non te preocupes se o aceite que
produces ten unha cor máis escura, isto non significa que ese aceite non sexa un medicamento potente. De feito,
algúns  dos  aceites  máis  fortes  que  xamais  producín  eran  de  cor  escura,  pero  aínda  así  tiñan  os  efectos
medicinais desexados.

Creo  que  estas  instrucións  deben  facilitar  a  produción  deste  aceite  para  calquera,  pero  antes  de  comezar,
asegúrese de que ten todo o que necesitará  para facelo correctamente.  Todo o que precisa é o material  de
partida, o disolvente, unha lonxitude de madeira, dous cubos de plástico, uns pequenos recipientes con funís e
filtros de café, unha cociña eléctrica de arroz, un ventilador,  unha cunca de medir de aceiro inoxidable,  un
quentador de café e xeringas.

O proceso que vou describir consiste en lavar o material de partida dúas veces cun bo disolvente como a nafta
alifática lixeira pura ou o alcohol isopropílico ao 99% para eliminar a resina dispoñible do material vexetal. A
nafta lixeira demostrou ser un moi bo disolvente para producir o aceite, tamén é bastante barato mercar se se
compara co custo doutros disolventes. Ten diferentes formas e con diferentes nomes, pero o disolvente que usei
chámase nafta lixeira en Canadá e en Europa chámase a miúdo benzina (e). Véndese con moitos nomes, pero se
vai a un provedor de combustible, non debería ter demasiados problemas para rastrexalo se solicita disolvente
alifático  lixeiro  hidrotratado  nafta  /  éter  de  petróleo  /  bencina  /  disolvente  hidrocarbonado  cun  punto  de
ebulición desde 40 ata 100 ° C (140 - 212 ° F), número CAS 64742-49-0.

A nafta lixeira ten moitos usos industriais e úsase a miúdo para desengrasar pezas do motor ou pinturas finas,
etc., polo que estou seguro de que debería ter poucos problemas para atopar o que precisa. Só para facerche
unha idea dos seus moitos usos, é a mesma substancia que se utiliza para alimentar lámpadas e estufas Coleman.
Pero, por desgraza, engádense inhibidores de ferruxe ao combustible Coleman, polo que non recomendo que se
use este combustible para producir petróleo. Tamén hai nafta de calidade médica (hexano) dispoñible en moitos
países do mundo, pero é un pouco máis caro e normalmente é máis difícil de conseguir e non atopei ningunha
diferenza significativa entre a nafta lixeira pura e a súa versión de calidade médica. .

O butano pode producir aceite, pero non recomendo o seu uso como disolvente para producir este medicamento,
xa que é moi volátil e requiriría o uso de equipos caros para neutralizar o perigo. Ademais, o uso de butano para
producir o aceite non descarboxila o produto acabado, polo que os aceites producidos deste xeito serían menos
eficaces para o uso medicinal, a non ser que se tome o tempo extra para descarboxilalos correctamente.

Os únicos disolventes cos que teño experiencia directa son o éter, a nafta alifática lixeira e o 99% de alcohol
isopropílico. O éter é o meu favorito persoal e é un disolvente moi eficaz, pero é caro e pode ser bastante difícil
de conseguir. Creo que o uso do éter é máis adecuado para dispositivos de destilación pechados, xa que é moi
volátil e os seus fumes fan que sexa perigoso traballar con eles.

Tanto o éter como a nafta lixeira son disolventes máis selectivos na natureza, o que significa que o alcol non é
tan eficaz como un disolvente, pero aínda así funciona ben. O alcohol disolverá máis clorofila do material de
partida e, debido a iso, os aceites producidos con alcohol adoitan ter unha cor máis escura.

Para que un disolvente sexa efectivo, debe ser 100% puro e o alcol puro 100% é caro e pode ser bastante difícil
de atopar. Por outra banda, a nafta lixeira é bastante barata e normalmente non é moi difícil de localizar. Xunto
ao uso do éter, a nafta alifática lixeira e pura é o meu disolvente de elección.

Todos estes disolventes, incluído o alcol, son de natureza velenosa, pero se segue estas instrucións, os residuos
de disolventes no aceite acabado non son motivo de preocupación. Despois de que o produto acabado arrefríe a
temperatura ambiente, é unha sustancia espesa como unha graxa en vez de un aceite e é o máis anti-velenosa
que pode obter. Mesmo se quedase un lixeiro trazo de residuo de disolvente, o propio aceite actuaría sobre el
para  neutralizar  calquera  efecto  velenoso nocivo.  En esencia,  o  único  que  está  facendo é  lavar  as  resinas
medicinais  do  material  das  xemas.  Despois,  despois  de  filtrar  a  mestura  de  aceite  disolvente  e  ferver  o
disolvente, quedaselle as resinas na súa forma máis medicinal.
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Para obter os mellores resultados, o material de partida debe estar o máis seco posible. Asegúrese de que o lugar
onde traballa está ben ventilado e non hai chispas, chamas abertas ou elementos candentes na zona.

Coloque o material de partida nun recipiente de boa profundidade para evitar que a mestura de disolvente de
aceite salpique durante o proceso de lavado. Despois, humedece o brote co disolvente que se está a empregar e
o material do brote é triturado empregando unha lonxitude de madeira como unha peza de 2 × 2.

Despois de triturala, engade máis disolvente ata que o material estea completamente mergullado no disolvente.
Traballa o material do brote durante uns tres minutos coa lonxitude de madeira que empregaches para esmagala.
Despois bote lentamente a mestura de aceite disolvente noutro recipiente limpo, deixando o material de partida
no recipiente orixinal para que poida lavarse por segunda vez.

Engade de novo disolvente fresco ao material de partida ata que estea mergullado unha vez máis no disolvente e
logo traballalo  tres minutos  máis coa lonxitude de madeira  que estivo a  empregar.  A continuación,  bote a
mestura de aceite disolvente no mesmo recipiente que contén a mestura de aceite disolvente desde o primeiro
lavado que fixeches.

Tentar lavar un terceiro material vexetal produce moi pouco aceite e tería pouco ou ningún beneficio como
medicamento. O primeiro lavado disolve do 70 ao 80% da resina dispoñible do material de partida; o segundo
lavado elimina calquera resina que sexa beneficiosa, que permaneza.

Os aceites producidos a partir do primeiro lavado son os máis potentes desde o punto de vista medicinal, pero se
se utiliza un material  de partida de alta calidade,  o aceite do segundo lavado tamén ten beneficios. Se, por
algunha razón, ten que traballar cun material que non sexa tan potente como debería ser, é mellor usar o aceite
desde o primeiro lavado só para uso interno e logo comezar a cultivar ou buscar material de partida que sexa de
mellor calidade. Lembre, a calidade é máis importante que a cantidade e canto mellor sexa o material de partida,
mellor será o medicamento.

Use algo como contedores de auga limpa cunha pequena abertura na parte superior e insira funís nos ocos e
logo coloque filtros de café grandes nos funís. Despeje a mestura de aceite disolvente do primeiro e segundo
lavado nos filtros de café e permita que a mestura de aceite disolvente se escorra polos filtros para eliminar
calquera material vexetal non desexado. Cantos máis funís e recipientes empregue, máis rápido se filtrará. Unha
vez filtrada a mestura de aceite disolvente, xa está listo para ferver o disolvente.

Se aínda non o tes, podes mercar unha cociña de arroz máis grande e barata cunha tapa aberta que teña unha
temperatura de calor alta e baixa para ferver o disolvente do aceite. Asegúrese de que a cociña de arroz estea
instalada nunha zona ben ventilada e coloque un ventilador nas proximidades para expulsar os fumes mentres o
disolvente ferve. Isto evitará que os fumes se condensen e poñan en perigo. As cociñas de arroz están deseñadas
para non queimar o arroz mentres se cociña. Os sensores de temperatura incorporados volverán a conectar a
cociña de novo a temperatura baixa se a temperatura na cociña comeza a ser demasiado alta.

Cando se produce aceite, se a temperatura alcanza os 148 ° C (300 ° F), comezará a vaporizar os cannabinoides
do aceite e, por suposto, non quere que isto ocorra. Se unha cociña de arroz funciona correctamente,  sairá
automaticamente da temperatura alta a 110 ° C (230 ° F), que está por encima da temperatura na que se di que
se produce a descarboxilación e aínda está moi por baixo do punto que o THC e outros os cannabinoides
vaporizaranse. É por iso que recomendo encarecidamente o uso dunha cociña de arroz a aqueles que nunca
antes  produciron  aceite,  xa  que  elimina  calquera  perigo  de  danar  o  aceite  en  cuestión.  Ademais,  o  aceite
resultante  está  descarboxilado,  o  que  tamén  é  importante,  polo  que  pode  acadar  os  seus  plenos  efectos
medicinais.

Suxiro que a xente non intente usar oleos e electrodomésticos similares para producir aceite. Cando intentei
producir o aceite por primeira vez, usei unha olla e, como non sabía a cantidade de calor que poden xerar estes
dispositivos,  o  aceite  sobrecalentouse  e  arruinouse.  Entón,  creo  que  o  máis  sensato  é  que  un  principiante
empece a empregar unha cociña de arroz e siga atentamente as nosas instrucións. Facelo podería aforrarlles
moita pena.
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Tamén se pode usar un dispositivo destilador para producir este medicamento e recuperar o disolvente que se
está a usar. Este método ten moito máis sentido que usar unha cociña de arroz, pero os fotogramas deseñados
para ferver disolventes de forma segura son caros e a maioría da xente non sabe como funcionar correctamente
un destes dispositivos. Se hai un dispoñible, prefiro usar un fotograma eu mesmo, pero, nalgúns países, posuír
un fotograma está en contra da lei. Se alguén é serio e quere producir grandes cantidades de petróleo, mire na
destilación e edúquese no uso adecuado deste equipo.

Asegúrese sempre de que non haxa chispas, chamas abertas ou elementos candentes na zona mentres estea a
encher a cociña de arroz ou a ferver o disolvente porque os fumes producidos a partir de disolventes son moi
inflamables e tóxicos. Usei este mesmo proceso miles de veces e nunca tiven ningún contratempo, pero por
seguridade, siga as instrucións e asegúrese de que a zona estea ben ventilada. Tamén te aviso para evitar respirar
os fumes que producen os disolventes, xa que poden ter efectos desagradables en calquera persoa próxima.

Asegúrese de que o ventilador estea funcionando e de producir o fluxo de aire suficiente para soprar os fumes e,
a continuación, enche a cociña de arroz ata que estea preto de tres cuartos. Isto permite ferver a mestura de
aceite disolvente sen derramar. Poña a cociña de arroz a lume alto e comece a ferver o disolvente. Nunca intente
facelo sen o uso dun ventilador,  xa que os fumes poden condensarse e se entran en contacto co elemento
calefactor pode provocar un incendio.

A medida que baixe o nivel da cociña de arroz, continúa engadindo con coidado a mestura de aceite disolvente
que che queda, ata que non che quede nada. Cando o nivel na cociña de arroz baixe por última vez e redúzase a
aproximadamente dúas polgadas de mestura de aceite solvente restante, engade aproximadamente 10 a 12 gotas
de auga á mestura de aceite solvente que queda. Esta pequena cantidade de auga permite que o disolvente
restante ferva o aceite que queda na cociña máis facilmente.

Cando queda moi pouco na cociña, adoito poñer un par de luvas e logo collo a cociña e comezo a xirar o seu
contido. Isto faise co fluxo de aire do ventilador aínda quitando os fumes e pode acelerar lixeiramente o proceso
de acabado. En pouco tempo, a cociña inicia automaticamente a súa temperatura elevada e logo vai a lume
baixo. Cando se ferva o último disolvente, escoitarás un crujido do aceite que queda na cociña e verás que se
produce un pouco de burbullas no aceite que queda. Ademais, notarás o que parece unha pequena cantidade de
fume ou vapor que sae do aceite na cociña de arroz, pero non te preocupes, xa que principalmente é só vapor
producido  a  partir  das  poucas  gotas  de  auga  que  engadiches.  Despois  de  que  a  cociña  de  arroz  cambiou
automaticamente á súa temperatura baixa, Normalmente déixoo arrefriar ata que se poida cambiar de novo á
temperatura alta.  Despois de que a cociña cambie automaticamente á temperatura de baixa temperatura por
segunda vez,  saquei  a  pota  interior  da  cociña  e  vertín  o  seu  contido  nunha cunca  de  medición  de  aceiro
inoxidable.

Haberá unha pequena cantidade de aceite na pota que resultará case imposible saír, a non ser que empregue algo
así como pan seco para absorber o aceite, aínda que estea quente. Despois pódense comer pequenas cantidades
deste pan como medicamento, pero lembre que ás veces pode levar unha hora ou máis antes de sentir os seus
efectos.  Polo  tanto,  teña  coidado  coa  cantidade  de  pan  que  consuma,  porque  incluso  unha  cantidade  moi
pequena pode durmir durante bastantes horas o mesmo que fará o aceite cru. Outra boa forma de limpar o aceite
que queda na ola é lavala cunha pequena cantidade de alcol para producir unha tintura de aceite de cánabo.

Unha tintura coma esta pode ser moi eficaz no tratamento das afeccións da pel e só un pouco pode percorrer un
longo camiño, o que pode aforrar cartos. Como a miúdo gústame mesturar aceite de varias cepas de todos
xeitos, normalmente deixo o aceite restante na ola ata a próxima vez. Ao mesturar aceites de diferentes cepas,
recibes os beneficios medicinais de todos estes tipos de aceites e descubrín que estes aceites son eficaces no
tratamento de todo. Se tes moitas variedades diferentes de bo cáñamo á túa disposición, creo que mesturar
aceites  é  unha  boa  idea,  pero  se  non  o  creo,  o  aceite  dunha  soa  cepa  probablemente  satisfaga  as  túas
necesidades.

Tire o aceite que botou no vaso de medición de aceiro inoxidable e colóqueo nun dispositivo de calefacción
suave como un quentador de café para evaporar a auga que queda no aceite. Con moita frecuencia, só se tarda
pouco en evaporarse a auga restante, pero tamén algunhas cepas producen terpenos máis naturais que outras.
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Estes terpenos poden provocar que o aceite  que agora tes no quentador de café burbullen durante bastante
tempo e pode levar un tempo para que eses aceites cesen esta actividade. Cando o aceite do quentador de café
deixe de bulir e hai pouca ou nula actividade visible, retire o aceite do quentador de café e déixeo arrefriar un
pouco. Outra forma de rematar o aceite sen usar un quentador de café é meter o aceite nun forno a 130 ° C
durante aproximadamente unha hora. Isto descarboxilará o aceite acabado e o residuo de disolvente non debería
ser un problema.

Despois, usando aplicadores de plástico ou xeringas sen agullas dispoñibles na súa farmacia local, use o émbolo
para sacar lentamente o aceite quente cara ás xeringas e deixalo arrefriar. En pouco tempo, a resina converterase
nunha sustancia espesa coma a graxa.

Ás veces a resina é tan grosa que pode ser difícil sacala forzada das xiringas cando se arrefría. Se tal cousa
acontece, simplemente coloque a xiringa nunha cunca de auga quente nun curto espazo de tempo e poderá sacar
a dosificación con máis facilidade. Ás veces, un paciente forzará demasiado aceite, pero se isto ocorre, basta
con tirar cara atrás sobre o émbolo da xiringa e o exceso de aceite normalmente pódese atraer de novo á xiringa
sen demasiadas dificultades.

En media, unha libra seca de material requirirá uns 2 galóns (8-9 litros) de disolvente para facer os dous lavados
que se requiren. Se pretende producir o aceite a partir de máis ou menos material de partida, faga o cálculo para
determinar aproximadamente canto solvente necesitará. De principio a fin, normalmente leva tres a catro horas
completar todo o proceso e despois o medicamento está alí preparado para ser usado.

Tamén hai que mencionar que este aceite ten unha vida útil moi longa. Pero para o almacenamento a longo
prazo, poñeríallo nunha botella escura cunha tapa axustada ou cun recipiente de aceiro inoxidable. Se se garda
nun lugar escuro e fresco cando se almacena, pode manter a súa potencia medicinal durante anos.

Nun principio,  pode parecer desalentador  para algúns intentar  producir  o seu propio medicamento,  pero en
realidade este proceso é extremadamente sinxelo. Todo o que tes que facer é seguir atentamente as instrucións
e, despois de producir este medicamento un par de veces, descubrirás que non é moito máis difícil de facer que
unha cunca de café. Unha vez que produciches o teu propio medicamento, elimina todo o misterio da medicina
e xa non tes que confiar nos médicos na maioría dos casos, polo de agora te convertiches no teu propio médico
". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal
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P. Por que a moenda de material seco leva á perda de THC? ¿Hai algunha explicación para iso?

A. Algunha vez moliches un brote realmente potente? Se o fixeches, deberías saber por que. O po branco que
hai ao redor da mesa despois de moelo é THC (ou tricomas) e é o que debería quedar no aceite. Ademais, cando
se moe, está moi ben e despoxarás moito do que realmente non quería despexar no teu aceite.

Procese os botóns enteiros secos ósos despois de humedecelos con nafta ou o disolvente que escolla, pero non o
toque moito antes de procesalo porque cada vez que o toque perderá algúns. Os aceites producidos a partir de
material  moído son significativamente menos potentes que o aceite  producido a partir  de botóns que foron
esmagados despois de humedecelos.

O primeiro lavado rápido é o máis potente e tira aproximadamente o 70% de THC dispoñible, o segundo tira
aproximadamente o 20% e o terceiro aproximadamente o 5%. Cando o moes, obtés os tres lavados (en realidade
catro) no teu aceite e non o queres. Calidade sobre cantidade. JB

“Ola JB. Cal é o menor tempo que podes deixar secar o brote se o necesitas con urxencia? Grazas ". Priscila

-  Ata  que  estea  seco  ao  óso.  Pero  eu  só  diría  que  secase  rapidamente  5-7  g  de  brote,  que  che  dará
aproximadamente un gramo de aceite, o suficiente para comezar, e logo podes rematalo cando estea secado
correctamente, nunha semana máis ou menos. Canto menos manexes o material de partida antes de procesar,
menos resina desperdiciarás. Por iso, é mellor non descarboxilar o material de partida (como o fan GW sen
ningún motivo, pode descarboxilar o aceite con menos problemas quentándoo, o que ten que facer para eliminar
o residuo de disolvente de todos os xeitos). O mellor que hai que facer é meter o brote nun balde para procesalo
no secadoiro, sen manipulación adicional, sempre que sexa posible. Canto menos se toca a xema, mellor. JB

1.) Moín os botóns secos ósos só coas mans, sen moedor usado. O material  de partida parecía xemas moi
pequenas de aprox. De 5 a 10 mm de diámetro, polo tanto, sobre todo sen po. Como agora teño a miña propia
experiencia de "cociñar",  estou totalmente de acordo contigo en todos os puntos, excepto no punto C. Vin
aceites feitos con alcohol que normalmente son moito máis escuros a medida que a auga do alcohol disolve as
clorofilas. Fixen o meu aceite con éter de petróleo puro de laboratorio. Este aceite ten unha cor moito máis
brillante (dourado) e ten un sabor picante excelente e delicioso en comparación cos alco-aceites que tiven a
oportunidade de probar. O meu punto aquí é que creo que Nafta non elimina tantos terpenos e clorofilas coma o
alcol. Tamén ferve moito máis controlado e manexable como o fai o alcol. Entón a miña pregunta aquí é:

-  Non  moer  primeiro  o  material.  Calquera  manipulación  do  brote  seco  fará  que  perdas  THC  e  outros
cannabinoides (o po fino da mesa é o que debería quedar no balde). Si, a moenda e a nafta serían "mellores" que
a moenda e o alcol; esa combinación é un fallo case garantido, simplemente non se pode facer bo aceite deste
xeito.

Poña o brote nun balde, humedéceo con nafta, esmágao cun pau durante dous ou tres minutos, bote a mestura de
aceite-disolvente nun balde. Se traballas con material de boa calidade, fai un segundo lavado e bótalle a segunda
mestura ao cubo co primeiro lavado. Se non estás usando ese bo material, usa o primeiro lavado só para fins
internos (e segue a buscar bo material).

O éter produce grandes aceites (gústannos mellor os de ámbar que os escuros, pero lembre que algunhas cepas
producen aceites máis escuros que outros). Tamén nos gustan os aceites ámbar por razóns prácticas: quen quere
ter dentes negros con marcas de clorofila? Pero non o recomendamos moito neste momento porque é bastante
perigoso traballar con éter, é difícil chegar na maioría das partes do mundo e estamos moi preocupados pola
seguridade dos que producen o petróleo. Pode botar moi rápido a temperaturas relativamente baixas. Así, para a
maioría da xente, a nafta alifática lixeira funcionará moi ben. Normalmente empregamos nafta, pero o éter sería
o disolvente que eliximos.

A lista actual de disolventes que empregaríamos persoalmente é: 1. éter, 2. nafta lixeira pura, 3. 99% de alcohol
isopropílico, 4. Alcohol de calidade alimentaria - preferentemente 99%, pero normalmente é difícil de conseguir
e é moi caro. Cando traballas cun 96% de alcol, o 4% restante adoita ser auga. O 4% de cada 10 litros é 4 dcl,
case unha pinta de auga que terás que ferver; e leva un tempo gastalo de xeito máis razoable.
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2.) Tamén poño o aceite quente final de 60 ° C durante 1,5 horas ao baleiro para eliminar totalmente todos os
residuos de disolventes. Como che escribín, descarboxilei o aceite 35 gramos comidos despois ... O sabor do
aceite era moito máis picante antes da descarboxilación, non diría peor, pero tes razón no eructo.

- Como dixen a última vez, o eructo foi de auga sobrante. E a auga estaba alí debido á baixa temperatura
"científica" que usabas. Debe descarboxilar o aceite de todos os xeitos, polo que unha cociña de arroz que se
apagará a 110 ° C funciona moi ben. Ou, por suposto, o mellor para usar sería un fixador, pero de novo moita
xente non os ten e non saben como manexalos e o risco de explosión sempre está presente. Cando un aínda
explota, normalmente derruba toda a casa. Cando estoupa o contido dunha cociña de arroz, só producirá unha
chama de dous ou tres metros de altura que é bastante fácil de tratar.

En canto ao baleiro - por suposto, por que non? Se tes o equipo e sabes usalo correctamente, non é mala idea
rematar o aceite nel, se queres estar 100% seguro de que non hai residuos de disolvente ou se queres pechar a
boca dos que están en contra dos disolventes petroquímicos. Algunhas persoas úsano con moito éxito e non
estou  en contra.  Pero,  como vostede  sabe,  a  maioría  da xente  non posúe  este  equipo e  moitos  dos  nosos
pacientes non poden nin sequera permitirse unha cociña de arroz e un ventilador, polo que non recomendamos o
aspirador.

Mira o sinxelo e sinxelo do método de Rick e cantas preguntas aínda temos que responder. Agora imaxina o que
pasará cando engadamos información sobre outros métodos para producir o aceite. Só causará confusión e terei
que pasar días e semanas intentando responder ás preguntas de persoas "confusas", o cal non vou facer moito
máis.

3.) Explique por que suxire inxerir o aceite directamente do tubo, directamente na boca, sen cápsulas? Algún
problema de absorción? Como a maior parte do aceite en papel de cigarro, pero poucas veces uso algunhas
cápsulas se teño que saír de casa máis horas. Ademais, non me gusta telo por todos os dentes, xa que é moi
difícil baixar ...

- Por varias razóns. A principal é que este método de inxestión demostrou ser o máis eficaz e beneficioso para
os pacientes. Mellora a hixiene bucal porque tamén desinfecta a boca e despois axuda con calquera condición
no tracto dixestivo ou na gorxa, etc. na miña boca o tempo que aguante. Na maioría dos casos, unha gripe ou
dor de garganta (ou os seus síntomas) aténdese durante a noite.

Como dis, un pouco de aceite queda nos dentes e baixo a lingua, polo que este método de inxestión combina en
realidade o procesamento sublingual do aceite (ala Sativex e outros spray e tinturas baixo a lingua que usa a
xente) e o procesamento no estómago e intestinos. O principal é meter o aceite no estómago. Entón, se tes aceite
cun sabor non tan bo, podes meter un anaco de pan ou de plátano, etc. (ou papel de cigarro, se che gusta comer
os produtos químicos que hai nel), dobre e trágao como unha pastilla e lave con auga ou té ou o que queira.
Lava os dentes con aceite despois de dicir dez minutos máis ou menos, tamén axudará á hixiene bucal. Moitos
aceites teñen un sabor delicioso (especialmente cando o material de partida non está moído e cando non se
utiliza alcohol para producir o aceite.

Cápsulas -  a)  tes que mercalas  a Big Pharma,  polo que as apoias  co teu diñeiro,  b) algunhas persoas son
alérxicas a elas, c) algunhas disólvense no intestino e non no estómago, d) os comerciantes adoitan poñer menos
aceite nunha cápsula do que debería haber, e) non funcionan tan ben para tantas condicións, f) é difícil sacar o
aceite delas cando se quere facer unha articulación ou vaporizar o aceite para afeccións pulmonares ou cando
desexa usar o aceite tópicamente. Non digo que non se poidan usar cápsulas, o único que digo é que é mellor
aprender a usar o aceite directamente do tubo. Despois de ter máis práctica, aprenderás a usar o aceite sen
molestias. A min persoalmente gústame comer o aceite dende a cociña de arroz, só mollo co dedo e tomo todo o
que creo que podo tomar.  Ollo,  isto é moi "consumidor de aceite"  e normalmente tomará máis que dunha
xiringa. Cando o aceite é bo, unha "sobredose" só che durmirá, gran cousa. Pero, por suposto, podo facelo
debido á miña experiencia e tolerancia, non o recomendaría nin recomendo isto aos principiantes ou aos que
non teñen tanta experiencia. Tamén o mellor para ti, Stefan. Jindrich ”
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"Se lle preocupa o custo, é moito máis barato que o copagamento da maioría dos medicamentos contra o cancro
e algúns se os medicamentos que toma na casa para o cancro non están cubertos polo seguro. Se alguén da miña
familia necesitase este aceite para o cancro atoparía un xeito. Moita sorte !!!! ” Lisa

- "Estou de acordo, Lisa, o petróleo é un tratamento moito máis barato cando se teñen en conta todos os outros
custos e gastos. Ademais, é incomparablemente máis seguro do que o sistema médico fornecería, sen esquecer
que funciona moito máis eficiente  e fiable  e definitivamente é máis divertido de tomar que o veleno ou a
radiación. "JB

P. Sei que recomendas facer a RSO por ti mesmo, pero un dispensario ten algún local e só me preguntaba cal
debería ser un prezo xusto. 

R. Necesítanse 4-7 g de brote de alta calidade para producir un gramo de aceite, polo que ese debería ser o
"prezo xusto". Non discutamos os ridículos prezos do cáñamo, para min o prezo correcto para unha dose de 60g
é de 50-100 USD (ou menos, se se cultivase legalmente ao aire libre a grande escala). Non digo que sei onde
conseguilo a ese prezo neste momento, o petróleo de alta calidade custa o que custa o material de primeira
calidade onde vives. JB

Outras formas de extracción

Atopaches algunha outra forma de facer o aceite?

"Hai moitas maneiras de producir o aceite e non afirmo que o meu método sexa necesariamente o mellor, pero
ao meu entender é o único que ten éxito en miles de casos.

De feito, o método que mostramos ao mundo consideraríase, no mellor dos casos, bruto, pero pódese producir
unha forma moi pura deste medicamento deste xeito. A miña intención era presentar un método para producir o
aceite con equipos dispoñibles facilmente, así que, se fose necesario, case todos poderían producir o seu propio
medicamento dun xeito sinxelo.

Ata que me asaltaron en 2005, empregara procesos de destilación para producir o medicamento e recuperar os
disolventes. Este método é moito menos perigoso e é máis respectuoso coa terra, xa que o disolvente non se
desperdicia. Pero a policía confiscou o meu equipo, o que me obrigou a comezar a usar cociñas de arroz para
cumprir a tarefa.

Que outras formas de extracción se poden empregar entón?

Unha vez máis,  hai  unha serie  de métodos de extracción e  non profeso ser un experto en tales cousas.  O
problema dos métodos científicos como as extraccións de gases nobres, etc. é que a maioría da xente carece de
equipos e coñecementos para realizar  estas extraccións.  É por iso que mostramos ao público a forma máis
sinxela de producir eles mesmos este medicamento.

Tamén hai métodos de extracción de auga fría que se poden empregar para extraer as resinas. Só tentei facer
este tipo de extracción un par de veces e os resultados non foron tan bos como se esperaba. Aínda así, sei de
persoas  que  din  que  produciron  aceite  de  alta  calidade  deste  xeito.  Obviamente,  a  auga  fría  non  pode
incendiarse nin explotar, polo que os métodos de extracción de auga fría poden ser unha opción, pero hai que
asegurarse de que o aceite está descarboxilado antes de entregalo ao paciente.

Que é a descarboxilación?

A descarboxilación prodúcese cando as moléculas do aceite xiráronse ata a posición delta 9 co uso de calor polo
que se fan máis activas desde o punto de vista medicinal. A temperatura á que se produce é discutible, xa que
moitos  informes  que vin  sobre  o tema  non están  de  acordo.  Ao facer  o  que  suxerín,  o  aceite  quéntase  a
temperaturas moi superiores ás que se di que ocorre a descarboxilación. Elimínase o grupo carboxilo, o que
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permite que as moléculas se axusten aos receptores CB1 e CB2 do noso sistema endocannabinoide e permítelles
pasar a barreira cerebral.

Hai algún xeito de facer o aceite máis potente?

Hai varias formas de aumentar a potencia do petróleo, pero de novo, moitos destes métodos requiren equipos
especializados e coñecementos que a persoa media non ten. No pasado, producín eses aceites e considero que
son máis  poderosos  e  medicinais,  pero  coas  leis  vixentes  e  os  equipos  necesarios  era  imposible  producir
cantidade.

¿Podo facer algo cando o aceite que produzo ou comprei non é o suficientemente potente?

Se se emprega bo material de partida para producir o aceite, non se debería atopar este problema, pero estou
seguro de que haberá quen o faga. Cando trate unha enfermidade grave, só o mellor o fará, polo que se o aceite
que ten non cumpre coa tarefa que ocupa, obtería un pouco máis de xemas e o produciría correctamente. Coa
vida de alguén en balance, non é momento de xogar con aceite de baixa calidade. Se fuches o que sofre, non
quererías a mellor medicación posible? Polo tanto, intenta proporcionar o mesmo aos demais ". Rick Simpson,
cánabo: a planta máis medicinal

Produción de aceites de máxima calidade posible

"Co interese  de  permitir  que  o home común produza  aceites  de  alta  calidade  e  máis  medicinais  posibles,
descubrín un método sinxelo que permitirá a case todos producir aceites con valores medicinais aínda máis
eficaces do que mostrei ao público no pasado . Todo o que tes que facer é engadir algúns pasos máis ao proceso
que xa che mostramos, pero despois de producir aceite deste xeito, creo que estarás de acordo en que fai unha
enorme diferenza.

Se tes un brote medicinal de alta calidade para traballar, deberías ser capaz de fabricar aceites con niveis de
cannabinoides moi altos, simplemente usando un bo disolvente e unha cociña de arroz. Os aceites que producín
deste  xeito  normalmente  mostraban  niveis  de  THC  do  95%  ou  máis  xunto  con  niveis  variables  doutros
cannabinoides e ceras vexetais. O poder curativo de aceites coma este é o que finalmente lle deu á planta de
cánabo o cannabis o recoñecemento médico que merece, pero aínda así descubrín que o poder curativo desta
substancia pódese levar a un nivel completamente novo sen moitas dificultades.

Todo o que tes  que  facer  é  coller  o  aceite  e  poñelo  nunha unidade  de  calefacción  que poida  capturar  os
cannabinoides  mentres  se  vaporizan  e  iso  producirá  aceites  de  maior  calidade  e  pureza.  Aínda  que  un
vaporizador normal pode cumprir esta tarefa, en realidade non están deseñados correctamente para cumprir este
papel,  xa  que  tardaría  tanto  en  producir  calquera  cantidade  de  medicación  e  a  maioría  dos  vaporizadores
dispoñibles tenden a filtrarse.

Para producir petróleo a maior escala requiriríase unha unidade de vaporización moito máis grande, hermética e
tamén requiriría o uso dunha cúpula de recollida moito maior fixada nun ángulo, de xeito que unha vez que os
cannabinoides comezasen a recoller empezarían a baixar ata o punto máis baixo da cúpula, onde se poderían
recoller  dun pequeno burato  de  drenaxe en  forma de aceite  altamente  purificado.  Calquera  que  teña  unha
inclinación mecánica non debería ter demasiados problemas para xuntar unha unidade para realizar esta tarefa,
pero necesitará un pouco de tempo e esforzo para montar o dispositivo.

A  cantidade  de  aceite  que  se  pode  recoller  despois  de  vaporizarse  depende  da  porcentaxe  en  peso  de
cannabinoides que tiña o aceite de partida orixinal. Se o aceite que usa ten un 99% de cannabinoides en peso,
debería recuperar aproximadamente esa cantidade despois de vaporizalo.
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Tamén debo mencionar que esta é unha boa forma de mellorar a calidade dos aceites de grao inferior que teñen
moitas  impurezas,  polo que se poden usar como medicamentos  máis potentes e eficaces.  Incluso un aceite
inicial  cun  contido  de  cannabinoides  moito  máis  baixo  pode  producir  unha  medicación  decente  se  os
cannabinoides se vaporizan e se deixan as impurezas no bol. Quizais non saias tanto como metes, pero polo
menos acabarás  cun aceite  moito máis medicinal  do que comezaches.  Cando se trata  de curar,  a  pureza e
eficacia dun medicamento significan todo para o paciente,  polo que se desexa producir o maior número de
aceites medicinais posibles, creo que debería ter en conta o que digo.

Aínda non podo explicar por que os aceites producidos deste xeito son moito máis activos medicinalmente que
incluso os mellores aceites que se produciron empregando outros métodos. Dado que os aceites que vaporicei
foran descarboxilados antes de entrar  no vaporizador,  iso debería  significar  que xa estaban o máis activos
medicinalmente  posible,  polo que se esperaría  ver pouca diferenza  de potencia  despois de que o aceite  se
recollera do vaporizador. Cando os cannabinoides se vaporizan destes aceites de alta calidade, todo o que queda
no  recipiente  do  vaporizador  son  ceras  vexetais  non  desexadas  e  outros  contaminantes.  Ao  deixar  estas
substancias non desexadas no recipiente,  o aceite  que recollerá  será moito máis puro,  pero dado que estes
aceites tiñan poucas impurezas antes de que se metesen no vaporizador, isto non serve para explicar por que o
aceite é agora moito máis potente .

Os cannabinoides vaporizan do petróleo entre 300 e 400 graos Fahrenheit e estas temperaturas son moito máis
altas que as que se nos dixo que son necesarias para lograr a descarboxilación.  Ou hai algo que aínda non
entendemos sobre a descarboxilación que está a provocar este sorprendente aumento da potencia, ou todo este
calor extra necesario para vaporizar os cannabinoides pode estar facendo algo co aceite do que nunca tivemos
coñecemento no pasado .

Falei deste novo proceso durante as últimas semanas cando fago entrevistas e agora hai algunhas persoas que
comezaron  a  fabricar  aceites  deste  xeito  e  polo  que  me  dixeron  quedaron  sorprendidos  pola  diferenza  de
potencia.  Pola  miña  experiencia,  incluso  os  aceites  de  maior  calidade  producidos  co  uso  de  equipos  de
destilación ou unha cociña de arroz non se poden comparar cos aceites  que se recollen despois de que os
cannabinoides se vaporicen. Poden ter o mesmo aspecto, pero creo que os aceites vaporizados son moitas veces
máis fortes e, de feito, isto debería facelos aínda máis axeitados para tratar individuos con enfermidades graves.

Algunhas persoas simplemente colocan material vexetal nun vaporizador e logo recollen os cannabinoides en
forma de aceite da cúpula do vaporizador, despois de que o material vexetal se quente. Usando a materia prima
vexetal  pódese producir  un aceite  decente,  pero  as  probas  demostraron que  estes  aceites  non son iguais  á
potencia dos aceites producidos nunha cociña de arroz e é por iso que instruín ás persoas a producir o aceite
usando os meus métodos. Se pon aceite de alta calidade nun vaporizador, o aceite resultante que se producirá
despois de que os cannabinoides se vaporicen será moito máis forte que incluso os mellores aceites que se
poden vaporizar cun material de alta calidade. Entón, se queres ver excelentes resultados, pódense conseguir
simplemente vaporizando o mellor aceite posible e isto darache un medicamento, que creo que non se compara.

Non importa se aos gobernos lles gusta ou non, nun futuro próximo moitos de nós produciremos os nosos
propios  medicamentos  e  dado  que  estes  aceites  son  tan  eficaces  para  unha  gran  variedade  de  problemas
médicos, espero ver esta sinxela medicina popular fabricada en todas partes. os que non teñen cartos para xogar
con compañías farmacéuticas. No futuro estou seguro de que as compañías farmacéuticas intentarán dicir que
son  as  únicas  cualificadas  para  producir  este  medicamento,  pero  todos  sabemos  que  todo  o  que  estes
delincuentes están dispostos a ofrecer tería un prezo moi alto;  e dado que case calquera pode producir esta
substancia, non vexo a necesidade de que as compañías farmacéuticas xoguen nin sequera un papel.

Despois de facer a sinxela investigación necesaria, poderemos mesturar os diferentes cannabinoides naturais e
producir  aceites  deseñados específicamente para tratar  diferentes  enfermidades,  pero aínda que estes  novos
aceites teñan incribles habilidades curativas, os aceites que nós mesmos podemos producir sempre teñen o seu
lugar nos nosos armarios para medicamentos. Nunca intentei patentar ningún dos métodos que descubrín, xa
que creo que este coñecemento debería estar dispoñible para calquera que elixa usalo e ninguén ten dereito a
reter nada que poida salvar a vida de alguén e, por outra banda, de feito, creo que sería un mundo moito mellor
se non tivésemos patentes.
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Aínda  que  aqueles  que  desexan  prohibir  o  uso  deste  medicamento,  como  as  compañías  farmacéuticas,
demostraron no pasado que están máis que felices de envelenarnos e matarnos co lixo que nos proporcionaron,
estou seguro de que intentarán dicirnos que son os únicos que poden producir este medicamento correctamente.
Usando o novo método que acabo de describir, calquera pode fabricar medicamentos tan puros como todo o que
unha compañía farmacéutica podería proporcionar. Ademais, creo que os medicamentos que podemos producir
nós mesmos serán moito máis eficaces que o que ofrecería unha compañía farmacéutica, porque a diferenza
deles non estamos nisto polo diñeiro e o noso obxectivo é simplemente curarnos.

Agora non hai ningunha razón sensata para que non poidamos producir as nosas propias medicinas e cando os
gobernos comprados e pagados intenten impedilo, só será un exemplo máis de por que debemos librarnos da súa
corrupción e unha e outra vez para todos, libera á humanidade das súas garras. A estas alturas debería ser máis
que obvio que ás compañías farmacéuticas e aos nosos gobernos pouco ou nada lles importa a nosa saúde e
benestar, así que deamos ao sentido común e á nai natureza a oportunidade de ver que poden facer para mellorar
a nosa saúde xeral e unha vez facémolo, estou seguro de que xa non aceptaremos o que pasou no pasado ". Rick
Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Cánabo ou marihuana?

"Ao longo da historia, o cannabis sempre foi coñecido como cáñamo por aqueles que durante miles de anos o
cultivaron como cultivo. Coa manipulación das preocupacións de grandes cartos e dos gobernos que controlan,
as cepas de cáñamo con alto contido en resina pasaron a denominarse marihuana e vilanizáronse para o público
en xeral. Na época en que isto ocorreu, o público xeral non tiña nin idea do que era a marihuana. Todo o que
lles dixeron foi que a marihuana é unha perigosa droga adictiva e mortal. Todos nos fixeron crer que fumar
unha articulación era case o máis autodestructivo e prexudicial que podiamos facernos. Por suposto, todo isto
era simplemente un paquete de mentiras, pero naquel momento o público non tiña os medios para descubrir o
contrario.

Se o público soubera cando os seus gobernos intentaban que esta planta fora proscrita que moitos dos pais
fundadores e anteriores presidentes dos Estados Unidos fumaban cáñamo bastante durante as súas carreiras, é
posible que non tragaran estas novas restricións que se lles forzaban con tanta facilidade. . Hai un gran número
de relatos documentados que describen de xeito moi vivo as prácticas de fumar de moitos estadistas coñecidos e
incluso como presidentes  como Abraham Lincoln gozaban do tempo que pasaba fumando cáñamo na pipa
sentado na súa terraza.

A  xulgar  por  algúns  dos  documentos  creados  por  líderes  políticos  desa  época,  como  a  Declaración  de
Independencia e a Constitución, creo que é seguro dicir que, de feito, foron pensadores moi claros. Parece que
os temidos efectos da marihuana que fumaban e que agora se lles dicía ao público son tan prexudiciais, non
tiveron ningún impacto sobre tales individuos nin a súa capacidade de pensar racionalmente. Aínda así, décadas
despois, cando se iniciaron as leis que restrinxían o uso do cáñamo a principios dos anos 1900, moi poucas
persoas tiñan coñecemento destas cousas.

O uso medicinal do cáñamo ao longo da historia é lendario. Usouse para tratar practicamente todo tipo de
enfermidades e lesións. Só durante as últimas décadas se negou ao público o uso medicinal do cáñamo. Para
recoñecer a planta de cáñamo polo que realmente é, todo o que temos que facer é separar o feito da ficción.

O sistema vilanizou o cáñamo ao público renomeando como marihuana.  Os medios  de comunicación e as
noticias dixeron aos nosos pais e avós que a planta de marihuana e / ou cáñamo era unha droga mortal, perigosa
e adictiva. Nada puido estar máis lonxe da verdade, pero durante esa época era case imposible para o público
descubrir os feitos por si mesmos.

Quen produciu esta ridícula propaganda está morto hai moito tempo, entón por que perduran as mentiras e os
enganos  sobre  o  cánabo?  A  resposta  é  sinxela:  cartos.  Estamos  a  sufrir  e  morrer  porque  as  compañías
farmacéuticas e outros intereses de grandes cartos queren mellorar as súas marxes de beneficio. Para que sigan

25



CURA PARA O CANCRO: O PROTOCOLLO DE RICK SIMPSON

facendo isto, deben asegurarse de que o cáñamo se manteña ilegal e afastado do público, para uso medicinal e
outros fins.

Se analizamos a historia detrás de todo isto, descubriremos que foi John D. Rockefeller e os seus ricos amigos,
xunto coa corrupción que implicaba gobernos da época pasada o que nos deu o sistema médico que temos hoxe
en día.  Nas escolas  de medicina  financiadas  por  ricos  e  poderosos,  aos  médicos  ensinábanlles  a  medicina
alopática,  é dicir,  a partir  de produtos químicos e velenos.  Co paso do tempo,  as súas mentiras  e enganos
convenceron non só aos médicos, senón tamén ao público en xeral de que os produtos químicos e os velenos
son beneficiosos para as condicións médicas. Noutras palabras, estas chamadas escolas de medicina lavaron o
cerebro tanto aos médicos como ao público en xeral para crer que o negro é branco ". Rick Simpson, cánabo: a
planta máis medicinal

Que cepa ou cepas debo usar para facer o aceite?

"Esta é unha pregunta bastante difícil de responder, xa que en realidade todos estamos á mercé dos comerciantes
de sementes, porque son eles os que teñen a última palabra no que estamos crecendo.

O problema é que se pedises unha cepa como White Widow a cinco provedores de sementes diferentes, cando
os cultivas,  probablemente acabarías cultivando cinco tipos de plantas completamente diferentes.  O tipo de
White Widow que crecía en Canadá tivo un efecto sedante moi intenso como unha boa variedade Indica e foi un
dos mellores analxésicos que atopei. Pero se intentase pedir as mesmas sementes á empresa da que os comprara
orixinalmente, hoxe probablemente me enviarían sementes con valores medicinais completamente diferentes.

A White Widow que vin en Europa é moito máis energizante que a que estaba a cultivar en Canadá, polo que
parece que as sementes dispoñibles aquí deben ser máis dominantes sativa. Por desgraza, na súa maior parte,
non tiña os valores medicinais que buscaba para producir o forte efecto durmido como a White Widow que
estaba crecendo de volta en Canadá.

Algunhas cepas son mellores para aliviar a dor, mentres que outras serán máis eficaces para controlar os niveis
de  azucre  no  sangue  para  os  diabéticos  ou  para  reducir  a  presión  ocular  para  os  que  padecen  glaucoma.
Necesitamos un bo subministro constante de sementes que teñan valores medicinais coñecidos para que unha
persoa común saiba o que está a cultivar. Todo o que necesitamos é a liberdade para cultivar as cepas máis
medicinais da terra e, a continuación, mediante un simple proceso de eliminación, poderiamos determinar que
cepas producen o mellor aceite para tratar diferentes condicións médicas.

Unha vez feito isto, un subministro estable destas sementes podería poñerse a disposición do público e logo
poderían cultivar cepas que se adapten ás súas necesidades médicas. Pero ata que chegue ese día, realmente non
podo recomendar a un vendedor de cepas ou sementes en particular e dicir que "este é o teu" e ten "efectos
garantidos".

Algunhas  empresas  de  sementes  teñen  información  dispoñible  sobre  os  valores  medicinais  das  cepas  que
venden. Polo tanto, sería unha boa idea revisar esta información antes de realizar a compra.

Que cepas deben buscar os pacientes entón?

Neste momento, o único que podo facer é dicirlle ao público que ordene cruces sativa fortes e moi sedativas de
índica ou índica dominante índica que conten cun 20% de THC ou máis para producir o seu aceite. Ademais, a
xente sempre me pregunta onde poden obter sementes e isto pode ser un verdadeiro problema para os que viven
nalgúns países que non permiten a súa venda. Se entras en internet atoparás moitas compañías de sementes que
subministrarán sementes de cannabis e algúns barcos en todo o mundo. (Consello: Google as palabras sementes
de marihuana en todo o mundo e verás unha selección de tendas en liña que poden atender ás túas necesidades).
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Que hai que ter en conta ao elixir ou mercar plantas para producir o petróleo?

Para  as  persoas  que  non  teñen  experiencia  co  cáñamo,  deben  ter  coidado,  xa  que  moitos  produtores  e
comerciantes simplemente intentarán vender o que teñan. Para aqueles que nunca fumaron cáñamo, suxiro que
leven a alguén con experiencia cando fagan a súa compra.

Non sempre se pode ollar e oler para determinar a potencia do cáñamo. Vin xemas que brillaban con resina e
cheiraban moi ben, pero carecían de potencia para producir unha boa medicación. Por iso, é mellor descubrir o
potente que é o material antes de mercar unha gran cantidade.

Cando alguén leva unha libra para producir o medicamento, primeiro probo os seus efectos sobre min. Corto un
pouco de brote e rolo unha xunta con el. Se o cáñamo é bo, cando fumei a metade da articulación, sinto os seus
efectos. O que busco é unha forte sensación de sono que te dea ganas de deitarse. Se fumo unha boa indica ou
unha cruz sativa dominante indica, normalmente estas variedades presentarán estes efectos.

Descubrín que practicamente todas as variedades de cáñamo que producen esta sensación pesada e soñolenta
son moi medicinais. Estas son as variedades que usei con tanto éxito á hora de producir aceites para tratar o
cancro e outros problemas internos graves ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Como determinar que material de partida mercar?

"O xeito máis sinxelo de determinar que rasgos ten o material das xemas dentro del é simplemente fumar algúns
e ver que efecto ten sobre ti.  Cando a xente me trae cánabo para producir  este medicamento,  arroxo unha
articulación. Cando fumei aproximadamente a metade, xa sei se ten o efecto sedante que busco e así selecciono
o material que uso.

Se vai mercar cáñamo para producir medicamentos e non o fuma vostede mesmo, leve a alguén que fume con
experiencia e faga que probe parte do material que está a pensar en mercar. Dígalles que está a buscar un efecto
sedante e que non quere mercar algo que sexa estimulante ou energizante.

Tampouco é mala idea levar unha lupa de peto para que poida examinar a resina do xemel que pretende mercar.
Un bo brote parece que está cuberto de xeadas, a maioría das veces incluso se pode ver a simple vista. Unha vez
que te acostumas a producir o aceite, moitas veces pódese ter unha boa idea de canto aceite pode producir unha
cepa por quilo só mirando o material das xemas cunha lupa. A resina que observas é a medicina e, xeralmente,
canto máis está presente no material das xemas, maior será a cantidade de aceite que producirá.

Por que recomendas que a xente faga o aceite cunha libra ou máis do material de partida? Poderían 
producilo a partir dunha onza de cáñamo seco?

Si,  por suposto,  o aceite  tamén se pode producir  en cantidades  máis  pequenas.  Unha onza de bo brote de
cáñamo seco debería producir de 3 a 4 gramos de aceite de alta calidade e só se requirirían unhas 16 onzas
fluídas de disolvente para facer os dous lavados.

Pero hai razóns polas que suxiro que os pacientes produzan o aceite a partir dunha libra se é posible e implican
que o paciente estea a gusto co seu uso. Sinto que incluso os que son relativamente sans deberían inxerir un
tratamento completo de 60 gramos para desintoxicar os seus corpos e traelos de novo a un bo estado de saúde.
Para producir tanto aceite normalmente requírese aproximadamente un quilo de brote e creo que é algo máis
doado para o paciente se non tenta producir aceites de moitas variedades.

Cada cepa produce aceites con efectos diferentes polo que se o paciente cambia dunha cepa a outra, nunca sabe
que esperar. Para aqueles que estean a gusto co uso deste medicamento, o cambio de aceites presenta poucos ou
ningún problema. Pero para os pacientes que experimentan os seus efectos por primeira vez, creo que é mellor
se só inxiren un tipo de aceite.
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Como de fortes e potentes son as plantas que utilizas para facer o aceite?

Sempre poño o medicamento a partir do material máis forte e sedante dispoñible e moitas veces as cepas coas
que traballo producen tamén un efecto eufórico. Os aceites producidos a partir de cepas con estes trazos teñen
efectos moi agradables e os pacientes adoitan gozar tomándoos.

Localmente, moitos fumadores de ola quéixanse de que compro todo o bo cánabo para a medicina e non deixo
nada para os que desexen fumar. Non lle presto moita atención, xa que considero que salvar vidas é moito máis
importante que as necesidades recreativas dos que non están enfermos.

Sempre busco cepas que presenten un alto contido de resina e os valores medicinais adecuados. Gran parte do
material que uso para producir o medicamento procede de variedades, que se supón que están dentro do 20% de
THC. Por suposto, se estas cepas realmente contivesen tanto THC, unha libra produciría de 90 a 100 gramos de
aceite. Hai algúns que cultivan cáñamo medicinal desta calidade, pero quítano, cáñamo coma este pode ser moi
caro e difícil de atopar.

A meirande parte do material brote dispoñible produciría arredor de 60 gramos de aceite de alta calidade por
quilo seco; polo que sen dúbida a calidade puido ser mellor. En realidade, tiven moi pouca opción ao respecto.
Se salvase a vida dos pacientes, tiven que usar o dispoñible. O que a xente realmente precisa saber é que cada
cepa variará na cantidade de aceite que produce e estes aceites tamén variarán no seu valor medicinal.

Ademais, os métodos empregados para cultivar o cáñamo teñen moito que ver coa cantidade de THC presente
no material de xemas secas. A cepa cultivada pode ser capaz de producir xemas que poden conter un 20% de
THC  ou  incluso  máis,  pero  moitos  cultivadores  non  teñen  as  habilidades  nin  o  equipo  necesario  para
conseguilo. Traballei con cepas que producían 90 gramos de aceite dunha libra seca de xemas e ás veces incluso
un pouco máis. Por desgraza, o cáñamo desta calidade é bastante raro, polo que se podes obter 60 gramos de bo
aceite dunha libra seca de brote de cáñamo, sé feliz. Busque sempre o cánabo máis potente posible ao mercar o
material de partida; a vida de alguén pode depender dela ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Cannabis Sativa versus Cannabis Indica

Cal é a principal diferenza entre o cannabis sativa e o cannabis indica no tratamento?

"Non me gusta ver a ninguén inxerir aceite sativa para tratar o cancro e outras enfermidades graves. Certamente
existe a posibilidade de que o aceite feito dunha boa sativa poida curar o cancro, pero o efecto energizante deste
aceite non é propicio para a curación. Certamente, non dubidaría en tratar o cancro de pel externamente con tal
aceite,  pero inxerir  aceites  de variedades  sativa pode afectar  gravemente  aos patróns  de sono do paciente.
Tamén considero que estes aceites son moi eficaces no tratamento de persoas que sofren depresión. Nalgúns
casos, os que padecen depresión poderían beneficiarse se tomasen unha pequena dose deste aceite cando saian
da cama. Isto animaríaos e animaríalles, pero se se toma moito, algúns aceites sativa fortes poden ser demasiado
energizantes e á maioría da xente non lle gusta este efecto.

Aínda que os aceites producidos a partir de sativas poden ser beneficiosos nalgunhas situacións, na súa maioría
intento evitar o seu uso. Moitas veces estes aceites son demasiado energizantes e non quero ver a alguén con
cancro terminal ou outras afeccións graves intentando pintar o hórreo. Algúns pacientes non manexan ben os
efectos dos aceites energizantes, o que a miúdo pode facelos moi inquedos. Pola miña experiencia, o paciente
responderá moito mellor se o aceite se produce a partir de cepas sedantes con trazos como os que mencionei.

O sono extra que experimentará o paciente é moi refrescante e loxicamente, un paciente ben descansado curará
mellor que aquel que ten dificultades para durmir. Para uso interno para tratar a maioría das afeccións médicas,
suxiro encarecidamente que se empreguen cepas indica ou cruces sativa dominantes indica. As indicas relaxan a
unha persoa e ofrécenlle máis descanso, sono e tranquilidade.

Tamén descubrín que os  aceites  producidos a  partir  de cepas  dominantes  indica  son eficaces  para tratar  a
depresión e outros problemas relacionados coa saúde. Dende a miña perspectiva, os aceites producidos forman
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boas cepas índicas son máis desexables desde o punto de vista medicinal que a maioría dos aceites producidos a
partir de sativa.

Probei aceites de moitas cepas e combinacións de cepas. Lembro un aceite que case me deu un nirvana. 
Como describirías o aceite ideal que produciría aos pacientes a experiencia máis agradable?

Non é necesario chegar ao nirvana cando se use este aceite para curar efectivamente o seu corpo, pero aínda que
tomase demasiado e acadase este estado, non se vería prexudicado. En realidade, para aqueles que están moi
preto da morte por cancro, unha gran sobredose de petróleo de alta calidade aumentaría as súas posibilidades de
supervivencia.

O paciente podería facelo na casa, pero se permitise o aceite, creo que se podería realizar moito mellor nun
hospital. A menos que o paciente estea preto da morte, dígolles que sigan as nosas instrucións de dosificación,
pero para aqueles con vida en perigo recoméndolles que tomen este medicamento o máis rápido posible.

Moitos que fumaron cáñamo no pasado non temen esta substancia e vin a algunhas persoas con cancro terminal
curar  o  seu  estado  nun  mes.  En  realidade,  depende  do  propio  paciente  a  rapidez  con  que  se  toma  este
medicamento. Unha vez que se fai público o seguro que é inxerir, espero que máis intenten inxerilo dun xeito
máis rápido.

Indica, Sativa ou Ruderalis?

Por sorte, parece que, na súa maior parte, as boas cepas de cannabis indica son un tratamento eficaz para todo
tipo de cancro. Agora hai miles de tipos diferentes de cáñamo que se crearon debido a que os criadores cruzaron
distintas cepas. As tres principais variedades desta planta son o cannabis indica, o cannabis sativa e o cannabis
ruderalis. Os indicios puros producen un medicamento moi sedante que é eficaz no tratamento da maioría das
enfermidades.

As boas cepas indica que se cruzaron con sativa ou ruderalis tamén poden posuír este pesado efecto medicinal
sedante. Non obstante, depende moito da porcentaxe de índica presente nestes novos cruzamentos da eficiencia
que terán como medicamento. Xeralmente, canto maior sexa o contido en indica, máis sedantes e eficaces serán
estas cruces como medicamento.

A sativa pura, por outra banda, produce un efecto enerxético, que non é propicio para promover a curación na
maioría  dos  casos  e  pode  interferir  cos  patróns  de  sono  dos  que  intentan  usalo  como  medicamento.  Os
medicamentos producidos a partir de cruzamentos sativa ou sativa dominantes indica ou ruderalis poden ser
beneficiosos para o tratamento de alguén que padece depresión ou para afeccións cutáneas que poden tratarse
por vía tópica.

Para inxestión, os aceites producidos a partir de cruces sativa e sativa dominantes deben usarse con precaución.
Estes aceites poden ser incriblemente energizantes cando se inxiren e este efecto, na miña opinión, non promove
o proceso de curación.

Nos  últimos  anos,  o  cannabis  ruderalis  gañou  moita  atención  no  mundo  do  cáñamo.  Segundo  o  entendo,
ruderalis está cruzándose con indicas e sativas para facer estas cepas máis resistentes e resistentes ao moho.
Ademais,  as variedades ruderalis  teñen un alto contido en CBD e algúns pensan que isto podería ter  unha
grande  importancia,  pero  aínda  está  por  demostrar.  Non  podo  emitir  unha  opinión  sobre  a  eficacia  dos
medicamentos producidos a partir desta variedade. Dado que non teño experiencia traballando con variedades
ruderalis, neste momento non me sinto capacitado para ofrecer as miñas opinións.

Aínda así, para obter os mellores resultados, usaría cruces indica ou sativa dominante indica pura para producir
este medicamento, porque xa se demostrou que son eficaces.

Pola miña experiencia, practicamente todas as cepas dominantes índicas poden producir un medicamento que é
un  tratamento  eficaz  para  moitas  condicións  médicas.  Incluso  as  persoas  que  padecen  depresión  poden
beneficiarse dos efectos dos aceites producidos a partir de boas indicacións. Por iso, é mellor manterse afastado

29



CURA PARA O CANCRO: O PROTOCOLLO DE RICK SIMPSON

das sativas  para producir  medicamentos  para  a  maioría  dos  propósitos  internos.  Aínda así,  se  quere tratar
tópicamente unha enfermidade da pel ou un cancro de pel, creo que descubrirá que os aceites producidos a
partir de variedades sativa poden ser bastante eficaces no tratamento destas cousas. Non hai dúbida de que
algunhas cepas producen unha medicación moito máis potente que outras para diferentes condicións médicas.
No futuro, aí é onde se debe facer a investigación ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal
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Exterior contra interior

Hai diferenzas entre os aceites das plantas de interior e exterior?

"Produzo o aceite de cáñamo que se cultivou tanto en interiores como en exteriores con bos resultados. Prefiro
traballar con cáñamo que se cultivou ao aire libre, xa que en media o cáñamo de alta calidade cultivado fóra
nunha boa estación de cultivo pode ser máis potente e a miúdo produce máis resina. Atribúoo principalmente ao
sol, porque non creo que a maioría dos sistemas de iluminación interior poidan competir con esta fonte de luz.
Ademais, hai outras tensións e factores na natureza que poden afectar a potencia da cepa cultivada que non
atopan as plantas cultivadas en interiores.

O cáñamo que se cultiva en interiores, por suposto, pode ser moi potente e producir unha boa medicina, pero hai
moitos inconvenientes no cultivo en interiores. As plantas que se cultivan dentro adoitan ter unha estatura moito
menor que as que se cultivan fóra. Ademais,  coa configuración interior,  xorden problemas relacionados co
olfacto,  o movemento  do aire,  as infestacións  e  a calor.  Os sistemas de cultivo en interiores  normalmente
producen unha gran cantidade de calor en exceso e, a miúdo, as infestacións e o crecemento das plantas están
controlados co uso de produtos químicos.

Non podo dicir que atopei ningún problema para producir medicamentos a partir de cultivos de interior; entón,
se non tes outra alternativa, esta é unha boa forma de abastecerse. Para os que non viven nun entorno rural,
suxiro  que  constrúan  ou  compren  un  pequeno  sistema  de  cultivo  interior  desde  o  que  poidan  suplir  as
necesidades medicinais de toda a súa familia. Actualmente hai moitos tipos diferentes de cámaras de cultivo
interiores dispoñibles ou se o desexas sempre podes construír o teu. Aínda así, desde a miña perspectiva, só hai
un xeito de cultivar cáñamo correctamente e que está ao aire libre. O terreo aberto cunha boa drenaxe e un pH
adecuado é o que se precisa. Isto xunto con moito sol, esterco de cabalo e abundantes cantidades de auga poden
producir unha colleita sorprendente.

Non notei ningunha diferenza no aceite de cáñamo producido a partir de plantas de interior ou de exterior que
non sexa o feito de que as plantas de interior parecen ser un pouco menos potentes. Pero pode haber varias
razóns polo que isto ocorreu e posiblemente, nas condicións adecuadas, as plantas de interior poden ser tan
fortes como as cultivadas ao aire libre.

Os aceites máis potentes que xamais producín en Canadá procederon de plantas ao aire libre. As plantas de
interior poden producir aceites un pouco menos potentes, pero aínda son altamente eficaces como medicamento.
Entón, neste momento, traballaría co brote sedante máis potente que poida obter, non importa se provén de
interior ou exterior ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Con que tipo de luz artificial obtés os mellores resultados?

“Acadei os mellores resultados en interiores usando unha combinación de luces de alta presión. Usamos un
sodio de alta presión de 1000 watts e un halogenuro metálico de 1000 watts na mesma cámara de cultivo para
producir as xemas máis grandes que xamais creceu dentro. Aínda que nunca usei sodio de alta presión de 600
vatios nun sistema de cultivo interior,  polo que podo reunir,  estas lámpadas  son as máis  eficientes  porque
producen o maior número de lúmenes por vatio. O principal problema dos sistemas de iluminación de alta
presión é a calor que producen e a enerxía que consumen, polo que busquei outras formas de iluminación para
axudar a resolver estes problemas.

As lámpadas fluorescentes brancas e normais de 4 pés cultivarán cánabo bastante ben no estado vexetativo; pero
para brotar recomendaría moita máis intensidade de luz. Hoxe hai moitas formas de luminarias LED de alta
intensidade e fluorescentes compactas dispoñibles que os produtores dixéronme que conseguen bos resultados.
Este tipo de iluminación produce moi pouca calor, ten un baixo consumo de enerxía e estes dispositivos teñen
unha longa esperanza de vida.
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Nos últimos anos, o custo destas diferentes formas de iluminación caeu drasticamente, polo que estes accesorios
están nun rango de prezos que moitos produtores poden pagar.  Para calquera novato na arte do cultivo en
interiores,  creo  que esta  forma de  iluminación  xunto co uso de luminarias  fluorescentes  é  un bo xeito  de
comezar e pode eliminar moitos dos problemas asociados aos sistemas de iluminación de alta presión.

Aínda que os dispositivos LED e fluorescentes poden cultivar un bo cultivo interior, a fonte de luz que máis me
emociona  é  a  iluminación  de  plasma.  Polo  que  eu  entendo,  é  moi  eficiente  enerxeticamente,  con  pouca
produción  de  calor  e  a  cantidade  de  luz  que  pode  emitir  só  unha  lámpada  de  1000  vatios  está  case  sen
comprender.  Só o uso dunha lámpada deste tipo pode eliminar a necesidade de usar moitos sodios de alta
presión de 1000 vatios. Para os cultivadores máis grandes, isto pode axudar a resolver os seus problemas de
calor e reducir drasticamente os custos de enerxía e cableado. Na actualidade, tal iluminación é bastante cara,
pero, como as luminarias LED, o prezo en breve baixará.

Creo que un dispositivo de plasma no mesmo espectro de luz que o noso sol na túa sala de cultivo sería un bo
investimento para os produtores máis serios. En pouco tempo, espero que os fluorescentes compactos, os LED e
os accesorios de plasma cambien o rostro do crecemento interior para sempre e complicen as cousas a todos os
que están  implicados  no cultivo da planta  de cánabo de cannabis  ".  Rick Simpson, cánabo:  a  planta  máis
medicinal

Que necesitan saber os pacientes para cultivar cánabo?

"Para todos os que son novos no cultivo do cáñamo, é necesario un bo libro ou vídeo sobre o tema. Só tes que ir
a unha das publicacións de cannabis en liña ou mercar unha destas publicacións nunha tenda local onde vives.
Normalmente estas revistas indican onde hai bos libros dispoñibles sobre o tema. O meu favorito persoal é "The
Indoor Outdoor Medicinal Grower's Bible" de Jorge Cervantes. Ademais, Ed Rosenthal e moitos outros teñen
dispoñibles excelentes libros sobre o tema.

Para aqueles que desexen aprender máis sobre o cáñamo e os seus moitos usos, recoméndolle que lean o libro
de Jack Herer, "The Emperor Wears No Clothes" ou que vexan o vídeo de Jack "Emperor of Hemp".

Despois da viaxe do descubrimento,  esta planta me levou, independentemente do que sexa o teu problema
médico, creo que se este medicamento non che axudará, entón creo que é moi improbable que atopes algo que o
faga. Teño boas razóns para chamar a esta marabilla da natureza a planta con mil perfís medicinais diferentes.
Unha vez que experimentes os efectos médicos que poden ter os aceites producidos a partir de diferentes cepas,
entenderás exactamente o que quero dicir. " Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

P. ¿É Afghan Kush un material axeitado para facer petróleo? Fixen un pouco de aceite con cousas da rúa e
estiven empregándoo durante as últimas dúas semanas xa que tiña problemas para durmir, agora durmo coma
un bebé e esperto ben descansado pola mañá. O problema é que é difícil conseguir cousas boas en Londres, por
iso pedín AK, só necesito a túa opinión agora. Moitas grazas.

R. Non podo seguir co nome da cepa. Se é potente e te adormece, pode producir unha boa medicina. Como xa
sabes,  recomendamos  as  cepas  máis  potentes  e  sedantes  (preferiblemente  cun 20% de THC e  máis)  e  os
mellores aceites prodúcense a partir  dunha combinación de varias cepas moi potentes e sedantes, polo que
intentaría pedir varias cepas sedantes. posible, sería ideal. Pero incluso os aceites dunha soa cepa poden facer
marabillas, o único que digo é que os mellores aceites adoitan producirse a partir dunha combinación de varias
cepas. Os mellores desexos, JB

"Ola, o meu amigo Bobby chamoume a vostede ... son coidador / cultivador en RI e acabo de descubrir que o
meu pai  ten  cancro,  polo que naturalmente  facer  un pouco de aceite  de Rick Simpson converteuse  nunha
prioridade. Teño unha pregunta rápida sobre o material usado para fabricar o aceite ...

¿Ten que ser  sempre dominante  índica?  Teño acceso a  un montón de  material  A + pero a  maior  parte  é
dominante sativa xa que non son un xefe indio ... diésel ácido da costa leste, chemdog d, chemdog 4, irmá
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chemdog, clon de arándano sativa, galletas para exploradores, OG Kush etc. ... Todos inclinándonos máis polo
espectro sativa ... Podería botar man de máis material dominante indica se fose necesario ... Grazas por todo o
que fas ... "Sam

- Sam, queres que o aceite se produza a partir do material máis sedante, as sativas energizarán demasiado ao
paciente e non teñen os efectos curativos adecuados que buscamos. Selecciona as xemas máis sedativas, fai uns
gramos de aceite para que poida comezar o tratamento e sigue buscando o material de partida adecuado. Os
mellores desexos, JB

33



CURA PARA O CANCRO: O PROTOCOLLO DE RICK SIMPSON

¿Hai algunha cepa que non sexa efectiva contra o cancro?

"Por sorte para nós, se o aceite se produce correctamente a partir de variedades sedantes, parece que funciona
moi ben no tratamento de todo tipo de cancro. Como xa mencionei, adoito producir este aceite empregando
variedades índicas fortes, pero os cruzamentos sativa dominantes índicas adoitan producir excelentes resultados
tamén ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

“Despois de perder á miña muller por cancro aos 35 anos e co meu irmán agardando un transplante de fígado
durante os últimos cinco anos por mor dun cancro, estiven buscando RSO nos dispensarios. O prezo varía entre
100 $ / g ata 30 g no estado de Washington. Un dos chamados lugares RSO tiña o petróleo cun 7% de THC
impío con CBD máis altos, ¿paga a pena? Ese foi o aceite de 30 g. O aceite de cen gramos de dólar estaba por
encima dos 90, creo que o 92%. Cal é o equilibrio perfecto dos tres produtos químicos psicoactivos? " Breixo

- Heath, o mellor RSO é de aproximadamente o 95-98% de THC, normalmente ao redor do 1% de CBD e
extremadamente potente e sedante, con énfase nas palabras potente e sedante (bloqueo no sofá, ten que facerche
moito sono e relax cando se inxire Se non o fai, proba outro lote e mantén o aceite energizante para uso tópico).

En canto a eses aceites "altos en CBD" cun 7% de THC, polo menos agora xa sabes por que estamos en contra
destes aceites: a maioría dos aceites con alto contido de CBD que se fornecen actualmente son sinónimos do
que chamamos lixo, porque sabemos a diferenza entre o alto grao aceite e basicamente todo o demais.

É realmente mellor facer o seu propio aceite sempre que sexa posible. Obtén o brote dos dispensarios, compre o
mellor que teñen e logo faga o aceite, realmente non hai nada. Eu mesmo non lle mercaría o aceite a ninguén,
sempre o faría meu. Quere ser o seu propio control de calidade, non quere depender de ninguén. Se podes facer
unha cunca de café ou un mojito, tamén podes facer o aceite. JB

Almacenamento

Canto tempo pode almacenarse o aceite?

"Pola miña experiencia, non hai" mellor data antes de "para o almacenamento de medicamentos de cáñamo. Hai
tres cousas que poden afectar a potencia do aceite de cáñamo: o aire, a luz e a calor. Dígolle á xente que garde
este medicamento nun lugar fresco e escuro, pero non precisa refrixeración. Isto coida os problemas asociados
coa luz e a calor. En canto ao aire que causa dificultades, o aceite é unha graxa espesa, polo que o aire non pode
entrar nel, polo que o aceite pode almacenarse durante décadas e aínda así manter a súa potencia.

Por razóns prácticas, normalmente subministro o aceite en xiringas para facilitar aos pacientes a medición das
súas doses e evitar a contaminación. Para gardar o aceite durante un longo período de tempo, suxeriría un
recipiente de aceiro inoxidable ou unha botella de cor escura cunha tapa axustada. Se o aceite se almacena
correctamente, pódese pasar por alto a preocupación pola súa data de fabricación ". Rick Simpson, cánabo: a
planta máis medicinal

¿Sería mellor ou máis seguro producir o aceite con alcohol de calidade
alimentaria?

“A miúdo a xente dime que preferiría producir o aceite con alcohol en grans. Por algunha razón, parecen pensar
que o alcol en grans sería máis seguro de usar, pero en realidade aínda é veleno como calquera outro disolvente.
Un dos principais problemas co alcol en grans é que é moi difícil atopar alcol coma este puro ao 99 ou 100%.
Na maioría dos casos, é difícil atopar alcol superior ao 95% e normalmente o outro 5% será auga. Dado que esta
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auga está presente, fai que o alcol sexa menos eficaz como disolvente e ao final do proceso, quedará bastante
auga no aceite que debe evaporarse.

Pola miña experiencia, non considero que o uso de alcohol en grans sexa máis seguro que o alcohol isopropílico
ou a nafta lixeira para producir o aceite. Non importa como o mires, o alcol é veleno e cando consumes alcohol
produce un veleno alto que afecta ás túas habilidades motrices e coñécese como beber. Non digo que o aceite de
alta calidade non se poida producir con alcohol en grans. Pola contra, estou a dicir que debería ser consciente de
que esta substancia non é mellor nin máis segura que outros disolventes que usei e, dalgunha maneira, non
funciona tan ben.

A miúdo póñome en contacto con persoas que desexan extraer o aceite empregando cousas como manteiga ou
aceite de oliva, etc. Con bastante frecuencia preguntan se creo que unha extracción deste xeito produciría un
medicamento con potencia similar ao medicamento que eu produto. o meu método. A resposta é non. Considero
que as extraccións feitas deste xeito son simplemente formas de medicina do cáñamo debilitada. Por volume,
non hai forma de que un medicamento producido coma este teña a mesma potencia que o medicamento que eu
produto.  Se tiveses un cancro grave,  quererías  tratalo con algún medicamento  de cáñamo diluído ou antes
usarías o verdadeiro no teu tratamento?

¿Pode usarse o aceite de cáñamo xunto co alcol?

Vin  a  moita  xente  que  se  estaba  facendo  moi  forte  con  alcohol  tranquilizándose  logo  de  fumar  unha
articulación. Non hai dúbida de que o alcol é unha das cousas máis destrutivas deste planeta, pero a xente será
xente e a moitos gústalles o seu licor. Pola nosa experiencia, parece que o aceite de cáñamo non presenta perigo
para un bebedor e, de feito,  pode diminuír  a inxestión desta substancia nociva.  Moitas veces os bebedores
pesados que tomaron o tratamento do aceite de cáñamo polos seus problemas médicos informan de que a súa
sede de alcol diminuíu moito e algúns deixaron de beber por completo ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis
medicinal

Disolventes e residuos de disolventes no aceite

"Ao longo dos anos, fun contactado por un bo número de persoas que estaban preocupadas pola posibilidade de
que se deixasen residuos de disolvente no aceite acabado. Pola miña experiencia, sinto que non hai perigo no
consumo de aceite se se seguen as instrucións que puxemos a disposición para producir o aceite correctamente.
Levo  inxerindo  este  aceite  eu  mesmo  uns  dez  anos  sen  efectos  negativos.  Ademais,  puxen  este  aceite  a
disposición de miles de persoas e recibín moi poucas queixas. Se alguén ten un problema co gusto do aceite,
non se produce a partir de residuos solventes. Pola contra, a causa son os terpenos naturais, que contén o aceite.
Algúns aceites teñen moi pouco sabor, mentres que outros poden ter un sabor desagradable, pero polo que eu
sei, a medicina non debería ter bo gusto de todos os xeitos, polo que non me preocupa moito.

Nas probas de laboratorio realizadas nos aceites que eu producín, non se atopou ningún residuo de disolvente.
Paréceme absurdo que alguén se preocupe polos residuos de disolventes no aceite cando se considera o que o
sistema médico está alimentando ao público. Produtos químicos tóxicos para o fígado, velenos, quimioterapia,
radiación, vacinas, etc. Paréceme que calquera persoa que estea preocupada por ser envelenada debería estar
moito máis preocupada co que o sistema médico subministra,  en lugar dos residuos dun disolvente que foi
completamente fervido.

Se alguén ten problemas para tomar o aceite, normalmente é porque se utilizou unha sativa energizante para
producir  a  substancia.  Ademais,  poden  xurdir  outros  problemas  se  o  paciente  intenta  tomar  produtos
farmacéuticos xunto co tratamento con aceite ou se non o usa do xeito correcto. Nunha situación ideal, outros
membros da familia poderían tomar o aceite xunto co paciente. Isto axudaríalles a comprender os efectos do
aceite e entón non se preocuparían tanto polo efecto que está a ter no paciente. Dado que non saben que esperar
co uso do aceite, os membros da familia adoitan tender a reaccionar en exceso se o paciente inxire demasiado.
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Pero os efectos desgastaranse nun curto espazo de tempo e o paciente quedará ileso. Polo tanto, creo que outros
membros da familia tamén deberían probar o aceite en pequenas doses,

O aceite de cáñamo de alta calidade ten a capacidade de substituír o uso da maioría dos produtos farmacéuticos,
pero cando un paciente intenta tomar produtos farmacéuticos xunto co aceite, ás veces poden xurdir problemas
debido ás interaccións. Moitas das substancias que proporcionan os médicos son velenosas e ao aceite non lle
gusta a presenza destas cousas no corpo do paciente. Normalmente, pouco despois de que o paciente cese do
uso de medicamentos, calquera problema que experimentase simplemente desaparece ". Rick Simpson, cánabo:
a planta máis medicinal

"Nafta  é  o  nome  comercial  do  petróleo,  así  que  intente  buscar  que  o  éter  de  mascota  teña  moitos  usos
industriais, desengrasante para pintar diluentes". Al

"LEMBRA que o THC e o CBD non son polares ... e a clorofila e o H2O son polares ... Así que o mellor aceite
está feito con disolvente non polar ... está limpo ... sen clorofila". Michael

"Un amigo meu químico simplificoume toda a historia e explicoume por que a nafta podería ser mellor (aínda
que pensa que non de forma significativa): a nafta é un disolvente non polar polo que extrae moléculas non
polares de xeito máis doado e eficiente (THC e O CBD son basicamente moléculas non polares) e deixa fóra as
moléculas polares.

O alcohol isopropílico (e o éter por iso) é un disolvente polar débil, polo que é moi bo para este propósito, pero
quizais un pouco menos que a nafta, xa que JB di que probaron os dous e que foron máis potentes. EDITAR:
Ah, si, case o esquezo: tamén dixo que non hai medo de que nafta (ou iso) quede no produto final se segues a
receita de Rick Simpson (o meu amigo dixo non usar un balde de plástico, non obstante, pero un de vidro ou
aceiro inoxidable) e se non está seguro, faga o que JB sempre di que faga: engade un pouco de auga e métea no
forno para que se evapore completamente. Usaría alcohol isopropílico, porque está seguro de que é o que se
supón que é ... ”Sandra

- Sandra, o método que Rick mostrou ao mundo é o máis básico, sinxelo e accesible. É case infalible cando se
seguen as instrucións dun T. O vidro é bo, pero rompe e non quere que iso suceda nunca. O inoxidable está ben,
por suposto. O 99,9% iso funciona ben, pero aínda así usariamos nós mesmos nafta alifática lixeira. JB

"Tamén recomendo que todo o frío que poida antes da extracción. A maioría pon o alcohol, o cannabis, os
envases e todo o relacionado coa extracción no conxelador durante 24-48 horas. Deste xeito conseguirás un
produto moito máis limpo. Os teus rendementos serán máis baixos pero non necesitarás tanto. Perdón por erros
tipográficos ou palabras que faltan, MS é unha merda e non teño medicamentos, jeje. Bendita ". Chuck

- Chuck, a conxelación está moi ben, pero non é necesario facelo cando se traballa con disolventes de calidade e
material de partida. Ademais, non nos gusta que nos arrefríen as mans, a temperatura ambiente funciona ben
para nós e non teremos problemas de artrite despois duns meses ou anos de conxelar o brote. Ademais, moitas
veces o aceite faise en lugares onde non hai conxeladores a centos de quilómetros. Entón, si, podes conxelalo se
queres, pero nós non o faríamos nós.

A min non me gustan as verduras conxeladas, evito comelas sempre que é posible, polo que non vexo por que
debería facer unha excepción e conxelar a verdura que máis me gusta de todas. Pero si, pode axudar cando tes
que usar alcohol para extraer o aceite, polo que non estou completamente en contra.

É que nós mesmos non usamos o alcohol como disolvente (ou mellor: non é un disolvente da nosa primeira
elección), non vexo unha soa razón pola que debería pagarlle ao Estado un imposto extra por un disolvente que
evaporarase de todos os xeitos (a non ser que use un fotograma, o que fariamos sempre que sexa posible). Podo
mercar un litro de nafta lixeira por uns 3 a 4 dólares, un litro de alcol ao 99% custaría aproximadamente cinco
veces máis e produciría menos aceite e é probable que ese aceite non sexa tan bo como se fose nafta lixeira ou
99,9 Usouse% iso. Ademais, obterás menos aceite.

Entón, onde está exactamente a vantaxe de usar o alcohol como disolvente? Non podo ver unha soa razón
racional pola que se debería preferir o alcol antes que a nafta alifática lixeira de baixa ebulición, é dicir, cando
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se considera que non hai residuos de disolventes no aceite dos que habería que preocuparse cando o aceite se
produce correctamente. Cando non se produce correctamente, hai ou pode haber residuos de disolventes no
aceite.  Pero non nos  culpes  por  aceites  que  non se produciron correctamente,  realmente  non podemos ser
responsables da falta de calidade dos aceites subministrados por outros. É tan sinxelo coma iso. ”JB

"Unha explicación moi sinxela para unha pregunta interminable ... Eu persoalmente usei nafta ... iso alcol ... e
butano para facer aceite ... e de lonxe o mellor ... o máis limpo ... o máis forte ... e o mellor probar o aceite foi
do nafta  ...  Non entendo o que non lle  gusta  á  xente  ...  Non queda combustible  en absoluto cando se fai
correctamente ... e a nafta tamén tira as plantas máis ... Faino moito máis rápido ... Aceite tan limpo ... (ouro) ...
”Peter

“A nafta lixeira é a fracción que ferve entre 30 ° C (86 ° F) e 90 ° C (194 ° F) e consiste en moléculas con 5 - 6
átomos de carbono. A nafta pesada ferve entre 90 ° C (194 ° F) e 200 ° C (392 ° F) e consiste en moléculas con
6 - 12 carbonos.

A nafta  utilízase  principalmente  como materia  prima  para  producir  gasolina  de  alto  octanaje  (mediante  o
proceso  de  reforma  catalítica).  Tamén  se  usa  na  industria  mineira  de  betún  como  diluente,  na  industria
petroquímica para producir olefinas en galletas de vapor e na industria química para aplicacións de disolventes
(limpeza). Entre os produtos comúns feitos con el inclúense o fluído máis lixeiro, o combustible para as estufas
e algúns disolventes de limpeza. "

“A nafta ten a fórmula química de CnH2n + 2. A nafta lixeira ten 5 e / ou 6 átomos de carbono, que se reducen
a C5H12 e C6H14, tamén coñecidos como pentano e hexano. Entón, o que buscas é unha nafta que é puramente
unha mestura de pentano e hexano ". Wouter

“Só quería publicar algo sobre disolventes. Fun a un amigo meu que ten varios doutores e máster en química e
pregunteille que podía facer para eliminar completamente a nafta do aceite. El dixo: "Toma 5 ml de alcohol
isopropílico e méteo despois de que deixe de bulir por última vez. Evaporarase e levará consigo a nafta. O
disolvente tóxico convértese entón en disolvente non tóxico. Este non é o meu verdadeiro nome, é unha pena
que non poida usar a miña conta real por medo a ser despedido ou contratado como enfermeiro ". Bobbie

"Para atopar Nafta no Reino Unido, busque" limpeza do panel "ou" limpeza rápida do panel ". É un produto
empregado na reparación da carrocería do coche para limpar o metal e non deixar residuos. A dificultade é
atopar unha lista detallada dos ingredientes exactos xa que poden variar. O 99,9% de isopropanol debería ser
doado de atopar ". Em

"Rick Simpson, seguimos o teu proceso usando VM&P Nafhtha e todo foi segundo o previsto, a excepción do
primeiro par de tiradas de xeringas que saíron un pouco máis líquidas do que esperabamos. Engadín un par de
gotas de auga e tenteino de novo e parece que está ben. A miña única preocupación / pregunta é o gusto. Aínda
ten un sabor a disolvente. Está ben ou preciso facer algo máis? O destinatario está durmindo unhas 12 horas
cada vez que toma o aceite. É certo ata que desenvolve unha tolerancia? Calquera axuda agradécese moito ".
Pamela

- VM&P non parece ser un bo disolvente (aínda que algunhas MSDS din que debería ser a mesma substancia
que nos gustaría usar). Parece ser unha nafta pesada e parece que non ferve por completo e parece que require
un coidado adicional.

Engadiría un pouco de auga e meteríaa nun forno eléctrico a 130 ° C (266 ° F) durante unhas horas, quizais
durante a noite, ou ata que o disolvente se vaia completamente, hai quen di que leva ata catro días eliminar o
residuo do disolvente . Non debe haber ningún regusto de disolvente se o aceite se produce correctamente e o
aceite non debe escorrer, debe ser máis parecido a unha graxa. Asegúrese de que o aceite está realmente filtrado
correctamente, xa que os residuos disolventes adoitan pegarse aos materiais vexetais.

Simplemente faga unha proba de dedo co disolvente que desexa empregar. Mergue o dedo nel e vexa se se
evapora  completamente  dentro  de 30 segundos  ou  máis  rápido.  Canto  máis  rápido se  evapore,  sen deixar
película, mellor.
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Se non pode obter  nafta  alifática  lixeira  pura (tamén chamada bencina en Europa,  solicite  o número CAS
64742-49-0. Véndese con moitos nomes diferentes. Non é o tipo usado como combustible nos coches senón o
tipo que se usa como disolvente ou diluente de pintura ou desengrasante), iría polo 99% ou mellor polo 99,9%
de alcohol isopropílico; iso parece que é posible atopalo en case calquera parte do mundo.

Polo momento,  preferimos a  nafta  lixeira  alifática  (de baixa ebulición,  hidrogenada),  pero produce  aceites
mellores e máis potentes que a maioría dos outros disolventes que se están a empregar actualmente. Cantos
menos materiais vexetais e clorofila no aceite mellor funciona como medicamento, mellor sabe e máis potente
é. Todo o truco está en como de potente e sedante é o aceite. Canto máis potente e sedante mellor. JB

“A nafta correcta NON se vende nos Estados Unidos. Non en Tractor Supply, Home Depot ou Lowes nin
Sherwin Williams. Non obstante, aínda se vende en Canadá. Teño un amigo que o destila a 100 ° F e aforra o
disolvente que se desprende para usar para facer aceite ". Steve

"Se vives nos Estados Unidos, entón non terás a nafta axeitada, non se pode confiar en toda a nafta fabricada
nos Estados Unidos debido á regulación frouxa dos ingredientes deste tipo de disolvente. Nunca obterás nafta
pura nos Estados Unidos, incluso o VM&P pode ser completamente inconsistente dunha botella á outra e nin
sequera se anuncia como puro. En Canadá fabrican nafta pura e é o mellor disolvente para usar en comparación
co alcol ISO ou Grain, non cometes un enorme erro e malgastas de medicamentos ou, peor aínda, te enfrascas a
ti mesmo ou a outra persoa usando o disolvente incorrecto. Ten en conta que a nafta nos Estados Unidos incluso
producirá  un  aceite  que  parece  completamente  como  debería,  pero  que  che  fará  estar  moi  enfermo  ".
Persecución

- O feito de que a nafta alifática pura non pareza venderse en todas partes nos Estados Unidos non significa que
a nafta alifática pura co número CAS 64742-49-0 e un punto de ebulición ao redor de 60-80 ° C non exista ou
que si non producir un aceite mellor que a maioría dos outros disolventes, cando se usa correctamente. Se non
pode obter nafta lixeira pura, o 99% ou mellor o 99,9% de alcohol isopropílico sería a nosa segunda opción.

Pero  aínda  non renunciaría:  para  extraer  aceites  das  plantas  úsanse  nafta  lixeira  (benceno)  ou  disolventes
similares, polo que comprobaría cos produtores de aceite vexetal e vería que usan. Onde vivo en Europa, podo
mercar o disolvente en practicamente todas as ferreterías ou tendas de pintura, é un dos líquidos técnicos máis
comúns que recordo da miña infancia, empregámolo para desengrasar cadeas de bicicletas, etc. e practicamente
todos tiñan unha botella. dela na casa. Así que todo este debate interminable sobre os disolventes paréceme un
pouco ridículo. Cando empregas a nafta lixeira adecuada, non hai ningún residuo de disolvente que teña que
preocupar, quizais unhas ppm, igual que na maioría dos aceites vexetais baratos que a miúdo se producen con
case exactamente o mesmo disolvente que o que recomendamos. JB

“A nafta alifática lixeira funcionou moi ben, non deixou ningún indicio de disolvente no meu aceite. Se segues
as instrucións de Ricks ao pé da letra, non debería ter ningún problema ". Rick

“Hai dúas categorías principais de nafta: lixeiras e pesadas. A nafta lixeira NON contén benceno, que é o que
significaba Raina (non hexano). Aínda que non recomendaría nin sequera unha nafta lixeira a menos que o
extracto de cannabis poida probarse despois de producirse para obter residuos de nafta, pódese usar se é o único
que pode obter para un disolvente. A clave é asegurarse de ferver o extracto a graxa grosa; nese momento a
maior parte do nafta debería estar desaparecida. Usar equipos de destilación é o xeito de facer o aceite máis
puro e sen solventes, pero máis alá da capacidade da maioría das persoas. Espero que iso axude ". Marca

“Raina, non vou discutir contigo. De Wikipedia: "O éter de petróleo, a pesar do seu sinónimo de bencina, non se
debe confundir con benceno ou bencino, nin se debe confundir con gasolina aínda que moitas linguas chaman
iso cun nome derivado de bencina, por exemplo" Benzina "(alemán) ou" benzina ”(italiano). O éter de petróleo
é unha mestura de alcanos, por exemplo, pentano, hexano e heptano, mentres que o benceno é un hidrocarburo
cíclico e aromático, C6H6. Do mesmo xeito, o éter de petróleo non debe confundirse coa clase de compostos
orgánicos chamados éteres, que conteñen o grupo funcional RO-R '. A miña formación é a microbioloxía, na
que estudei química orgánica, algunha bioquímica / algunha química inorgánica ... Certamente non o sei todo,
pero sei un pouco. A nafta lixeira NON contén benceno. Ignorarei o teu comentario, "Sería no mellor interese
de todos que non formulase afirmacións fóra dos datos científicos". Marca
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“Que che gustaría darlle ao teu pai? O mellor dos mellores ou algo semellante pero que simplemente non ten os
efectos adecuados? Cando elabora o medicamento segundo as instrucións de Rick, a posibilidade de fracaso
durante o tratamento é moi baixa. Cando fas o aceite segundo as instrucións de "expertos e científicos", estás
facendo un produto diferente.  E segundo a nosa experiencia,  pode que non funcione tan ben como o que
recomendamos.

Entón, gustaríache que calase e deixes que subministren lixo de baixa calidade? Ou prefires aprender de min /
nós e saber facelo ben para ter os mesmos resultados dos que falan os nosos pacientes? " JB

"Eu uso o 99% de alcohol isopropílico, iso é o que máis facilmente me dispoñía. Eu uso a crema dos meus
cultivos, cultivados 100% orgánicos e sen pesticidas, ben coidados e secos ósos. Mestúreo con varias cepas
índicas. Tratei a un paciente con linfoma de Hodgkin, estaba na fase 4 e aos 6 meses de tomar o aceite como se
lle indicou, agora está libre de cancro. Grazas Rick Simpson polos sacrificios que fixeches para poñer esta
información a disposición de todos. Hai pouco, outro paciente oncolóxico da etapa 4 achegouse a min para
pedirlle axuda, ten un tumor nun dos riles que non funciona. Orando para conseguir dúas curas confirmadas
seguidas. Deus te bendiga Rick Simpson e JB, sigue difundindo a voz e educando á xente sobre este marabilloso
aceite de cánabo curativo ". GrowDeus

- Mesturar varias cepas sempre é unha boa idea. Mírao simplemente, non sabes para que serve exactamente
unha cepa particular, polo que cando mesturas varias cepas obtés un efecto de alfombra moito mellor. Ademais,
eses aceites levarano moito máis alto: os que fuman olla "de xeito recreativo" saberán do que falo. Imaxina
sentarte cos teus amigos e que cada un presente o mellor brote que teñen. Nun par de horas, non poderás facer
moito. E ese é o efecto que necesitas para obter os mellores resultados, así que, de novo, mesturar as cepas é o
camiño a seguir. Os mellores desexos e grazas, GrowGoddess, sempre estou feliz de escoitar falar de persoas
que simplemente seguen as indicacións e obteñen os resultados dos que falamos. JB

"Ola JB, teño un problema coa cociña eléctrica de arroz, todo o que vin baixar a 100 ° C, mirei todas as marcas
do  mercado  e  todas  elas  teñen  un  termostato  que  se  apaga  cando  o  contido  chega  temperatura.  Que  me
recomenda?" Cristina

- Cristina, cal é o problema exactamente? Sempre podes meter o aceite nun forno eléctrico a 130 ° C e deixalo
alí aproximadamente unha hora e descarboxilalo dese xeito. JB

“Cando a temperatura chega a 100 ° C, a cociña eléctrica de arroz apágase. O disolvente non chega a 110 ° C. "
Cristina

- O disolvente non pode alcanzar esa temperatura porque fervería, creo. Segue fervendo o disolvente ata que a
cociña se apague por primeira vez (engade unhas pingas de auga ao último lote). Despois déixeo arrefriar e
acéndeo de novo. Iso é todo o que facemos. JB

“Volve acender e deixa ferver ata que volva? Despois apágase e o aceite xa está feito? ” Cristina

- Acende a cociña de arroz, ferva ata que pare por primeira vez, logo agarda cinco minutos ata que arrefríe,
acéndea de novo e agarda ata que se apague por segunda vez. A continuación, bote o aceite nunha cunca de
aceiro inoxidable e mételo nun forno a 130 ° C durante unha hora e o seu aceite está listo. JB

- Grazas JB, salvaches o meu vivo. Cristina

“Estás respirando a Nafta mentres fas o aceite. Estás a respirar POISON cando o fas así. Se o podes ulir, xa
estás  morto.  Cheirei  combustible  para  campamentos  Coleman,  combustible  para  chisqueiro  zippo  e  nafta
empregados en parte na limpeza e aplicacións industriais centos de veces na miña vida ... Aínda non estou
morto. Lol.

En serio ... Se usas un disolvente puro (sen aditivos) e ferves o disolvente correctamente con auga que teña un
punto de ebulición máis alto ao final, xa sexa iso, alcol ou nafta, conseguirás todo fóra. Inxire moita máis nafta
que bombea o seu propio gas no seu coche ao longo dun ano, do que obtería durante toda a vida do uso de aceite
feito correctamente ". Mateo
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"Ola  Rick  (ou  os  que  len  este  correo),  antes  de  nada  quero  dicirche  que  estás  facendo  un  gran  traballo
promocionando  esta  bruxa  parece  ser  un  medicamento  marabilloso  para  tanto!  Vivo en  Noruega e  teño o
diagnóstico da enfermidade de Crohn. Tamén teño un amigo moi íntimo que ten cancro e que os médicos
deixaron de tratar porque non poden facer nada máis. Quero probar o aceite en estas dúas condicións.

Teño unha pregunta sobre como facer aceite. Aquí en Noruega é moi difícil atopar nafta pura (polo menos
despois da miña experiencia) polo que busco boas alternativas. Hai uns anos merquei un "extractor de abellas"
(un cilindro que enches de herbas secas e usas gas butano para extraer o aceite). ¿É tan bo como cociñar o aceite
con nafta?

E como se usa o espírito? Que ten máis do 90% de alcol? Teño algúns amigos que fan o seu propio espírito e
non é unha opción moi cara para min. É mellor que o butano? Fumei a "extracción de mel" cando a fixen a
última vez e preguntábame se era un bo medicamento para estas dúas condicións. Menciono se a comín. Se o
butano ou o alcohol é unha boa opción, ¿podes recomendar algunhas outras opcións que quizais saibas que é
doado  conseguir  en  Noruega  ou  Suecia?  Moitas  grazas!  Teño  moitas  ganas  de  probar  o  aceite  da  miña
enfermidade. Saúdos cordiais, Henry ”

"Querido Henry, non teño experiencia coas extraccións de abellas melíferas, pero non creo que este método
sexa  tan  eficaz  como os  métodos  que  uso.  Producir  o  aceite  coma min  quéntase  a  unha temperatura  que
descarboxila o produto acabado para facer o aceite o máis potente posible. Este proceso de quecemento xira as
moléculas  ata  a  posición  delta  9  o que fai  o  aceite  máis  forte.  Se tes  problemas  para  atopar  o disolvente
adecuado, podes probar a acetona. Nunca tentei a acetona para producir o aceite, pero non vexo ningunha razón
para que a acetona non funcione tan ben como o alcol ou a nafta para producir o medicamento. Debería ser
capaz de obter nafta alifática lixeira das tendas que fornecen pintura xa que normalmente venden nafta como
diluente de pintura.

O aceite feito correctamente debe coidar os seus problemas e tamén debe darlle ao seu amigo con cancro a
oportunidade de sobrevivir. O alcol que ten un 90% será un disolvente menos eficaz xa que o outro 10% adoita
ser auga e durante o proceso de acabado terás moita auga en exceso para evaporar. Os mellores desexos, Rick
Simpson ”

"A descarboxilación correcta é unha parte moi importante na fabricación perfecta de aceites porque a planta
bruta non ofrece moito delta9-THC puro e CBD ten os ácidos que significa THCA e CBDA. Para eliminar o
grupo  carboxilo,  o  procedemento  é  o  quecemento.  Faino  con  moito  coidado  para  non  queimar  as  túas
moléculas.  En Journal  of  Chromatography atopei  unha boa  nota  que debería  ser  a  temperatura  e  o  tempo
necesarios para quentar o aceite, xa que segundo a cociña de arroz é posible que o tempo non sexa suficiente.
Por  iso,  é  unha  boa  idea  que  o  aceite  quente  durante  27  minutos  como  mínimo.  122  graos  centígrados.
Comprobe sempre a temperatura da placa de calefacción cun dispositivo de medida dixital para evitar que non
se sobrecaliente o seu aceite. Na táboa de abaixo ves os puntos de ebulición dos principais cannabinoides aos
que nunca deberías alcanzar se non os cociñas. Tamén teño en conta que é certo o que dixo Rick todo o tempo
nos seus vídeos que non sobrecalentan o aceite, pero a calor é necesaria para facer o aceite curativo. É necesaria
unha temperatura mínima de 106,2 graos centígrados para o correcto proceso de descarboxilación durante o
tempo especificado no diagrama ao redor dunha hora. Se o seu aceite só ten a forma ácida de THCA e CBDA,
non é tan eficaz porque os ácidos non encaixan moi ben nos receptores CB1 e CB2. Entón, coida de facelo do
xeito correcto porque o que dixo Rick é certo, só o mellor aceite feito pode facer o traballo cando depende do
vivo. (...) Se o seu aceite só ten a forma ácida de THCA e CBDA, non é tan eficaz porque os ácidos non se
axustan moi ben aos receptores CB1 e CB2. Entón, coida de facelo do xeito correcto porque o que dixo Rick é
certo, só o mellor aceite feito pode facer o traballo cando depende do vivo. (...) Se o seu aceite só ten a forma
ácida de THCA e CBDA, non é tan eficaz porque os ácidos non encaixan moi ben nos receptores CB1 e CB2.
Entón, coida de facelo do xeito correcto porque o que dixo Rick é certo, só o mellor aceite feito pode facer o
traballo cando depende do vivo. (...)

Si, mire e interprete este diagrama científico para entender que o proceso de descarboxilación está a funcionar
todo o tempo que quenta a mestura de fluído disolvente cannabinoides na cociña de arroz. Así, as gráficas
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mostran que é moi bo levar a temperatura a 130 graos centígrados durante o tempo suficiente para obter a
máxima descarboxilación. Todo unha cuestión de temperatura e tempo para alcanzar os mellores niveis.

Se usa un instrumento dixital de medición de temperatura e o coloca no fondo na cociña de arroz durante todo o
proceso para vaporizar o disolvente de, verá que só na fase final do proceso cando as gotas de auga entran na
final no cociña, a temperatura chega aos 100-110 ° C. Pero o tempo neste intervalo non é maioritariamente
suficiente para todo o proceso de descarboxilación. Despois diso, quenta o aceite nunha pequena ola de aceiro
nunha placa de calefacción durante máis  tempo.  Mentres  non haxa actividade  (sen máis  burbullas  de gas)
quéntase e espera. Controla a temperatura e é mellor que non supere os 130 graos centígrados durante media
hora. Lembre que o THC ten un punto de ebulición de 157 graos C. Polo tanto, non se arrisque ao sobrecalentar
se non, os seus cannabinoides desexados vaporizaranse e afastaranse ...

No núcleo non é importante obter a máxima cantidade de descarboxilación, polo que despois obterás suficiente
aceite no teu corpo. É interesante o valor de UN gramo por día ou máis que debería tomar. Por suposto, canto
petróleo  necesite  depende  de  cantos  delta9THC  hai  realmente  no  petróleo;  significa  a  eficacia  da
descarboxilación. Se segues a recomendación de Ricks e asegúrate de ter o aceite durante o tempo suficiente
quentado a 130 ° C; todo estará ben. É independente do disolvente que empregue ". Stephan

"Ola JB, atopei esta nafta na miña zona ... (ligazón) Non di Nafta lixeira ... ¿seguiría funcionando? Grazas de
novo por toda a túa axuda e súper información. "

- Debería ser nafta alifática lixeira: comprobe a ficha técnica para ver se é nafta lixeira pura sen aditivos),
satélite en Australia, bencina (técnica ou industrial) en Europa (bencina, non benceno e non o tipo usado como
combustible  nos  coches).  Véndese con moitos  nomes diferentes.  Utilízase  como disolvente,  desengrasante,
adoitaba ser un disolvente doméstico moi común ou desengrasante téxtil, tamén se pode usar como fluído máis
lixeiro, etc. Punto de ebulición ao redor de 60-80 ° C, canto menor sexa mellor .

Botar un pouco nunha placa Petri limpa ou mergullar o dedo nela e se se evapora dentro de trinta segundos e
non deixa residuos oleosos, debería estar ben de usar. Hai moitos provedores, non podo dicirche cal é o mellor
ou que recomendaríamos neste momento, polo que só fornecemos instrucións xerais.

Número CAS 64742-49-0, puro, destilado de petróleo, sen aditivos, se é posible, e o punto de ebulición debe ser
o máis baixo posible. A maioría das refinerías prodúcena, simplemente pregúntelles que recomendarían para os
extractos de plantas.

A segunda opción é o 99% ou o 99,99% de alcohol isopropílico ou o moi caro 99% de alcohol alimentario. O
alcol isopropílico e o alcohol de calidade alimentaria non son tan eficaces como os disolventes como a nafta e
despoxan máis  materiais  vexetais  e  clorofila  no aceite,  o  que o fai  menos potente  e  de  bo gusto,  por  iso
recomendamos empregar nafta sempre que sexa posible / dispoñible. Os mellores desexos, JB ”

P. Rick, en México "nafta" non é máis que un dos nomes de produtos de tipo nafta. Para evitar un erro fatal,
terías o nome científico da "nafta" que usas, por favor?

A. Busque nafta lixeira pura sen ingredientes adicionais. Basicamente é o mesmo que o combustible Coleman
que podes  ver  na seguinte  foto,  pero busca nafta  sen aditivos  anti-ferruxe que se engadan ao combustible
Coleman.

Se  descubres  que  no  seu  país  está  prohibida  a  nafta  alifática  lixeira  (como  foi  o  caso  de  Honduras,  por
exemplo), busque 99% ou mellor o 99,9% de alcohol isopropílico, debería ser fácil de localizar. O 99% de alcol
é o terceiro disolvente que empregaríamos, pero faríamos todo o posible para non usalo porque tira demasiado
clorofila e outros materiais vexetais non desexados. A algúns gústalles conxelar o disolvente e o material de
partida cando usan alcohol isopropílico ou alcohol como disolvente. Persoalmente, non usamos eses disolventes
a menos que o teñamos que facer e non nos guste saír as mans conxeladas, polo que non fomentamos conxelalo,
pero hai quen di que axuda a mellorar a calidade do aceite. Cando empregas nafta lixeira pura non polar cun
punto de ebulición baixo, non tes que conxelar nada e aínda seguirás un bo produto se segues as instrucións. JB
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“Ei JB, e se hai alerxia ao uso de Naptha? Temos un membro da familia que ten reaccións alérxicas graves a
TODAS as cousas pequenas, especialmente aos disolventes. Queremos facerlle aceite pero necesitamos usar un
disolvente orgánico. Pensamos en facer un "moonshine" orgánico que foi destilado varias veces para gañar
pureza, pero cales son as súas opinións respecto diso? Cal é a túa recomendación para os alérxicos severos a
tanto?  Non  pode  tomar  produtos  farmacéuticos  en  absoluto  porque  é  alérxica  aos  axentes  ligantes,  sofre
TANTO debido ás súas alerxias a todo. Grazas por adiantado!" Sara

- Ben, podes usar un 99% de alcol, nunca dixemos que non. É só que na nosa experiencia os aceites producidos
con disolventes non polares son un pouco máis potentes e normalmente conteñen menos materiais vexetais.
Algúns conxelan o alcohol e o brote antes de procesalo para obter aceite máis ámbar. Entón supoño que ese é o
camiño a seguir para ti, Sara.

Alto THC ou Aceite alto CBD?

“Estou un pouco confuso. O meu amigo ten cancro de ril na fase 4 e cancro nos pulmóns. ¿É mellor darlle un
alto contido de CBD ou aceite de THC? O aceite de CBD só ten un trazo de THC? Fíxenlle un tubo de dez
gramos e ten un 18% de CBD e menos dun 1% de THC. Estou facendo isto mal? "Richard

Mikees: Si, non é así, tes que conseguir o RSO de verdade.

- O 95-98% de THC non é un 18% de CDB, non si? Diga a quen lle subministrou que deixe de facelo. O alto
bombo de marketing de CBD vai matar a moitos pacientes despreocupados como parece, é triste. Por que non
poden simplemente seguir as instrucións que realmente funcionan? O uso de aceites con alto contido de CBD é
moi limitado, non funcionan tan ben nin sequera nas enfermidades da pel, realmente non entendo por que todo o
mundo está tan atrevido sobre esas tonterías de CBD. Si, tamén é un poderoso medicamento, pero os seus usos
só son limitados en comparación co RSO real.

95-98% de THC, 1-2% de CBD, extremadamente potente, sedante e eufórico; ese é o teu mellor aceite e iso é o
que funcionará mellor. Proba isto primeiro. Cando o fagas, non tocarás nin te achegarás a ese aceite alto en
CBD e coñecerás a diferenza e ninguén te arrincará. RSO primeiro. JB

“Gústame moito  esta  páxina e  a  información que  podo aprender  dela.  Non obstante,  é  moi  decepcionante
escoitar a outros cannabinoides ademais do THC como secundarios. Esta rapaza e os seus pais non ven o CBD
como secundario. Deulle a vida. Non foi o THC o que o fixo, foi o CBD. Deixa de cagar por todo. Estás a
desanimar ás persoas de probar cepas altas de CBD cando realmente poden ser axudadas por el. O alto contido
de THC non é a resposta a todo e por iso hai máis dun cannabinoide dentro da planta ". Tina

"JB respondeu sobre o cancro de pulmón, non o síndrome de Dravet, ninguén se caga en nada. Para o cancro, os
informes dos pacientes e estudos científicos indican que o THC é o que mata o cancro. Hai algúns estudos que
din que o CBD é beneficioso para algúns tipos de cancro, pero poucos se se comparan cos estudos feitos con
THC. Agora as convulsións e algunhas outras condicións son altas en CDB o que buscas ". Kellin

- Kellin e Tina, os aceites que empregamos tamén funcionan nas convulsións. E os pacientes obterían resultados
incomparablemente mellores se utilizasen o real e intentasen curar a causa e non só os síntomas.

Non estou poñendo o CBD, é un medicamento realmente poderoso por si só e creo que é xenial para chicle para
nenos, etc., por exemplo. Pero se queres o poder real, necesitas o RSO máis brutalmente potente e moito THC.
Esa é a miña perspectiva e non cambiará.

Simplemente ténteo en condicións de pel e ver se unha queimadura ou unha ferida curará máis rápido co RSO
real ou cunha versión de CBD de baixo grao. Vin cos meus propios ollos, non necesito experimentar con aceites
ricos en CBD. Quero o mellor para min e para os meus pacientes.

A maioría  dos  aceites  con alto  contido  de CBD son de  calidade  secundaria  cando se  comparan  cos  RSO
mellores e máis estupefacientes e sedantes cun 95-98% de THC.
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O seu principal problema é que comprou a teoría do cannabinoide único que Big Pharma está a impulsar para
que poidan beneficiarse de medicamentos contra o cannabis. Realmente non queres medicamentos baseados en
cannabinoides únicos, queres o aceite máis brutalmente potente e sedante para obter os mellores resultados.

E podes cultivar as plantas ti mesmo e tamén podes facer o aceite, realmente non necesitas mercalo a grandes
compañías farmacéuticas que intentarán poñer un prezo enorme na resina de cannabis descarboxilada sen outro
motivo que a súa avaricia. .

É posible que necesites algún día quilos de aceite, para ti ou para a túa familia, canto queres pagar por gramo?
Un dólar é demasiado, se as plantas se cultivaron ao aire libre e a grande escala. Polo tanto, non hai impostos
especiais,  nada diso.  A legalización ao 100% é o único camiño a seguir  e  ten que facerse agora,  non hai
ningunha razón para deixar sufrir a centos de millóns de pacientes en todo o mundo.

Non dubide en discutir sobre iso; pero iso é todo o que podes facer ao respecto. Os mellores desexos, JB

"Por favor, segue explicando como o tes, eu por primeira vez estou tomando notas e aprendendo todo o que
podo sobre o que é bo para o que quero, etc. quero estar preparado e preparado co coñecemento axeitado para
min e o meu ... Se non me falases de necesitar o THC alto, pensaría que calquera estaba ben, estou agradecido
por TODA A INFORMACIÓN. " Vicky

"Rick sempre sostivo que ten un alto contido de THC que é imprescindible para darlle a mellor oportunidade,
obviamente  con  iso  obtivo  os  mellores  resultados.  Hai  moitas  cousas  para  que  o  CBD  pode  ser  mellor,
normalmente úsase en nenos contra o síndrome de Dravet, o TDAH e o trastorno obsesivo compulsivo severo
porque moita  xente aínda ten medo de que os nenos se eleven.  O THC é o que che leva á altura.  Atopei
algunhas persoas que usan aceite con alto contido de THC para tratar á maioría das persoas, pero se o paciente
non responde como se esperaba, cambiaron ao alto contido de CBD e isto funcionou mellor.

Supoño que todos son diferentes e cada cancro é diferente. Pero ata que se permita facer toda a investigación
requirida,  probablemente  sexa  mellor  seguir  o  método  de  Rick.  Alto  THC,  indica  dominante  seguindo  o
protocolo.  Dise que se comezan pequenas e duplican as doses cada 4 días, o paciente pode acumular unha
tolerancia rapidamente e a grave somnolencia diminuirá ao cabo dun pouco co aceite. O aceite de Rick ten un
95-8% de THC pero os efectos psicoactivos non o prexudicarán.

E  cando  intento  decidir  a  quen  método  seguir  non  creo  que  ninguén  tivese  máis  experiencia  con  este
medicamento que Rick. Vin o método holandés e só penso que se alguén morre, por que diluirías a cura? " Nick

"Desde que oín falar dos aceites ricos en CBD que axudan ás convulsións, sempre penso que se eses pais lle
daban ao seu fillo  un híbrido pero dominaban o aceite  indica,  o neno curaría.  Sei  que os aceites  de CBD
controlan as convulsións e alégrome moito de que ALGO poida axudar a nenos como Charlotte, pero imaxino a
curación que podería ocorrer se se administrase THC e o outro espectro de cannabinoides da planta. Así, o teu
fillo dorme moito por mor do THC, o seu corpo axustarase á dose. Simplemente creo que a planta completa é a
máis útil, non unha das que destaca o cannabinoide ". Sara

"Os medios de comunicación seguen concentrándose na separación dos cannabinoides, pero comprobouse que
tanto o THC como o CBD matan o cancro e reducen os tumores. O aceite de Rick Simpson feito de Cannabis
Indica é o medicamento que cura a Landon e Brave Mykayla e a moitos outros e calquera pode facelo. Non
deixes que os medios de comunicación che fagan pensar que debes esperar a esta cura ou que separes o CBD.
THC tamén funciona co noso sistema endocannabinoide. Coñece a cura que pode facer calquera. " Hanan

¿É seguro usar o aceite?

"A seguridade deste medicamento é incomparable e polo que fun testemuña, non é máis perigoso que beber
unha cunca de auga doce. Mesmo se unha persoa sobredose mal, non se lle fai dano unha vez que desaparezan
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os efectos do petróleo. O efecto secundario máis común que observamos con persoas que inxiren aceite de
cáñamo polas súas condicións médicas é un gran descanso e un sorriso nos seus rostros.

Igual que calquera outro medicamento poderoso, se algunhas persoas inxiren demasiado, pode producir efectos
secundarios indesexables. Aínda que os efectos que pode producir este aceite non supoñen un perigo, hai quen
non goza de sobredosis. Aínda que este medicamento é seguro e a maioría non ten problemas co seu uso, tamén
hai que ter en conta que haberá quen teña dificultades.

Esa é a razón pola que instrúo a todos para que comecen con doses moi pequenas e logo aumenten a cantidade
que están inxerindo cada catro días. Ao facelo, a persoa que está a aproveitar esta substancia ten a oportunidade
de aumentar a súa tolerancia e moitos pacientes informaron que nin sequera subiron durante o tratamento. Se o
aceite de cáñamo se produce correctamente a partir de cepas sedantes moi potentes de cannabis indica, ou a
miúdo cando se fabrica a partir dalgúns tipos de cruzamentos sativa dominantes en índica, descubrirase que os
efectos destes aceites favorecerán a somnolencia e o sono, parte importante do proceso de curación.

Os pacientes deben ser conscientes do feito de que este aceite tamén pode reducir a presión arterial, a presión
ocular  e  os  niveis  de  azucre  no  sangue.  Se  os  individuos  están  a  tomar  medicamentos  para  tratar  estes
problemas, deberían ser capaces de reducir moi rapidamente a necesidade do uso dos medicamentos que están a
usar actualmente na maioría dos casos. Debo informar aos pacientes que toman medicamentos para a presión
arterial que unha vez que comezan o aceite, moitas veces os problemas de presión arterial xa non requirirán o
uso de produtos farmacéuticos e isto tamén é certo para os diabéticos e os que padecen glaucoma.

Ten en conta que se se inxire aceite para tratar outras enfermidades e se toma xunto con medicamentos para a
presión arterial, nalgúns casos pode baixar demasiado a presión arterial do paciente. Aínda que non coñezo a
ninguén que experimentase isto que sufriu algún dano real, sinto que hai que intentar evitar esta situación se é
posible. Comprobe a presión arterial a miúdo e, se xa non se requiren produtos farmacéuticos, non os inxira.

Algunhas persoas poden parecer incrible que poidan deixar de usar estas substancias prescritas. Non obstante,
unha vez que se dá conta do potencial curativo desta medicina natural, pronto entenden que este sorprendente
aceite pode substituír o uso de practicamente todos os produtos farmacéuticos.

Como se tolera normalmente o aceite?

Todos temos diferentes tolerancias a medicamentos poderosos, polo que animo aos pacientes a permanecer na
súa propia zona de confort á hora de determinar que dose inxerirán. A tolerancia da maioría da xente acumúlase
moi rápido e, de media, unha persoa normal adoita tardar uns 90 días en inxerir o tratamento de 60 gramos. 60
gramos de aceite producido correctamente parecen ser capaces de curar a maioría dos tipos de cancro a menos
que o sistema médico estea danado gravemente polo paciente coa súa quimioterapia e radiación, etc.

Os pacientes que sufriron os efectos da quimioterapia e da radiación requiren máis aceite para desfacer os danos
que deixou o sistema médico. Na súa maioría, unha vez que unha persoa se acostuma aos efectos dos aceites, os
pacientes parecen gozar tomando a sustancia. Pero debido á natureza non adictiva deste medicamento, moitas
veces os que están a usar a substancia esquecerán de tomar as doses correctamente. Non é porque o petróleo lles
faga esquecer, é simplemente porque os seus corpos non perciben a necesidade da súa presenza e isto só pon de
manifesto o feito de que a sustancia é realmente non adictiva. Por se non o fose, é improbable que o paciente se
esqueza de tomar a dosificación, porque se fose viciante, despois de oito horas, os seus corpos estarían a berrar
pola sustancia.

Hai algún efecto secundario que debería preocuparse?

Algúns pacientes informaron que experimentaron ansiedade ou paranoia co uso deste medicamento. Os xeitos
de tratar isto discutiranse cando a cuestión apareza un pouco máis adiante neste libro.

Os principais efectos secundarios do aceite de cáñamo que se me informaron son a boa saúde, a felicidade e a
boa noite para durmir, entón que máis se lle pode pedir a un medicamento que está a usar?
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Moita xente inxire un gran número de produtos farmacéuticos todos os días. Pode ser bo para o corpo?

Non teño nin idea de por que os que ven os efectos secundarios perigosos das drogas alopáticas nos comerciais
de drogas aínda considerarían tomar estes medicamentos. Parece que sen dúbida moitas persoas farán as ordes
do doutor e unha boa parte destas mesmas persoas tenden a rexeitar o uso da medicina do cáñamo. Simplemente
por mor de mentiras, dixéronlles os seus gobernos e os que están na sombra detrás da industria farmacéutica.
Ninguén morre polo uso de medicamentos de cáñamo e non hai dano causado. Gustaríame poder dicir o mesmo
para o que os médicos nos prescriben todos os días, pero lamentablemente, iso case non é así.

Ás veces, as diferentes interaccións que causan estes chamados medicamentos son suficientes para colocarnos
nunha tumba temperá. Pero aínda que non teñamos problemas inmediatos, o seu uso aínda presenta perigo. Co
paso do tempo, os produtos químicos e velenos que conteñen estes medicamentos acumúlanse no noso corpo e
isto tamén pode provocar problemas graves para a nosa saúde que a miúdo poden levar á morte. Incluso cousas
sinxelas como as tabletas de aspirina causan miles de mortes en todo o mundo cada ano. Por iso, non creo que
ninguén deba confiar na industria farmacéutica nin en nada que ofrezan. Se desexas ver un poder curativo real,
diríxete á nai natureza, porque atoparás moi pouco nunha fábrica de pastillas que resultará moi beneficiosa.

Como comparan os pacientes os efectos secundarios do aceite de cáñamo cos dos medicamentos químicos?

Non hai  unha comparación real  entre  os efectos  secundarios  do aceite  de cáñamo e os produtos  químicos
velenosos que proporciona o sistema médico.  Estas substancias que os médicos fornecen son algo que non
debemos ter no noso corpo porque son tóxicas para o fígado. Isto significa que estes chamados medicamentos
non se deben inxerir porque envelenarán o fígado e deteriorarán a súa función. Ademais, o seu uso pode causar
toda unha serie de outros problemas de saúde que se poderían evitar se se utilizase aceite de cáñamo.

Co uso de medicamentos químicos, a miúdo expoñémonos a efectos secundarios que poden ser aínda peores do
que se trataba orixinalmente. Algúns pacientes con enfermidades como o cancro e a diabetes, etc. incluso me
dixeron que as  súas condicións  foron causadas  polos medicamentos  que os médicos  foran subministrando.
Parece que con frecuencia os propios médicos son polo menos parcialmente responsables da situación médica
actual do paciente. Moitos pacientes describíronme en detalle os horribles efectos secundarios que atoparon
causados polos medicamentos que lles prescribiron, polo que intentaría evitar o seu uso se fose posible.

Dado que a química do noso corpo e a nosa tolerancia a moitas outras substancias varía moito. Moitas veces os
médicos non teñen nin idea de que efectos pode ter unha acumulación de diferentes medicamentos químicos na
nosa saúde e benestar. Non somos dous os mesmos e diferentes medicamentos mesturados non son menos que
un cóctel  químico  velenoso,  que  nalgúns  casos  pode ter  consecuencias  completamente  inesperadas  para  o
paciente. Entón, como calquera doutor podería ter en conta todas as incógnitas para determinar o que é seguro e
o inaceptable?

Sinceramente, creo que condicións como o Alzheimer e moitas outras enfermidades adoitan ser causadas pola
mestura de produtos químicos que os médicos prescribiron.  Moitos pacientes faláronme dos problemas que
atoparon co uso de produtos farmacéuticos, pero unha vez que deixaron de tomar estas substancias e comezaron
a  inxerir  o  aceite,  os  problemas  desapareceron.  En  resumo,  se  os  medicamentos  do  cáñamo  se  producen
correctamente,  son extremadamente seguros e inofensivos de usar, pero o que proporcionan os profesionais
médicos non.

É posible comparar os efectos da medicina alopática e empírica?

Polo que a min respecta, non hai comparación entre a medicina alopática e a medicina empírica. A medicina
alopática é na súa maioría só unha mestura de produtos químicos nocivos e velenos que ninguén debería inxerir.
A medicina empírica (medicina de plantas) utilízase durante miles de anos e os medicamentos producidos a
partir do cáñamo non se comparan cando se trata de seguridade. A natureza medicinalmente eficaz e inofensiva
das resinas de cáñamo que produce o aceite fai da planta de cáñamo a "raíña de toda a medicina empírica".
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Ao longo dos anos, estiven en contacto con moitos pacientes que tomaron todo o dispoñible para tratar as súas
condicións e despois de que todo fallara, acudiron a min. Creo que os pacientes que usaron medicina alopática e
empírica están máis cualificados para falar da diferenza entre os medicamentos químicos e o aceite de cáñamo
en lugar de min. Pero, por desgraza, moitos aínda teñen medo de presentarse, polo que só podo transmitir o que
denunciaron.

A  maioría  destes  pacientes  dixéronme  directamente  que  antes  usarían  o  aceite  de  cáñamo  en  vez  dos
medicamentos  que lles proporcionaban os médicos.  Simplemente  porque funcionou moito mellor,  non tivo
efectos secundarios desagradables e, en pouco tempo, moitos poderían volver a vivir unha vida normal. Non
experimentaron estes pronunciados efectos curativos co uso de medicamentos alopáticos e a maioría considerou
que estes medicamentos facían moito dano. Creo que isto fala moito de por que agora nin sequera consideraría o
uso de medicamentos alopáticos e nun futuro próximo creo que moitos máis comezarán a sentirse igual.

¿Hai algunha razón para estar preocupado pola adicción ao THC?

Os extractos da planta de cáñamo tamén se poden usar para facilitar a retirada do seu uso a aqueles adictos a
substancias perigosas. O sistema indícanos que a marihuana ten un efecto de pasarela, o que fará que os que a
usen boten a vida e se volvan adictos ás drogas duras. Afirmacións coma esta son unha tontería absoluta. Como
pode un medicamento que sexa útil para romper as adiccións facer que alguén se adicte ás mesmas substancias
perigosas que causan o problema?

Estaría de acordo en que o aceite de cáñamo é unha droga de entrada, pero é unha porta de volta para as persoas
que sofren adiccións e non leva aos que o usan no camiño da destrución, como os nosos gobernos farían crer.
Unha  vez  que  coñeces  realmente  o  que  poden  facer  os  medicamentos  producidos  a  partir  desta  planta,
descubrirás que os seus usos medicinais son ilimitados.

Vexamos agora os efectos "devastadores" dunha sobredose moi grande de aceite de cáñamo. Este medicamento
provoca unha condición semi-comatosa chamada sono e, cando se produce a partir das cepas correctas, tamén é
un analxésico moito máis eficaz que a morfina. Se unha persoa común tomase demasiado, sen dúbida, durmiría
bastante tempo, pero ao espertar estarían ilesos e non sufrirían adicción.

Proporcionei este medicamento a moitos pacientes, pero non coñezo ningunha enfermidade que impida que un
paciente use esta substancia con boa vantaxe; aínda así, co tempo podemos descubrir que hai quen non pode. O
único que digo é que non coñezo medicamentos máis eficaces e seguros de usar e estou seguro de que o sistema
médico non usa nada do que poidan dicir o mesmo. Agora mire os efectos do aceite de cáñamo e mire os efectos
do  que  proporciona  o  sistema  médico.  Creo  que  estarás  de  acordo  en  que  sacar  o  máximo  proveito  dos
medicamentos do cáñamo é case a escusa máis frágil que poderían ter cando consideras a natureza nociva e
perigosa das substancias que están a empregar actualmente para substituírse.

Este medicamento pódese inxerir, usar tópicamente, vaporizarse ou tamén pode usalo en forma de supositorio
con bos resultados. Cando comeza a inxerir o aceite, as pequenas doses pequenas tomadas unhas oito horas de
diferenza son as mellores ao comezo. Se sofre unha enfermidade grave e toma fortes medicamentos para a dor,
aumente  o tamaño da súa dosificación  o máis  rápido posible  e  tente  interromper  o uso destas  substancias
perigosas.

Para  aqueles  que  pensan  que  necesitan  orientación,  xa  que  o  seu  médico  foi  o  que  lle  puxo  todos  estes
desagradables produtos químicos adictivos, pídalles o seu consello sobre como interromper o mellor uso destas
substancias.  Se  o  seu  propio  médico  non  está  disposto  a  axudar,  consulte  a  un  médico  naturopata  ou
homeopático para obter consello. En moitos casos, no pasado, vin a xente tomar medicamentos innecesarios por
si só sen o consello de ninguén.

Ao comezar  o tratamento  co  aceite,  moitos  pacientes  que  toman medicamentos  a  base de  opiáceos  poden
reducir ao instante o uso destas substancias perigosas á metade. Na maioría dos casos, dentro dunha ou dúas
semanas o paciente pode eliminar estes medicamentos por completo e sufrirán menos síntomas de abstinencia.
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Este medicamento non se trata realmente de elevarte, senón de deixarte curar por unha substancia natural que
non  fai  dano.  Agora,  por  que  os  humanos  deberiamos  permitir  que  outros  sigan  negándonos  o  uso  deste
medicamento? O uso medicinal gratuíto do cáñamo é o tema máis importante do noso tempo e dado que tantos
morren  innecesariamente,  todas  as  demais  preocupacións  palidecen  por  comparación.  O  cáñamo  é  un
medicamento para as masas que practicamente calquera pode cultivar e producir. Agora innumerables persoas
en  todo  o  mundo  producen  os  seus  propios  medicamentos  e  están  a  acadar  os  mesmos  resultados  que
describimos  na  nosa  información.  Chegou  o  momento  do  cambio.  Únete  a  nós  para  axudar  a  acabar  co
sufrimento de tanta xente e traer esperanza a un mundo doutro xeito sen esperanza.

A planta  de  cáñamo púxose  nesta  terra  para  que  todos  a  poidamos  usar  libremente  para  alimentos,  fibra,
medicamentos, enerxía e moitas outras aplicacións. Por fin, pódense producir máis de 50.000 cousas diferentes
desta incrible planta. Cando se eliminen estas restricións ilegais, devolverá á xente á terra onde pertence. Unha
vez máis,  entrarán  en contacto  coa natureza e  serán moito  máis  autosuficientes.  Entón estarían  millóns  de
empregos  para  a  obtención  de  industrias  baseadas  no  cáñamo  respectuosas  coa  terra  e,  en  pouco  tempo,
poderiamos ter unha economía baseada no cáñamo ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

"Cando  comecei  a  tomar  o  aceite  tiven  efectos  secundarios"  horribles  ",  debo  comer  media  caixa  de
rosquillas !!! Ha Ha Ha !!! Gustaríame ter algo máis e durmín de marabilla. Cada día agardaba a noite para
poder durmir. Tomaría un pouco de aceite ás 7:00 durmido a iso das 9:30 e durmía ata as 8:30. Marabilloso !!! ”
Tom

"Ironicamente,  escoitamos  tantas  historias  de  persoas  que  toman  concentrados  de  cannabis,  a  diario,  sen
historias de terror, sen adicción, sen efectos secundarios nin mortes relacionadas, pero os lexisladores locais
loitan contra o cultivo, o uso e a venda de marihuana en interese do público preocupacións de seguridade, que
son un encubrimento para a súa lealdade a Big Pharma e ao "suborno financeiro de Booze-Baron para restrinxir
o crecemento da industria do cannabis nos Estados Unidos ..." Raphael

“Empecei a darlle o aceite a meu pai esta semana. Cancro de próstata avanzado que se estendeu a algúns puntos
nos ósos. Ata agora dorme moito e recuperou o apetito. Non comía nada debido á dor de radiación na gorxa.
Tamén parte da súa ansiedade converteuse en aparentemente alegres acontecementos na súa cabeza.

Aínda recibe medicamentos para a dor no hospital que son útiles para a dor aguda ata que as cousas están
controladas. Non obstante, os documentos non saben do aceite. Mesmo deixamos entrever a idea de combinar
aceite con medicamentos, pero os médicos volveron con inventos de efectos secundarios monstruosos. Quería
pedirlles  que nos amosasen os estudos,  pero non quero poñer  en perigo a liberación do pai  dado que nos
marcaron como "difíciles" para cuestionar a necesidade de medicamentos excesivos que o empeoran cada vez
máis.

Non me gustaría que o tratamento do cancro hospitalario fora o meu peor inimigo. Escoitara as historias de
terror, pero supoño que nalgún nivel pensei que as cousas serían diferentes para o pai. Sinceramente espero que
non sexa tarde ". Edmund

-  Edmund,  tiñan  razón  sobre  os  posibles  efectos  secundarios,  pero  estes  serían  causados  polos  produtos
químicos  que lle  dan,  non polo petróleo.  Canto antes o volvas a casa e o enches de aceite,  mellor  será a
oportunidade.  Nunca  é  tarde  para  comezar  co  aceite,  a  única  pregunta  é  se  non  é  demasiado  tarde  para
adiantarse á enfermidade.  Pero iso está directamente relacionado coa cantidade de petróleo que conseguirás
meter e coa rapidez.

Con isto non digo que non debas seguir o protocolo ou que debes comezar con doses enormes. Levalo a casa,
segue o protocolo e déixanos esperar o mellor. JB

"Ola Jindrich, quero compartir algúns dos" efectos secundarios "do petróleo. Primeiro levo facendo un tempo e
tamén  compro  nun  dispensario  (¡como  o  meu  mellor!),  Non  teño  ningunha  enfermidade  especial,
probablemente inxerín preto de 30 ml desde 2012, así que ...

* xa non podo beber alcol ... un vaso de viño e estou fóra. Non estaba intentando deixar de beber, pero o meu
corpo está rexeitándoo por completo e queda moi ben ter a cabeza clara !!
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* O iris dos meus ollos está completamente verde ... xa non hai pequenos puntos marróns aquí e alá (se coñeces
a iridoloxía eses pequenos puntos son un indicio de mal funcionamento dos órganos ou incluso falecementos),
así que os ollos claros significan unha boa saúde. 

* O mesmo efecto para os meus ollos claros de can pastor de 10 anos e moita enerxía. (Tivo unhas 6 doses). O
aceite e todos os efectos secundarios inesperados !! Grazas e Rick por todos os teus esforzos por compartir este
medicamento co mundo. Moito amor, Estelle "

“Podo dicirche que a miña can-rapaza (can Pastor) tiña cancro de glándulas leiteiras, grandes grumos. Deille 2
gotas diarias antes da noite. En 3 semanas TODO PASOU !!! (É coma se o cancro de mama en humanos tamén
sexa sensible aos estróxenos !!!). E salvoulle a vida á miña amiga, tiña un cancro de vexiga: desapareceu. MOI
FELIZ por poder axudar ás persoas e aos animais ". Dolly

"Doulle aos tres meus cans unha gota de aceite diariamente como prevención do cancro despois de perder a
todos os cans no pasado por cancro". Roger

"Acabo de escribir a semana pasada sobre vómitos sobre o aceite. Finalmente parei e sigo usando o mesmo lote
de aceite. Agora estoume moi ben. Creo que estaba desintoxicando todos os medicamentos do meu sistema. Foi
unha experiencia miserable pero a desintoxicación nunca é divertida ". Robin

"Non o sei con certeza, pero supoño que tardaches demasiado pronto. Hai algo tan alto como pode facer que
algunhas persoas vomiten. Sei por experiencia persoal. (Acabo de darme conta de que parecía condescendente e
non o quería dicir así). ”Tina

Tina,  tamén pensei niso e tiña moitas preguntas sobre por que estaba tan enferma. Realmente creo que foi
desintoxicación por mor do que me pasou o pasado decembro. O meu oncólogo díxome que estaba na miña
"fase final"; quedara sen aceite e tiña un IV de Zometa para axudar a fortalecer os meus ósos. Resulta que o
aceite funcionaba como unha pílula alérxica e me aforraba dos efectos de Zometa. Fóra do aceite, convertinme
en anoréxico,  tiña  moita  dor  xa  que  o  Zometa  entraba  nos  meus ósos  e  vomitaba,  tiña  calafríos  e  estaba
hospitalizado.

Dende ese incidente, nin sequera puiden sentarme ao estilo indio porque me doían moito as articulacións e as
cadeiras. Cando volvín empregar o aceite, estaba ben ao principio, pero logo funme enfermo. Entón póñome
moi enfermo e cando estiven vomitando durante días e miserable,  pasou algo estraño, limpáronse todas as
articulacións e non teño máis dor nas articulacións aos 6 meses. Son flexible de novo. Só podo crer que o aceite
sacou esa merda das miñas articulacións que pode estar contigo un ano ". Robin

"É moi importante ingresar o máximo posible nun paciente terminal canto antes. A maioría dos pacientes finais
foron sometidos a quimioterapia / radiación, analxésicos, etc. Asegúrese de que se faga correctamente e comece
a tomar o máximo posible o antes posible e non deixaría de tomalo polo menos ata que o cancro desaparecese
por completo. ” Bonny

"Cando os teus médicos che digan" es terminal ", non quererías probar o que hai? Pénsao ben ... Despois dun
diagnóstico así, que tes que perder? Teño unha sobriña que está viva hoxe ... por mor deste aceite ... ¿Necesito
dicir máis? " Carol

“Son eu a súa sobriña. Realmente funcionou ". Joanne

"Fixen un medio maratón, recadei 5.000 dólares para a investigación do cancro. Pouco sabía que xa había unha
puta cura e non mo darían. Déronme quimioterapia moi forte dúas veces. Arruináronme o fígado; estragáronme
os riles. Mandáronme a casa a morrer en abril do ano pasado. Dixeron que non viviría seis semanas. E aquí
estou hoxe, aínda vivo, porque descubrín como facer a miña propia medicina para poder estar aquí hoxe.

Necesitamos contar a todos sobre esta cura. Todo o mundo ten que sabelo: hai produtos de marihuana médicos
que che axudarán a vivir e axudarán a vivir aos teus amigos con cancro. Todo o mundo ten que sabelo: ninguén
ten que morrer de cancro. Hai cura, sempre houbo cura. Eles só ... Big Pharma non nos deixará telo. Como se
atreven  ?!  A investigación  sobre o cancro  é  unha industria  multimillonaria  ...  E que  están  a  facer?  Están
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matando xente coma min coas súas drogas. É unha merda! Hai cura! O aceite de Phoenix Tears funciona! Dillo
a todos. Por favor! " Joanne

"Ola, teño fe no aceite e estou a empregalo para a miña nai que ten cancro, pero teño unha pregunta, dis que se
debe consumir 2 onzas en tres meses, pero a miña nai está moi débil por mor da enfermidade e só se toma como
onza e está a piques de cumprirse tres meses, pero aínda o tomo e quero saber se ten o mesmo efecto, porque
dixo que debería facelo dentro de tres meses. Por favor, respóndeme a mensaxe porque estou preocupado ".
Esmeralda

“Non te preocupes demasiado polo que levou ata agora. Segue intentando que coma un pouco máis. Dille que
coma unha peza máis  grande que nunca,  cando vai  durmir  pola noite,  pouco a pouco poderá comer máis.
Asegúrese de que come unha dose máis grande pola noite e que acumule unha tolerancia máis rápido. Meu pai
fixo o mesmo os tres primeiros meses. Tardou moito en poder comer máis de medio gramo ao día e o cancro
desaparecía incluso cando apenas estaba comendo 1/4 de gramo ao día (o tumor facíase máis pequeno). Agora
ten arredor dun gramo ao día e comeu máis de cen gramos en 10 meses. Moita sorte! ” José

Substitución de medicamentos

"Coa miña experiencia co aceite, persoalmente non sei dunha soa medicación que estaría disposta a usar. Teño
varias razóns para iso, pero a principal é que non son necesarias. O teu corpo só pode procesar o que comían os
teus antepasados;  non está preparado para procesar produtos químicos de ningún tipo e consumir produtos
químicos acabará provocando problemas. É posible que che axuden coa enfermidade que padeces agora, pero
pagarás o prezo máis tarde. O aceite resoa co ADN humano e axuda a rexenerar e rexuvenecer as células de
todo o corpo. O aceite funciona selectivamente e ataca todo o que non é saudable no seu corpo. Ademais, o
aceite non produce efectos secundarios nocivos. Nunha lixeira esaxeración, gústanos dicir que os únicos efectos
secundarios  do  uso  do  aceite  son  o  sono,  a  felicidade  e  a  saúde.  Non  quere  dicir  que  un  paciente  non
experimente  estados  de  corpo  e  mente  inusuales,  especialmente  cando  toman  máis  aceite  do  que  está
acostumado a tomar. Pero aínda que o fagan, se usan aceite de cáñamo de alta calidade, simplemente irán a
durmir a sesta e a durmir. Non ten sentido intentar combater os efectos do petróleo, o mellor é deixalo funcionar
e fluír con el. "JB

"Está ben, entón teño que compartir isto. Recibín un pouco de aceite dun amigo doutro estado. O primeiro que
levei foi dun dispensario e tiven a sensación de que non era o que debía ser. Tomaba unha dose bastante boa
cada poucas horas e parecía que non facía moito.  Cando recibín onte as cousas do meu amigo, pensei que
podería levar a mesma cantidade que fora do dispensario. Rapaz estaba eu equivocado! Non estades de broma
cando dis que comeza lento. Cando tes as cousas reais, definitivamente é potente. Por desgraza non tiven unha
boa experiencia, paranoia importante e non podía durmir toda a noite. O meu fillo en realidade tivo que vir e
"babá" de min. Estou moi canso hoxe e aínda sinto os efectos, polo que probablemente hoxe non o tomo e se o
fago será menos de medio gran de arroz. Supoño que polo bo non teño dor esta mañá.

- Casey, jeje. Probablemente haxa algunha sativa no novo lote, así que tenta obter outra. O aceite producido a
partir do que recomendamos non fai iso. Probaría un novo lote ou a metade do que tomaches. Estas sensacións
desagradables poden ocorrer ás veces a alguén, pero unha vez que aprendes a tratar con el, non supón un gran
problema, como probablemente pode confirmar a túa babá.

Pero de novo, como digo, probablemente haxa algunha sativa energizante no aceite. Pero quizais teña mellores
efectos analgésicos que o aceite anterior. Tenta levar menos e ver como funciona. Se a segunda vez non che
gusta, dálle ao teu fillo para fins recreativos ou utilízao tópicamente (para beleza, etc.) e faino conseguir algo
máis potente e sedante que cumpra cos requisitos especificados na nosa "direccións." Os mellores desexos, JB

"Funciona para todo tipo de enfermidades  e enfermidades.  Se o estás  tomando coidado cos teus  niveis  de
potasio, xa que parecen caer nalgunhas persoas. Para calquera persoa con problemas de ril, fígado e corazón,
busque os suplementos glandulares en combinación con RSO e q10 para obter efectos rexenerativos ". Mateo
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“Só os cannabinoides regulan as células. A maioría dos ungüentos / substancias para feridas son desinfectantes
e só intentan facer unha situación ideal para que o corpo poida curar. Os cannabinoides son antibacterianos /
antifúngicos / antivirais, etc. Noutras palabras, é menos probable que teñas cicatrices por usar cannabinoides en
feridas porque as células están reguladas coa seguinte lóxica:

Estou danado un pouco? - Si = Autofaxia para reciclar / reparar a cela. Estou danado moito? - Si = Morte celular
programada (Apoptose)

¿Pasei da data usada? - Si = Morte celular programada (Apoptose)

Estou estragado? Si = Necrose. Cando o dano é tan grave, a non ser que se apliquen cannabinoides á zona, os
cannabinoides endóxenos do sangue normalmente non alcanzan as células e non as regulan e producirá carne
podre / necrose.

O cancro normalmente resulta dunha célula danada que segue sen estar regulada porque os seus receptores CB
non funcionan debido a danos.

As substancias que se sabe que causan cancro adoitan ser substancias que saen lentamente do corpo e causan un
dano celular constante ao longo da súa viaxe.

Canto máis veces se danan as células, maior será a posibilidade de que exista unha célula sen receptores CB
funcionantes ". Scott

Cancro curativo co aceite

A xulgar polas observacións do número de pacientes que tratou, o aceite é eficaz para todo tipo de cancro ou 
é consciente dalgún tipo de cancro co que non axudará?

"O aceite é eficaz no tratamento de todo tipo de cancros de pel e, ao meu entender, o mesmo ocorre cos cancros
internos e outras afeccións médicas. Despois de anos de experiencia no tratamento de pacientes que sufrían todo
tipo de problemas médicos. Sinceramente, podo dicir que non coñezo ningunha enfermidade para a que o aceite
non sexa un tratamento eficaz.

O aceite de cáñamo de alta calidade, cando se fabrica e usa segundo as miñas instrucións, parece funcionar en
todo tipo de cancro e non son consciente de ningún tipo de cancro que non sería eficaz de tratar. Hai un tempo,
souben dun estudo que afirmaba que o THC pode causar un certo tipo de cancro, pero creo que se trataba de
máis propaganda que impedía que o público aprendese a verdade. Só podo dicir que este estudo debe ter erros e
agora explicarei por que cheguei a esta conclusión.

En poucas palabras, a maioría das investigacións din que o cancro é só células mutantes que se permitiron
multiplicar debido a un problema subxacente presente no corpo do paciente. O THC mata as células mutantes.
Entón, como pode o THC producir as propias células que tan bo destrúe?

Se buscas tratamentos que poidan causar cancro, non busques máis que a quimioterapia e a radiación. Estes
chamados "tratamentos" son moi canceríxenos, polo que, noutras palabras, poden causar cancro. Incluso unha
tomografía computarizada expón o corpo a unha dose masiva de radiación. A radiación fai que as células muten
e iso é o que todos nos dixeron que o cancro é, que muta as células ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis
medicinal

¿Pode usarse o aceite xunto coa quimioterapia e a radiación?

"Cando os pacientes me fan esta pregunta, dígolles que si, o aceite podería usarse xunto con quimio e radiación.
Non teño dúbida de que o uso deste  aceite  sería  moi beneficioso e daríalles  unha mellor  oportunidade  de
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sobrevivir  aos  efectos  que estes tratamentos  provocan.  Aínda así,  por  que alguén no seu xuízo intelixente
incluso consideraría tomar quimio e radiación?

A quimio e as radiacións non curan o cancro, cáusano e, no pasado, negueime a proporcionar aceite ás persoas
que planean tomar os chamados tratamentos.  Por que debería correr o risco de ir  ao cárcere para producir
petróleo para alguén que planea tomar tratamentos coma este do sistema médico? Se unha persoa elixe tomar
quimio ou radiación, por suposto, esa é a súa elección. Pero, desde a miña perspectiva, creo que sería unha
tontería por parte miña proporcionar a cura, se estes individuos están tan empeñados en deixar que o sistema
médico os envelene. É como subministrar un antídoto mentres se bombea o veleno nas veas do paciente.

No pasado, fornecín este medicamento a pacientes que desexan un tratamento eficaz que non prexudique e lles
dea moi boas posibilidades de sobrevivir. Pero considero que a maior parte do subministro do sistema médico é
máis sobre asasinatos que sobre medicamentos.  Esa é a razón pola que lles  digo ás persoas con afeccións
médicas graves que tomen o aceite e se manteñan afastados do sistema médico e dos seus médicos.

A menos que os profesionais médicos comecen a comportarse racionalmente cara ao tratamento do cancro, creo
que é mellor que o paciente non busque o seu consello. O que o sistema médico proporciona ao final adoita
facer moito máis mal que ben e diminúe as posibilidades de supervivencia do paciente. Os danos causados e
deixados por quimio e radiación provocarán na maioría dos casos a morte do paciente, a menos que inxiren
grandes  cantidades  de  aceite  para  desintoxicarse.  A  gran  maioría  das  persoas  que  toman  quimioterapia  e
radiación morren polos efectos que causan estes tratamentos e non polo cancro polo que estaban a ser tratados.

Como dixen, pola miña experiencia,  o aceite parece funcionar en todo tipo de cancro,  pero tiven algunhas
persoas que adquiriron o tratamento e logo negáronse a tomalo. Non podo explicar o seu comportamento máis
que dicir que ao final parece que non estaban dispostos a romper co sistema médico. Só houbo algúns que
fixeron isto e, que eu saiba, ao final todos estes pacientes morreron. Gustaríame poder explicar por que as
persoas fan as cousas que fan e por que son tan temerarias coas súas vidas. Pero, a menos que estean dispostos a
educarse sobre o que o sistema médico ten reservado, espero que isto continúe ". Rick Simpson, cánabo: a
planta máis medicinal

Taxa de éxito para pacientes con cancro?

"Cando a xente chega a min cun diagnóstico de cancro e se negaron a tomar quimioterapia ou radioterapia, é
case dado que se poden curar a non ser que agardasen a que estean á porta da morte para tomar o tratamento ou
se neguen a inxerir o aceite do xeito adecuado.

O cancro pode incluso reverterse en aproximadamente o 75% das persoas que resultaron gravemente danadas
polo sistema médico se toman correctamente o tratamento con aceite. Non obstante, hai aproximadamente 1 de
cada 4 que quedaron tan danados que o mellor que se pode esperar é darlles unha calidade de vida moito mellor
mentres aínda están con nós. Pero para os pacientes nesta situación, inxerir o aceite aínda ten bo sentido, xa que
facilitará moito o seu sufrimento e, a miúdo, vivirán moito máis do esperado.

Mesmo se pode curar o cancro, ao final os danos causados pola quimioterapia e a radiación provocan a morte do
paciente a menos que se poida reparar o dano causado. Estes individuos non están morrendo de cancro; de feito
están morrendo polos chamados "tratamentos médicos" que recibiron do sistema médico. Como podes ver, o
aceite de cáñamo ten unha taxa de éxito sorprendente, especialmente cando non hai médicos implicados. Pero se
o sistema médico comezase a comportarse racionalmente e a usar este medicamento como debería, creo que as
taxas de supervivencia poderían aumentar aínda máis.

Cantas persoas das que coñeces curáronse co aceite?

Desde 2003, subministrei  este aceite  a aproximadamente 5.000 persoas que sufrían todo tipo de problemas
médicos.  Moitos destes pacientes tiveron varios problemas médicos que precisaron atención pero a maioría
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foron controlados ou curados co uso deste  aceite.  Debido ao estado ilegal  deste  medicamento,  non gardei
rexistros, pero é seguro dicir que vin centos de persoas curadas con cancros internos e externos, ademais doutras
moitas condicións.

Ademais, recibo unha gran cantidade de correos electrónicos cada semana de todo o mundo, dicíndome o que
este  aceite  axudou aos pacientes  en terras  afastadas.  Cando puxemos as instrucións  na nosa páxina web e
sacamos o documental "Run From the Cure", explicando a todas as persoas como poden curarse, chamou moito
a  atención  e  moitos  usaron  esta  información  para  axudar  aos  que  o  necesitaban  cun  medicamento.  iso
funcionou. Dado que este petróleo é tan fácil de producir, un número incalculable de persoas en todo o mundo
experimentaron os seus beneficios  e espero que nun futuro próximo todos teñamos  a  liberdade  de facer  o
mesmo ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

¿É demasiado tarde para comezar a usar o aceite?

“Nunca é tarde para comezar a usar este incrible medicamento. Incluso as persoas gravemente danadas polo
sistema médico aínda teñen boas posibilidades de recuperarse. Tiñamos un señor con cancro de pulmón que
estaba no hospital e os médicos déranlle vinte e catro horas de vida. A pesar da oposición do sistema médico, o
seu fillo deulle unha gran dose de aceite e abandonou o hospital ao día seguinte. Uns quince meses despois, este
veterano de 83 anos morreu, pero non por un cancro de pulmón, faleceu debido a unha enfermidade cardíaca
preexistente que padecía durante anos. Durante os meses extra que viviu, gozou dunha boa calidade de vida e
morreu durmido sen dor. Non é mellor que morrer nun hospital,  afogar no seu propio fluído por cancro de
pulmón?

Tivemos excelentes resultados no tratamento de persoas que teñen cancro en estadio 4 e non se esperaba que
vivisen. Por suposto, non os puidemos salvar a todos, pero unha cousa é certa, aforramos moitos máis do que o
sistema médico podía facer cos seus insanos tratamentos e as súas baixas taxas de supervivencia. Como dixen
anteriormente,  este  aceite  é  eficaz  no tratamento  de  todo tipo  de cancro,  pero os  resultados  que a  miúdo
presenciei en persoas que padecen cancro de pulmón e leucemia foron realmente sorprendentes. Con frecuencia,
este tipo de cancro responde de xeito moi dramático ao tratamento con aceite e non é raro que os pacientes
vexan melloras nas súas condicións diariamente.

Sempre animo a quen toma o aceite a que o introduza no seu sistema o máis rápido posible. A idea é que máis
rápido poden inxerir  o aceite cargado de THC nos seus corpos, máis rápido poden curar o cancro e outras
afeccións. Isto garantirá que o paciente teña moitas mellores posibilidades de sobrevivir, pero aínda así non
serán prexudicados.

Digo a  todas as  persoas con graves condicións  que ameazan a vida:  "O petróleo  ou salvarache  a  vida ou
aliviarache a saída". Mesmo se o paciente falece, farano con dignidade e pódense evitar os efectos de todos
aqueles horribles medicamentos para a dor. O noso obxectivo é aforrar cantos poidamos, pero para os que non
poidan axudar, aínda é bo saber que non terán que pasar por unha dolorosa morte agonizante, como outros que
teñen as mesmas condicións deben soportar nos hospitais ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Algunhas persoas son máis difíciles de curar que outras?

"As  persoas  máis  difíciles  de  curar  son  as  que  se  deixaron  gravemente  danar  polo  sistema  médico.  A
quimioterapia e a radiación son tratamentos canceríxenos, é dicir, causan cancro. Se o paciente pode sobrevivir
a  estes  chamados  tratamentos,  pode  presenciar  unha  redución  do  tamaño  dun  tumor.  Pero  ao  final  estes
tratamentos envelenan o corpo tan mal que non quedan sen sistema inmunitario que os protexa. Isto xunto cos
efectos causantes do cancro dos propios tratamentos axuda a estender o cancro a outros lugares do corpo.
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Dado que o paciente xa non ten un sistema inmunitario que funcione correctamente para protexelo, agora é
incapaz de defenderse contra moitos problemas médicos que poden provocar a súa morte.  Calquera persoa
racional non debería ter problemas para entender por que os tratamentos proporcionados polo sistema médico
non funcionan. Non obstante, os médicos seguen dicíndonos que non hai outras formas de tratamento eficaz
dispoñibles. Supoño que isto demostra que se pagas aos médicos e a outros profesionais o suficiente diñeiro
para non entender algo, na maioría dos casos estarán encantados de cumprilo.

Tamén debo mencionar o feito de que con frecuencia os pacientes xa toman medicamentos que bloquean os
receptores cannabinoides ou interfiren coa función do sistema endocannabinoide. Estes medicamentos inclúen
Remonabant,  Surinabant,  Taranabant e Ibipenabant, só por citar algúns. Dado que foron os médicos os que
prescribiron estas substancias en primeiro lugar, creo que é algo que se debería discutir con eles. Esta é unha
das razóns polas que lles digo aos pacientes que saian dos medicamentos químicos canto antes. Se a función dos
seus receptores cannabinoides está deteriorada, fai que estas persoas sexan moito máis difíciles ou imposibles
de tratar.

Moitos individuos hoxe parecen pensar que o poder das nosas mentes ten moito que ver coa recuperación de
enfermidades graves. A miúdo teñen a certeza de que unha actitude positiva e unha forte crenza no tratamento
que se está a usar é moi importante á hora de curar. Pero a maioría dos que acudiron a min non creron cando
comezaron o tratamento que este aceite tería algún beneficio. Entón, aínda que estou de acordo en que o poder
do pensamento positivo pode ser útil, a gran maioría dos que tratei parecían ser capaces de curarse moi ben sen
el.

Adoito mirar a curación con éxito como ter máis que ver coa medicación adecuada que se usa, en lugar do
estado da mente dun paciente. Espero que moitos que cren nesta retórica da nova era tendan a discrepar, pero
non teño ningunha razón para retorcer os feitos sobre o que fun testemuña. Ademais, as nosas mascotas e outros
animais teñen receptores de cannabinoides no seu corpo tamén para que tamén poidan beneficiarse dos efectos
deste aceite. Tratei a moitos animais e, aínda que algunhas destas criaturas eran bastante intelixentes, estou
seguro de que os milagres que produciu este aceite non tiñan nada que ver co pensamento positivo ". Rick
Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Leucemia

"Se tratas a alguén que ten leucemia con aceite de cáñamo, moitas veces produce resultados moi rápido. A
leucemia,  pola  miña  experiencia,  é  un  dos  cancros  internos  máis  fáciles  de  curar  e  vimos  resultados
espectaculares  co  uso  deste  aceite.  O  primeiro  lugar  que  leva  o  THC  despois  de  entrar  no  corpo  está
directamente no torrente sanguíneo. Se o cancro está presente no sangue, é probable que non estea presente por
moito tempo. Vin o reconto de glóbulos brancos nos que padecen leucemia baixar drasticamente en dous días e
na miña opinión, sinto que non hai mellor tratamento para os que sofren esta enfermidade ". Rick Simpson,
cánabo: a planta máis medicinal

Tratamento do cancro de pel

"Se o aceite se produce correctamente, definitivamente funcionará para curar o cancro de pel e normalmente só
se necesita unha pequena cantidade de aceite para realizar a tarefa. Aplique o aceite á zona que está a causar o
problema e cóbrea cun vendaje, despois volva aplicar aceite fresco e un vendaje novo cada tres ou catro días e o
cancro debería desaparecer en breve.

Sempre lles digo aos pacientes que continúen o tratamento ata que o cancro se vaia e despois continúen tratando
a zona durante dúas semanas máis, coma se o cancro aínda estivese alí. Ao facelo garantirase que todas as
células cancerosas están mortas e nunca vin un cancro de pel regresar se se seguen as miñas instrucións.
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Se ten un cancro de pel durante bastante  tempo e o cancro está ben establecido,  pode tardar un tempo en
curarse, pero normalmente incluso en casos moi graves, o cancro de pel desaparecerá en menos dun mes. Nun
caso extremo, pode levar máis tempo, pero se é así, continúa co tratamento ata que estea completamente curado.
Moitas persoas poden curar o cancro de pel en pouco tempo, pero todo depende da súa propia taxa de curación e
da profundidade no que se incrustou o cancro.

Cantas persoas curaron o cancro de pel usando o seu aceite de cáñamo?

Proporcionei o aceite a centos de persoas con cancro de pel. Normalmente, dentro de tres semanas, o cancro
desapareceu e só queda unha pel rosa sa. Realmente non podo darche unha estimación de cantos pacientes
empregaron o meu método de tratamento para curar este tipo de cancro. Non obstante, dado que isto se está
facendo tan coñecido, espero que neste momento centos de miles, se non millóns, en todo o mundo se curaron
desta condición deste xeito.

Podes comparar este tratamento cos procedementos estándar?

Non hai ningunha comparación entre o tratamento de cancros de pel con aceite de cáñamo e o que o sistema
médico tende a chamar tratamento axeitado. Con moita frecuencia realízase cirurxía e ás veces teñen éxito na
eliminación de todas as células cancerosas que están presentes. Pero a xulgar polos que coñecín, que tiveron que
volver unha e outra vez para que o eliminasen, diría que isto é bastante raro. En demasiados casos, os pacientes
deben volver aos seus médicos para que se repitan estas operacións unha e outra vez.

Mesmo cando estas operacións se realizan varias veces, o sistema médico a miúdo non consegue erradicar o
problema. Os médicos tamén usan outros tratamentos para o cancro de pel,  como o nitróxeno líquido e as
cremas que conteñen quimioterapia. Estes tratamentos adoitan ser dolorosos e, en moitos casos, o cancro non
deixa de volver e tende a empeorar moito.

Cando o aceite  de cáñamo se usa para tratar  o cancro de pel,  só mata as células  cancerosas  mutantes  e a
enfermidade adoita curarse rapidamente. Este inofensivo tratamento eficaz non causa dano ás células sas e,
segundo a miña experiencia, creo que é de lonxe o xeito máis sensato de tratar esta enfermidade. Os métodos
empregados  polo  sistema  médico  son  por  dicir  o  menos  desagradables  en  comparación  e  non  hai  que
preocuparse por infeccións ou outras complicacións cando se usa o aceite ". Rick Simpson, cánabo: a planta
máis medicinal
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Aceite fronte a quimioterapia

Cales son as principais vantaxes deste tratamento en comparación con quimioterapia, radiación ou outros 
medicamentos químicos?

“O aceite de cáñamo ten tres vantaxes principais sobre os chamados tratamentos convencionais. En primeiro
lugar,  o  aceite  de  cáñamo non fai  dano,  segundo funciona  e,  en  terceiro  lugar,  non mata  ao  paciente.  A
quimioterapia, a radiación e outros medicamentos químicos velenosos danan moito ao corpo e, en demasiados
casos, diminúen as nosas posibilidades de sobrevivir.  Ademais, os pacientes que soportan tales tratamentos
adoitan acabar con outros problemas médicos causados por estes tratamentos.

Realmente  non podo comparar  a  medicina  do  cáñamo co  que  proporciona  o  sistema médico,  xa  que non
considero que o que nos están dando sexa medicina. Os medicamentos químicos son tóxicos para o fígado. O
que debería deixar claro a calquera que estes produtos químicos non deben estar no noso corpo, xa que son
velenos e presentan un perigo para o paciente.

A quimioterapia e a radiación son canceríxenas, o que significa que estes tratamentos non só son velenosos,
senón  que  tamén  poden  causar  cancro.  Moitas  veces,  o  tamaño  dun  tumor  pode  reducirse  co  uso  de
quimioterapia ou radiación, pero nun gran número de casos, simplemente permite que o cancro se estenda.
Debido  aos  efectos  canceríxenos  destes  tratamentos  e  á  súa  natureza  velenosa,  arruínan  o  seu  sistema
inmunitario  cando máis o precisa.  Na miña opinión,  é ridículo chamar a quimioterapia ou a radiación un
tratamento  contra  o  cancro  ou  calquera  outra  enfermidade,  cando  obviamente  non  se  deben  usar  en
absoluto.

Pode usar o aceite substituír a radioterapia?

O termo radioterapia soa bastante benigno. Parece que todo o que un paciente ten que facer é escoitar música na
radio e quedará ben. Por suposto, como a maioría de nós xa sabemos, isto está moi lonxe do que realmente ten
lugar, así que chamémoslle realmente radioterapia.

Non creo que a radioterapia sexa mellor que a quimioterapia, xa que estes dous tratamentos son velenosos e
causan cancro. A medicina do cáñamo debe ser a primeira liña de defensa contra o cancro e todas as demais
enfermidades, non tratamentos que poidan provocar a nosa morte ou empeorar as nosas condicións.

Polo que podo ver, permitir que o sistema médico faga cousas destrutivas aos nosos corpos é só un xeito máis
rápido de morrer. Para algúns, a quimioterapia e a radiación funcionan como unha táctica de atraso, pero ao
final o dano que estes tratamentos causan no seu corpo é horrible. Se es alguén que viviu estes tratamentos e os
seus efectos  duradeiros,  conta as túas  estrelas  afortunadas  porque a  gran maioría  non son tan afortunadas.
Ademais, quero advertir á xente de que o mellor é manterse afastado das tomografías por TC e desas cousas, xa
que tamén expoñen aos pacientes unha dose masiva de radiación que de novo pode causar cancro ou outros
problemas de saúde.

O aceite de cáñamo non é tóxico para o corpo e cando se usa para tratar o cancro ou calquera outra enfermidade,
non prexudica as células saudables. Despois de tomar aceite de cáñamo, coloca ao paciente nun estado moi
relaxado para que logo poidan descansar e durmir máis, o que favorece a curación.

Dende o  meu  punto  de  vista,  non hai  comparación  entre  medicamentos  químicos  e  aceite  de  cánabo.  Os
produtos químicos e os velenos causan danos e afectan o seu benestar; tamén poden ter efectos secundarios
graves e incluso poden levar á morte. O aceite de cáñamo é inofensivo e fomenta a boa saúde e a curación
rápida. Gústame dicir que esta sustancia promove a vida e, pola miña experiencia co seu uso, podo informar de
que é así.
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Describirías como actúa o THC sobre as células cancerosas fronte ás células sas?

En primeiro lugar, o THC non prexudica ás células sas pero pode ter efectos devastadores nas células que se
converteron en cancerosas. A maioría das persoas teñen poucos coñecementos sobre o comportamento destas
células, pero en realidade as células cancerosas intentan suicidarse e este é un feito ben documentado. Pero se o
noso sistema inmunitario comprometeuse, non podemos producir suficientes cannabinoides naturais para deter
o seu crecemento. Cando as células se fan cancerosas, producen realmente máis receptores de cannabinoides, o
que permite que os cannabinoides naturais que producen os nosos corpos entren máis facilmente. Estes mesmos
receptores tamén aceptarán cannabinoides como o THC que produce a planta de cáñamo e isto pode ser de gran
beneficio para o paciente. Entón, se o teu corpo non produce suficientes destas substancias naturais para deter o
crecemento do cancro,

Ao inxerir aceite de cáñamo, proporciona estes cannabinoides en abundancia e entón a enfermidade pódese
controlar e curar. Os nosos corpos producen células cancerosas todos os días, polo que en esencia todos temos
cancro, pero se o noso sistema inmunitario funciona correctamente, estas células representan pouco ou ningún
perigo para o noso benestar. Cando o noso sistema inmunitario se deteriora, a miúdo é cando o cancro dará a
coñecer a súa presenza. Pero se unha persoa é o suficientemente sabia como para inxerir aceite de cáñamo para
darlle un impulso ao seu sistema inmunitario en vez de ir ao sistema médico, a súa presenza non se notará por
moito tempo.

Estudamos traballos de investigación sobre o tema e agora dareiche a explicación científica de por que o THC é
eficaz no tratamento do cancro. Cando se inxire aceite de cáñamo como medicamento contra o cancro, o THC
do aceite  provoca a  acumulación dunha molécula  de graxa chamada ceramida.  Cando a ceramida  entra en
contacto con células cancerosas, provoca a morte celular programada, sen facer dano ás células sas. Así se
explicou na investigación científica que estudamos pero nunca deixei de buscar outras explicacións.

Coa axuda dunha marabillosa dama chamada Batya Stark, desenvolvín unha nova teoría que implica a nosa
glándula  pineal  e  a  melatonina  que  produce.  O  flúor  e  moitos  dos  produtos  químicos  que  os  médicos
proporcionan,  ademais  doutras  cousas  coas  que  entramos  en  contacto,  adoitan  prexudicar  a  capacidade  da
glándula pineal para producir melatonina. A melatonina é o maior antioxidante coñecido polo home e viaxa a
todas as células do noso corpo. A glándula pineal e a melatonina que produce poden desempeñar un papel moi
dramático  no mantemento  dunha boa  saúde e,  de feito,  teñen moito  que ver  coa  nosa sensación xeral  de
benestar.

Coa  función  da  glándula  pineal  deteriorada,  a  súa  capacidade  para  producir  melatonina  diminúe  moito.
Descubriuse que a medida que envellecemos, os niveis de melatonina diminúen e creo que esta redución tamén
pode ter un efecto no desenvolvemento do cancro. Comprobouse cientificamente que só fumar cáñamo pode
aumentar moito os niveis de melatonina. Quizais esta sexa unha das razóns polas que as persoas que fuman
cánabo teñen taxas de cancro máis baixas que as que non o fan. Agora só tes que pensar en que inxerir o aceite
cru non queimado faría polos teus niveis de melatonina.

Polo que podo entender, os cannabinoides do aceite fan que a glándula pineal se exceda e, posteriormente, os
niveis de melatonina aumenten bruscamente. Isto, polo menos en parte, é o que pensamos que provoca o efecto
marabilloso que ten este medicamento en tantas condicións, incluído o cancro. Se a glándula pineal produce
grandes  cantidades  de  melatonina,  non  fai  dano  ao  corpo,  pero  pode  ter  un  efecto  devastador  sobre  a
enfermidade que padece o paciente. Cando os niveis de melatonina seguen sendo elevados, a enfermidade ou
enfermidade que padeceu o paciente pódese controlar ou incluso curar por completo. En realidade, eu non son
doutor nin teño os títulos necesarios para convertelo en un, pero aínda así sinto que debemos deixar as nosas
mentes abertas a outras explicacións. Se teño razón sobre a importancia da melatonina, entón pode darnos unha
nova forma de ver  o control  da enfermidade e  pode axudar  a  explicar  os  efectos  anti-envellecemento  que
produce este medicamento ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Testemuños sobre o cancro
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Lema: a remisión espontánea do cancro parece ocorrer sorprendentemente a miúdo en presenza de aceite de
cannabis

“O amigo ten cancro de ósos. Acaba de comezar o aceite a semana pasada, a dor desapareceu, séntese mellor.
Os médicos oncolóxicos están impresionados ". Joe

"Unha pequena noticia onte. Un home ao que acabamos de darlle pisos ao seu doutor cando se descubriu unhas
semanas despois que os tumores nos pulmóns desaparecían, así como o do fígado que só se reducira a un punto.
Un pequeno tubo! Temos uns cantos en movemento e todos o van ben. Espero que as cousas estean ben.
Phoenix Tears está viva e ben. " Chris

"Actualización: o meu amigo de 81 anos pasou 3 tumores xuntos do carcinoma de células escamosas da cara
(cancro de pel). Non tiveron ningunha oportunidade contra a mellor medicina do mundo. 5 semanas de aceite e
séntese mellor que en 15 anos. Volveu o seu apetito! Está gañando a batalla !!! Estamos gañando a batalla! José

Steve: ¿Inxería o aceite e tamén o empregaba por vía tópica?
Jose: Os dous
Steve: Fantástico Non é sorprendente saber que podemos marcar a diferenza na vida de alguén así
Jose: Comezou a frotar un 68% de aceite de THC mesturado con aceite de oliva e aceite de coco na meixela 
durante dúas semanas antes de que xurdise. Tamén o inxire sen o aceite de oliva despois de frotalo no interior 
da meixela.
Jose: O seu doutor chamoume onte e díxome que tamén ten cancro de pel e que lle gustaría que probase aceite 
con el mesmo.
Steve: Agora son fantásticas novas sobre o médico que quere axuda. Ben feito meu amigo !!!! E alégrome de 
que o teu vello amigo de 81 anos volva gozar da vida de novo.
Jose: Si, realmente é incrible. O doutor P chamarémoslle, é un coñecido autor dun par de libros e un estupendo 
curador de Naturopath e un médico. Remitiu a min 5 dos seus pacientes nas últimas dúas semanas. Todos os 
pacientes con cancro terminal ".

"Hai dúas semanas deille a outro do meu amigo / paciente con cancro de pel / garganta un aceite curativo para
inxerir e usar tópicamente, xunto cun pouco de aceite de coco. O martes díxome que a pel da meixela se abrira e
que o tumor estaba exposto. Díxenlle que seguise aplicando o aceite pero, sen o aceite de coco, só o aceite
curativo puro. Puxo o aceite curativo sobre o tumor exposto directamente e dixo: "O golpe que saía desapareceu
ao día seguinte. Comezou a escorrer aos poucos minutos despois de frotalo. Respirou: o aceite sacou o cancro
coma un bálsamo ". O tumor canceroso estaba alí, agora desapareceu ... Dúas semanas !!! ” José

"Un membro da familia tiña tumores de pelota de golf con cancro de garganta ás 48 horas de que o petróleo
botase os tumores que funciona.  Está documentado. Tamén axuda con problemas femininos.  A ninguén lle
interesa atopar curas ou axuda para iso só dar hormonas sintéticas do cabalo e entón pregúntase por que as
mulleres volven tolas ". Debra

“Ola Rick Simpson e Jindrich Bayer, quería compartir novas moi FELICES FELICES. As exploracións da nai
mostraron unha diminución "medible" do tamaño de TODOS os tumores no fígado e no páncreas. Ademais, o
tumor no pulmón xa está COMPLETAMENTE, ¡100% desaparecido!

Hai moitas grazas por darlle a volta, pero a primeira persoa que merece máis amor é Rick por compartir esta
información de xeito aberto co mundo.

Grazas Jindrich por todo o que fas, incluída a túa amabilidade e instrucións de apoio. Sei que aínda estamos
camiñando sobre cunchas de ovo co seu diagnóstico / prognóstico, pero se as cousas continúan mellorando (os
tumores diminúen ou "se resolven" como o chaman sen máis metástase). Finalmente envialo antes e despois dos
informes médicos para que vexas que axudaches a salvar a vida dunha muller incrible, agarimosa, activa, que
dá, que está a plantar o seu xardín ao aire libre mentres escribo. : o). Moito amor, Bárbara "
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- Ola Bárbara, grazas, fixeches o día co teu correo electrónico. Saúda a túa nai por nós e asegúrate de que non
vaia a ningún outro exame, raios X ou outras tonterías canceríxenas. Fágaa pasar polo que sente, debería comer
120-180g do aceite durante seis meses ou menos. Se eu fose ela, logo comería o aceite todos os días o resto da
miña vida, o cancro ten moi poucas posibilidades cando hai aceite presente no corpo. As doses de mantemento
son unha parte extremadamente importante deste método. Os mellores desexos, Jindrich

"A miña nai curou o cancro de pulmón de células pequenas da etapa 3 co aceite !! J ¿Mencionei que non tiña
cancro só catro meses despois do diagnóstico? Ben, iso foi o que pasou. J ”Amencer

"O meu pai tamén ten cancro de páncreas que se estendeu ao fígado e ao pulmón durante a quimioterapia.
Despois volveuse a estender, estaba moi mal e deteriorábase rapidamente. Comezou o aceite hai 3 meses, o
último exame do luns mostra que desapareceron os 7 puntos e o cancro de páncreas reduciuse. Séntese 100%
mellor e volve ter calidade de vida. O aceite é realmente incrible ". Lisa

"O meu pai tamén está no aceite para o cancro de páncreas que se estendeu a outros sete puntos que leva no
aceite durante 5 meses; os sete puntos que apareceron mentres estaba en quimioterapia desapareceron desde que
comezou o aceite e o cancro de páncreas diminuíu. a súa vida! ” Lisa

“Ola, só quería actualizarte. O pai tivo unha nova exploración desde que comezou o aceite hai 5 meses por
detectar cancro de páncreas. A última exploración mostrou que o cancro do páncreas diminuíu e as outras 7
manchas que apareceran mentres estaba en quimioterapia desapareceran desde que comezou o aceite. Os novos
resultados mostran que o cancro do páncreas reduciuse de novo e non hai outras manchas, o que é fantástico,
tendo en conta que por iso o cancro de páncreas é tan mortal debido á taxa que se propaga. Así que 8 meses ao
longo de 5 deses meses usando o pai de aceite está a facelo xenial, de feito séntese mellor agora que cando o
diagnosticaron por primeira vez. Entón grazas de novo Rick, JB e todos os que axuden a sacar esta información
se non fose polo petróleo non tería ao meu pai !! " Lisa

"O meu pai tamén tiña cancro de páncreas na etapa 4. Tamén tiña 10 manchas no fígado ... que foi a finais de
novembro de 2012. Agora ten 1 mancha no fígado (0,08) e 1 no páncreas (8 mm). Estamos batendo isto. Os
seus médicos están sorprendidos. Está gañando peso e en definitiva séntese moi ben. O aceite infundido con
cannabis tamén é bo ". Angie

- Non xogues coa medicina diluída, Angie. É bo para uso tópico, pero non quere dar aceites infundidos con
cannabis a pacientes  con cancro como o seu único tratamento.  O ataque de espectro completo de potencia
completa funciona mellor.

Especialmente para os que "teñen que" ir  facer unha exploración "tamén ver" como se cura.  Estas persoas
deberían  engadir  automaticamente  outros  60  g  de  aceite  ao  protocolo  porque  simplemente  superaron
innecesariamente  un  procedemento  altamente  canceríxeno  para  "ver"  como se  senten.  A curiosidade  custa
cartos, síntoo por iso.

Parabéns e mellores desexos. É xenial ver o éxito de xente que pensa diferente. JB

"Son unha proba  de feito  de que RSO ten un efecto  directo  sobre MPNST e NF1.  Os rexistros  médicos,
resonancias magnéticas,  PET, CAT demostran unha redución significativa do tamaño e avidez do tumor ".
Kristyne

“Ok os meus píos. Hoxe é o día que só esperaba que acontecera. Os resultados da biopsia están dentro. Corrie
Yelland  ACABA  DE  RECIBIR  A  CONFIRMACIÓN  DE  QUE  O  CANCRO  ESTÁ  100%
COMPLETAMENTE PASADO !!!!  EU SON CANCER FREEEEEE !!!!!  Nin sequera displasia  nin moito
menos o gran C.

Aos meus incribles e incribles amigos que, colectivamente, foron responsables de que puidese pagar a medicina
= non hai absolutamente palabras para describir o agradecido que estou a todos e cada un de vós. Sodes todos
incribles!

A Heather que me enviou por primeira vez CORRER DA CURA - Ese vídeo cambiou literalmente a miña vida.
¿Quen  o  botaría,  ola?  Quérote!  A  Rick  Simpson,  a  Jindřich  Bayer  de  corazón  ...  GRAZAS  polo  teu
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coñecemento e o teu apoio. Estou vivo hoxe por mor de todos vós! Estou verdadeiramente bendito por ter unha
familia e amigos tan incribles ". Corrie

Ola Jindrich, só unha nota rápida para informarte de que vin ao meu médico hoxe. O informe di que o cancro
(cancro da canle anal)  xa non é detectable.  No outono pasado dixéronme que tiña 2-4 meses se non facía
radiación. Decidín non facer radiación e probar o RSO. Obviamente, funcionou! De corazón, grazas, grazas,
GRAZAS a Rick e a ti mesmo !!!! ” Corrie

“A miña última historia de éxito. Trátase dunha muller de finais dos anos 50 á que lle diagnosticaron o estadio
3, pero moi preto do cancro de pulmón do estadio 4. Hoxe recibín isto: "Ben, a miña nai foi a facer un TAC hai
un mes e recuperou os seus resultados hai un par de días. Xa está completamente desaparecido. O seu doutor
leunos e dixo que a masa máis grande está clara e que xa non queda nada ...

Aínda  ten  EPOC,  pero  traballaremos  niso  e  no  seu  fumar  jeje  ...  Moitas  grazas  por  todos  os  consellos  e
coñecemento de cousas que nunca fomos conscientes. Todo xuntouse por un motivo e estamos moi contentos.
Deus te bendiga a ti e á túa familia ". Corrie

- A remisión espontánea do cancro de pulmón parece ocorrer sorprendentemente a miúdo en presenza de aceite
de cannabis. JB

"Ok,  todos  os  meus  marabillosos  Peeps,  esta  será  unha  lectura  longa,  pero  creo  que  onte  puiden  tocar
PAYDIRT. Non vexo ao meu dentista dende o pasado mes de setembro. Naquel momento, estaba no medio de
loitar pola miña vida. Nese momento dixéronme ao meu dentista que tiña cancro. Tivemos a conversa habitual,
onde lle dixen que non facía radiación e facía un "tratamento alternativo".  Naquel momento preguntou que
facía. Dubidei en dicirlle, xa que era coñecido pola súa "rixidez", pero díxenlle que vise Correr desde o cura. De
feito chamoume despois de velo. El dixo que, como profesional médico, tendía a estar na caixa, que tiña un
irmán (un médico) e outro irmán (un farmacólogo) e que ás veces "non teñen todas as respostas".

Avance rápido para onte. Quedou abraiado ao ver o ben que me quedaba e quedou sen palabras cando dixen que
o aceite de cannabis funcionara. Comezou a facer todo tipo de preguntas. Moitas delas "preguntas científicas" ás
que non puiden responder. Preguntou sobre ensaios clínicos, dif. enfermidades tratadas con cannabis, etc. Quere
falar co seu irmán sobre min, así como sobre o cannabis como "cura" do cancro e tamén quere que o seu irmán
investigue o cannabis como medicamento. Estaría ben se tomase o meu número de teléfono móbil e o meu
enderezo de correo electrónico?

Aquí é onde se fai grande. O seu irmán, o doutor Jake Theissen, adoitaba ser decano e foi pioneiro no programa
de  farmacoloxía  da  Universidade  de  Waterloo.  Agora  é  consultor  de  compañías  farmacéuticas  e  está
especializado en "Novos enfoques no tratamento do cancro". Está fortemente vinculado á Canadian Cancer
Society. (Tamén o foi pedido polo goberno para dirixir a investigación sobre o diluído escándalo da quimio.)
John dicía que o seu irmán dixo a miúdo que ten que haber algo mellor para tratar o cancro. Algo natural, máis
que químico. Díxenlle que non "buscase máis". O cannabis é o "algo natural".

Os dedos cruzaron os meus píos. Que alguén tan influente estea "ao noso lado", podería ser enorme. Janet
Sweeney, Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh Avery, Rick Simpson. Cannabis Science,
estarían vostedes a bordo para axudarme neste caso se é necesario e estarían ben se dirixise o meu dentista ou o
seu irmán a vostedes?

Grazas por ler Peeps. Segue difundindo a palabra ... O ACEITE DE CANABA MATA O CANCRO! " Corrie

P. Algunha vez viu RSO axudar a curar o cancro de próstata? 

R. Por suposto. Siga as instrucións para obter mellores resultados. Aquí tes un exemplo de como funciona e
Dennis  tamén  ofrece  algunha  explicación  científica  sobre  como  funciona  o  petróleo.  Aínda  así,  siga  as
instrucións de Rick, coma o aceite como se lle indicou (doses baixas como as que usou Dennis poden non ser
suficientes para outros pacientes) e tamén use o aceite nun supositorio. Os mellores desexos, JB

"A principios de 2013 diagnosticáronme un cancro de próstata que obtivo a clasificación Gleason 9. Como
primeira  opción tomei a decisión de probar o aceite  de cannabis de Rick Simpson. Segundo unha segunda
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biopsia, a maior parte do cancro desapareceu 90 días despois, pero o tumor aínda estaba alí. Decidín que a miña
dose era demasiado pequena, que era un décimo gramo por día, así que decidín facelo de novo durante outros
90 días. Esta vez aumentei a dosificación a 3 décimas de gramo por día durante os primeiros 60 días e a 5
décimas de gramo nos últimos trinta días, agás o último día que tomei un gramo completo. A seguinte biopsia
mostrou que o tumor desaparecera. E mellor aínda, o meu cancro desaparecera nun 99,9%. Agradezo a Deus
por dirixirme no cannabis directo.

Antes do meu cancro estivera moi en contra da marihuana de calquera forma, pero cando te enfrontas á morte
coa horrible radiación e quimioterapia, pensaba que non tiña nada que perder. O meu urólogo dixo que nunca
vira nada parecido, estaba completamente fóra da lista ". William

“Acabo de chamar o teléfono co urólogo. O meu marido tivo moitos problemas médicos despois do cancro de
próstata hai anos. Foi enviado a unha biopsia hai máis de dous meses, pero por problemas no tubo dende o ril
ata a vexiga non puideron facer unha biopsia completa. Non obstante, conseguiron tecido suficiente para ver
que o cancro de próstata volvía e agora había células cancerosas nas paredes da vexiga. Tiveron que tratarlle por
outros  problemas  antes  de  poder  volver  e  retomar  a  biopsia  por  outros  problemas  médicos.  Con  moita
dificultade, isto logrouse hoxe. Acabo de chamar o teléfono co médico e, aínda que ten problemas de ril debido
á radiación e posiblemente poida perder un ril, quedou máis desconcertada pola ausencia da célula cancerosa
que detectou 2 meses antes. Non hai evidencia de cancro e ela simplemente non o pode descubrir. Despois da
primeira  biopsia,  inmediatamente  botei  fénix.  Os  dous  temos  unha boa  tolerancia,  polo  que  dentro  dunha
semana a 10 días tíñao coa dose de 1 gramo. Un mes despois, non temos ningún cancro presente. Estou abraiado
aínda que nunca dubidei  dos poderes  milagrosos da todopoderosa herba.  Eu tamén teño unha enfermidade
autoinmune que é rara (o mesmo que o actor Harold Ramis). Sorpréndome a diario xa que levo máis de 3 anos
en remisión, o que creo que é bastante raro. Non sei por que, pero quizais o meu consumo diario tamén poida ter
algo que ver. 2 dos meus médicos son conscientes dos meus tratamentos e son 100% solidarios. Entón, estou
agradecido señor Simpson. Grazas por liderar o camiño. Só quería enviarche o meu testemuño porque estou moi
agradecido. Doarei para a súa causa unha vez que estea na casa e teño instalado nel. De novo grazas de corazón!
Atentamente, DKS ”

"Teño a mesma enfermidade que morreu Harold Ramis o mes pasado ... vasculite. Téñoo máis de 15 anos, pero
finalmente foi diagnosticado hai uns 4 anos cando os síntomas eran tan horribles que nin sequera podía camiñar.
Levo 3 anos en remisión desde o tratamento orixinal de citoxan (quimio) e prednisona. Despois imuran para
mantemento.  Quería  todas  as  drogas  porque  para  min  os  seus  efectos  secundarios  eran  peores  que  a
enfermidade. O meu médico dixo que non. Entón fixen o que faría calquera outra persoa con cabezas duras e
obstinadas ... Quiteime delas co meu propio permiso !!! Jeje. Esteroides ata 2 mg por día agora. Son difíciles de
deixar !!! A última visita ao médico, porque o estaba a facer moi ben, o meu médico finalmente quitoume os
medicamentos que deixei antes (nunca soubo que deixei anos antes). Non sei, pero levo 3 anos en remisión.

A maioría das persoas que sofren esta enfermidade teñen tantos problemas todo o tempo, pero síntome como
unha persoa normal con só algúns problemas que a enfermidade creou ao principio, como a neuropatía nos pés e
nas mans. Aparte diso, son bo. Exercita todos os días e corre. Todo o que sei é que, como consumidor de
cannabis a diario, paréceme unha persoa moi afortunada en comparación con tantas outras persoas que teñen
esta  enfermidade  e  que  mancan  unhas  pílulas  horribles  para  suprimir  o  sistema  inmunitario  e  controlar  a
enfermidade. O único que sei con certeza é que o cannabis me axudou a sentirme coma hoxe. Teño o 100% de
apoio de 2 dos meus moitos médicos, un deles é o meu neurólogo.

É moi doado facer o teu propio RSO. Ao principio estaba nervioso, así que tentei facer unha pequena cantidade
primeiro. Resultou marabilloso así que, con ese coñecemento, fixen máis. Acabo de seguir a receita de Rick
cunha pequena axuda dun amigo. A partir dunha publicación recente en Facebook que fixen (estou fóra desta
milagrosa herba), tiven numerosas mensaxes privadas sobre o éxito que a miña familia buscou axuda. Estou a
piques de poñer a mantemento aos meus fillos adultos sans para que teñan menos posibilidades de ter algo
catastrófico. Encántame isto!!! Moitas grazas señor Simpson !!! Esta amiga de California agradece moito a túa
dedicación a todos !!! " Deborah
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“O meu marido fixo o programa Phoenix Tears cando tiña un cancro de vexiga na etapa 4. O informe do camiño
despois da cirurxía (que el non tería se tivésemos máis fe no programa) non mostrou absolutamente ningún
cancro. Non estou disposto a reclamar o éxito co Alzheimer, pero para o cancro non hai absolutamente mellor
opción ". Caren

“Ola de novo Rick! Espero que este correo te encontre ben. Escribo hoxe para preguntarche canto tempo debe
permanecer un paciente no aceite? Temos un paciente cun enorme tumor. Comezou o 15 de marzo e pasou 40
gramos ata o momento. Leva 1,5 gramos ou máis / día desde o día 2. ¿Paras coa dose terapéutica de 60 gramos?
O diñeiro é un factor para este paciente. Ata agora non pagou nada pola súa medicina. O seu coidador doou os
primeiros 60 gramos de aceite, pero non pode dar medicamentos gratis para sempre. Grazas pola túa opinión.
Valoro a túa comprensión. Atentamente, Janet ”

"Querida Janet, dis que leva 1,5 gramos ou máis ao día desde o segundo día. O aceite que produzo é tan forte
que normalmente leva unha media de persoas unhas 5 semanas chegar ao punto de inxerir 1 gramo ao día. Pode
haber un problema coa cepa que se usou para producir este aceite. As cepas de cáñamo poden variar moito nas
súas habilidades curativas polo que o problema podería ser a cepa. Normalmente, cando o paciente inxeriu 60
gramos de aceite, o cancro desapareceu. Pero se non é así, seguiría dándolles o aceite ata que estea. O tempo
que leva e a cantidade de aceite necesaria poden variar moito dunha persoa a outra. Todos somos diferentes e
hai quen cura moito máis rápido que outros. Normalmente as persoas que resultaron moi danadas pola quimio e
a radiación requiren un tratamento máis longo e máis aceite. O aceite ten que desfacer todo o dano que deixaron
atrás os chamados tratamentos. O meu consello sería intentar producir o aceite doutra forte cepa índica, pero por
suposto mantelo no aceite é o único que sei que lle pode salvar a vida. Os mellores desexos, Rick Simpson ”

"Non estou seguro de se isto é un éxito, pero seguro que o considero como un só. Por se alguén se pregunta por
que teño unha voz viril, non é porque fumase cigarros ou nada, nunca fumaba, senón porque me quitaron a
tiroide. Teño 51 anos e medio e uso aceite desde os meus 20 anos. Sempre me resultou delicioso vaporizar. Hai
uns anos, comecei a ter problemas para tragar e os meus médicos atoparon ganglios na tiroide. Nodos da miña
tiroide que tiven que ir a probas de cancro. Cando o fan, só che meten unha agulla de burro na gorxa e entran
nos nós para probar. Non che dan nada (sen anestesia) pola situación. Entón, faino algunhas veces e verás se
podes estar quieto. En fin, despois de que me apuñalasen 6 veces e que a tiroide fose tan grande que tiven
problemas para tragar e respirar, quitáronme a tiroide. Con todo o cancro da miña familia, pensei que estaría por
diante do xogo. Sen cancro. Ningunha. Son o único da miña familia que escapou do cancro ata o momento.
Levo facendo aceite desde os meus 20 anos. Tiven case todas as probas de cancro por mor dos antecedentes
familiares e nada ata agora Grazas a Deus. Fas as contas :-) ”Janet

“Ola Rick! Amy faleceu esta mañá. Amy deixou de usar o aceite cando os seus números apareceron estraños.
Vostede dixo que algo non cheiraba ben, ben, os médicos déronlle os resultados de laboratorio e foron malos.
Amy estaba tan cansa (23 roldas de radiación, 3 ou 4 de quimioterapia). Ela só desistiu. Non estou de broma.
Pasara tanto antes que nós, que sentiu que chegara o seu momento.  Tiña razón. Sen o aceite  acabouse.  A
semana anterior quedou tan xenial, xúroo! Ela quería subir dous gramos ao día e de verdade darlle unha patada.
Despois volvéronse esas malditas probas, e acabouse. Rogueille que a seguise tomando. Como lidas con isto?
Estou devastado. Janet ”

"Querida Janet, sei como te sentes, querida, a algunhas persoas pasoulle o mesmo que tiven baixo tratamento e
non é unha boa sensación. Polo menos podemos ter o corazón en que o que faciamos axudou e non somos nós
os que causamos o dano. A miúdo é moi difícil non implicarnos profundamente cos que estamos a tratar e cando
ocorre algo así sempre me dá a gana de estrangular aos que son responsables. Non me importa o moito que eses
idiotas  médicos  pensan sobre si  mesmos e  a súa profesión,  o asasinato é un asasinato e antes  de que isto
termine, o público vai velos a todos polo que son. Míroo así Janet, non podemos salvar a todos, pero o que
estamos a facer é aliviar  o sufrimento de infinidade de persoas.  Entón, sobre todo o que podemos facer é
continuar ata que poidamos poñer en evidencia este mundo. Es unha muller marabillosa cun corazón enorme e o
que estás facendo significa moito para as masas que sofren. Intenta concentrarte en todo o ben que fixeches e
non te culpes pola incompetencia dos demais. É a xente coma nós a que marca a diferenza e a súa xente coma
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nós os que cambiarán este mundo, así que por favor, non deixes que nada te aparte do camiño que ambos
estamos a percorrer. Os mellores desexos, Rick Simpson ”

"Compartín Phoenix Tears de Rick Simpson no muro de Facebook moitas veces ... entón un día unha amiga
miña  estaba  na  súa  cama  de  morte  con  Linfoma.  Cando  viu  as  miñas  publicacións  sobre  o  aceite,
inmediatamente comezou a tomar o aceite e agora está libre de cancro. Os seus médicos están asombrados de
que lle dixeran que tiña tres meses de vida ... ERAN ERROS ". Jamie

“Estimado señor Simpson, teño un paciente nos Estados Unidos que recentemente comezou a usar Phoenix
Tears. É legal no noso estado. Ten aproximadamente un mes no programa, pero leva solicitando máis dun
gramo ao día a partir da segunda semana. De algo serve máis dun gramo ao día? Tomei a este paciente de balde
e teño a sensación de que me xoga un pouco. Quería un gramo ao día desde a segunda semana e logo quería
dous gramos ao día, e isto é extremadamente potente. Póñome en bucle nun cuarto de gramo. Estamos a usar
Buddha: 100% indica con máis do 15% de contido de THC. Como tratas cos pacientes que cada vez queren
máis? Grazas, George ”

"Estimado doutor, animo a todos os enfermos que tomen o aceite o máis rápido posible. Canto máis rápido o
poidan levar, máis rápido se curan. Vin a algunhas persoas inxerir todo o tratamento de 60 gramos nun mes e
curar o seu cancro terminal. Pero a xente coma esta é rara e é máis que posible que este tipo te xogue. Tiven un
par de persoas que probaron comigo e púxenlles a carreira. Non me importa subministrar petróleo a aqueles que
o precisen medicinalmente, pero non o subministrarei a tolos que estean fóra para tirar unha estafa. Se pensas
que este rapaz está intentando estafar, dille que terá que elaborar o cáñamo para producir o medicamento. Se é
de verdade, probablemente intentará facelo se non, probablemente nunca máis teña noticias del. Non ten un
subministro interminable deste aceite  e ten que ir onde fará o mellor.  Sigamos facendo un bo traballo.  Os
mellores desexos, Rick Simpson ”

"Estou a tratar a unha muller con cancro TERMINAL, con aceite de cáñamo RS e finalmente está mellorando.
FUNCIONA!" voodootattooo

“Facendo o mesmo agora. O 25% de THC SKYWALKER OG, o último aceite de OG, o meu PSA foi de 160.
Despois de 100 gramos hoxe son 7. " Jimmy

"Ola Chris, Update ... o cancro vai desaparecer ... recibiu unha chamada do seu confuso oncólogo onte pola
mañá. Normalmente temos unha cita cara a cara, pero esta vez chamouna para informarlle dos resultados de
todas as pescudas feitas hai unhas semanas.

Xa non se pode ver o cancro de fígado. Cancro de pulmón, un cancro de pulmón desaparecido e outro cancro de
pulmón reducido significativamente. Peito - non comentou ... Non mencionou o pensamento do peito ... entón
mamá volve a chamarlle para unhas preguntas e para concertar unha cita para que entremos a falar con el e
vexamos o pasado e exploracións recentes. Temo que estivese un pouco estupefacta cando o doutor comezou a
falar sobre a desaparición do seu cancro de fígado e pulmón e esqueceu preguntar sobre a súa área de peito.

Todas as exploracións foron para realizar unha selección previa dunha nova pista de terapia hormonal ... pero a
doutora di que xa non é candidata ao estudo hormonal, xa que un paciente ten que crecer nas áreas cancerosas e
todas as súas áreas NON crecen pero morrendo.

Estamos sobre a lúa cos resultados do petróleo !!! Cando falei con Rick hai un mes máis ou menos sobre a miña
nai, suxeriulle que seguise un segundo tratamento de 90 días, polo que estamos a planear iso a principios de
setembro. Mentres tanto poñerémoslle unha dose de mantemento.

Vaia! Ela soubo desde o inicio do tratamento que o aceite estaba a traballar nos seus tumores que podía sentilos
como se encollían e desaparecían. Todos estamos tan agradecidos de que me presentases a túa idea documental
e compartiches este tratamento. Estou na casa esta noite se tes tempo para falar. Forever Grateful, Cindy "

"Ola querida Corrie ... Só quería avisarche que lle dei o aceite que tiña da miña nai ao amigo dun amigo que ten
cancro de mama ... Levou un mes e está en remisión ... Algunhas células cancerosas son morto no tumor ... E a
doutora quedou abraiada e positiva e ao parecer se ten mellores resultados a próxima vez comezará a facer algo
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co aceite. Estou moi feliz e agradezo a Deus por permitirme dar esa información sobre o aceite de cannabis a
esta muller .. :)) Quixera que a miña nai puidese tomar o aceite todos os días ...

"Ola Rick, recibín boas novas. A miña nai non soportaba máis psíquicamente a idea de que ten cancro no peito,
polo que foi operada. Non obstante, comeu 30 g da dose e bebía algúns tés de herbas dalgún tipo que ten todo
tipo de herbas médicas e tamén puxo as vendas destas herbas. De todos os xeitos, cando os médicos sacaron ese
cancro, non tiña máis de 7 mm de tamaño e un 100% de tecido, só o 1% estaba activo, maligno e en fase de
morrer. 3 médicos estiveron a ver isto e dixeron que nunca viron algo así ... Entón, se pasase máis dunha ou
dúas semanas sen a operación, todo desaparecería. Agora toma todos os días o aceite por 1 gramo e medio e
entende agora que a operación era completamente innecesaria.

Non obstante, agora está moito máis tranquila, porque estaba flipando, polo que non puidemos falar dela da
operación ... pero agora todo está ben, e as herbas e o aceite tamén fixeron o seu traballo. En calquera caso, os
estúpidos médicos déronlle 23 radioterapias, pero ela dixo que non o faría e o doutor dixo entre liñas que ten
razón. É incrible ata onde chegan estes médicos. Todo o mundo di ola, Rick. Moitas grazas pola recomendación
e agradecer unha vez máis a Jindrich ". Sasa

"Rick ... a un amigo acaboulle de quitar un tumor cerebral da cabeza ... ten manchas nos pulmóns ... queren que
teña  quimioterapia  e  radiación  ...  tomar  o  aceite  sería  un  desperdicio  mentres  estaba  en  quimioterapia  e
radiación? Ver como está despois de que se eliminase o tumor cerebral  é notable,  é un 80% mellor que a
semana pasada con esa cousa na cabeza ... Quero dicirlle que non faga quimioterapia e radiación e que faga o
aceite pero non é a miña elección ... ”Sharon

- Sharon, aumentaría as súas posibilidades de supervivencia. Pero, de feito, a quimioterapia só provocará que
coma despois 120-180 g de aceite só para desfacer o dano. Por suposto, é se sobrevive ao envelenamento. Os
mellores desexos, JB

"Para todos os cabróns que pensades que Rick Simpson é un fraude, debes saber que Michelle Aldrich acaba de
curar o seu cancro de pulmón na etapa 3 con aceite de cannabis, proporcionado por Valerie Corral e WAMM.
Por que os medios e os médicos non poden comezar a dicir a verdade por unha vez ?! O cannabis cura o cancro,
carallo !!! E as persoas irresponsables son as que intentan calar esta realidade, non persoas coma min e Tommy
que queren que o mundo saiba a verdade sobre o cannabis e o cancro ". Steven

"Ola a todos, recibín boas novas. A muller obtivo o luns o seu resultado de PET. Tivo cancro durante 5 anos
despois de 6 roldas de quimioterapia e un transplante de células nai, pero aínda así volveu. Hai 6 meses debería
facerse outro transplante pero cancelouse porque non atoparon ningún doante. Entón ela comezou co aceite. O
luns o doutor díxonos que o cancro desaparecera. Grazas polo aceite, Rick. Ti es o home, grazas. " Luc

- Grazas, Luc. A documentación médica sería máis que benvida. Debería manter unha dose de mantemento, eu
comería  o  máximo  de  aceite  posible  sempre  que  sexa  posible.  Se  é  posible,  mantéñase  lonxe  de  máis
exploracións. Un testemuño en vídeo de Youtube sería estupendo. Os mellores desexos, JB

“O ano 2013 desapareceu e alégrome de poder ver o 2014 que os médicos non pensaron ver o ano 2013. Pero
aquí sigo vivo e vivo. Algunhas persoas ás que non vin desde hai varios anos dixeron: Vaia, aínda estás vivo!
Si, sigo vivo porque estiven a usar o medicamento a base de plantas adecuado (aceite de cannabis) para matar o
meu incurable cancro de cerebro GBM.

Entón,  Grazas  a  Deus  por  amosarme  o  xeito  de  curar.  E  ao  doutor  Tiew  Han  polas  túas  habilidades  en
craniotomía, tamén a Rick Simpson por compartir os teus coñecementos sobre este aceite enviado por Deus e á
miña muller Cinimin Mansur por coidarme, e aos meus anxos pola túa humilde axuda, e aos amigos e á miña
familia polos seus impresionantes. apoio e amor. Sen vós todos, é imposible verme san de novo. Síntome tan
afortunado e bendito. E si, creo en Anxos.

Todo o mellor para 2014, intente non estresarse, ser felices e manterse sans. " Elia
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"Gustaríame agradecer (xxx) o aceite que se doou polo meu cancro !! Polo de agora, non hai ningún cancro no
meu corpo. Realmente funciona xente, a proba está nos meus rexistros médicos. Moitas grazas a todos e grandes
accesorios para as Bágoas !!! ” Becky

"Polgar ata Jindrich, tiña toda a razón cando se aplicaba a aplicación tópica directamente sobre a pel e non sobre
o vendaje. A diferenza era como a noite e o día ". Roland

-- Por suposto. As tinturas cun 20-30-50% de aceite tamén funcionan moi ben porque quedan baixo a superficie
facilmente. Nalgúns casos, o aceite de semente de cáñamo (ou manteiga de karité) e as mesturas de aceite de
cáñamo tamén son moi beneficiosas. Pero, loxicamente, canto máis petróleo teña na ferida, mellor. JB

“Antes escribín que tivemos éxito no tratamento do cancro de mama. Agora os médicos dixéronlle á paciente
que os seus resultados son tan bos que ten que ir traballar. O paciente dixo GRAZAS a Deus e o doutor dixo
que ten que agradecerlle a Deus e pregúntolle que por el non fixo outra cousa que seguir dicíndolle que ten que
tomar quimioterapia e radiación ... tolo doc .. .

Pero levámolo ao seguinte nivel, curamos o rostro de alguén porque foi destruído con pastillas hai 5 anos. Esta
persoa tivo grandes problemas co intestino e pensan que ao principio era un cancro e danlle unhas pastillas
fortes que máis que lle destruíron a cara era coma unha ra. Entón dixeron que podería ser a enfermidade de
Crohn e así sucesivamente.

O meu punto é que esta persoa intentou curar o seu rostro durante 5 anos sen éxito. Puxo aceite de cáñamo na
cara durante 5 veces e de novo non podemos crer como se ve agora a súa pel. OMG, está tan feliz que pode
volver a ser ela mesma.

Intento sacar algunhas fotos pero cada 3 días pero a pel curábase tan rápido que non podo amosarche o aspecto
da súa cara antes, pero co seu permiso nos días seguintes amosarémoslle as súas fotos antigas (só a pel da súa
cara) e un novo para que a xente poida ver a diferenza ... ”Jasmin

“Son unha muller de 39 anos con 2 anos e coñecín cancro de mama. Este aceite é a miña medicina e cura. Esta
xente tan chea de avaricia. Non teñen nin idea da dor e angustia que atravesamos nós e as nosas familias. Só
cobiza egoísta. Karma ". Sally

"Ben, dúas semanas ... O doutor dixo que tiña un tumor de 2-3 cm na vexiga. Quería levarme directamente ao
OR. Fíxoo desaparecer en menos de 14 días. Confirmado por tomografía computarizada. Diagnosticado o 2/15,
tomografía computada realizada o 29/02 ". Gersh

"Esta tomografía computarizada fíxose 14 días despois de que se observase un tumor de 2-3 cm na vía vexetal.
En só 14 días, usando só aceite esencial de cannabis, non se observa tumor na vexiga. Só o cannabis ... hai 14
días ... desaparecido. Os lexisladores, por favor, entendan isto. Non me quites a medicina. Esta non é outra
forma de emborracharse. Esta medicina salva a miña vida ". Gersh

“Está ben ... Recibín o informe de patoloxía. O tumor da miña vexiga diminuíu antes de sacalo. A última vez
que o viu, mediu uns 2,5 cm. Cando o retiraron, reduciuse ata 0,5 cm. Pregúntome que dirá este doutor sobre iso
". Gersh

“Querido Rick, Deus te bendiga! Perdín a miña nai, a miña avoa, amadas tías e tíos e amigos por cancro ao
longo dos anos.  Pero a que máis me golpeou foi a miña fermosa,  intelixente e marabillosa irmá Kim. Foi
diagnosticada de cancro de pulmón en estadio 4 en xullo de 2010 á idade de 42 anos e en febreiro de 2011
estaba morta. Non sei que tratamentos empregou porque non lle dixo a ninguén da familia que morrería ata
demasiado tarde e o seu ex-marido drogado entrou no seu coidado e encerrou á familia.  Non descubrín o
petróleo ata o último mes e estiven investigando moito desde entón. Ao principio pensei que era aceite de serpe,
como  moitas  outras  cousas,  pero  ata  agora  listei  a  27  persoas  que  afirman  que  curaron  ou  reduciron
significativamente o cancro con el. 27 Xente !!! E iso só en YouTube e blogs en liña. Gustaríame ter coñecido
isto no 1997, cando se diagnosticou a miña nai, ou no 2000 cando a miña avoa saíu da remisión, ou no 2010
cando  se  dixo  á  miña  irmá  que  fose  a  casa  e  morrese,  ou  o  ano  pasado  cando  o  meu  irmán  -a  lei
diagnosticóuselle un cancro de boca e garganta e tivo que retirar e reconstruír a metade da cara. Pero agora si,
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grazas a ti. Deus te bendiga a ti e a todo o que amas e grazas por traballar tanto para que esta marabillosa
medicina estea a disposición de todos ". Denise e grazas por traballar tanto para que esta marabillosa medicina
estea a disposición de todos ". Denise e grazas por traballar tanto para que esta marabillosa medicina estea a
disposición de todos ". Denise

- Querida Denise, que vou dicir? Mataron á miña nai con quimioterapia debido ao cancro de pulmón de células
pequenas  precoz,  así  que sei  exactamente como te sentes.  Nada agradable.  Todo o tempo,  o medicamento
debería estar dispoñible e non só porque alguén quere gañar cartos. C'est la vie, pero non todos o tragarán tan
pacíficamente coma min. É unha experiencia moi traumática cando descubres o que todo o aceite pode curar ou
controlar e o que se usou en vez diso.

Envíame a lista deses testemuños en liña, pode ser interesante e útil para outros que estaban tan lavados de
cerebro  coma min  antes  de  coñecer  a  Rick  e  descubrir  o  estado real  das  cousas  no  campo da  "medicina
convencional".

Grazas polo teu apoio e axudándonos a difundir a información sobre este medicamento. Despois de dous anos e
medio  traballando  con  Rick,  o  único  que  podo  dicir  é  que  o  aceite  usado  e  producido  correctamente  fai
exactamente o que el di. JB

“Ola Corrie! Unha nova sorprendente unha vez máis. O meu amigo ***** ***** con quen falaches e enviou a
*** en Los Ángeles, ben, leva aceite de cannabis desde fai uns dous meses ou máis e foi a facer as exploracións
médicas hoxe e xa non hai CANCRO no seu corpo !!!!!!! TODO CLARO !!!!!!! Está máis aló de agradecerche
a ti por falarlle de ti e agradece que lle falases de ****!

GRAZAS para sempre máis. Es tan bo que estás a axudar a todas estas persoas que nin sequera coñeces e a
salvar vidas en todo o mundo. Vou baixar a Los Ángeles para traballar con **** e intentar parar toda a diarrea e
sacarme do baño de 60-80 veces ao día. Que tal isto por outro incrible informe? ¡ENCANTANOS !! ”

"Quero compartir un comentario do meu doutor hoxe. Tiven unha infección da vexiga hai moito tempo e o
doutor estivo a tratar a infección. Hoxe botou unha ollada de primeira man cunha cámara (non moi divertida) E
parece que teño os restos dunha masa da vexiga (tumor) que MORREU no seu lugar (as súas palabras non son
miñas) e está a causar que a infección perdure.

DE NOVO! AS SÚAS PALABRAS NON ME SON; O doutor dixo que "levo practicando a medicina desde hai
máis de 40 anos e nunca vin morrer un tumor sen ningún tipo de intervención externa". Levo petróleo desde
marzo, pero desde que entrou a miña colleita levo dúas veces dúas veces aceite. Vou ter unha pequena cirurxía
de limpeza o 8 de outubro para asegurarse de que a masa desapareceu (se non a paso antes). Tiven algunha
dúbida sobre o aceite pero FOLKS NON TEÑO DUBIDAS MÁIS.

Teño suficiente material para xemas para facer aproximadamente 5 ou 6 onzas de aceite. O material empregado
é Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC. Non podo dicirche o feliz que estou cos resultados ata agora. Aínda
non lle dixen nada ao meu doutor, porque en FLa algúns doutores rexeitarán tratarte. Así que polo de agora non
sabe nada ". Xoán

- Pero xa sabes bastante, John. Parabéns. Seguiría tomando o aceite e deixaría a cirurxía para máis tarde. Se non
é posible, non hai máis exploracións. E tamén tomaría o aceite en forma de supositorio, sempre queres chegar o
aceite o máis preto posible do lugar ferido. Ademais, intente facer o aceite de máis dunha cepa para obter os
mellores resultados, se pode. Os mellores desexos, JB

“Acordo completo alí JB. E subliña o atraso da cirurxía. Calquera traballo corporal invasivo permite infeccións
no seu sistema.  A través  de hábitos  desconsiderados e  unha falta  total  de respecto  ás  súas propias  drogas
marabillosas, agora temos bacterias que consumen carne resistente aos antibióticos, abundantes na maioría dos
hospitais. RSO solucionará isto, pero que hai dun "traballo" quirúrgico? Run From the Cure di todo. " Tielman

“Hai 3 días tratamos o carcinoma basocelular dun amigo con RSO. Comprobámolo hoxe e case desaparecera.
Volvemos aplicar RSO e cubrimos cun vendaje. Comprobarémolo dentro doutros 3 días e esperamos que se
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vaia a xulgar polo resultado dos 3 días anteriores. Este está á súa man dereita. Os cancros previos que curamos
del estaban á súa esquerda. Vaia, funciona. " Marca

- Si, si. Non fariamos o que estamos a facer se non o fixese. JB

“Chámome  George  e  gustaríame  darche  o  meu  testemuño.  Aos  82  anos,  o  22  de  decembro  de  2010,
diagnosticáronme un cancro de esófago. Dixéronme que tería  de 6 a 2 anos de vida e posiblemente poida
requirir un tempo colocado na gorxa nalgún momento despois do tratamento con radioterapia para axudar a
deglutir.

Antes  do meu diagnóstico,  tiña problemas para respirar  e deglutir  comida,  tiña  inchazo nas  dúas  pernas  e
cansaba a actividade lixeira. A min comezara un tratamento de radiación. A setembro de 2011, tiña dificultades
para tragar e mastigar alimentos sólidos. Sentín que me atragantaba. A miña comida tiña que ser cortada en
anacos pequenos. Prefirei comer comida molesta e, no seu lugar, Boost shakes. Tamén experimentaba gases
graves no estómago. O gas arrincoume polo estómago coma un trono e un raio. Comezaba a experimentar
episodios de mareo dificultades para respirar, falta de aire e sudar. O meu balance era pobre e non fun quen de
movelo moi ben. Era difícil levar os alimentos á miña suite sen falta de aire e sudoración.

Máis tarde,  un episodio grave de mareo envioume ao hospital  e o doutor púxome unha segunda pílula  de
presión arterial.  Pouco despois da miña estancia no hospital,  un descoñecido achegouse a min e ofreceume
aceite  de  cáñamo  para  tratar  o  meu  cancro  e  dirixiume  ao  sitio  web  de  Phoenix  Tears  para  obter  máis
información. Ao principio,  estaba inquedo e aterrorizado por tomar aceite de cáñamo, sempre pensei que o
cannabis era unha droga de entrada que provocaría unha adicción e me levaría a outras drogas duras. Despois de
investigar sobre o aceite de cáñamo de Rick Simpson decidín que ía tomar o tratamento. Decateime durante e
despois do tratamento de que o aceite de cánabo / cannabis é a "porta de entrada" para unha mellor saúde.

Despois da miña primeira dose -1/2 gran de arroz de aceite de cáñamo, notei que funcionaba no meu corpo de
inmediato.
 Sentín que fluía polo meu corpo dende os dedos ata os dedos dos pés. 
 Experimentei unha sensación de relaxación, felicidade e un realce do meu humor. 
 As miñas pernas sentían caucho que despois de 6 horas esvaecéronse. 
 A respiración era máis tranquila descansando e tamén durmindo
 Despois de días / semanas:
 As miñas moreas / hemorroides desapareceron.
 Dor no ombreiro diminuída
 A falta de aire diminuíu. 
 A partir do segundo día, a acumulación de gas e molestias no estómago calmouse e volveuse máis regular e

continuou o tratamento. 
 Reducín e deixei de tomar as pastillas para a presión arterial xa que a miña presión arterial estaba a ser

demasiado baixa. Unha vez fóra das pílulas de presión arterial, a presión arterial normalizouse
 A hinchazón nas pernas e nos nocellos reduciuse considerablemente. 
 Limitei o apetito e regulei o meu peso: perdei 26 quilos ata o momento. 
 A cor da pel mellorou
 Desapareceu o mareo
 Os latidos do corazón parecen máis regulares e non tan molestos, considerado que teño un latexo irregular

dende o nacemento 
 Os movementos intestinais fixéronse máis regulares
 Experimentou un sono mellor e máis reparador. 
 Mellorouse o equilibrio e a coordinación
 Capaz de moverse mellor sen falta de aire. 
 Fíxose máis articulado nas conversas
 Cambiei a miña visión das cousas e elevei o meu estado de ánimo
 Cambiei a miña opinión sobre a marihuana

66



CURA PARA O CANCRO: O PROTOCOLLO DE RICK SIMPSON

En xeral, todos os síntomas que experimentaba antes de tomar o tratamento con aceite de cánabo desapareceron.

Tardei 3 meses e medio en completar o tratamento. Esta experiencia non foi tan desagradable. Foi un axuste,
cando aumentaba as doses, pero despois dun ou dous días todo estaba axustado. Seguín máis ou menos os
incrementos de dose suxeridos por Rick Simpson.

Despois de 2 meses de tratamento, a miña visita ao oncólogo foi sorprendente. El afirmou que a miña cor de pel
tiña un bo aspecto, a presión arterial e os latidos do corazón eran normais e, como non tiña problemas para
tragar, non facía falta un período. Ademais, afirmou que a radiografía dunha cita previa parecía boa e que non
tiven que volver polo menos durante 6 meses. Normalmente, estaba programado para ver ao oncólogo cada 3
meses ...

Creo que o aceite de cánabo matou o meu cancro. Todas as outras melloras sanitarias que experimentei co
aceite de cáñamo fanme sentir como un home novo. Estou totalmente sorprendido do milagre do aceite de
cáñamo. Estou moi agradecido de decidir tomar o aceite de cáñamo.

O aceite de cánabo renovou a miña saúde e prolongou a miña vida. Grazas a Rick Simpson, ¡Deus te bendiga!
Segue así. Estou completamente convencido de que o aceite de cánabo pode salvar vidas. Grazas." Xurxo

"Mini actualización para George ...  Ata a data perdeu +31 quilos, agora hai  pouco tivo que visitar  ao seu
dentista por mor da súa perda de peso (adoitaba ser algo así como 280 quilos). Aprendeu que podería volver
gañar peso con bastante facilidade se quería agora, pero está escollendo un estilo de vida e un estilo de vida
máis baixos e máis saudables), tiña que volver colocar / axustar a súa dentadura. O seu dentista comentou o bo
aspecto que tiña e a súa cor tamén mellor.

Teño que mencionar que George dixo que aínda tiña boa respiración e que ata a data xa non tiña problemas de
asfixia, tiña unha carne, pataca e verduras para cear a principios desta semana e a súa comida baixa moito,
moito máis fácil do que nunca antes do seu "tratamento". Cóntanos que visitou ao seu médico de cabeceira
(doutor habitual) a principios desta semana ... O seu médico exclamou: "WOW !, estás seguro de que es o
mesmo George que vin antes?" Tamén o seu doutor dixo que a súa cor mellorou. George coméntame que máis
tarde mostrou ao seu médico canto máis líquido perdeu nas dúas pernas dicíndolle que pensa que xa está case
desaparecido ... Entón o doutor dixo: "George, xa non tes edema".

Procurou algúns antigos papeis de información médica e tamén se lle dixo (agora) que debería / podería intentar
que o seu oncólogo fixese unha vella imaxe de raios X e TC (nun disco) na súa próxima cita (xuño). Agora está
intentando acceder á súa cita con oncólogo ... coa axuda do seu médico de cabeceira agora. Nesa visita pedirá
unha resonancia magnética. Avanzou un longo camiño ... con todo, o seu único verdadeiro problema (se non, di
que sería xenial !!) é que tivo un latexo irregular dende o nacemento e, ultimamente, aumentou un pouco máis
do habitual. Non sei se a súa perda de peso desencadea os latidos do corazón irregulares ou a emoción por este
evento que cambia a vida ou o que está a facer con certeza, só sei que quero que isto tamén se arranxe para el.
Agora ten unha referencia para ver a un cardiólogo sobre os latidos do seu corazón, etc. Tamén recentemente a
súa cor mellorou aínda máis, ten máis rostro vermello / rosado, a súa circulación tamén aparece mellor. Ben, iso
é todo o que podía conseguir por agora ... Paz 1 ”Liberdade

"Ben, Rick e Jindrich, o meu traballo e dedicación a RSO finalmente deron os seus froitos. Estiven seguindo as
bágoas  de Rick e  Phoenix  desde  o 2004 e fun un crente  instantáneo  nas  capacidades  curativas  do aceite.
Difundín a voz e estiven detrás del ao 100%, incluso cando a xente ría e me chamaba tolo. Agora curou a 3
persoas con cancro terminal e ao meu paciente máis recente debo moito crédito por pasar polo sistema médico e
rexeitar todo o tratamento e ter documentado que estaba a usar RSO para curar o seu cancro ... ambos os seus
pulmóns estaban cheos de cancro e déronlle 3 meses de vida cando lle diagnosticaron ... hai 5 meses. Hoxe está
oficialmente libre de cancro e en realidade gañou 27 quilos. Os médicos contra o cancro quedan impresionados
coa súa milagrosa recuperación en só 5 meses sen apenas axuda deles e están a dicir que está máis san do que
están agora. Lol estaba comendo o aceite diante dos médicos do hospital e levando unha revista mundial Weed
cun artigo de bágoas de Phoenix que o mostraba a todos os demais pacientes e difundía a información sobre
RSO. Pronto vou ter copias de toda a documentación do hospital de que RSO curou o seu cancro ... di ben no
seu papeleo que usou aceite de cáñamo para o tratamento. Estarei elaborando unha historia para el para que
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poida difundir  a voz o máis que poida, tamén coñezo a outras 25 persoas que viron como o milagre RSO
funcionaba por moitas enfermidades diferentes e agora tamén están traballando en curarse. .. a palabra está
fóra !!!! : ) En nome dos curados e pronto en moitos outros na miña zona gustaríame dicir GRAZAS rapaces
polo  voso  traballo  continuo  e  dedicación  ao  redescubrimento  da  panacea  ...  Vós  sodes  salvadores  ...
Literalmente !! PAZ E AMOR de PA ”Steve

"Ola, teño que contarche unha historia sobre un milagre ocorrido onte. Teño unha amiga e chámase Shannon
O'Brien. É unha sobrevivente de 17 anos de cancro de cerebro. Ten un tumor inoperante que medra desde hai
aproximadamente un ano. Medrara ata case o tamaño do seu cerebro. Compartín con ela o RSO e onte os seus
resultados de resonancia magnética mostraron que o tumor se reducira case á metade. Ela leva desde o 14 de
febreiro. Debes entender que se trataba dunha Ave María. Estou moi agradecido de que o meu espírito atopase a
túa historia e puiden transmitila ". Nadine

"O meu amigo estivo totalmente curado do cancro do intestino en catro semanas de tomar aceite de cannabis.
Os médicos están rabuñando a cabeza, non o poden entender. Este home ía ser sometido a unha cirurxía radical
o 12 de outubro, tiña un 10% de posibilidades de saír da cirurxía. O 1 de novembro os seus médicos déronlle un
estado de saúde limpo. Estes son os mesmos médicos que lle dixeron que non estaría vivo para ver o Nadal.
Aleluia. Eloxia ao señor por poñer esta planta extremadamente curativa nesta terra para curar a todos os que
teñen fe suficiente para usala. FUNCIONA." Sherrie

“Ben, estoume mellor. Levo uns 30 días en RSO por tumor cerebral e diabetes. O meu azucre no sangue está
caendo. Deixei a insulina hai 2 días porque o azucre no sangue baixaba demasiado ". Jeff

"Tamén eliminou o estadio de cancro de mama doutro amigo. Pasou dun tumor de tamaño de pelota de golf a
máis pequeno que un chícharo en dúas semanas. 0,4 g dúas veces ao día, aceite cru. Outro amigo con cancro de
pel eliminouno cunha solución tópica fregada directamente sobre a pel.

De min librei a infección e o inchazo dun dente malo, limpei os pulmóns despois dun ataque de asma e eliminei
da man dúas manchas funky que puideron ter cancro ou non ... nunca o comprobei e marchou ... oups. Sen
quimioterapia, sen radiación, sen efectos secundarios, sen problemas ”. Bruce

"Eu usei aceite facendo as instrucións do vídeo de Rick e curoume do linfoma de células grandes" difusa "etapa
4, un cancro folicular supostamente" incurable "en só 58 días. Dende entón seguín facendo o aceite para min e
para os demais e vin máis de 10 casos confirmados de pulmón, mama, próstata, cerebro, colonos, leucemia,
pancreático, ¡os pacientes cúranse usando aceites de cor verde escuro !! Fago aceite con AMBAS follas e flores
debido aos compostos antiinflamatorios especiais que só se atopan entre as follas verdes. Perdín o meu intestino
groso enteiro en 1992. Tiven unha "bolsa" feita a partir do meu intestino delgado que funciona como unha
fontanería normal durante 20 anos e que debería ter verme hai 7 anos. Segundo o meu gastroenterólogo de
PAMF; atribúe o forte uso de cannabinoides a unha "bolsa" sa "en mellor forma que hai 20 anos o día en que se
colocou por primeira vez. "Escoitou os mesmos resultados de moitos outros pacientes que usan cannabinoides e
agora recoméndao aos seus pacientes!" Craig

“Whoot  Whoot,  Rick  Simpson  Oil  é  INCREÍBLE  !!  Grazas  por  compartir  co  mundo  como  facer  esta
marabillosa cura a todos. Fíxenlle á miña amiga Carmen tomar o aceite cando lle diagnosticaron un cancro de
linfoma de Hodgkin. Xa leva un ano sen cancro. E a miña enfermidade de Addison marchou sen rastro dela e os
médicos non poden explicar como nin por que, como nunca antes ocorreu. PERO podo e fago !!! CURAS DE
CANABÁ !!! ” Amy

“Ola, só pensei en compartir contigo unha boa nova. O paciente oncolóxico do que che falei anteriormente
pasou recentemente por unha tomografía computarizada. Non hai tumores presentes !!! No seu peito había un
tumor que tiña o tamaño dun béisbol. El e os outros tumores desapareceron por completo. O único que queda é
un pouco de tecido cicatricial. El e mais eu loamos a Deus por esta marabillosa medicina. O cannabis, unha
planta incrible, un agasallo que Deus nos deu a todos. Todos debemos agradecer a Rick Simpson e os sacrificios
que fixo para concienciar á xente do que pode facer a planta de Deus. O paciente recuperou os 40 quilos que
perdeu. Parece máis saudable e mellor do que eu nunca vin. Estou 100% confiado e creo de verdade que o
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aceite de Rick Simpson, cando se fabrica e usa correctamente, pode curar o cancro. Agora, despois de 12 anos
loitando contra esta enfermidade, este paciente non ten cancro. Só podemos dar a nosa gloria a Deus por isto.

Grazas de novo Rick, por ser un rapaz que fixo sacrificios moi grandes para a xente. Dende hai un ano estou a
divulgar o que RSO pode facer. Agora estou 100% seguro de que todo o que se dixo nos teus vídeos é de cor
azul. Estou a asumir outro paciente con cancro de etapa 4 e estou moi seguro de que se volverá libre de cancro
en menos dun ano. Seguirei  divulgando o mellor  que poida. Tamén axudarei a tanta xente como poida.  A
verdade prevalecerá. Grazas por todo o que fixeches e aínda fas. Atentamente, Crece a Deusa ”

“Esta cura é unha realidade AGORA. Dixéronlle á nai que tiña un cancro de pulmón na etapa 4 o pasado
decembro. 14 meses despois, vese e séntese mellor do que fixo en anos. Grazas por ter as bolas para aterse ás
túas crenzas ". CK

“Dr. Rondeau díxome antes de Nadal que esta mancha negra das miñas costas era melanoma. Fun onda el
despois de que comezara a sangrar. Cheguei a casa e comecei a colocar aceite de cogollos ás costas e tamén
comecei a manter aceite. Levou menos de dúas semanas e o punto nas miñas costas aclarouse e seguín comendo
unhas 2 onzas de aceite. Apenas unha marca ás costas e síntome fantástico.

Philip tamén tivo o seu control dun ano e leva máis dun ano sen cancro. Entón chámanlle libre de cancro. Non
precisa ver a un médico durante polo menos 3 anos. NON TOMOU CHEMO E NINGUNA RADIACIÓN,
TOMOU 4 UNCAS DE ACEITE DE CANNABIS E AÍNDA COME UN POUCO CASE TODOS OS DÍAS.
NON MOITAS PERSOAS BATEN O CANCRO DE BOCA. Rick é o noso heroe ". Madeira de frauta

"O meu mozo e eu elaboramos recentemente o teu aceite e ofrecémosllo a un bo amigo que tiña un melanoma
de mal  aspecto no pé.  Explicámosche como usar o teu aceite  e onte mesmo chamou para exclamar  a súa
sorpresa de que xa estaba completamente. Co novo crecemento da pel nova por debaixo. " Gwendolyn

"É difícil  crer ás persoas que non tiveron a oportunidade de educarse sobre o poder curativo do aceite  de
cannabis ... Eu vivo na zona de onde é Rick Simpson e vimos o poder curativo durante 10 anos. Cura o cancro,
a  diabetes,  os  trastornos  musculares,  as  dores  nos  dentes,  especialmente  un  remedio  milagreiro  para  as
queimaduras (hai que velo para crelo).

Ata  agora  non  hai  nada  que  vexamos  que  non  funcione,  se  se  toma  correctamente  e  regularmente.
Especialmente bo para o cancro de pel, náuseas, calambres no estómago e todo o que se precise. Unha boa noite
de sono. Non hai nada que alivia o aceite de cannabis na vida estresante e a maioría dos nosos problemas
internos son causados polo estrés. Entón aí vai. Moita sorte a todos. Realmente funciona, só tes que confiar nel.
Confía en Deus e Rick Simpson ". Terry

"Todo o que sei é que estaba preparado para ir, non podía máis, puxen a miña historia aquí e o meu anxo
intensificoume e enganchame o aceite RSO. Deixara de comer e, con uns poucos tamaños de aceite de arroz,
sentín o cambio dentro de min. Antes diso, a miña vida estaba no sofá con almofada de calefacción, deixaba de
beber. Pero ao segundo día, estaba de pé, na neveira, buscando algo para comer, duchéime. Para algúns iso non
é un gran problema, ata que chega o momento no que non podes soportar o tempo suficiente para ducharte.
Quedei nel, gañei peso, comecei a vivir de novo, recuperando realmente a miña vida. Só me arrepinto de non
sabelo antes de operarme. 56, Kathleen, vítima de cancro de mama feminino branco ”

“A nai do meu amigo tiña cancro de mama 3 veces. Usou marihuana regularmente, pero o seu médico díxolle
que non a usase cando ía a quimioterapia. Escoitou ao seu médico e deixou de usar a marihuana pero nunca
mellorou. A terceira vez que volveu ignorou ao doutor e usou marihuana durante os seus tratamentos e continúa
empregándoa a través de aceite e comestibles Rick Simpson. Xa leva 5 anos sen cancro e non ten sinais de que
volva! Duane

"Só teño que compartir esta excelente noticia contigo e cos teus seguidores ... O amigo do traballo da miña
muller díxolle hai uns meses que o cancro de páncreas do seu marido regresara por segunda vez, a miña muller
e eu xa sabiamos a túa RSO, polo que colócaos no teu sitio para saber máis sobre el etc. pero o que realmente
ocorreu cando miraron os resultados é que o cancro definitivamente volveuse moito menor do que era cando
notaron que volvera, case desapareceu de feito. Estaban desconcertados sobre como podería diminuír (deberían

69



CURA PARA O CANCRO: O PROTOCOLLO DE RICK SIMPSON

aprender sobre todo tipo de medicamentos, eh, non só sobre os velenosos). Eles dixeron que queren eliminar o
que queda,  pero aconselleille que seguise coas mesmas doses que antes, xa que obviamente tivo un efecto
positivo e que non se molestase en deixar a eses carniceiros preto del. Non obstante, quedei tan contento de
escoitar a noticia e non puiden esperar para facelo saber. :) ”Mark

- Ben feito, Mark, vai como se sente o paciente,  na maioría dos casos non son necesarias as exploracións.
Parece que se come 120-180g durante seis meses, non se preocupará moito. JB

"Hai miles de probas documentadas de que efectivamente cura o cancro en persoas que se negaron a ter nada
que ver cos médicos, só o petróleo. Tiven cancro de etapa 4. Só me quedaban 3 meses de vida e hai 14 meses ".
Tom

"Só para facelo saber, aquí tes unha actualización sobre o meu tío Tom. O seu novo nivel de PSA é 0,1 e
estable.  Grazas por darnos o coñecemento para salvarlle a vida.  Estaba no estadio 4 de cancro de próstata.
Buscamos facer un testemuño. Deus te bendiga ". Sherri

"Desde a miña recuperación da colite ulcerosa e do cancro, o meu gastroenterólogo ten agora TODOS os seus
pacientes con produtos de cannabis porque son os antiinflamatorios máis poderosos que coñece ... e funcionan
MELLOR QUE CALQUERA DROGA QUE PODE PRESCRIBIR !!!" Craig

"Sei que cura o cancro ... Curei a miña nai 3 veces e agora está libre de cancro". Mc Jay

"Querida Lara, só quería enviarche unha mensaxe moi rápida para darche as grazas por todo o que fas. Estou
seguindo a túa páxina desde fai aproximadamente 6 meses. (Sentímolo,  esta é a primeira vez que falamos.
Supoño que non son un gran falante.) Aínda que moi poucas veces digo nada na túa páxina, apreciei moito a
investigación que fixeches porque me levou facendo a miña propia investigación. Unha das cousas que aprendín
cando empecei a seguir as túas publicacións foi como o cannabis pode curar o cancro. Isto chegou a min porque
a miña nai estivo moi enferma de cancro de páncreas desde hai aproximadamente un ano. Estivo moi mal por un
tempo e estabamos moi aterrorizados de non seguir adiante. Un día lin a túa publicación sobre o aceite de
cannabis e decidín preguntarlle á miña nai se o probaría. Nunca antes consumira cannabis, pero neste momento
estaba disposta a probar calquera cousa. Dado que vivimos no sur de California, puiden pedirlle un subministro
de aceite de cannabis durante 3 meses a un distribuidor local. Pensamos que cortaremos a quimioterapia durante
uns meses para ver se o cannabis funcionaba só. Sorprendentemente, puideches vela mellorando de inmediato.
Sentíase  mellor,  era  capaz  de  comer  mellor,  tiña  máis  enerxía  pero  puido  durmir  ben  sen  espertar
constantemente .. Incluso foi capaz de camiñar pola habitación sen a asistencia dun andador por primeira vez en
meses. Hai só uns días levámola ao especialista para ver canto se reducira o cancro. Leva tomando este aceite
durante 2 meses e 2 semanas a partir de hoxe, e compráceme anunciar que o seu cancro case desapareceu. O
doutor dixo que o seu só 5 por cento do tamaño que tiña. Cando lle contei como pasou, o doutor non o podía
crer. Realmente creo que axudaches a salvar a vida das miñas mamás. A loita aínda non rematou, pero case
rematou e agora é totalmente gañable. Esta mensaxe é de min e de toda a miña familia ... Grazas polo que fas
Lara. Grazas de corazón. ♥ ”Decano

"Estimado CureYourOwnCancer.com, hai un tempo, lin sobre o Rick Simpson Oil e decidín probar a facer
algún.  Levo  cultivando  marihuana  dende  hai  moito  tempo.  Eu  usei  algúns  dos  meus  mellores  botóns  e
compuxen un pouco de aceite de cáñamo premium. Intenteino e non o podía crer. Foi tan potente que non me
pareceu nada.

Despois de probalo, souben dun paciente que levaba 11 anos loitando contra o cancro (o linfoma de Hodgkin)
nese momento. Ofrecín ser o seu coidador médico de marihuana e subministráballe o aceite sen ningún custo
para el mentres tomase o aceite segundo o recomendado. Naquela época, era un descoñecido para min máis que
menos. Coñecino aproximadamente un ano antes nunha reunión do club de compaixón e aprendín entón que
tiña o cancro. Quería moito ver se o aceite podía curar o cancro, como se menciona en "Run From the Cure" de
Rick Simpson.

Entón,  despois  de poñernos en contacto  con este  paciente  e  presentarlle  a  oferta,  presentamos os  trámites
adecuados co noso estado e comezamos o tratamento.  Montámolo ata o lugar onde estaría en posesión das
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plantas, polo que finalmente poderá subministrarse o aceite. Iso tamén formou parte do acordo, que aprende a
axudarse a si mesmo. Comezamos o tratamento. Ao principio foi difícil para el porque o aceite era moi potente
e tomalo tres veces ao día pode ser bastante difícil.

Despois de tres meses, un tumor moi no peito superior comezou a diminuír. Despois de cinco meses, o tumor
desaparecera por completo. Despois foi para unha exploración CAT. Volveron os resultados de que non ten
cancro. Os médicos levan polo menos 11 anos intentando curar o seu cancro. Quimio, transplantes de medula
ósea, etc. Todo o que levou foi aproximadamente unha libra de brote premium convertido en aceite de cáñamo.
Ten os seus resultados de exploración CAT antes e despois no disco (en breve facilitaranos). Presentouse e
falou publicamente coa xente. De feito, agora é un coidador que axuda a outros pacientes co aceite de cánabo
curativo.

Esta historia é o verdadeiro negocio, non hai BS. Teño dous vídeos (ambos á dereita)  que se tomaron nun
campamento de cannabis local. Un vídeo é só o meu paciente. O outro vídeo é o meu paciente e os testemuños
doutro paciente. O meu paciente e eu damos a gloria a Deus por este milagre. Atentamente, GrowDeus "

"Hai un ano o meu oncólogo díxonos que poñamos en contacto co hospicio pronto, o cancro de colon volvía a
estar nos meus pulmóns e no colon, fora eliminado do colon no 09 e do fígado no 11. O meu marido insistiu en
que probasen unha rolda máis de quimioterapia.  cando descubrín o aceite  de cannabis,  comecei  a tomar o
mesmo día que a quimio. O meu marcador tumoral era 17,6. Despois dun tratamento (e dúas semanas de aceite)
o marcador tumoral  foi de 10,6. O venres pasado, despois de 2 tratamentos e 5 semanas de aceite,  o meu
marcador tumoral é de 4,8. A miña enfermeira díxome que non sabía o que facía, pero esta quimioterapia non
debía producir estes resultados. Síntome mellor do que o teño en moito, moito tempo ". Diane

"Intenteino, tiña cancro de colon, o cancro desapareceu !!!" Jean

"Querido Rick, aínda que non te coñezo persoalmente,  sinto case que serías membro da miña familia polo
importante que foi o teu papel para a miña vida e a miña vida.

Nunca terei  palabras  suficientes  para  agradecerlle  o  seu  compromiso  de  axudar  a  toda  a  humanidade  nun
obxectivo totalmente desinteresado. Vivo en Eslovenia e oín que estarás aquí a finais de mes e non perderei a
oportunidade de agradecerche en persoa para dar a man do meu heroe.

A miña moza nai foi diagnosticada hai case 3 meses cun cancro de pulmón de células pequenas en 4 etapas (un
tumor  grande  como  unha  pelota  de  tenis  no  pulmón  dereito,  con  2  metástasis  no  fígado  e  nos  ganglios
linfáticos). Poucos meses antes tiven a gran sorte de atopar o teu vídeo "Run From the Cure" e, aínda que
soubese  dos  moitos  beneficios  da  marihuana  medicinal,  quedei  impresionado  coa  revelación  feita  na  túa
película e lembro de pensar "se a min pásame un cancro, seguro que vou polo aceite ". Daquela non me pasou a
min, senón á nai da miña moza, unha persoa moi especial que sempre me encantou ademais de ser a miña moza
nai.

Así  que  decidimos  actuar  de  inmediato  e  tiven  a  sorte  de  atopar  toda  a  materia  prima  para  preparar  o
medicamento. Aínda que estaba aberta á idea de tomar aceite, tamén comezou coa quimioterapia porque nese
momento tiña tanto medo que faría calquera cousa para desfacerse desta merda enfermidade.

Así que ao principio comezou coa quimioterapia e ao día seguinte tamén comezou co petróleo. Ela puido ver o
gran efecto anti-quimio despois de só 1 hora despois de tomar a súa primeira dose de aceite. Foi incrible, aínda
que sabiamos que o aceite probablemente funcionaría, non esperabamos unha mellora tan rápida. Despois de 24
horas de vómitos continuos e sentindo que falecía, comezou a sentirse mellor desde calquera punto de vista (sen
náuseas máis, sen mal sabor de boca, gran apetito, durmindo, etc.) e seguiu mellorando e mellor ata a próxima
quimio.

Despois de 3 roldas de quimioterapia e 35 ml de aceite, realizou a súa primeira tomografía computarizada e os
resultados foron realmente alentadores, o gran tumor no pulmón agora era a metade do que tiña na TC anterior e
das 2 metástasis houbo só quedaba un, e era máis pequeno.
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Neste período tamén comecei a investigar moito sobre o sistema endocannabinoide e sobre as propiedades dos
cannabinoides. E é incrible ver cantas investigacións, estudos e experimentos existen sobre o tema e realmente
parece que toda a ciencia está a apoiar o que descubriu case por casualidade. Ultimamente incluso o National
Cancer Institute (de América) abriu unha sección na súa páxina web chamada "cannabis e cannabinoides" e hai
só un mes actualizouse con moita documentación sobre o THC e o cancro.

Agora  a  razón  pola  que  me  gustaría  coñecerche  en  persoa  (ademais  de  que  teño  que  agradecerche  como
mereces) é porque necesito axuda para convencer á nai da miña moza para que abandone esta tontería quimio
que, aínda que estea curando de cancro, está a facerlle dano tremendamente!

Calculei que o 15 deste mes completaría o tratamento de 60 ml, pero o 27 tería que ir pola quinta quenda de
quimioterapia (que será seguida incluso por un sexto!).

Entón, como podes entender,  quero evitala para ir a unha quimioterapia cando xa estea libre de cancro.  O
problema é que se sabe que o cancro de pulmón de células pequenas responde ben ao comezo da quimioterapia
(ou polo menos isto é o que din os médicos), polo que lle dixeron que non é tan sorprendente os bos resultados
que obtivo na súa última tomografía computarizada ...

O que lle suxerín é facer outra tomografía computarizada antes de ir á quimio quinta para estar seguro de que
non vai facer unha quimioterapia nun corpo limpo. Ela estivo de acordo pero aínda así sei que ten medo de ir en
contra do que din os médicos ...

Preguntábame se quizais sería posible ter un encontro privado contigo antes do congreso e antes da súa quinta
quenda de quimioterapia. Estou seguro de que estará entusiasmada de coñecerte e probablemente poderás atopar
a argumentación correcta e darlle o incentivo adecuado para deixar de quimioterapia.

Podo  imaxinar  que  probablemente  estea  sobrecargado  de  todo  tipo  de  solicitudes  de  axuda,  así  que
comprendería totalmente se non ten tempo e enerxía nin sequera quere participar en cada triste historia persoal
que atope no seu camiño ... E independentemente da súa dispoñibilidade para coñecer en persoa sempre estarei
infinitamente agradecido polo que fixeches por min e por todo o mundo.

Grazas de corazón. Desexo-lle o mellor para a súa vida e espero que algún día tamén poida volver a unha vida
normal nun mundo normal. Respecto, xxx

PS Se queres publicar este testemuño, non dubides en facelo, pero non etiquetes nin uses o meu nome porque
seguimos usando o petróleo e aínda vivimos nun país prohibicionista polo que non me podo permitir o risco de
ser  atrapado.  De todos os xeitos,  mantéñoche informado sobre o desenvolvemento  do tratamento  e  estaría
encantado de proporcionarche unha historia completa de bo final.

"Xxx, debería comer 120-180g de aceite de alta calidade durante seis meses máis rápido, se pode. Sen máis
quimioterapia, sen máis tomografía computarizada se é posible; ambos son canceríxenos e estenderán aínda
máis o cancro. Facer supositorios con 0,2-3 g de aceite (derreter a manteiga de cacao, engadir aceite, remexer,
botar en moldes, deixar arrefriar a temperatura ambiente) e que os use dúas ou tres veces ao día ademais do
aceite que comerá ( se pode tomala, se non reduce lixeiramente a dose oral). Tamén debe vaporizar o aceite
varias veces ao día; a tose axudará a limpar os pulmóns e, posteriormente, tamén tossirá os tumores.

En canto a coñecerte en persoa, estaremos máis que contentos de facelo, pero normalmente facemos un proceso
moi curto cos que queren tomar quimioterapia, xa non perdemos o tempo convencéndoos, a decisión é deles.
Desde o noso punto de vista, toda a información que precisan está no noso sitio e nos libros de Rick. Se alguén
viñese e dixese que quería levar o aceite con quimioterapia, nin sequera lle subministraríamos o aceite, outra
persoa estará máis que feliz de comelo sen a quimio mortal. Calquera persoa racional debe saber que tomar
veleno non é bo. O aceite fará un traballo moito mellor sen a quimioterapia.

Despois, de todos os xeitos, canto máis quimioterapia tome, máis aceite terá que comer para desfacer o dano; se
sobrevive á quimioterapia, por suposto, iso nunca se sabe con antelación e cada inxección pode ser a última.
Sentímolo, pero así é.
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Entón,  como o  miro,  debería  librar  o  aceite  e  manterse  lonxe  dos  médicos  e  dos  seus  tratamentos.  Debe
aumentar o pH do seu corpo, comer sementes de dúas mazás todos os días e despois comer o aceite, levalo en
supositorios, vaporizar o aceite e quizais tamén usalo tópicamente no peito nunha tintura de alcol ou nunha
mestura con semente de cáñamo. aceite ou similar. Simplemente siga as instrucións da nosa web e do libro de
Rick para obter  os mellores  resultados.  Comprobe tamén os vídeos de Youtube de Rick:  escoitará  case as
mesmas frases que vostede ou nós nos escoitaría  en persoa,  a mensaxe permanecerá igual  e é "Mantéñase
afastado da quimio e da radiación" o máximo posible. Os mellores desexos, Jindrich Bayer ”

“Como alguén que pasou pola quimioterapia cando era adolescente, pódoche dicir que non é un paseo polo
parque !!! Sinto isto, podo dicirche que estamos intentando atopar unha cura e por que non probar todo o
posible para atopala de formas menos dolorosas. Dar veleno para matar o veleno non sempre é a resposta, tenta
unha cura natural e mira que pasa. " Constanza

"Necesitamos ver algúns cambios reais ...  e os pais non deben ser obrigados a inxectar veleno ao seu fillo
(quimio). Se a xente soubese realmente o que era a quimio, suporía que o bombearían nos seus corpos. Sen
mencionar  se  tes sorte  e  vence ao cancro,  os efectos  secundarios  da quimioterapia.  É noxento!  É hora de
espertar América e o mundo! ” 46/7 Loitando por unha cura

“Ola Jindrich, onte rematei de ler o libro de Rick. Estupendas cousas! Sinceramente, realmente non necesito
máis probas sobre o verdadeiro poder máxico do petróleo.

Fixen tamén algúns experimentos e cada día descubro algo novo que pode facer este medicamento. Incrible! Por
desgraza, aínda que estou convencido e aínda que a miña moza estea convencida, a súa nai dalgún xeito non é
capaz de "soltarse" completamente ... e aínda non está segura de se deixar de quimio de merda ...

Intento constantemente sacar boas argumentacións pero non podo decidir por ela. É a que ten cancro e é a única
que pode decidir que facer coa súa vida.

Sei que se curará de todos os xeitos ao final porque meteremos tanto aceite que lle será imposible morrer. Pero
aínda así sinto que é tan estúpido e tan perigoso xogar con estes putos produtos químicos, especialmente cando
tes acceso a unha medicina natural que demostrou que cura o cancro.

Lin sobre a túa experiencia co cancro e o sistema médico ... Sinto moito a túa perda ... e agora entendo mellor a
túa actitude cara á tradicional chamada "medicina". " Luigi

- Ola Luigi, grazas polas túas boas palabras sobre o libro e é unha mágoa que teñas que pasar. Ela escolle o
tratamento que elixe, pero non me achegaría á quimioterapia; só tes que ler a historia da miña nai, quizais
comprenderá que tomar veleno nunca é unha boa idea, especialmente cando non está probado nin necesario. As
súas posibilidades de sobrevivir á quimioterapia mellorarán moito se toma o aceite, pero unha vez máis, por que
causar aínda máis dano ao seu corpo enfermo? Non ten ningún sentido. Os mellores desexos, Jindrich

"Un amigo sentoume a ver Run From the Cure hai aproximadamente dous anos e medio pensando que podería
axudarme á miña psoríase. Fixemos o aceite xuntos -a primeira vez para os dous- en tres semanas, a miña
psoríase en placa desaparecera. Dende entón fago o aceite e inxerino. Se inxiro todos os días e aplico o aceite
tópicamente  pola  noite  aos  puntos  individuais  que  aparecen  ao  chou,  a  psoríase  é  moi  controlada  e  case
invisible. Debido a esta experiencia, saltei con dous pés e agora son o primeiro negocio con marihuana médica
con licenza total estatal en Colorado. A un ano do meu negocio, a meu pai diagnosticáronlle un melanoma en
estadio IV, que se estendera polos pulmóns e o fígado. O seu oncólogo deulle de 3 a 12 meses e díxolle que se
preparase para o coidado do hospicio. Inmediatamente comeceino cun réxime de RSO e cinco meses despois, o
seu  cancro  desapareceu.  Marchou.  O  máis  sinxelo  do  mundo!  Grazas  Rick,  por  reintroducir  esta  incrible
medicina ao mundo. :-) ”Erica

“O aceite de cannabis cura o cancro. Son paciente de cancro de mama en estadio 3 e estou usando o aceite para
curarme ". Adele

"Sen quimio, sen radiación ... RSO e cambio de dieta ... RSO curou o meu cancro de estómago sen nada desa
merda ..." Dale

73



CURA PARA O CANCRO: O PROTOCOLLO DE RICK SIMPSON

"Fíxeno, administreino ao meu fillo de 18 anos ... Agora non hai ningún sinal de cancro. Débolle un enorme
agradecemento Rick Simpson. Ao meu fillo diagnosticáronlle en outubro sarcoma sinovial en outubro despois
de extirparlle un tumor antes de facerlle unha biopsia ... Dixéronlle que o cancro aínda estaría alí e que se
podería estender aos seus pulmóns debido ao tipo agresivo de cancro que é ... Máis recente resultados das
probas, non atopan ningún rastro para o seu desconcerto ... O aceite de cannabis foi unha das moitas cousas nas
que comecei case inmediatamente despois do diagnóstico ". Amanda

“A un amigo íntimo adoitábanlle dar morfina por dor de tumor cerebral. A propia morfina causou adicción,
retiradas  e  só  empeorou  as  cousas  durante  o  seu  uso.  O  cannabis  en  si  foi  o  único  medicamento  que
proporcionou alivio para os síntomas de abstinencia, depresión, dor e o propio cancro. A túa mensaxe é a que
salvou ao meu amigo ". Jasper

"Estou moi emocionado co aceite.  Este último mes foi a primeira  vez que lin ou escoitei  falar diso. Estou
encantado ... Señor Simpson, moitos de nós agradecémoslle o traballo desinteresado e amoroso que fixo por
toda a humanidade. Es a miña definición de Humanitario !!! Son voluntario con Hospice desde 1998, vin sufrir
e falecer a moitos, incluso nos meus brazos. Pensar que tanto deste sufrimento se podería aliviar é literalmente
alucinante ... ”Cindy

- É certo, especialmente cando se considera que toda a información sobre os "milagrosos poderes curativos" do
aceite de Rick Simpson é certa. O aceite producido e usado correctamente pode curar o cancro, a diabetes e
outras miles de enfermidades. Realmente pode axudar coa dor que a morfina non toca. Realmente rexuvenece o
corpo e fai rebrotar os músculos. A palabra alucinante non a describe completamente, creo. JB

"MEU DEUS. Acabo de recibir noticias de alguén a quen lle estou dando bágoas de Phoenix a quen tiña e quero
dicir que tiña cancro de ril. Despois de tomar o aceite durante 90 días, a máis recente exploración PET mostra
que os tumores desapareceron. Isto é incrible. Vin a Phoenix Tears curar a moitos dende que estou a traballar
con el. Grazas por axudarme a axudar a curar aos demais ".

- Parabéns e grazas por axudar aos demais, Gregg. Non hai máis exploracións, só o aceite. A exploración é
canceríxena, pode provocar o regreso do cancro e quen o quere? JB

"Ola  querido  doce  Rick  Simpson e  Jindrich  Bayer,  espero que  esteades  ben e  felices.  Tendo en  conta  as
cantidades de correo electrónico que debes recibir, estou seguro de que non te acordas de min hai meses, polo
que incluín as nosas correspondencias previas.

A nai está viva e está moi sa! Dicir que estamos moi agradecidos é un eufemismo.

No diagnóstico  de  febreiro  de  2012 (adenocarcinoma  pancreático  en  estadio  4  con metástase  en  fígado  e
pulmón) o seu prognóstico era de 3 a 6 meses, coa prevista diminución grave da saúde durante ese período de
tempo. Pola contra, está viva, feliz e ben 10 meses despois.

Sei que os dous se opoñen á quimioterapia e nós tamén ... Pero cando dixeron 3 meses botámoslle TODO
incluíndo a quimioterapia, xunto con comezar RSO de inmediato. Dixéronnos que ninguén permanece tan san
coma a nai na quimio Gemzar que recibiu. A RSO tivo que mantela sa durante ese tempo.

A quimio parou hai 6 semanas cando decidiu que podía sentir os inicios da quimio. Agora leva 6 semanas fóra
da quimioterapia e está moi ben.

Dende o seu diagnóstico en febreiro de 2012, despois da acumulación inicial, tomou un gramo de RSO ao día
(aproximadamente 300 gramos en total ata o momento).

A última exploración feita o luns 12-17-12 mostrou máis encollemento do tumor, incluída a documentación de
que algúns dos tumores eran demasiado pequenos para ser visualizados mediante TC. Foi unha noticia incrible!
Despois o martes obtivemos os resultados do seu traballo de laboratorio. Despois de recibir tan boas noticias de
escaneo, sorprendémonos ao saber que a súa proba de marcador tumoral (CA19-9) aumentara de 285 a 2100.
Algunha  vez  viches  isto  ocorrer  antes?  Tes  algunha  explicación  sobre  por  que  ou  como  aumentaron  os
marcadores? Algunha idea? Algunha suxestión? Esta pregunta foi dirixida a varios fabricantes de RSO, pero ata
agora non hai resposta definitiva.
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Aquí tes os seus resultados CA19-9 ata a data. O nivel normal é MENOS DE 37. Non se realizou unha proba de
marcador tumoral no diagnóstico inicial en febreiro. 30-04-12 ... 23.568; 30-30-12 ... 5.240; 18-06-12 ... 4.458;
8-8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285 (A última quimio foi o 29-10-12); 17-12-12 ... 2.100. Calquera contribución que
poida ter será estimada pola miña familia. Moito amor, B ”

- Querido B, as tomografía computarizada dan unha dose masiva de radiación e iso é o que puido causala,
ademais a quimioterapia era totalmente innecesaria. Quixera comer 180g de aceite da mellor calidade o máis
rápido posible. Xa non hai tomografías computarizadas ou ningún outro disparate canceríxeno, só o aceite e
todo o que pode tomar. Primeiro tes que desfacer os danos causados pola quimioterapia e a radiación e levará un
tempo, só dificultou o traballo para o petróleo. Como dar un antídoto mentres bombea veleno nas veas, para min
non ten sentido ningún. Os mellores desexos, Jindrich Bayer

"A min abordoume unha muller  con cancro de mama hai  aproximadamente  4 semanas e  conseguín que a
apuntasen na dirección correcta. Ten un tumor bastante importante (creo que podería ter máis dun) e é capaz de
sentilo. Pasaron só 3 semanas dende que iniciou o aceite e o tumor definitivamente suavízase. Non está mal
durante 3 semanas. Síntome moi animado por ela e sei que esta señora será outra historia de éxito. Un amor ".
Corrie

"Meu pai ten 89 anos, ten cancro de pel na cara. Tres veces leveino ao hospital para que me cortasen, o que o
abre a infeccións por non mencionar a retirada da residencia de anciáns e de volta é difícil para el. Empecei co
aceite de cannabis hai un par de semanas. Algúns deles teñen o tamaño do dedo do meu bebé ata o polgar.
Había 11 que tratei agora hai 4 o do tamaño do dedo polgar do dedo do bebé. Simplemente morren e caen da pel
curadas. Estou abraiado como todas as enfermeiras e o doutor. " Steve

"Só  me  gustaría  dicir  que  estou  moi  feliz  de  anunciar  que  o  exame  de  meu  sogro  polo  cancro  saíu
completamente limpo por segunda vez despois de que o primeiro amosase manchas nos pulmóns. Empezámolo
no petróleo xusto despois de que o primeiro amosase manchas. O cannabis tomoulle os pulmóns e limpounos.
Dixéronlle que necesitaba Chemo. Estabamos en contra e colocámolo no aceite. O cannabis cura o cancro !!!
Tamén comecei o meu pequeno pomeranian no aceite porque ten unha traquea colapsada e unha insuficiencia
cardíaca conxénita. Non leva as medicacións habituais desde o verán e non tose apenas en absoluto por primeira
vez  desde  o  verán  (tose  e  amordazou  constantemente  incluso  os  seus  produtos  farmacéuticos  dados  polo
doutor). Ten máis enerxía e está mellor do que facía cando estaba nas medicinas ". Karen

"Tamén cura o cancro de colo do útero! Non podía permitirme tratamentos (nin sequera UN ...) e fun un ano sen
ningún tipo de axuda medicinal ... pero fumaba case todos os días ... despois un ano despois no exame anual, o
médico e as enfermeiras quedaron impresionados ... non atoparon outra cousa que unha pequena cicatriz onde
estivera o cancro ...  Agora estou 100% libre de cancro ...  grazas á marihuana ...  non aos médicos ...  nin á
"medicina" ”... non tratamentos ... senón por unha planta NATURAL pura, a base de plantas ... Estou a proba ...

Os médicos dixeron que debería ter un cancro de nivel 5 ao non ter tratamento ... pero aínda así foise ... sen a
axuda deles  ...  quedaron tan abraiados que me enviaron ao HOSPITAL DO ESTADO en LITTLE ROCK
(UAMS) para máis probas ... e UAMS tampouco atopou outra cousa que unha pequena cicatriz ... dixeron que
era  un milagre  ...  Creo  que era só a  marihuana ...  Legalízala  xa.  ..  axuda á  xente  ...  ¿non é iso o que a
humanidade UTILIZABA? " Mónica

"Estou moi agradecido. David Triplett puxo o seu vídeo ... encantou o vídeo e foi unha das historias que me
levou a probar o aceite de cannabis nun cancro de pel de carcinoma de células basais na miña testa ... que xa
non está. ... Non deixes de difundir a verdade! ” Dee

"Utilicei aceite de cannabis para tratar o carcinoma de células basais na cabeza e no pescozo. CON ÉXITO. Este
é  un  cancro  ideal  para  investigar.  É  claramente  visible  a  simple  vista  e  os  cambios  que se  producen son
facilmente visibles. Tentei xerar interese por isto aquí nos Estados Unidos, pero os federais teñen a ninguén, e
parece  que  todo  o  mundo  está  a  tocar.  Mira  que  podes  facer.  "  Joseph  Siler  (Primeira  publicación  no
CANNABIS CURES CANCERS! Grupo de Facebook administrado por Kane Slater, 7 de xaneiro de 2010)

75



CURA PARA O CANCRO: O PROTOCOLLO DE RICK SIMPSON

"Teño un bulto na coxa, adoitaba ser duro, case 2 cm, agora ten menos da metade do tamaño e queda máis suave
(4 semanas)." Katri

"Acabo de descubrir que estou libre de cancro despois de estar no aceite durante 5 meses seguidos!" Mimi

P.  JB,  tes  algo  sobre  a  cura  de  certos  tipos  de  tumores  chamados  "hemangioblastomas"?  Sigo  as  túas
publicacións, así como outras. NUNCA vin un tratamento deste tipo de tumor que non fose escisión. Teño unha
chea deles. Graeme

R.  Non  en  persoa,  desde  logo  non  tivemos  a  oportunidade  de  tratar  persoalmente  todos  os  diagnósticos
coñecidos polo home, pero a xulgar polo que lin agora, non vexo razón para que o aceite non axude. Que eu
saiba, só o poden diagnosticar mediante tomografía computarizada e, como o miro, todos os que fagan unha
tomografía computerizada deben comer polo menos 60 g de aceite despois. E se comes eses 60 g antes da
cirurxía, na maioría dos casos estou seguro de que a cirurxía non será necesaria porque os tumores non estarán
alí. Entón, eu definitivamente probaría o aceite. Todos os bos desexos, JB

"O feito de que os placebos curan a algunhas persoas é motivo para descartar a medicina para sempre e estudar
a arte do placebo. Dito que nunca fas un estudo placebo cando tes unha cura eficaz, tes razón, iso sería matar a
metade dos teus pacientes, enfermos e crueis ". Christopher

- De feito sería enfermo e cruel, e por iso persoalmente non o farei. Outros poden se o desexan, pero eu non.
Quero que o sistema médico empece a usar o aceite como placebo; se demostran que o que queiran usar é máis
seguro e eficaz que o aceite (e máis divertido / agradable para o paciente), poden seguir adiante e vendelo . Se
non, entón non. Creo que é bastante sinxelo e moi racional. E así vai ser no futuro de todos os xeitos, entón por
que esperar? JB

“Nunca é demasiado tarde para aceptar o feito de que o cannabis é simplemente medicina. Ao mesmo tempo,
nunca é demasiado tarde para comezar a usar o aceite como medicamento, non importa cal sexa o seu estado ou
o grave que sexa. Co uso do aceite, adoita haber posibilidades para o paciente ou o aceite proporcionaralle a
máxima calidade de vida ata o final. E iso tamén é moito. "JB

"Cando os  pacientes  que tomaron quimioterapia  comezan  a  usar  o  aceite,  o  primeiro  que ten  que  facer  é
desintoxicar o corpo. Por iso, ás veces leva 120-150 g do aceite antes de que comece a atacar o propio cancro.
Non é unha boa idea tomar quimioterapia, especialmente cando é absolutamente innecesario tendo en conta que
o sistema médico sabe desde hai decenas de anos sobre o cannabis como unha cura para o cancro. "

P. Pacientes con cancro "terminal": ¿os inicia de forma agresiva en 1 gramo ao día ou os traballa ao longo
dunha semana máis ou menos? Consello de experiencias?

R. Non, sempre comezamos con pequenas doses e seguimos practicamente as instrucións. Por suposto, se teñen
experiencia previa co cannabis e saben que non hai nada que temer, ás veces pode comezar cunha dose máis
alta. Pero nunca se sabe como vai responder o paciente ao aceite, ademais de que adoitan tomar unha variedade
de medicamentos, polo que quizais desexe ter coidado e ver a presión arterial do paciente, etc. A recomendación
xeral é seguir as instrucións, o menos formal é: siga o seu instinto e criterio e cando o paciente non ten "nada
que perder",

Non dubidaría en darlles unha dose elevada cando fose necesario (dor lumbar aguda, etc.). Un gramo de aceite
moi alto pode facer que un usuario sen experiencia sexa moi alto. Ás veces, esta coma inducida polo cáñamo
sería beneficiosa, e estou seguro de que se usará así para anestesia antes ou despois, de todos os xeitos, pero
agora queremos ver aos pacientes permanecer na súa zona de confort o máximo posible. Espero que o expliquei
ben. Os mellores desexos, JB ”

"Corrie,  meu  amigo,  axudáchesme  con  ***.  Estiven  a  darlle  medicamentos  polos  seus  tumores
neuroendocrinos. Leva 1 mes na meditación e comeza a diminuír. Era tan grande que lle botaba o estómago,
pero agora está no punto de que pode comer de novo e o seu doutor dixo que nunca viu un tumor coma ese
encollerse tan RÁPIDO. Flipou e todo o traballo de sangue volveu normal, así que outro no camiño de ser
curado e iso é IMPRESIONANTE. E es IMPRESIONANTE e Deus é xenial ".
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“Teño un amigo que ten cancro cerebral e teño Cml. O aceite está a funcionar para os dous !!! O meu amigo é a
proba de primeira man aos meus ollos de que este aceite é un milagre ... Xa tiña as miñas dúbidas pero agora
non! Toma o aceite, ¡FUNCIONA! ” Tyler

"O amigo da miña nai preguntoume o ano pasado se podía facerlle un curso de aceite de cáñamo durante 6
meses á súa nai, a partir do cannabis de maior calidade. Tiña cancro de pescozo. Fíxenlle o aceite seguindo o
consello de Youtube e despois publiqueino en Rusia. Ela empregou o primeiro curso de 6 meses con resultados
sorprendentes e pediu outra dose de 6 meses. Enviei outra carga e agora 14 meses despois está en boa saúde.
Estás a facer un traballo incrible, Rick. Grazas." Gareth

“Ola chámome Alysa Erwin e teño 16 anos. En 2011 diagnosticáronme un astrocitoma anaplásico en estadio 3.
Nós (a miña familia e eu) tomamos a decisión de usar un concentrado de cannabis. A Universidade de Michigan
díxonos que probablemente non sobrevivise máis dun par de anos e que o cancro en si era inoperante porque
estaba nunha formación de araña. O pasado xaneiro fun á miña resonancia magnética regular na Universidade
de Michigan. Todos os tumores desapareceron ".

“Volveume diagnosticar cancro. Terceira vez. Fase 4 de óso e fígado, por cancro de mama. A miña historia de
cancro comezou hai case 7 anos, son un dos afortunados de sobrevivir  á cantidade de quimioterapia á que
sometín o meu corpo, sen esquecer a radiación. Este terceiro diagnóstico convenceume de que acabara; Quero
dicir quen sobrevive a este tipo de diagnóstico ??

Entón fun buscando milagres e atopei a Rick Simpson. Estaba seguro de que non había xeito de que este tipo
dixese a verdade, así que mirei máis fondo. Comecei a conectar con xente de Michigan e aprendín máis sobre o
aceite de Rick Simpson ou o aceite de cannabis e o resultado que experimentaron persoas coma min, que foi a
supervivencia, a remisión, a cura.

Neste momento non teño nada que perder, así que estirei a man e pedín axuda. Comecei a inxerir un gramo ao
día da miña medicina, traballando lentamente ata esa dosificación. O descanso converteuse nunha gran parte do
meu día, que é exactamente o que necesitaba o meu corpo de loita. O único efecto secundario que experimentei
foi a cantidade e a marabillosa calidade de sono que estaba a durmir. Iso ademais da miña regulación da presión
arterial e a miña dor está agora controlada.

Hai menos dun ano diagnosticáronme un cancro de óso e fígado en estadio 4 con innumerables tumores (tantos
que deixaron de contar), dixéronme que fixera as cousas en orde. (Iso aínda me quita o alento.) Avanza ata hoxe
e estou a poucos polgadas da remisión. A miña pasaxe PET foi negativa a semana pasada ... Negativa! Nunca
antes tiven un deses. Significa que non hai cancro. A única razón pola que non estou en plena remisión é porque
hai un par de sombras nos meus ósos na exploración do gato, pero continúo co meu tratamento e esas tamén
desaparecerán en breve. Isto non deixa de ser un milagre, innumerables tumores para un par de sombras que nin
sequera aparecen nunha PET.

A xente pode dicir que ten coidado coa palabra cura ... Pero, quero dicir, é o que é. Estou aquí e cada día estou
máis san e John axudoume a chegar. Acolleume cando o chamei e lle pedín axuda. El e o seu grupo tomaron o
tempo para sentarse comigo para asegurarse de que estou educado sobre a seriedade deste medicamento e o
compromiso que toman todas as nosas partes para facelo posible. Para min e para ti isto é un asunto de vida e
morte. Espero que todo o mundo o tome en serio. Dependeremos deste medicamento o resto da nosa vida.

O Michigan Cannabis Club atendeu as miñas necesidades medicinais e as miñas necesidades educativas. Este é
un grupo serio e necesitan un apoio serio, bendíche John Roberts, os teus sacrificios mantivéronme vivo. Por
favor, axúdaos agora para que poidan seguir axudando a moitos. Grazas!!"

- Esta actualización publicouse hai varios meses e agora está en plena remisión. Proxecto Cancer de Michigan

"Son un varón de  68  anos  que  vivía  no  que  eu  consideraba  unha vida  saudable  normal  e  sen  problemas
importantes e mantíñame cunha vacina e revisións anuais contra a gripe. As funcións do meu corpo estaban ben
e todo parecía correcto ata que espertei unha mañá cunha terrible dor de estómago.
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Pensando que era un apéndice ou unha hernia, a miña muller levoume de urxencia. Funcionei dunha cirurxía de
urxencia aproximadamente 2 horas despois, o 15 de agosto de 2012, e había un tumor masivo no meu colon que
foi  eliminado  xunto  con  14  ganglios  linfáticos.  Unha  semana  despois  os  meus  interiores  abriron  e  me
envelenaron e iso levou a unha segunda cirurxía.

Empezando a me sentir mellor 4 días despois, estaba de pé e lentamente recuperaba a mobilidade e comecei a
desangrar. De volta para a cirurxía número 3 e un día despois tivo un ataque cardíaco leve.

Pouco despois deses -33 días en UCI- recibín a alta médica e levaba unha BOLSA DE OSTOMÍA. A bolsa
estivo comigo 8 meses e fixéronse unha cirurxía de reversión sen complicacións. O cirurxián dixo que o cancro
non se estendera máis alá dos nós.

A  pesar  diso  marcharonme  á  clínica  do  cancro  e  comezaron  a  discutir  sobre  quimio  e  radiación  como
"seguimento".  Protocolo estándar dixeron. BULLSHIT dixen eu.  Non haberá que irradiar  o meu corpo nin
envelenalo  máis  con quimio  ou radiación.  O oncólogo  da  Clínica  do  Cancro  non discutiu  e  describiu  os
seguimentos cada 3 meses durante un ano, o que implicou unha tomografía computarizada e un traballo de
sangue.

Procurei o material tal e como describiu Rick Simpson e producín o RSO. Seguindo todas as instrucións para o
proceso  de  extracción  e  empregando  Nafta  como o  meu disolvente,  tiven  o  aceite  acabado  en  xeringas  e
comecei a inxerilo dúas veces ao día, unha pequena cantidade cada vez.

Realicei o meu 4o seguimento na clínica do cancro e afirmaron que a tomografía non mostra nada que indique a
presenza de CANCRO. O traballo de sangue mostrou o nivel de CEA en 1,4, pero que diaños, todos teñen unha
ou dúas células cancerosas. Consideran que calquera cousa de máis de 5 anos pode causar preocupación. Agora
estou preparando outro lote e inxerirei a diario como medida preventiva.

A calquera que teña cancro agora suxírolle que faga o mesmo. Non temos nada que perder e todo que gañar ”.
Gerry

"¿É demasiado tarde para salvar a alguén que ten a etapa 4 e que xa ten pel e ósos e que apenas pode andar da
perda de forza?" Caída

"Nunca é demasiado tarde. Moitos milagres víronse co uso deste aceite. Se non pode salvalos, o que menos fará
é aliviar o seu sufrimento sen os duros efectos secundarios dos medicamentos. Teña en conta que se comezan
con doses elevadas haberá moito sono ata que se acumule a tolerancia. É moi potente ". Nick

“Son un guerreiro dúas veces contra  o cancro de mama.  Gustaríame ser a  proba viva de que o teu aceite
funciona para salvar vidas ". Michelle

"Eu tamén, sen cancro de tiroide !!" Michelle

"Amencer: Di o que queres de min, defriendo, xúlgame ... O teu argumento non é válido. Esta é a exploración
final que sempre conseguirá a nai. O CANABÁ MATA O CANCRO!

Stacy: Que etapa foi a túa nai? Sei que xa o publicaches unha vez, pero esquézoo. Iso é unha reportaxe fabulosa 
de inmediato !!
Amencer: Stacy, foi o carcinoma de células pequenas do estadio 3 do pulmón. 5 tumores con pequenas metas ao
sistema linfático superior.
Debbie: ¡É tan fenomenal! Nunca oín falar de ninguén que curase células pequenas, nin sequera con todos os 
protocolos habituais. Isto é notable. Non só salvaches a vida da túa nai, senón que salvará outras vidas porque é 
a proba de que o cannabis funciona. Moitas grazas por compartir isto.
Dawn: Debbie, fíxoo todo, aceite de cannabis - quimio - radiación PERO curouse antes de que se fixesen os 
seus tratamentos de quimioterapia e de radiación, polo que rexeitou o tratamento restante e quedou co aceite ... 
O que aínda toma e tomará TODOS OS DÍAS o resto da súa vida!
Steve: di que "isto é máis compatible cos cambios posteriores á radiación". ¿Tivo radioterapia?
Amencer: Steve, si, pero nunca acabou ... ¡A doutora está pisada! ”
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“Paciente: Linda V., Data de servizo: 16/11/2013, Procedemento: CT Tórax con contraste

Realizouse unha TC torácica ... A comparación faise coa TC torácica anterior desde o 8/07/13

INDICACIÓN: Trátase dunha muller de 64 anos con antecedentes de cancro de pulmón ...

ENCONTROS: Hai un aumento do cambio intersticial e un engrosamento do sebo interlobular ... que se mellora
en comparación co exame previo ... Non se demostra nódulos definidos de tecidos brandos mediastínicos nin
adenopatía  mediastínica.  Non  hai  evidencias  definitivas  de  linfadenopatía  axilar  ou  linfadenopatía  hillar.
Ademais dos cambios postradiación no aspecto medial do lóbulo superior dereito, non se demostran opacidades
pulmonares  parenquimáticas  adicionais  nin  nódulos  pulmonares  sospeitosos.  A  traquea  e  os  bronquios
principais son patentes. Non hai derrame pleural. O tamaño do corazón é normal. Non hai derrame pericárdico.
As partes visualizadas  do abdome superior  son pouco notables.  Non hai lesión ósea lucente ou esclerótica
focalmente agresiva.

IMPRESIÓN: Mellora dos cambios posteriores á radiación no hillum dereito e no aspecto medial do lóbulo
superior dereito. Non hai evidencias definitivas de enfermidade recorrente ou residual ".

"O petróleo reverteu todos os danos causados pola radiación e curou por alén da crenza ... A marihuana médica
SALVOU e mantívome fóra de 5 pharmas. Perdín o meu ril dereito por quimioterapia e empeza a coller ata
onde doe ter pel sobre min ... e aos poucos minutos de consumir os aceites nunha tintura que fago que as
convulsións pare e quede lonxe durante meses ... Sorprendente e ese é só un dos aceites que inverteu o dano
nervioso nos meus ollos causado por unha quimioterapia onde me diagnosticaron glaucoma e na miña última
visita hai só 6 meses non mostra ningún signo de glaucoma e a miña visión é mellor cando medico ... ”Teresa

"A miña tía, con glioblastoma na etapa 4, pasou de cadeira de rodas a camiñar despois de só tres doses! O seu
lado esquerdo estivo paralizado durante máis dun mes. Pero agora totalmente funcional  !!  Tan animado! ”
Nicolette

"Traballei nun colectivo e durante moitos anos e tiña un cancro de pel no brazo esquerdo debido a colgalo pola
fiestra mentres conducía. Agora sei que ninguén necesita crerme, pero comecei a poñerlle aceite RSO todos os
días e xuro que xa non se puido. Tardou un par de meses pero realmente marchou onde leva anos ". Randy

"Isto cambiou a miña vida despois de diagnosticarme unha LMC (leucemia mielóxena crónica) hai case un ano
e vin o vídeo Run From the Cure sobre como o aceite de cannabis curaba aos pacientes con cancro terminal.
Ben, estou a proba viva de que son obras. Cambiou os meus niveis de cancro. Aínda non estou curado, pero
espero que un día en breve poida dicir que son un sobrevivente, polo que, a menos que camiñases unha milla na
pel de calquera paciente oncolóxico, non comeces a golpear algo do que non sabes nada ". Denise

"Eu creo. Ao meu amigo diagnosticáronlle 3 tipos de cancro. Deulle 3 semanas de vida. Agora, 2 anos despois,
está a menos de 1 amable e está a facer o ben ". Sandra

“O meu irmán tiña linfoma, estómago, metastizado na columna vertebral. As drogas que lle deron mantíñano en
paz toda a noite e todos os días e nunca durmiron nin comeron durante semanas. Unha pílula de gramo de aceite
e el dorme durante 18 horas e come a gusto. Unha semana despois, non ten cancro ao 78%. O médico quedou
desconcertado. Non llo dixemos porque estaba nun estado non médico, pero o cannabis salvoulle a vida e a
nosa. Agora un ano despois O MEU IRMÁ BATE LIMFOMA! Ninguén fai iso ... sen cannabis ". Errl

"Actualmente teño cancro de etapa 4. Tiven ablación e resección hepática, así como quimioterapia folfox. Eu
usei os marcadores de aceite e tumores que pasaron de 1200 a 3. Todo o equipo médico dixo NSD. Non hai
sinais de enfermidade ". Jim

"Quitei 5 dos meus tumores con aceite de cannabis ... foi interesante ver aos médicos cando non atopaban os 5
tumores orixinais ... a onde ían? ¿Importa? Grazas aceite de cannabis ". Kelly

"Tiven un frasco grande, hai un tempo. Tomaría unha gota ao día. A persoa que mo regalou pediuna de volta.
Acabouno dando a unha muller que desaparecía do cancro. Non podía comer, beber e moito menos vivir. Ela
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pesaba menos de 70 libras. A miña amiga deulle o aceite ... voilá! Comezou a comer, beber e continuou a súa
loita ... con éxito. Firme crente das propiedades curativas do cannabis ". Tara

"Hoxe  recibín  a  noticia  dun  home ao  que  doei  unha  gran  cantidade.  Tiña  un  tumor  de  cancro  na  gorxa.
Completamente foi alimentado por tubo desde principios de abril de 2013. A muller do enfermo chámalle a
todos  a  chorar.  Despois  de  4  semanas  tomando  aceite  dúas  veces  ao  día,  desapareceu.  Completamente
desaparecido ...  Comeu alimentos sólidos ...  Non hai novos tratamentos nin novos medicamentos,  só RSO.
Comparte o coñecemento, salva unha vida ". Jared

“Dean: miña tía usou quimioterapia. Os mesmos resultados. MORTOS.

Stephen: Sentímolo pola túa perda. Vin aceite de cáñamo sacar o cancro de pel da miña madriña. Creo que
aínda hai que collelo cedo. Estou seguro de que o cannabis axudou ".

"Acabo de saber que o meu paciente  de 16 anos que tiña un linfoma non Hodgkins é CLARO! Tumores
desaparecidos, laboratorios normais ". Janet

“Recibiu a chamada dun enfermo terminal. Está a tratar con RSO desde hai un par de meses. Cancro intestinal.
A doutora Ted ela tiña meses de vida. Jindřich Bayer, estou feliz de informar que no último Dr. Appt deulle o
mellor agasallo de Nadal de sempre. Díxolle: "Non atopo ningún cancro, e quizais vivas !!!! Iso é un agasallo de
Nadal. Grazas Xesús !!!! Nunca digas nunca ... ”Raymond

“Tiven dous amigos que sobreviviron ao cancro facendo o famoso Simpson Oil! Un tiña cancro de pulmón e
dábaselle 6 meses de vida, xa leva 7 anos vivo e o outro pasouno por dúas veces, o último foi o de ovario e
estou satisfeito de dicir que hai 2 semanas, ¡non máis cancro! Ás dúas veces usou o aceite de cannabis! ” Vicki-
Jane

"Estiven seguindo a páxina de Rick hai aproximadamente un ano, desde que a miña nai recibiu o diagnóstico de
cancro  de  pulmón  de  células  pequenas.  Foi  diagnosticada  en  marzo  do  ano  pasado  e  comezou  a  facer
quimioterapia pouco despois. Soportou a radioterapia e a quimioterapia durante todo o verán e enfermou moito
porque o radio lle queimou a gorxa e non puido tragar / comer, etc. estivo hospitalizada durante dous meses.
Daquela, levaba algo de radiación cerebral (preventiva, bleh: /) durante todo este tempo estivemos investigando
moito e comezamos a nosa xornada de xuntar todo para producir o noso propio petróleo desde cero. O que
conseguimos facer -si!

Entón, despois dos seus primeiros dous días de radiación cerebral, enfermou moi, polo que tomamos a decisión
de que ía comezar o petróleo (outubro). Dende a primeira dose, nunca mirou cara atrás !!!! Navegou polo resto
do seu cerebro e sorprendeu aos médicos porque non tiña xaquecas nin vómitos graves nin perda de memoria,
etc. Ela estaba voando!

Entón, despois do seu control en outubro, mostrou unha gran redución do tumor pulmonar pero aínda estaba alí.
Querían vela de novo en xaneiro para decidir os seguintes pasos. Entón, traballamos ata novembro e decembro
administrándolle só aceite e ningún outro tratamento. Tivo un pequeno revés no Nadal e quedou deprimida e
vómita durante dúas semanas,  pero volvemos a poñerlle os seus batidos veganos crus e a herba de trigo e
realmente  animouse  e  parece  brillante.  A súa gran  revisión  despois  dos  seus  últimos  escaneos  foi  onte  ...
Desapareceu !!!! Que incrible é iso !!!! ” vía Janet

"Hai aproximadamente 6 meses diagnosticáronlle á miña nai un melanoma metastásico de cancro terminal con 6
tumores nos dous pulmóns. Os médicos dixéronnos que a quimioterapia e a radiación non farían nada e dixeron
que tiñan un novo tratamento que tivera éxito en impedir o crecemento dos tumores e quizais expandir a súa
vida por un par de anos máis. Comezamos o novo tratamento e os efectos secundarios foron horribles, así que
paramos. Aproximadamente unha semana despois un amigo meu mencionou o teu documental en Youtube, Run
From the Cure.

Despois de ver isto decidín que mal podería provar? Oes, se non funciona, vai morrer igual. Para cortar un conto
longo, a nai leva inxerindo o aceite durante uns 3 meses e fixo exploracións hai 2 días e 5 dos 6 tumores
desapareceron COMPLETAMENTE e o último é a metade do tamaño que tiña.
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Non podo expresar con palabras o agradecemento que teño pola túa información e por salvar a vida da miña nai.
É horrible pensar en todas as persoas e nenos do mundo que sofren e morren cando unha simple planta pode
solucionar todo isto. Agora estou decidido a difundir a voz e, se cadra, a cultivar algúns e facer petróleo para
persoas que sei que precisan axuda. Grazas de novo e moita sorte no futuro con todo ". vía Janet

"Cancro de ovario, 5,5" tumor, 90 días de vida, estendido ao estómago ... Inxerido 90 gramos en 38 días. Xa
non hai cancro. Ten toda a documentación que hai que crer, pero aínda así a xente non. Deus te bendiga a San
Simpson por axudarnos a manter a nosa mamá !!! " Larry

"Teño noticias bastante incribles. Un dos meus píos cara ao leste deu un, cóntao ... UN tubo de aceite a un
amigo que tiña un tumor enorme envolto arredor da súa arteria carótida. Simplemente o ignorou, medrou o pelo
para ocultalo a medida que se facía cada vez máis grande. O seu irmán, un médico, non sabía que facer xa que o
paciente rexeitaba a quimio / radiación. Ao non poder ignoralo, hai 2 días levárono ao quirófano para o que ía
ser  unha cirurxía  masiva.  Acudiron varios  especialistas  /  cirurxiáns  xa  que  ía  ser  unha cirurxía  altamente
perigosa, longa e complicada. Intentarían eliminar o máximo posible do tumor e terían que coller unha vea da
perna e trasladarlle ao pescozo. Abríronlle o pescozo e VOILA o tumor estaba completamente encapsulado e
separado da carótida. Chegaron literalmente e sacárono. Os médicos están desconcertados e queren un informe
detallado de todo o que fixo. Non será unha longa lista xente. Só zume e un tubo de aceite ". Corrie

“O petróleo é incrible !! Unha amiga miña tiña quistes de ovario ... foi operada para retirala e un mes despois
volveu a descubrir só que tiña máis. Pasou un mes e dobrou o seu tamaño e dixéronlle que se volvía algo e
farían cirurxía de urxencia. O seu tipo fíxolle un pouco de aceite ... levouno durante 3 semanas ... para o seu
asombro cando foi para a súa próxima ecografía xa case non estaba. Jolie

“Hoxe hai un ano alguén moi preto díxome que tiña un cancro terminal. Dixéronlle que lle quedan 8 meses de
vida. En 5 días deille un pouco de aceite de cannabis para inxerir comendo a metade dun pouco de aceite de
gran de arroz. No prazo de 6 semanas houbo unha redución do tamaño do seu tumor e non houbo signos de que
se propagase como dixeron que o faría.

Estou feliz de dicir que o tumor tiña o tamaño dunha toranja grande e hoxe o tamaño dunha landra. O aceite de
cannabis salvoulle a vida. Seguirá comendo o aceite ata que se vaia. Non só cura o seu cancro terminal, senón
que tamén tivo un efecto sorprendente na súa saúde.  Era pre-diabético e obeso e agora está  baixo o peso
perfecto e está feliz que nunca.

Animo a todos a estudar a terapia con aceite de cannabis. Por favor, mire -> Vídeo de RICK SIMPSON "RUN
FROM THE CURE" en Youtube ... Só pode salvar a súa vida ou alguén que coñeza. Dálles o agasallo da vida! "
José

Probas

"Rick  Simpson  Oil  ten  plena  credibilidade  científica  se  te  molestas  en  ler  a  literatura  científica"  Robert
Melamede, tamén coñecido como o doutor Bob

"A inhibición da vía de supervivencia celular leva á desfosforilación de Bad e á translocación desta proteína
Bcl-2  ás  mitocondrias  e,  posteriormente,  á  apoptose".  Ummmm,  os  termos  de  Layman  por  favor  ???  ”
Probabilidade

- Isto tradúcese en: "O cannabis mata as células cancerosas", Chance. JB

P. ¿Por que debería esperar que os médicos apoien a afirmación de que o cannabis cura o cancro? 

R. Ben, porque cura o cancro e iso é todo o que hai. O THC causa apoptose, de xeito sorprendente que provoca
apoptose en todos os cancros. Por que? Ben, porque o aceite descarboxilado entra en todas as células do corpo
dalgún xeito se se inxire nas cantidades adecuadas. O sistema endocannabinoide regula o sistema inmunitario,
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polo que cando o sistema inmunitario funciona correctamente tamén pode combater o cancro. Non hai moito
para iso, realmente, é realmente ofensivamente sinxelo.

O aceite de alta calidade producido correctamente é a mellor oportunidade que ten o paciente de todos xeitos
(quizais sexa necesaria unha cirurxía nalgúns casos que poñan en risco a vida). E se coñeces unha opción de
tratamento máis segura, eficaz e divertida para o paciente que o aceite, cóntanolo. Non os hai.

Mira o que din Mechoulam e Pacher: "A inflamación / lesión nos tecidos desencadea elevacións rápidas nos
niveis de endocannabinoides locais, que á súa vez regulan as respostas de sinalización nas células inmunes e
outras modulando as súas funcións críticas. Informáronse de cambios nos niveis de endocannabinoides e / ou
nas  expresións  do  receptor  CB2  en  case  todas  as  enfermidades  que  afectan  aos  seres  humanos,  desde
cardiovasculares,  gastrointestinais,  hepáticas,  renais,  neurodexenerativas,  psiquiátricas,  óseas,  cutáneas,
autoinmunes, trastornos pulmonares, ata dor e cancro, e CB2 modulante. a actividade dos receptores posúe un
enorme potencial terapéutico nestas patoloxías ". http: //www.ncbi.nlm.nih. gov / pubmed / 21295074

E como fas todo isto? Ben, co aceite. Equilibra os niveis ou ponos en exceso cando sexa necesario. Podes comer
o aceite, frotalo, vaporizalo e tomalo en supositorios e, entre estes catro métodos, podes atopar un xeito de
axudar a todos e cada un dos pacientes deste planeta. Máis tarde, os médicos inxectarán os tumores co aceite e
encolleranse nalgúns tempos récord dese xeito (non se recomenda na casa).

E por que suxerín cancros de pel (ou úlceras ou queimaduras diabéticas)? Ben, porque se ve o que está a
suceder alí e normalmente non tarda en curalos co aceite, poucas semanas como máximo na maioría dos casos.
Entón, simplemente dáse conta de que o mesmo que ocorre despois da aplicación tópica na pel ocorre dentro do
corpo cando inxire o aceite. Unha vez máis, ofensivamente sinxelo, pero ao final esa é unha explicación moi
precisa. E logo volva ao que escribiu Mechoulam: "Informáronse de cambios nos niveis de endocannabinoides e
/ ou nas expresións do receptor CB2 en case todas as enfermidades que afectan aos seres humanos, que van
desde cardiovasculares, gastrointestinais, hepáticas, renais, neurodexenerativas, psiquiátricas, óseas, cutáneas,
autoinmunes, os trastornos pulmonares ata a dor e o cancro e a actividade modulante do receptor CB2 posúen
un enorme potencial terapéutico nestas patoloxías. "

- Sabendo todo iso, vou modular a actividade do receptor CB2 de inmediato. JB

"Curoume do cancro ... Etapa 4 do cerebro ... Entón, si." Cristal

"Dicilo que cura o cancro é unha sobrevaloración bastante perigosa e ilusoria dun punto doutro xeito válido que
merece máis investigación. Pero non, non, non. O cannabis non cura o cancro. Non hai ningunha cura definitiva
e real para o cancro neste momento, e só unha serie de esforzos médicos, alimentarios e psicolóxicos presuntos
poden axudar a reducir o risco de morte por cancro. O cannabis non cura o cancro e os pacientes deben sabelo. "
Davide

"O RSO mata o cancro, compañeiro ... Fumalo, non, pero o RSO si". Kevin

"Non me importa axudarme aquí, por favor, compañeiro ...?" Jeff

"Primeiro de todo," cancro "é calquera cousa, desde un quiste ata o neuroblastoma, polo que" cura o cancro "é
xenérico,  ilusorio  e  inespecífico.  Daquela,  o  cannabis  ten  un  efecto  moi  bo  na  duplicación  celular,  o  que
seguramente axuda, pero non cura sistematicamente os tumores. Unha vez máis, cada tipo de cancro é diferente
e o cannabis mostrou unha resposta dalgún xeito positiva nos cancros de mama, que son un carcinoma de tipo o,
tratados de xeito amplo e moi eficaz pola medicina convencional. Dito isto, estou TOTALMENTE por legalizar
o cannabis, pero aínda que estou moi aberto a terapias alternativas, teño que atoparme en desacordo con esta
pomposa afirmación ". Davide

"Jindrich Bayer, axuda, por favor !!!" Kevin

"Dicir que o cannabis mostra unha resposta positiva na loita contra certos tipos de tumores é unha afirmación
que podo aceptar". Davide
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- Davide, acepta todo o que desexes. Si, hai moi poucos datos dispoñibles sobre o petróleo de Rick Simpson,
pero iso só se debe á corrupción do sistema médico e dos seus amos do diñeiro. Isto cambiará moi pronto cando
Colorado e Washington comecen a subministrar os seus datos. Ademais, Israel e os Países Baixos comezan a
probar o petróleo agora, probablemente a República Checa unirase moi pronto.

Que saibamos e pola nosa experiencia práctica con miles de pacientes, o aceite parece funcionar en todo tipo de
cancro moito mellor que calquera cousa que actualmente proporciona o sistema médico. Se queres probas, fai
un pouco de aceite e busca a alguén con cancro de pel e mira o que pasa cando se lle aplica o aceite.  Os
mellores desexos, JB

"Faino ti mesmo, estabamos preguntando a Rick onde o conseguimos e ao cabo dun tempo decatámonos de que
vivimos moi lonxe de América  e non podemos viaxar  a  algún sitio  para conseguilo debido ás  limitacións
económicas, só vimos o vídeo como 100 veces , practicamente memorizouno, atopei cannabis a un provedor
local, comprou a cociña de arroz, o alcol, incluso un termómetro para estar seguro da temperatura. Foi máis
sinxelo do que pensabamos, FIXÉMOLO NÓS, o meu mozo leva 4 días levándoo ... Agardaremos a ver. Lemos
revistas médicas e vimos moitos documentais, todos os seus descubrimentos son iguais (ensaios clínicos feitos
na UCLA, Harvard ...): o aceite mata as células cancerosas. Entón decidimos facelo porque despois de todo
nunca podes agora ata probalo! " Ioanna

"O feito de que os placebos curan a algunhas persoas é motivo para descartar a medicina para sempre e estudar
a arte do placebo. Dito que nunca fas un estudo placebo cando tes unha cura eficaz, tes razón, iso sería matar a
metade dos teus pacientes, enfermos e crueis ". Christopher

- De feito, sería enfermo e cruel, Christopher, e por iso persoalmente non o farei. Outros poden se o desexan,
pero eu non. Quero que o sistema médico empece a usar o aceite como placebo; se demostran que o que queiran
usar é máis seguro e eficaz que o aceite (e máis divertido / agradable para o paciente), poden seguir adiante e
vendelo . Se non, entón non. Creo que é bastante sinxelo e moi racional. E así vai ser no futuro de todos os
xeitos, entón por que esperar? JB

"Ola Kim, reto a demostrar que o cannabis como un medicamento que non salva vidas é" retórica ". Moita sorte
con  isto.  SOÍA soar  como  ti.  Entón  decidín  que  ía  explotar  esta  "retórica"  porque  este  TEN  QUE SER
BULLSHIT ... rapaz estaba equivocado. Quero dicir MORTOS ERROS. Non podes negar os feitos científicos
100% de ferro. Eu non podería facelo e ti tampouco o farás. Os FEITOS son os FEITOS e este é un feito, Kim.
Os AMA e Big Pharma son criminais. Con sabedoría, permitiron que este marabilloso agasallo de Deus fose
demonizado e mentiu por PUROS beneficios. Permitiron aos membros da túa familia sufrir e morrer, Kim. Se
pensas  que estes  produtos  químicos  Petro  que  tratan  son medicina,  é  mellor  que  penses  de  novo.  Queres
descubrir algo de "retórica", vai falar co teu doutor, vai falar coa American Cancer Society, vai falar cos teus
fabricantes de pílulas velenosas. Ten en conta, Kim, TODAS AS PÍLLADAS QUE RECLAMAN "SEGURO"
NON! Atópame un que non sexa tóxico, só UN. Con todo, aquí temos unha VEXETAL NON TÓXICA que
produce o medicamento máis poderoso da TERRA que se demostrou para curar a ENFERMIDADE e os nosos
"profesionais  da  saúde"  e  o  goberno  consideraron  oportuno  negarnos  este  vexetal  que  nos  salva  a  vida,
permitíndonos sufrir e morrer E poñernos no cárcere para facer as cousas aínda máis seguras na sociedade ...
¿Queres falar de "RETÓRICA" ??? Espero que esta publicación abra os teus ollos á VERDADE. Se non, RIP
Kim, non hai ningunha esperanza para ti e a túa especie, tes "Deficiencias clínicas de endocannabinoides".
Buscao, é certo ". Dan Con todo, aquí temos unha VEXETAL NON TÓXICA que produce o medicamento máis
poderoso da TERRA que se demostrou para curar a ENFERMIDADE e os nosos "profesionais da saúde" e o
goberno consideraron oportuno negarnos este vexetal que nos salva a vida, permitíndonos sufrir e morrer E
poñernos no cárcere para facer as cousas aínda máis seguras na sociedade ... ¿Queres falar de "RETÓRICA" ???
Espero que esta publicación abra os teus ollos á VERDADE. Se non, RIP Kim, non hai ningunha esperanza
para ti e a túa especie, tes "Deficiencias clínicas de endocannabinoides". Buscao, é certo ". Dan Con todo, aquí
temos  unha  VEXETAL  NON  TÓXICA  que  produce  o  medicamento  máis  poderoso  da  TERRA  que  se
demostrou para curar a ENFERMIDADE e os nosos "profesionais da saúde" e o goberno consideraron oportuno
negarnos este vexetal que nos salva a vida, permitíndonos sufrir e morrer E poñernos no cárcere para facer as
cousas aínda máis seguras na sociedade ... ¿Queres falar de "RETÓRICA" ??? Espero que esta publicación abra
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os  teus  ollos  á  VERDADE.  Se  non,  RIP  Kim,  non  hai  ningunha  esperanza  para  ti  e  a  túa  especie,  tes
"Deficiencias  clínicas  de  endocannabinoides".  Buscao,  é  certo  ".  Dan ¿Queres  falar  de  "RETÓRICA" ???
Espero que este post che abra os ollos cara á VERDADE. Se non, RIP Kim, non hai ningunha esperanza para ti
e a túa especie,  tes "Deficiencias  clínicas  de endocannabinoides".  Buscao, é certo ". Dan ¿Queres falar de
"RETÓRICA" ??? Espero que esta publicación abra os teus ollos á VERDADE. Se non, RIP Kim, non hai
ningunha esperanza para ti e a túa especie, tes "Deficiencias clínicas de endocannabinoides". Buscao, é certo ".
Dan

“O meu marido ten razón. Teño 4 PET que o demostran. Cando estaba pesado co aceite, os meus tumores ían
como tolos. Cando tiven que reducir a dose, son máis estables que a diminución. Teño probas visibles de que o
material funciona ". María

“Parece unha farsa para gañar cartos. De verdade cres que a lei me vai deixar cultivar cáñamo para facer un
pouco de aceite? Consegue un tipo real. Teño leucemia e non creo unha palabra do que dis. Vostede estafador
flipante que rezaba aos enfermos debería estar preso. Se estás tan seguro de que isto funciona, fai algúns ensaios
clínicos reais. Moitos países che deixarán facelos, non uses algunha desculpa da Lame Ass FDA. "Steven

- Steven, canto máis pronto poñas aceite, mellor para ti. Non me culpes pola falta de estudos científicos sobre o
petróleo. Se o sistema médico realmente fixese o que se supón que deberían facer, só estes oitenta testemuños
terían sido o único que terían que ver para realizar todas esas decenas ou centos de miles de estudos que haberá
que realizar.

Rick e eu realmente non podemos permitirnos o luxo de realizar todos eses estudos, está moito máis alá do noso
orzamento, ademais de que non podemos levalos a cabo legalmente e do xeito que queremos levalos a cabo,
polo que realmente depende doutras persoas facer o seu traballo agora. Que eu saiba, hai estados nos que se
permite a marihuana medicinal, non sei por que aínda non realizaron un estudo. Por exemplo, no caso do cancro
de pel, isto faríase nuns meses, só co uso tópico do aceite. Pero parece que non ocorre ou non sei destes estudos.

Pero hai evidencias científicas para facer unha copia de seguridade de todo o que dicimos; só tes que investigar,
comprobar PubMed e conectar os puntos por ti mesmo.

Espero que satisfaga as túas necesidades científicas e espero que subas ao aceite antes de que os teus médicos
teñan a oportunidade de matarte co seu veleno químico, o que nunca se tería permitido se fose probado nun
estudo médico adecuado e ético. JB

"Os investigadores  concluíron:"  Os datos aquí recollidos  son os primeiros  dos que somos conscientes para
demostrar o papel crítico dos receptores CB1 (cannabinoides) e dos endocannabinoides na etioloxía do TEPT en
humanos. Como tal, proporcionan unha base sobre a que desenvolver e validar biomarcadores informativos da
vulnerabilidade  do  TEPT,  así  como  para  orientar  o  desenvolvemento  racional  da  próxima  xeración  de
tratamentos baseados na evidencia do TEPT ".

Pero non espere que os funcionarios federais  axuden a avanzar neste proceso.  En 2011 os administradores
federais bloquearon aos investigadores da Universidade de Arizona en Phoenix a realización dun ensaio clínico
aprobado pola  FDA e controlado con placebo para avaliar  o  uso de  cannabis  en  50 pacientes  con TEPT.
Integridade científica? Non cando se trata de marihuana. Nin de lonxe. "

- Por favor, non nos culpes pola falta de estudos médicos sobre o aceite de cannabis. Canto máis pronto te
decates  de  que si,  hai  un grupo de  persoas  que  realmente  controlan  este  mundo e que simplemente  farán
calquera cousa para atrasar a volta ao cannabis mellor para ti. Non significa que non impulsemos a medicina do
cannabis, só significa que vai levar máis tempo do necesario ou esperado. JB

“Eu son un firme crente do petróleo. O fillo do meu home tiña leucemia, os médicos déronlle 4 meses. Viviu 2,5
ANOS todo por mor do aceite que inxeriu en mazá. Grazas a Rick Simpson !!! Deus te bendiga ". Terri

“4 días sen conseguir un novo traballo. Sen efectos secundarios, retiradas e sen morder a cabeza. Aí está a túa
investigación, jeje. Difunde a voz! Necesitamos isto. Débelle á humanidade facer do mundo un lugar mellor.
Este é o comezo :) ”Christina
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“O pasado abril, despois de estar 5 anos libre de cancro de mama, volveume diagnosticar. Esta vez foi o estadio
4,  terminal  con  mets  á  columna  vertebral,  costela,  ganglios  linfáticos,  esterno  e  mama.  Basicamente
ofrecéronme coidados paliativos e dixéronme que intentarían evitarme moita dor ... para ir a casa e resolver os
meus asuntos. Tiña moita dor e seguían prescribindo analxésicos cada vez máis tóxicos con efectos secundarios
MOI desagradables (Percocet, hidromorfona e desimetasona). Non podería funcionar nestas.

O meu  marido  comezou  a  ler  estas  cousas  en  internet  e  eu  era,  como mínimo,  escéptico,  pero  creo  que
literalmente non tiña nada que perder probándoo. Masticar unha cantidade moi pequena de White Widow 3
veces  ao día.  A semana pasada recibín  a  noticia  de que os meus ósos desapareceron por completo.  Hoxe
dixéronme que a  resonancia  magnética  mostra  unha contracción SIGNIFICATIVA dos tumores  de tecidos
brandos. Agora non é tan escéptico e me sinto moi ben, sen dor ". Xulia

“Cura o cancro, son unha proba viva. O ópera e o fígado da fase 4 atopáronse con innumerables tumores, usaron
o aceite e agora son libre de cancro ". Laura

“Ola Jindrich, onte rematei de ler o libro de Rick. Estupendas cousas! Sinceramente, realmente non necesito
máis  probas  sobre  o  verdadeiro  poder  máxico  do  petróleo.  Fixen  tamén  algúns  experimentos  e  cada  día
descubro algo novo que pode facer este medicamento. Incrible!

Por desgraza, aínda que estou convencido e aínda que a miña moza estea convencida, a súa nai dalgún xeito non
é capaz de "soltarse" completamente ... e aínda non está segura de se deixar de quimio de merda ...

Intento constantemente sacar boas argumentacións pero non podo decidir por ela. É a que ten cancro e é a única
que pode decidir que facer coa súa vida.

Sei que se curará de todos os xeitos ao final porque meteremos tanto aceite que lle será imposible morrer. Pero
aínda así sinto que é tan estúpido e tan perigoso xogar con estes putos produtos químicos, especialmente cando
tes acceso a unha medicina natural que demostrou que cura o cancro.

Lin sobre a túa experiencia co cancro e o sistema médico ... Sinto moito a túa perda ... e agora entendo mellor a
túa actitude cara á tradicional chamada "medicina". " Luigi

- Ola Luigi, grazas polas túas boas palabras sobre o libro e é unha mágoa que teñas que pasar. Ela escolle o
tratamento que elixe, pero non me achegaría á quimioterapia; só tes que ler a historia da miña nai, quizais
comprenderá que tomar veleno nunca é unha boa idea, especialmente cando non está probado nin necesario. As
súas posibilidades de sobrevivir á quimioterapia mellorarán moito se toma o aceite, pero unha vez máis, por que
causar aínda máis dano ao seu corpo enfermo? Non ten ningún sentido. Os mellores desexos, Jindrich

"Esta é a batalla coa que teñen que enfrontarse moitas boas persoas, un doutor ignorante que pensa que sabe
máis  sen  avanzar  nunca  sobre  a  nova  información  existente  sobre  o  cannabis,  os  seus  cannabinoides  e  a
capacidade de matar o cancro sen prexudicar ao paciente. Que loucura dende a nosa perspectiva de que esixirían
veleno por algo tan seguro, por que? ¿É descoñecemento ou están correndo asustados?

Vin a un doutor Unha vez en 5 anos dende que souben deste aceite para o meu SII e era por algo que non podía
facer eu. Unha mociña descolocada e eu usei o aceite para nunca infectarme, eliminei os puntos sen sufrir e
cada vez que o aplicaba, a dor desaparecía ao instante debido á eliminación da inflamación. Foi completamente
curado en 2 1/2 a 3 meses en vez de fisioterapia e aproximadamente 9 meses a un ano para a curación. Vin cos
meus propios ollos unha e outra vez e ninguén me pode quitar iso ". Covey

“Os médicos NON son científicos nin practican ciencia. Se o fixesen, estarían esixindo ao goberno que lles
permita o acceso á marihuana. A razón é unha parte do corpo agora probada, o sistema endocannabinoide, foi
completamente ignorado pola sociedade médica americana. Mentres outros países están a investigar cada vez
máis sobre a marihuana e sobre o tratamento do cancro, o establecemento médico americano está dirixido por
Big Pharma, grandes seguros e moito diñeiro. Os médicos deron o control do seu oficio a políticos non médicos
e baseados no medo. Pasarán anos intentando atopar alternativas baixo control de avogados patentes, mentres
ameazan con posibles curas.
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Se a marihuana estivese escondida nalgunha xungla profunda, controlada por algunha tribo analfabeta,  Big
Pharma sería o primeiro en controlar a súa produción, patentaría os seus 64 compostos cannabinoides diferentes
e logo recorrería aos médicos para "prescribilo". Pero a tribo máis grande dos Estados Unidos xa comeza a
berrar a verdade. Mágoa para Big Pharma que esta tribo non estea á venda ". Bryan

"Esa  evidencia  está  connosco.  E  estamos  compartíndoo.  O grupo médico  [que  xa  non se  debe  tratar  con
respecto]  dos  expulsores  de  drogas  que  traballan  por  incentivos  están  a  ser  expostos.  Están  retorcidos  na
carteira.  Son conscientes do que está a suceder  e o seu compañeiro de xogo, a FDA, vai con eles.  Non é
diferente a ningunha forma de tiranía que atopamos antes de aceptar que esta vez é doméstica. Estamos a facelo
con nós mesmos. Non hai cura para o cancro, NON hai cura para o xeito no que se nos impón a medicina neste
momento a menos que votemos cos petos e as papeletas. " Thielman

"Vin a familiares,  amigos, decaer e morrer tan axiña despois de ser obrigado a gastar decenas de miles de
dólares para ser asasinado lentamente cando a cura xorde da Nai Terra. Veña agora, esperta e cheira a merda.
Non salte aos estereotipos e faga unha investigación REAL ". Amy Jane

"Sei que prefiro ter RSO en vez de quimio / radioterapia ... É curioso como algunhas persoas poden chamar a
RSO cando os efectos secundarios de todo o demais poden deixarche con moi pouca calidade de vida." Kerry

“Debe ser facilmente obtible. NECESITA estar dispoñible "Canto máis leo, máis fascinado estou". Shelley

“Todos os cancros son células non reguladas. A célula só ten que ser regulada. Se o seu corpo non pode regular
as células cancerosas, é posible que as células cancerosas teñan rotos / danados os receptores CB. Cando un
fito-cannabinoide (fito = a base de plantas) entra en contacto cunha célula non regulada, pode sinalizar á célula
cancerosa a través de máis portas que os receptores CB 1/2. É así como ten éxito un fito-cannabinoide cando
falla un cannabinoide endóxeno.

Aquí tes algunhas notas sobre o proceso de como os cannabinoides regulan as células cancerosas: Cancro

1) O cancro é unha célula non regulada. 
2) Inducir apoptose Regula a célula cancerosa. 
3) Os cannabinoides inducen a apoptose nas células. 

O cancro defínese como "un amplo grupo de enfermidades diversas, TODAS as que implican o crecemento
celular NON REGULADO". https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

P: Como regulamos as células? R: Vía apoptose. Apoptose: http://en.wikipedia.org/ wiki / Apoptosis # Process
“Apoptose (pron .: / ˌæpəˈtoʊsɪs / also pron .: / ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs /) [2] [3] é o proceso de morte celular programada
(PCD)  que  pode  ocorrer  en  organismos  pluricelulares.  [4]  Os  eventos  bioquímicos  provocan  cambios
característicos nas células (morfoloxía) e a morte ".

"O proceso  de  apoptose  está  controlado  por  unha  gama diversa  de  sinais  celulares,  que  poden  orixinarse
extracelularmente (indutores extrínsecos) ou intracelularmente (indutores intrínsecos). Os sinais extracelulares
poden  incluír  toxinas,  [13]  hormonas,  factores  de  crecemento,  óxido  nítrico  [14]  ou  citocinas,  que  deben
atravesar  a  membrana  plasmática  ou  transducir  para  producir  unha  resposta.  Estes  sinais  poden  afectar
positivamente (é dicir, desencadear) ou negativamente (é dicir, reprimir, inhibir ou amortecer) a apoptose ".

Como facemos que unha célula cancerosa pase pola apoptose?

Necesitamos cannabinoides / endocannabinoides para sinalizar aos receptores de cannabinoides (CB1R, CB2R)
para inducir a apoptose (hai moito tempo que se sospeita que hai máis de 2 receptores):

Que é un CBR? (Receptor de cannabinoides):

"Os  receptores  cannabinoides  son  activados  por  tres  grandes  grupos  de  ligandos,  os  endocannabinoides
(producidos polo corpo dos mamíferos), os cannabinoides vexetais (como o THC, producido pola planta de
cannabis)  e  os  cannabinoides  sintéticos  (como  HU-210).  Todos  os  endocannabinoides  e  os  cannabinoides
vexetais son compostos lipófilos, é dicir, liposolubles. " http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor
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¿Poden os cannabinoides facer un sinal a un CBR para inducir a apoptose?

"Os  estudos  destes  modelos  de  enfermidades  xunto  con  moitos  experimentos  in  vitro  demostran  que  os
cannabinoides  exercen  as  súas  propiedades  inmunosupresoras  de  catro  xeitos  principais:  (1)  indución  da
apoptose", http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548 /

Autofaxia: se son incorrecto, corríxeme pero polo que entendo:

A  autofaxia  é  un  proceso  onde  unha  célula  pode  ser  reparada  ou  reciclada.  Normalmente  coas  células
cancerosas só están programadas para morrer, pero a autofaxia aínda pode desempeñar un papel neste proceso.

É como se tiveses  un contedor  de reciclaxe  e un contedor  de lixo e estiveses  a  recoller  varios  residuos e
organizalos nos 2 contedores. Ás veces cómpre reciclar, ás veces cómpre simplemente eliminar algo ". Scott

"No novo estudo, Chen e o seu equipo descubriron que o tratamento con Δ9-THC causou un aumento dos niveis
dun encima chamado ciclooxixenase-2 (COX-2) no hipocampo do rato,  unha rexión cerebral  implicada  na
aprendizaxe e na memoria.  As drogas ou as técnicas xenéticas que reduciron os niveis de COX-2 en ratos
impediron problemas de memoria e anomalías neuronais causadas pola exposición repetida a Δ9-THC. Debido
a que a COX-2 está inhibida por analxésicos sen receita médica como o ibuprofeno, os resultados suxiren unha
estratexia sinxela para previr os efectos secundarios da marihuana.

Os investigadores tamén descubriron que o tratamento con Δ9-THC reduciu o dano neuronal nun modelo de
rato  da  enfermidade  de  Alzheimer  e  este  efecto  beneficioso  persistiu  cando  os  animais  foron  tratados
simultaneamente cun inhibidor da COX-2. "Non hai actualmente medicamentos eficaces dispoñibles para previr
e tratar a enfermidade de Alzheimer ou deter a progresión da enfermidade",  di Chen. "Os nosos resultados
suxiren que os efectos secundarios non desexados do cannabis poderían eliminarse ou reducirse, mantendo os
seus efectos  beneficiosos,  administrando un inhibidor  de COX-2 xunto con Δ9-THC para o tratamento  de
enfermidades intratables como a enfermidade de Alzheimer". http: // www.eurekalert.org/pub_releases/2013-
11/cp-pmm111413.php

"Un novo estudo financiado polo goberno sobre o cannabis e o cancro SHOCKS comunidade científica ...

O THC, o principal ingrediente psicoactivo do cannabis, pode cambiar o código xenético humano para previr o
cancro e as enfermidades inflamatorias. Que?!!!! O que o que!!!????

Rick Simpson e o seu Elfo Xefe, o activista  checo Jindřich Bayer, levan moitos meses dicindo isto, e fun
educado pero burlábame secretamente da idea, porque me parecía unha chea de hocus-pocus (e por mor doutros
técnicos menores) desacordos que tiven coa súa perspectiva). . . Os medicamentos non poden cambiar o ADN,
non? ¡ERRO, ao parecer! SANTO [BLEEP]! ” Alan Gordon

“Antecedentes: os cannabinoides inducen in vivo potentes células supresoras derivadas de mieloides (MDSC).
Resultados:  o  MDSC  funcional  inducido  por  THC  mostra  un  patrón  de  expresión  de  miARN  distinto.
Conclusión:  o miARN específico  pode desempeñar  un papel  importante  no desenvolvemento  e función de
MDSC  regulando  os  xenes  diana  implicados  na  diferenciación  celular  mieloide.  Importancia:  o  miARN
seleccionado  podería  ser  diana  molecular  importante  para  manipular  a  actividade  MDSC  no  cancro  e
enfermidades  inflamatorias  ".
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- Está ben, todo o que isto signifique, isto está máis alá da miña esfera de especialización. Probablemente diga
que algo así como os cannabinoides pode curar o cancro e dalgún xeito fano mediante modificación de xenes. E
que fai falta máis investigación, coma sempre.

O único que digo é que o propio pensamento dunha materia é a partícula máis pequena da materia e o petróleo
tamén  pode  solucionar  os  pensamentos.  Os  xenes  aínda  son  demasiado  grandes.  A  investigación  debería
centrarse no que fan os cannabinoides coas partículas máis pequenas do noso corpo, átomos, quarks, cordas, etc.
Aí  comezan  os  problemas,  nas  partículas  máis  pequenas,  é  o  que  debes  solucionar  se  realmente  queres
solucionalos. JB
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Información sobre a curación doutras enfermidades Afeccións da pel

"Pola miña experiencia cos cosméticos de cáñamo actualmente prohibidos, nos que empregamos aceite de
botóns industriais de cáñamo, que é moito máis feble en comparación co aceite que fabricas, descubrimos
que o cáñamo é basicamente un remedio porque pode usarse en case calquera condición. Podes 
confirmalo?

A historia denomina cánabo unha panacea, o que significa curar todo e no pasado utilizábase para tratar unha
gran variedade de problemas médicos.  Pola miña experiencia  ao ver o aceite de cáñamo usado para varias
condicións médicas, eu tamén chamo o cáñamo un remedio. O cáñamo é útil no tratamento de practicamente
calquera enfermidade ou afección; promove a curación do corpo enteiro sen facer dano. Así que para min e para
moitos outros, esta converteuse na medicina definitiva e creo firmemente que non hai nada mellor.

No mundo no que vivimos hoxe, moitos teñen mesmo medo de saír ao sol, pero este medicamento mestúrase
ben con cousas como cremas para a pel e locións bronceadoras, entón por que esconderse na escuridade? Non
sería bo saír ao sol de novo e gozar da vida sen preocuparse por cousas como o cancro de pel? Apostas que o
faría  e agora esta marabillosa substancia  pode facelo todo posible ".  Rick Simpson, cánabo:  a planta máis
medicinal

Queimaduras

"Por experiencia persoal sei que non hai mellor tratamento para as queimaduras graves que o aceite de cáñamo.
Se se aplica aceite a unha queimadura, elimina a dor en poucos minutos e acelera moito o proceso de curación.
Se os hospitais  utilizasen aceite  de cáñamo nas súas unidades de queimado,  o sufrimento  humano podería
reducirse considerablemente.

Cando comecei a producir o aceite, inxería moitos medicamentos nocivos prescritos por médicos que afectaban
as  miñas  habilidades  de razoamento,  polo que o meu pensamento non era moi claro.  Este  estado alterado
provocou que fose un pouco descoidado e isto provocou unha explosión e un incendio, que deixaron a miña
man dereita con graves queimaduras de terceiro grao.

Cando digo grave, refírome a grave, tres cuartas partes da miña man dereita derretéronse literalmente e agora
estaban colgadas en gobs. A miña moza Leah baixou e despois de ver a queimada, colleu unhas tesoiras e
cortou toda a carne morta. Sei que soa horrible, pero o que eliminou estaba morto, así que en realidade non
sentín nada.

En once días, a miña man curouse por completo, sen deixar cicatrices. O único xeito de dicir que ata sufrira
unha lesión foi a presenza de toda a nova pel rosa que era visible e incluso os folículos pilosos volveron crecer.

Mira agora o que pasa nestas unidades de queimado que ofrece o noso sistema médico. Os nenos e adultos que
sufriron queimaduras graves descubrirán que as unidades de queimaduras son algo máis que cámaras de tortura,
que parecen non dar fin ao sufrimento. Estes pacientes están suxeitos a infeccións, moitas operacións dolorosas
que implican enxertos de pel e, ao final, adoitan estar mal cicatrizadas.

O aceite esencial da planta de cáñamo é un anestésico natural e un antibiótico natural. Cando pon o aceite da
planta de cáñamo xusto nunha queimada, dentro de 5 minutos a dor desapareceu e comeza a curación. A xulgar
polo que vin facer  esta  substancia  para curar  a  queimada que sufriu  e  outras  persoas  que sufriron lesións
similares, creo firmemente que este sorprendente medicamento podería recrecer a cara ou outras partes do corpo
para aqueles que sufriron un grave queimar.

Se o aceite pode volver medrar a miña man e non deixar cicatrices, entón por que non un pé, nin sequera un
rostro? Entón, se os que levan unidades de combustión realmente desexan axudar aos seus pacientes e aliviar o
seu sufrimento, quizais sexa hora de que empecen a usar algo que funcione ". Rick Simpson, cánabo: a planta
máis medicinal
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“Recibín queimaduras de aceite fervendo de 3o grao nos dedos o domingo pola mañá. Ampollas grandes e moi
dolorosas. Lembrei que ler RSO é incrible para curar queimaduras, así que o probei. OMG Folks, a queima xa
desapareceu en só 40 horas. Non hai ningún rastro. Apliquei unha cantidade mellor de RSO nas ampollas, un
filete de Aloe Vera fresco e un vendaje. Repetido 12 horas despois. Non fai falta a 3a aplicación. " Bobbi

"A miña nora fritía chuletas de porco e basicamente mergullaba os dedos no aceite fervendo ata o primeiro
artigo e quedaron brancos coma o polo cocido. Puxémoslles RSO e a dor desapareceu aproximadamente nun
minuto máis ou menos, ela recubriunas 2 veces ao día co RSO. Curaron moi rapidamente en poucos días e non
houbo ningunha perda de pel nin cicatrices. É incrible que agora gardemos un pouco na neveira da cociña polo
que se alguén se queima (especialmente os nenos) aplicaremos o RSO de inmediato, non hai necesidade de
sentir ese tipo de dor cando temos unha planta natural que a coidará. . " Debra

“Usouno en queimaduras solares graves. Funcionou xenial, vin curar unha ferida de coitelo en menos dunha
semana. Tamén cura a halitosis. Estiven a usalo durante seis meses máis ou menos e saín dos medicamentos
para  convulsións  completamente.  Cando me esgotei  tiven  un ataque menor.  Teño a sorte  de  poder  recibir
medicamentos coma este, así o recomendo para a dor nos nervios. " Jack

"Eu uso unha estufa de leña para calor, polo que as queimaduras no pulso acompañáronme moitos meses máis
fríos. Fixo unha escaldada profunda o outono pasado, aínda non saín esperto. Antes recibíronme aceite RSO, así
que apliquei un chisco, cubrín a queimadura e en dous días a zona era un parche rosa e limpo, sen ampollas nin
ollos. Véndome ao 100%! ” Janine

Cicatrices

"Vin queimaduras curadas co uso deste aceite que debería deixar atrás cicatrices horribles. Pero despois, só
quedaba unha pel rosa sa e segundo o sistema médico, estas cousas non deberían ser posibles. Ao longo da
historia, o cáñamo sempre tivo a reputación de ter a capacidade de curar feridas deixando poucas ou ningunha
cicatriz despois.

Subministrei  este  aceite  a  moitas  persoas  que  tiñan  malas  caras  e  problemas  nas  cicatrices.  Despois  do
tratamento co aceite, a mellora das súas peles foi sorprendente. Incluso as cicatrices que hai hai anos pódense
eliminar por completo ou na súa maioría simplemente tratando a zona afectada con aceite.

Isto pódese lograr do mesmo xeito que se trataría un cancro de pel: simplemente aplique o aceite á cicatriz e
cóbrese cun vendaje.  Segue repetindo isto ata que a cicatriz desaparece e co tempo, a zona que foi tratada
mesturarase co tecido circundante.

Entrei en contacto cun home da República Checa que tiña unha cicatriz horrible no rostro que parecía causada
por unha espada. Despois de que tratase a zona con aceite, tiven moita dificultade nin sequera dicir onde fora a
cicatriz. Dende a miña perspectiva, pódese axudar a quen foi desfigurado polo medo e o tratamento é indoloro,
polo que se tes unha cicatriz desagradable agora sabes como tratar con ela ". Rick Simpson, cánabo: a planta
máis medicinal

Úlceras, verrugas, toupas

“As úlceras no corpo pódense curar inxerindo o aceite. As úlceras, verrugas e lunares non saudables no corpo
pódense  eliminar  simplemente  aplicando  aceite  e  cubríndoas  cun  vendaje.  O  aceite  vai  tras  células  non
saudables ou mutantes e destrúeo sen dor na maioría  dos casos. Con bastante frecuencia,  as verrugas e os
lunares poden volverse pouco saudables, momento no que normalmente escurecen a cor e comezan a crecer. Se
tes algo así como tratar, os médicos adoitan eliminar o problema, pero en moitos casos só volve. Para librar o
corpo destas cousas dun xeito sensato, tente este medicamento.
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No pasado, ata tratei a persoas que sufrían con verrugas plantares nos pés e este tipo de verruga desenvolve
raíces,  que normalmente só se poden erradicar mediante unha extensa operación. En lugar de deixar que o
sistema médico corte os pés en cintas, simplemente aplique unha gota de aceite na cabeza da verruga e cóbrese
cun vendaje. Probe a manter a venda no lugar durante uns tres días e, a continuación, volva aplicar o aceite e
outra venda. Normalmente despois de facelo de tres a catro veces, as raíces da verruga foron destruídas e a
cabeza da verruga só cae. Cando se usa o aceite para tratar esta enfermidade, todo isto ocorre sen dor, polo que
se está a sufrir verrugas de xardín, por que pasar pola tortura que o sistema médico ten en mente para vostede,
cúrese a si mesmo dun xeito sensato ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

"As miñas articulacións aparecen nos dedos e voilá, fregar un pouco de aceite, a dor desapareceu. Queimeime
no barril  de queimada a  semana pasada,  3 polgadas  de pel  negra e  burbullante  no interior  do meu pulso.
Pequena cantidade de aceite, vendaxe, dous días despois, incrible pel de cor rosa. Aplicouse de novo, igual,
dous días despois e curouse ... UP de Mi. ~ Grazas !!!!! ” Janine

“Utilicei aceite ao estilo RSO nunha verruga meiga na cara. 2 aplicacións cubertas cun axudante de banda e
case xa non están. ” Leslie

"Eu usei aceite de oliva con cannabis en queimaduras e cortes e curan nun par de días. Nunca vin nada parecido.
Sei que o RSO incluso sería mellor. O cannabis usábase para tratar de todo antes de que o noso goberno se
cobizara ". David

"Queimeime nun tubo de escape bastante ben e puxen un pouco de aceite de cannabis infusionado con extracto
de semente de uva e curou en menos dunha semana e case sen dor nin irritación e sen cicatrices." Daniel

"Teño moito medo por unha enfermidade da pel que me deron terribles medicamentos durante case 6 meses. Ai
sorpresa!  Poucas  semanas  despois  do  tratamento,  a  miña  pel  volve  estar  mal.  Isto  é  bo  sabelo.  Estaba
horrorizado con medicamentos, de pel seca e malhumorada e sudorosa, meu deus, era terrible. Non volverei ver
doc. " Nikki

"Estimado señor, son un vello hippy dos anos 60 e vivo no número de California. Levo 8-9 anos hiberizando
unha variedade de Train Wreck e White Widow con excelentes resultados. Vin que Rick tamén usou White
Widow.

Actualmente estou axudando a un paciente do Hospice en convalecencia, quen era / é? morrendo das últimas
etapas do SARM segundo o indicado polo meu vello doutor, o doutor Ronald Sand ... Empeceino con tinturas
que estiven facendo e dando galletas tanto de auga como de extracción de xerme e só de manteiga hai catro
meses.

Outro amigo irmán cultivador co que asistín a Unity Church converteume no teu sitio web hai só tres semanas.
Comezou Jason no "JOY GREASE" e pasou polo seu primeiro tubo e agora está no segundo. Hai algo máis dun
mes as súas bolas tiveron o tamaño dun melón moi grande máis grande que un softball ... Desde que comeu os
meus produtos de forno e agora directo do "Magic Grease", cada día está mellorando e os seus Gonads case
desapareceron. volta ao tamaño normal ... Din que non hai cura para o SARM ???

Jason tivo moi malas chapas nas costas xa que non pode deitarse no costado nin no estómago. Agora dime que
están diminuíndo e cando o noso médico apareceu con outro equipo a remolque, todos non puideron entender
por que non estaba morto ou por que se ía mellorando. Aínda non lle falei ao médico sobre o meu tratamento
con aceite de cáñamo, pero pronto o fará en calquera día ... Realmente quero permiso do médico para tratar as
feridas agora co aceite por vía tópica, non está de acordo? Se podemos parar o SARM nun paciente ao que só lle
quedaban meses de vida, só pensa no que isto podería ou debería dicir á comunidade médica. Paz e respecto,
Craig ”

"O meu marido tivo unha cicatriz de 30 anos por unha queimada que requiriu un enxerto de pel ... Entón pensei,
xa, outro lugar para experimentar con este produto incrible.  Ben, tiña menos de cero a crenza de que faría
calquera cousa ...  Despois dunhas poucas aplicacións está a transformarse,  agora ten pigmento onde non o
houbera. O crecemento do pelo onde ningún medrou en 30 anos. " Rebecca
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"Tiven queimaduras de segundo grao por toda a cara e os brazos por un incendio na casa. Poño RSO mesturado
con manteiga de cacao durante todo un mes e apenas se pode dicir que estiven queimado. É incrible o rápido
que funciona e é o mellor analgésico que tiven. " Amerikanisch

“Tiña unha toupa no coiro cabeludo que comezou a picar recentemente. Apliquei un chisco unha vez ao día
durante uns días e a toupa comezou a diminuír. Fala de incrible. " Amanda

"Eu son un crente ... arranxa a gota ... debe equilibrar o yin e o yang porque pensaba que estaba feliz antes, pero
ultimamente atopo unha sensación de felicidade que emana desde o fondo ... Grazas Rick Simpson". Irving

“Dende os 11 anos (agora teño case 30 anos) estiven desenvolvendo unha especie de fungo na pel, sobre todo
no pescozo e nas costas do pescozo. Estas manchas redondas vermellas aparecen na miña pel todos os anos e
tomei todo o que hai que levar para tratar a enfermidade da miña pel. Os medicamentos que prescriben os
dermatólogos tardan entre 5 e 6 días en eliminar estas manchas e outros 5 días en eliminalos totalmente.

O outro día notei que estes puntos comezaban a aparecer unha vez máis, PERO esta vez decidín poñerlle aceite
de cannabis ... e realmente foi máxico !!! Só o apliquei 2 veces e os puntos xa non están. Non podía crer aos
meus ollos. Xa non hai pílulas, cremas e xampús especiais para min. Agora fixen aceite de coco infundido con
aceite de cannabis e seguirei aplicándoo unha semana máis ou menos para asegurarme de que as manchas non
reaparecerán. Moitas grazas RS & JB por toda a axuda e información, estarei agradecido para sempre ". Ioanna

“No 2002 tiven un horrible accidente. Tiña laceracións por todo e perdín parte dun óso no brazo. Despois de
enxertos de pel e ósos case estaba curado e tiven unha infección no brazo. Resultou unha infección ósea e tivo
que  comezar  de  novo.  Debido  a  iso  sempre  que  recibo  cortes  /  queimaduras  (son  soldador)  sempre  se
infectarían.  O ano pasado recibín unha horrible queimadura dunha liña de vapor no estómago. Ao mantelo
limpo e usar o aceite  curouse cun só toque durante unha SEMANA. As miñas  pequenas queimaduras  por
soldadura poderían durar de 4 a 6 semanas. Xa non co meu aceite. Parafuso Neosporin, eu uso OIL! ” Chris

"Hiedra velenosa no meu brazo ... Erupción e queimaduras desaparecidos aos 5 minutos ... Sen protuberancias,
sen  erupción,  sen  dor  ...  Eu  usei  un  gran  de  RSO  cun  pouco  de  aceite  de  coco  ...
¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡¡En cinco minutos !!! Estelle

"Tiven carballo velenoso na cara, despois do segundo día foi desde a testa ata o pescozo, manchas grandes que
comezaron, cru e algunhas hemorragias por raiar. Mesturei un pouco de aceite cun pouco de aceite de coco para
que estea máis doado. Póñoo e alivio instantáneo da picazón e da dor, nunha hora xa desaparecían a crudeza e a
inflamación, á mañá seguinte xa non era visible a menos que realmente o mirases. Sen dúbida levantou unhas
cellas  e,  finalmente,  algúns escépticos  puideron ver do que sempre falo.  ¡O poder curativo do cannabis!  ”
Cindy-lee

"Psoríase artrítica en menos dun mes ... J" Giulliana

"A miña psoríase desapareceu despois de comezar a comer o aceite ... Só usar o aceite por vía tópica non me
estaba axudando tanto, non desapareceu completamente ata que empecei a usalo por vía oral. Aínda non volveu.
Agora estou cunha dose de mantemento, así que ESPERO que sexa suficiente para manter afastada a psoríase.
Hai case 4 meses que non teño sinais. Os médicos dixéronme que nunca desaparecería por completo e que a
única vez que "aclararía" foi cando estaba realmente enferma e o meu sistema inmunitario tiña outras cousas
que loitar. Ben ... non me sinto enfermo e a merda xa non está. ” Lindsay

“Tamén curou a tendinite  en poucos días.  Mesmo unha lesión de 7 meses.  Só tes que fregar un pouco de
manteiga de pota ou RSO na zona dolorosa unha vez ao día. Merda incrible. Utilicei o RSO nunha queimada de
3o grao o pasado domingo martes, sen rastro da queimada despois de 40 horas de tratamento. Claro que o usara
o segundo que pasou. Aforraríame horas de moita dor e ter xeo nel ". Bobbi

“Que non pode axudar? A través dos meus estudos as posibilidades son infinitas. Teño un quiste no lado dereito
da meixela na cara. Cinco días despois de tomar o aceite (inxerir) o quiste reduciuse rapidamente. O aceite
estaba feito de follas xeadas e un pequeno brote que estaba empapado sempre claro. A mestura quedou durante
2 semanas. A primeira noite do aceite, o meu quiste tivo unha sensación de hormigueo. Cinco días despois

91



CURA PARA O CANCRO: O PROTOCOLLO DE RICK SIMPSON

desaparecido. O aceite funciona. Hai demasiadas probas e a ciencia detrás de todo é incrible. Hai compostos
químicos que responden a que todos os nosos receptores do sistema nervioso son un traballo da natureza. A
parte sorprendente é que se atopa nunha soa planta.  CANNABIS. É hora de ver ata onde poden chegar os
humanos. É hora de evolucionar. Dr. Dank ”Jeremy

“A primeira vez que fixen o aceite (infundido en aceite de coco) foi para o tratamento tópico das costas dun
veciño ancián. Tiña feridas por todo o que picaba mal. As chinches de cama están descartadas, así como a sarna,
as fuxidas, os skeeters, etc. porque non se viu afectada en ningures máis que nas costas e non hai sinais de
actividade de bicho na cama. Sabes o que fixo o seu fillo ??? Aspergou o colchón con substancias químicas para
desfacerse dos insectos que non existían. Regaleille un colchón novo coas instrucións explícitas de que NON se
pulveriza. Tivo que ingresar no hospital por úlceras sangrantes e mentres estaba alí, expresou o problema das
costas e xa sabes o que lle dixeron os médicos? Lava o pelo e o corpo por piojos, non ten piojos. Entón, a quen
cres que vou escoitar para axudala? Os médicos? NON Fixen o aceite,  tratouna de costas e hai melloras e
curacións. " Michele

"Morning Scot, falou coa miña irmá onte á noite e ela di que está toda curada !!!!! A medicina curoulle as
tellas :) Ela di que se sente marabillosa. Só quería estar 100% seguro antes de escribirche. Moitas grazas pola
túa axuda. "

"Á nena das tellas sucedeulle outra cousa e nunca lle dixo á familia o que estaba mal. Aquí está, ela só me
enviou:

"Ola de novo, acabo de descubrir onte que a miña irmá tiña un crecemento da tiroide hai un ano pero non llo
dixo á  nosa familia.  Ao parecer,  o  doutor  díxolle  que o verían  e  se  medraba,  entón operarían.  Non foi  o
suficientemente grande como para facerse unha biopsia. De todos os xeitos, tivo a cita do seu médico a semana
pasada e descubriu que o tumor deixou de crecer. Ela cre que o medicamento detivo o crecemento. Non é unha
noticia marabillosa? Segue tomándoo coa esperanza de que a súa próxima cita demostre que o aceite mata os
tumores. Avisarache máis cando iso ocorra ". Escocés

"Onte  conseguín  que  unha  muller  comezase  a  usar  a  medicina.  Este  é  o  seu  informe  do  primeiro  día.
Simplemente incrible! Aquí está o meu informe do primeiro día:

Onte  pola mañá espertou con eczema no beizo  e  botoulle  un pouco de aceite.  A picadura  parou nuns 10
minutos. A dor desaparecera en 30 minutos. O inchazo caeu nunhas poucas horas. As burbullas no meu beizo
desapareceron case a metade hoxe; normalmente tardan dúas semanas en curarse. Respirando os vapores do
aceite no meu beizo. Notei a dor que estivo no meu seo dereito durante varias semanas e o nariz deixou de
correr. Só estornudei unha vez desde onte. Notei que a miña fatiga non era tan profunda como de costume.
Notei que me sentía relaxado e que a ansiedade desaparecera. Notei unha diminución da dor corporal pola noite:
normalmente teño tanta dor corporal ata a noite que non podo estar quieto (dor nos músculos e no nocello, a dor
no xeonllo / ombreiro / cóbado / bonecas / pulgar diminuíu significativamente).

Ademais, teño un brillo moi lixeiro con cada dose. Non teño ningunha dificultade para traballar ou enfocar e
non dubidaría en conducir. Estou moi claro aínda que esquecín tomar o Citicoline esta mañá. Estou poñendo o
equivalente a aproximadamente medio gran de aceite nun Craisen e tómoo así ".

P.  Ola  JB!  Quería  preguntarche  algo,  preguntábame  se  RSO  axudaría  ás  queimaduras  da  miña  nai  por
radiación? Decidiu seguir adiante co tratamento "convencional" e agora ten o peito, a falta doutras palabras,
fodido. Doe só velo. Lembro que ou vostede ou Rick unha vez queimáronse, supoño que mentres preparaba
RSO, amosaron imaxes de como funciona o aceite tamén nas queimaduras. Entón, faría ben para ela?

A. Ola Enrique, por suposto, frega o aceite ou unha pomada de cánabo no peito e nas costas. Por suposto,
debería comer o aceite e manterse afastado dos médicos e de todas as demais formas de danos innecesarios. JB

"A miña nai (72) ten unha pel dolorosa e rachada na maior parte das puntas dos dedos desde hai uns 2 anos ...
moi dolorosa. O doutor di: "Si que vén coa idade". Dufuss !!! Mesturamos unha cantidade moi pequena de
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aceite con acuáfora ... un tratamento, dun día para outro ... desaparecido! As súas dolorosas gretas están curadas
e segue sendo boa desde hai máis dunha semana. ¡INCREÍBLE! ” Dolly

"Eu usei  o aceite  nunha nova ferida de cirurxía  aberta.  En setembro de 2012, elimináronme da cara  dous
tumores de carcinoma de células basais. Un era grande e era o tumor alimentador que o estendía. Tamén me
rasparon un tumor interno na meixela para facer unha biopsia. Cando cheguei a casa e desvelei a miña ferida,
tiña un cráter na cara.

Durante os primeiros 4 días mesturei manteiga de karité e aceite e apliqueina. Despois cambiei a aceite recto e
non parei. Cando fun á miña cita postoperatoria, o doutor que pensaba que ía ter unha cirurxía plástica quedou
abraiado coa miña curación. Decidín dicirlle a verdade, que non usara a receita médica, que a curara con aceite
de cannabis. Escoitara falar de Rick Simpson e Phoenix Tears, non me xulgou e dixo que seguise o bo traballo.

Nun mes, vou á miña segunda cirurxía, plan de acción para curar esta ferida ...

Aceite de cannabis. ¿Direille a este cirurxián? Na miña cita de Post op! No amor e a luz ". Patti-Jo

- Patti, non seguirá a cirurxía se continúas co aceite. Ou pospoña outros 60 g se é necesario, pero mantéñase
lonxe da cirurxía e dos médicos, se é posible. É un triste requisito previo para o éxito do tratamento en moitos
casos. JB

“RSO fixo que a miña psoríase case non existise. Estiven inxerindo unha dose de mantemento desde hai tres
anos e a pel está clara, a mente está clara e nunca estiven máis saudable ". Erica

"Vin a alguén preto de min usar o aceite de Rick nunha queimada mala que deixaría unha cicatriz desagradable
e dentro dunha semana despois de aplicar o aceite xa non tiña ningún rastro de cicatriz ou que se queimara".
Janice

"Agora temos á miña filla no aceite. Ten psoríase nos cóbados, nos antebrazos e nun xeonllo. Tomei fotos ao
comezo. Ata agora as zonas secas e escamosas desapareceron. A pel é vermella, pero lisa no canto de levantada
e inflamada. Áreas exteriores máis pequenas despexáronse por completo. Estamos convencidos de que isto vai
funcionar. Estamos tomando fotos cada dous días ou cando hai unha mellora notable. Todo isto en menos dunha
semana  empregando  o  aceite  por  vía  tópica.  Moitas  grazas  por  sensibilizar  sobre  este  medicamento  que
finalmente curará ás nacións Rick e JB. Estou compartindo publicacións todos os días e dicíndolle a calquera
que a escoite. Comeza a afundirse ". Ron

P. ¿Funcionan estas mesturas para o acne? 

A. Jennifer, o aceite funciona para "todo tipo de enfermidades da pel". Isto significa incluír o acne. Os mellores
desexos, JB

“(Atopei o aceite) hai 3 meses buscando en internet unha cura para o acne e a rosácea. Aclarouno ao instante.
Engado aceite iso ao aceite de coco para usalo na cara e no pescozo unha vez ao día. O meu marido di que me
parece 15 anos máis nova! Moitas grazas por compartir esta información. Deus os bendiga a todos. Sigamos
facendo un bo traballo." Toni

“Funciona  tamén  para  os  pelos  encarnados  na  cara.  Eu  useino  no  meu  fillo  de  23  anos  con  éxito  en  2
aplicacións. UN AMOR ". Patti-Jo

“Charlie camiña. Non hai medicamentos para a dor. Está alto. Os seus pasos son rectos e anchos. Pode correr
saltando e xogando. O seu pescozo está case curado nun 90 por cento. Non se ve deste xeito en dous anos. Onte
comeu un plátano, pizza, medio bocadillo, arroz frito, iogur e moito máis. NUNCA comeu tanto. (...)

O xeonllo dereito de Charlie, foi o peor. É aproximadamente un 50 por cento mellor. O esquerdo está case
completamente curado, agás o feito de que o picou a outra noite e volveulle a ampolla. Pero nada importante ...
O maior cambio é a ferida no pescozo e nas axilas. O pescozo está case completamente curado e as axilas.

Eu uso unha pequena pinga de aceite no seu tubo g antes dos baños. Tamén axudou coa dor no xeonllo. Se lle
doen os xeonllos, consegue esa gota. Non engado nin tlenol nin ibuprofeno. Fai o truco. Tamén fago a miña
propia pomada. Teño unha máquina de auga que filtra a auga e separa a auga alcalina da ácida. Dado que a auga
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ácida osixenada é tan boa para a pel e tamén é antibacteriana, levo auga ácida e mestúraa con metocelulosa para
crear un ungüento.

Engado o concentrado para facer unha pomada que sexa como a consistencia da vaselina. Manteño os aderezos
con isto e utilízoo nas súas feridas. Só isto marca unha incrible diferenza coa dor, a picazón e a curación. En
breve enviaréiche fotos. Estiven levándoos todos os cambios. Creo que o petróleo durará un mes máis, pero
dado que é a primeira vez que fago isto, non estou seguro. Estou encantado. O seu apetito nunca foi tan bo.
Onte comeu máis comida que durante todo o ano ”. Trisha

"Ola Rick e amigos, teño un amigo que tiña esta ferida (aprox. 2 polgadas por 4 polgadas de diámetro) no
omóplato esquerdo desde hai 4 anos, unha infección eeeking, sen costra no sitio, só un puro aberta en bruto,
baixo a superficie podes sentir un bulto duro de tamaño baseball sensible ao tacto.

Aplicou tópicamente o aceite  8 veces en 7 meses con aproximadamente 2 fins de semana tamén para uso
interno.

Desapareceu o grote de cicatrices e cicatrices, a ferida aberta marcou e o meu amigo séntese bendito de ter tido
a oportunidade de usar o aceite ". Rebecca

«Onte cortei  o dedo nunha batidora no traballo.  Ás 3 da madrugada espertoume cun dedo que probei xeo,
peróxido  e  neosporina.  Nada  funcionou.  Palpitaba  aínda.  Lembrei  entón  que  escoitar  o  aceite  axudaría  á
rexeneración celular e detería a dor e curaría cicatrices e problemas de pel, entón por que non probalo? Entón
tomei unha pinga e estendina por toda a punta do dedo. En 1 minuto a dor desaparecera nun 80%. Dentro de 30
min. Puiden tocar o dedo cun pouco de dor, pero sen dor real. Estou vendido. Ás 12 horas máis tarde volvín a
solicitar e non teño dor desde entón ". Rebecca

"Ola Rick, gustaríame manter o meu nome confidencial se publicas isto (o que non me importa). A miña moza
tivo unha educación moi dura e recorreu a cortarse os pulsos cando se sentía deprimida. Este problema leva
anos e anos atrás pero aínda quedan algunhas cicatrices bastante desagradables no seu pulso. Alí é moi visible e
borra bastante, é o primeiro que moita xente observa cando a coñecen por primeira vez. A ela non lle gustaría
máis que desfacerse deles.

Entón, a miña pregunta é ¿axudaría o petróleo a desfacerse das cicatrices? Ou polo menos axudar a facelos
menos visibles? Encántame o que fas e gustaríame saber do petróleo cando o meu avó enfermou de cancro,
¡eres un heroe de todas as vidas que axudaches a salvar! ”

-  Estimado  XXX, comeza  a  aplicar  o  aceite  tópicamente  nas  cicatrices,  moi  probablemente  desaparecerán
dentro de semanas ou meses. Tamén a collería no aceite, iso axudará co TEPT de todos eses recordos do que
pasou e tamén mellorará a calidade do sono. Toma fotos e vídeos se non che importa, a cicatriz desaparecerá, xa
sexa completamente ou case non serán visibles. Os mellores desexos, Jindrich Bayer

"Ola Rand, teño o mesmo problema coas feridas nas pernas. Primeiro porque era pre-diabético. Pero descubrín
que son moi sensible ás picaduras de insectos e mosquitos. Póñolles o aceite e púxenlles unha tirita durante a
noite e as mordidas curáronse ". Michelle

- O que pode facer o aceite polas picaduras de mosquitos ou garrapatas é simplemente incrible. Inténtao e verás
por que dicimos que ninguén debería saír de casa a menos que teña o aceite. O petróleo ten tantos usos que é
irresponsable intentar vivir sen el. JB

"Coma o aceite ... Levo dous meses tomando o aceite, a miña psoríase case un 80% clara e non teño que usar
ningún medicamento ... E tamén me quitei a artrite ..." Giuliana

"Eu usei unha mestura de aceite de oliva de cannabis e nunha semana a psoríase comezou a aclararme. Por
desgraza só tiven un pouco e non tiven o suficiente para levalo máis tanto internamente como externamente.
OBSERVE, nin sequera tiña RSO real, pero si un aceite de cannabis feito con aceite de oliva ". Teemu
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- Agardemos que pronto consiga un pouco máis de aceite, Teemu. O mellor é usalo tópicamente para controlar
os síntomas e tamén para comer o aceite; tamén queres eliminar a causa subxacente do problema. Os mellores
desexos, JB

"Funciona ben nas picaduras de mosquitos e nas dores de dentes tamén. A miña filla foi picada, sen bromas,
polo menos 50 veces polos mosquitos en 15 minutos ¡CON OFF! Spray de insectos Deep Woods activado.
Probei  unha  casca  de  plátano,  desodorante,  aloe  vera,  dermaplast  e  hidrocortisona.  Nada  diso  derrubou a
hinchazón (é alérxica ás picaduras de mosquitos e hinchanse mal) nin lle proporcionou alivio. Desesperado,
saquei a resina dun vaporizador, mestureina cun pouco de aceite de coco para que se estendese máis doado e
"engraxei" as pernas con ela. En aproximadamente media hora caeu todo o inchazo e, aínda que tiña puntos
vermellos onde as picaduras non a molestaban, evitei darlle Benedryl.

Tiven un absceso formándose na boca e empaquetei a resina do vape ao redor do dente afectado e de novo en
media hora aproximadamente a hinchazón baixou e puiden curala, sen problemas con ela desde entón. Aínda o
fixen dous días para estar seguro. Agora podo dicir que empaquetar a resina (se tes un Vapir No2 dentro do
cono onde cambias a pantalla recolle hash case puro, concentrado tamén.) Ao redor do meu dente fíxenme moi
alto, probablemente máis alto do que nunca estiven na miña vida .

Mesmo lle mandei un mensaje ao meu marido desde a sala para pedirlle axuda para chegar ao dormitorio. Non
obstante,  os medicamentos sublinguais funcionan mellor, por iso é polo que, en urxencia, se sospeitan dun
infarto  pulverizan  nitro  baixo  a  lingua.  Agora está  todo ben,  non morrín  por  sobredose,  non me espertou
terriblemente resaca e o mellor de todo ...  Non tiven que tomar grandes cantidades de Tylenol ou Advil  e
facerlle aínda máis dano ao meu. estómago e fígado.

Sei que a resina non é o xeito máis eficaz e nin sequera estaba seguro de se funcionaría, pero era co que tiña que
traballar desde que vivo nun estado ilegal. Pensei que non podería doer. Non podo esperar para vivir nun estado
onde podo cultivar libremente o meu propio material orgánico de primeira calidade, facer o meu propio aceite e
curarme a min mesmo e a toda a miña familia ... incluída a miña filla de case 2 anos que estivo pasando polo
inferno o ano pasado porque ninguén pode descubrir o que lle pasa.

Eles pensan que agora ten un trastorno proteico, pero iso é outra cousa que están botando por alí porque non
teñen idea do que está mal. Levala ao aceite pode salvarlle a vida.

Aínda que me encantaría ter un diagnóstico preciso, así que sei o que estou a tratar, pero a conclusión é que só
quero que o meu bebé se sinta mellor e se iso significa arruinar á sociedade convencional, iso é o que farei ".
Sara

"Grazas non é suficiente polo que fixeches. Estou aquí sentado con aceite no meu carballo velenoso. NUNCA
intentaría sen ti. Durou máis de 2 meses tocando case o 100% do meu corpo o ano pasado por mor de que
alguén comezase a disparar, así que agora o conseguirei por todas partes e, peor aínda, din que non creamos
inmunidades a este.

Hai un día apareceu. Entón, o petróleo de onte á noite, non parou nada. Non obstante, vexo cicatrices diarias
polo que teño fe. Esta mañá, 24 horas despois da primeira aplicación,  vexo que funcionou e estou curando
calquera pel ferida do meu raiado. Entón, cun pouco de pasta de óxido de cinc sobre o meu aceite creo que
acabo de atopar a axuda # para o carballo velenoso.

De feito, non podo esperar á próxima tempada para ver se o aceite cura para solucionar este problema de por
vida. Xa vos avisarei. Non sería xenial? Unha vez máis Grazas por todo o que fas. " Rebecca

- O aceite tamén pode solucionar isto. É unha cura ou control para todos os problemas médicos. Canto antes se
aplique, antes solucionará o que hai que solucionar, iso é todo o que hai. JB

"Quero que a xente saiba que RSO aclarou unha enorme burbulla que o meu home puxo no talón mentres estaba
na cama tanto tempo de estar tan enfermo. Puxenlle o aceite e dentro dunha semana xa non estaba. Tiven total
medo de que se ía converter en algo moito máis serio. Cubriulle todo o talón. Grazas Rick Simpson por todo o
que fas ". Susan
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"Ao ser mecánico, usei o aceite nalgúns cortes bastante malos e tes o 100% de razón ... Cura a pel moito máis
rápido que calquera outra cousa". Cory

"Curou o meu VPH en dúas semanas con só tres aplicacións tópicas". Millas

"Agora estou no proceso de tratar a unha desagradable toupa que se tornou negra. Todas as mañás aplico unha
cantidade xenerosa xusto sobre a toupa e despois cobre cunha tireta. En 3 semanas podo ver visualmente que a
toupeira está diminuíndo. Funciona. Tamén coma un pouco todos os días ... que diferenza de nivel de enerxía.
FELIZ MEDICINAL A TRAVÉS DE CANABÁ !!!!!!! ” Beau

"Recoñézoo ... son torpe ... teño un mal costume de meter as dentes do garfo no meu pé. RSO directamente no
lugar, cubra con cinta, dor desaparecida en segundos, curada en 3 días. " Breixo

“Vin unha versión moito menos potente do bálsamo do aceite destruír a psoríase en días, reducir o inchazo dos
ovarios o primeiro día do período en 20 minutos e evitar cicatrices e dor cando se aplica inmediatamente a
queimaduras leves. De verdade me fai preguntarme que podería facer o petróleo ... ”Beres

“Tiven un dos peores casos de pé de atleta cando tiña 10 anos, gustaríame ter o aceite. Pero xa o teño. Todo está
ben 47 anos despois. Cura a maior parte de todo. " Donald

"A miña nora fritía chuletas de porco e basicamente mergullaba os dedos no aceite fervendo ata o primeiro
artigo e quedaron brancos coma o polo cocido.

Puxémoslles RSO e a dor desapareceu aproximadamente nun minuto máis ou menos, ela recubriunas 2 veces ao
día co RSO. Curaron moi rápido en poucos días e non houbo ningunha perda de pel nin cicatrices.

É incrible que gardemos un pouco na neveira da cociña, polo que se alguén se queima (especialmente os nenos)
aplicaremos o RSO de inmediato, non hai necesidade de sentir ese tipo de dor cando temos unha planta natural
que a coidará. . " Debra

"Tiña un pequeno lote de terróns no cóbado, trateinos co aceite ... Unha semana despois o cóbado é liso e non
ten protuberancias ... Creo que eran verrugas pero porque non creo nos médicos non podía" Non che digo con
certeza ". Carla

- Non importa o que teña mal na túa pel, só tes que aplicar o aceite, cubrilo cunha cinta adhesiva e aplicar de
novo o aceite cada dous días ou cando caia. Queimaduras, verrugas, eczema, psoríase: ao aceite non lle importa
o que é e solucionalo, só dálle tempo e aceite. JB

"O meu amigo tiña un quiste na cara e despois de tomar o aceite durante uns días xa non estaba. E estaba
inxeríndoo sen usalo tópicamente ". Jonathan

“Non era un paciente oncolóxico, pero tiña unha infección no talón que non respondería ao tratamento. Incluso
tiven un traballo de tecnoloxía para o coidado das feridas ... conseguiu que a infección deixase de propagarse
pero aínda non curaría. Manchei o aceite e nun DÍA o enrojecemento foi menor. Día dous e o vermelhidão
desaparecido. O terceiro día e a infección volve a parecer a pel. Marabilloso aceite curativo! ” Tammie

“Traballei para unha empresa de piscinas e spa ... Son de pel clara, fóra todo o día. Tiña algúns puntos tolos que
aparecían na cara, na cabeza e no brazo que sempre estaban na xanela do condutor. O petróleo limpou eses
puntos en cuestión de semanas. Agora inxiro 5 gramos de THC puro todos os días para axudar a combater
calquera enfermidade e manter o meu sistema inmunitario forte. Por certo, nunca se iniciou a gripe. Sen gripe
dende pequeno ". Jay

"Sei que os mozos aquí sempre din que usar o RSO puro, e son moi fanático desas cousas. Non obstante, só
quero que a xente saiba que unha infusión de aceite de coco feita coas follas de azucre substituíu por completo a
neosporina, hai 2 anos que non teño que mercar esas cousas. Funciona mellor e máis rápido, e podo aplastalo
sobre  as  mans  e  o  rostro  das  persoas  e  non  teño  que  preocuparme  de  que  se  enfermen  se  o  comen
accidentalmente ". Tina
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- Tina, nada funciona mellor e máis rápido que o RSO puro, pero sei o que estás a dicir. Por suposto, as formas
menos potentes de medicina contra o cannabis tamén poden facer marabillas. O problema é que o éxito non é
tan fiable como co RSO máis potente sen diluír.

Os  cosméticos  de  cannabis  substituirán  a  maioría  dos  cosméticos  dispoñibles  actualmente,  nomeadamente
despois de que as mulleres descubran que pode facer o aceite pola súa beleza. O aceite de semente de cánabo, o
aceite de coco e a manteiga de karité son os meus transportistas favoritos, pero pódese usar o que sexa popular
no lugar onde viven e engadirlle o aceite. O 20-30% de RSO en cremas fai marabillas, pero o 0,01-1% tamén
pode ser de gran beneficio para condicións menos graves e mantemento diario. JB

"A miña moza é altamente alérxica ás picaduras de mosquitos e onte á noite tiña unha no templo ... era enorme,
de todos os xeitos suxerín que lle botasen unha venda e poñeran na mordida RSO que fixeramos con follas de
cannabis. Esta mañá, cando espertamos, o bache desaparecera por completo ".

- Grazas, Jimmy. Estou seguro de que esta información axudará a moita xente. Xa está aquí a tempada dos
mosquitos.  E  o  aceite  tamén  funciona  como  repelente,  téntao.  Sempre  é  mellor  evitar  que  se  produzan
problemas a pesar de que é moi sinxelo solucionalos co aceite. O aceite pódese usar tópicamente en calquera
cousa que pica, queima ou doe. Canto antes aplique o aceite, os problemas poden desaparecer antes. Lémbrate.
JB

P. Canto pode durar o aceite? Para sempre? Cal é o mellor almacenamento, neveira, conxelador e despensa?
Grazas.

R. Nunha xiringa e se se mantén nun lugar escuro e frío, o aceite durará anos, especialmente se logras protexelo
contra os visitantes e a familia, nomeadamente ás mulleres, porque parece que lles gusta máis inxerir o aceite
que aos homes. 

No momento en que as mulleres da túa familia descubran os efectos rexuvenecedores do aceite e o que fai coas
engurras, non terás que preocuparte pola duración do aceite, sempre se come ou se usa tópicamente moi rápido.
Se queres preservar o teu subministro de aceite, non lles digas ás mulleres que os cosméticos que conteñen entre
o 20 e o 30% do aceite farán milagres pola súa pel e farán que parezan o máis novos posible fisicamente, se
non,  simplemente  o quitarán  de ti  importa  o que tentarás  dicir  ou facer  e  non terás  que  preocuparte  pola
duración do aceite.

Non  se  trata  dun  comentario  sexista,  só  estou  a  informar  do  que  vin  acontecer  moitas  veces,  é  só  unha
observación e un intento de chamar a atención sobre o que o aceite pode facer pola túa pel independentemente
do sexo. JB

"Se as mulleres souberan que invertía a pel envellecida e reparaba a pel danada (como no caso desta persoa) o
apoio á legalización do cannabis atravesaría o tellado. Toda a economía prosperou debido á supresión desta
sorprendente medicina natural e todos veremos como se desmorona mentres cada vez máis xente se informa e
simplemente comeza a medicarse ". Gil

P. ¿Aplícao á cara para o tratamento de engurras> ou tómalo por vía oral ou ambos? " Toni

R. Ambos os mellores resultados, pero a aplicación tópica tamén pode facer moito. JB

“Lin enrugas? ¿Axuda ás ENRUGAS? : 0 ”Margie

Dor crónica

"Se tes as variedades adecuadas para facer o aceite,  nada mellor para aliviar a dor crónica que o aceite de
cánabo. Os aceites de moitos tipos de cáñamo son un analxésico natural marabilloso que non é adictivo nin
prexudicial.  O  sistema  médico  ofrece  aos  enfermos  de  dor  crónicos  medicamentos  perigosos,  adictivos  e
nocivos para controlar a súa dor. Admito que estes medicamentos son algo eficaces, pero esencialmente o único
que fan é enmascarar a dor sen proporcionar ningún efecto curativo. Cando estás tomando aceite de cáñamo

97



CURA PARA O CANCRO: O PROTOCOLLO DE RICK SIMPSON

para  sufrir  dor  crónica,  non  só  reduce  a  dor,  senón  que  vai  ao  traballo  intentando  curar  a  causa  do  teu
sufrimento. Para calquera persoa que sofre de dor crónica, o aceite de cáñamo é de lonxe o mellor tratamento,
xa que non é adictivo e non fai dano ao resto do corpo.

Vin persoas con cancro óseo agonizadas cando a morfina e todos os demais medicamentos para a dor que usa o
sistema médico non poden matar a súa dor. Pero o aceite de cáñamo controlouno en cuestión de horas e foron
capaces de eliminar estas substancias nocivas moi rapidamente con poucos síntomas de abstinencia.  Tamén
fornecín  este  medicamento  a  moitos  pacientes  con  dor  crónica  e  algúns  dos  resultados  foron  realmente
sorprendentes. Non era raro que eu recibise informes da xente ao día seguinte, dicíndome que xa non sofren.

Como dixen, o aceite de cáñamo ten a capacidade de eliminar a dor, pero tamén funciona para curar a súa causa.
Unha vez máis, a idea é eliminar estes perigosos medicamentos adictivos o máis rápido posible e substituílos
polo uso deste aceite. Realmente, non hai comparación entre o aceite de cáñamo e os produtos farmacéuticos. A
maioría  dos medicamentos  para a dor subministrados polo noso sistema médico son perigosos,  adictivos  e
mortais, mentres que o aceite de cáñamo non presenta adicción nin perigo para o paciente.

Se un paciente toma morfina ou outros opiáceos para controlar a súa dor, suxiro que comecen con doses do
tamaño dun anaco de arroz seco de grans curtos. A continuación, aumente a cantidade que está inxerindo o máis
rápido  posible,  mentres  reduce  a  inxestión  destas  substancias  ata  que  non  teña  máis  necesidade  de
medicamentos. Hai unha gran cantidade de persoas que levan anos tomando medicamentos que os seus médicos
prescribiron e pouco ou nada fixeron para axudar. Se queres saber o que é sentirse ben de novo, proba o aceite e
deixa atrás a tolemia do sistema médico ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Dor de costas, escoliose

¿Tivo algún paciente que experimentase alivio da dor nas costas ou da escoliose?

"O produtor do noso documental" Run From the Cure ", Christian Laurette, padecía escoliose durante anos. Hai
uns  trece  anos,  o  sistema  médico  ofreceuse  a  facer  unha  operación  pero  só  lle  darían  a  Christian  unha
oportunidade de 50/50 de camiñar de novo. Con probabilidades coma esta, sentiu que a súa única alternativa era
vivir coa dor. Case a diario, caería agonizado pola escoliose e convencíase máis ou menos de que nada podía
axudar. Proporcioneille un pouco de aceite de cáñamo e ás poucas horas relatou que non experimentou máis dor
nas costas.

Expliqueille que vivira a súa vida cunha enfermidade que non lle permitía exercer como debería facer unha
persoa normal, polo que os músculos das costas eran moi débiles. Como era de esperar, despois de tomar o
aceite como se lle indicou, Christian agora funciona normalmente sen dor, os músculos das costas reforzáronse
e agora pode quedar sen aceite durante longos períodos. Christian é só un dos moitos problemas de costas que
atopou unha cura ou control eficaces co uso deste medicamento para aliviar o seu malestar. Na miña opinión,
non fai falta que ninguén percorra a vida nun constante estado de agonía. Se tes problemas de costas de calquera
natureza, estou seguro de que o uso deste medicamento será de gran beneficio para a maioría dos que teñen
estas condicións ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Diabetes

“Os diabéticos que se acaban de diagnosticar adoitan ser bastante fáciles de curar e en pouco tempo adoitan
estar libres da enfermidade. Pero en pacientes que padecen esta enfermidade durante moito tempo e sufriron os
efectos da enfermidade durante anos, moitas veces tardarán máis. Mesmo en pacientes moi danados, se se toma
o  aceite  de  alta  calidade  correctamente,  moitas  veces  dentro  de  seis  semanas  xa  non  precisan  insulina.
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Desafortunadamente,  os  danos  que  causa  esta  enfermidade  nos  nosos  corpos  poden  tardar  moito  máis  en
curarse, pero co tempo, a maior parte tamén pode repararse.

O aceite  a miúdo ten a capacidade de rexuvenecer  o páncreas con bastante  rapidez,  polo que pode volver
funcionar correctamente. Primeiro puidemos demostralo nun diabético que tratara por cancro. Ao finalizar o
tratamento contra o cancro, eliminou o aceite durante dez días. Para a miña sorpresa, os seus niveis de azucre no
sangue seguían sendo normais e estaba comendo moitas cousas que un diabético non debería. Este home levaba
máis de trinta anos diabético e levaba dúas inxeccións de insulina ao día. Entón, despois de que non tomara
aceite durante dez días e os niveis de azucre no sangue permanecesen normais, fíxose evidente que o páncreas
debía volver funcionar correctamente.

Sempre lles digo aos pacientes que non son médico, pero creo que sería do seu mellor interese que poidan tomar
os  medicamentos  químicos  que  están  a  usar  para  outras  condicións.  Con  bastante  frecuencia,  certos
medicamentos poden impedir a eficacia do tratamento do aceite e o uso do aceite normalmente substituirá estes
medicamentos de calquera xeito.

Tiven informes de pacientes que sufrían diabetes tipo 1 e tipo 2 que indicaban que o aceite os tratou con éxito.
Por exemplo, atopei pacientes que levan 30 anos inxectando insulina e, despois de comezar o aceite, dentro de
seis semanas xa non necesitaban tomar estas inxeccións. Ao mesmo tempo, outros informes que recibín dalgúns
afirmaron que só tiveron éxito na redución da inxestión de insulina. Pero tamén afirmaron que co uso do aceite
tamén fixo outras cousas marabillosas que melloraron a súa saúde xeral.

O obxectivo é que o mire, saia da insulina e que o páncreas controle de novo os niveis de azucre no sangue. Non
obstante,  aínda  que  isto  non  se  poida  lograr  completamente,  os  efectos  do  aceite  seguirán  sendo  moi
beneficiosos para o corpo do paciente.  Dado que esta enfermidade causa problemas de circulación e outras
complicacións, moitas veces unha infección causada por unha lesión é imposible de curar mediante os sistemas
médicos chamados métodos convencionais. Por exemplo, se un diabético ten unha infección no pé e se nega a
curar correctamente,  ao final,  a resposta do sistema médico é eliminar  o pé ou polo menos a parte que se
infectou.

Coñecín persoalmente os diabéticos que fixeron isto e en pouco tempo adoitan necesitar  máis eliminacións
porque a infección segue instalándose. Que horrible é a perspectiva para un diabético e o que o empeora é o
feito de que estas operacións son completamente innecesario.

Naquel momento, non sabía nada sobre as capacidades curativas da planta de cáñamo e o único que podía facer
era ver a agonía que tiveron que pasar estes pacientes; pero dende entón por fin aprendín a verdade. Se o aceite
se usa externamente, curará as úlceras diabéticas en moi pouco tempo, polo que podes imaxinar os beneficios
que recibe un diabético cando se inxire esta substancia. Esta información estiven dispoñible durante anos, pero
aínda así os médicos deciden ignorar o uso deste medicamento e seguen mutilando aos seus pacientes. Esta é
unha das razóns polas que non teño utilidade para o sistema médico e todos estes chamados médicos  que
alimentan o noso sufrimento.

Despois de tomar o tratamento con aceite, moitos diabéticos que seguen dietas restrinxidas hai anos que se
comportan coma un neno nunha tenda de doces. De súpeto, poden volver comer alimentos que un diabético non
debería consumir e algúns pacientes tenden a excederse. Co paso do tempo, o aceite pode reverter os danos que
se fixeron nos corpos dos diabéticos, como unha mala circulación, etc. O aceite tamén curará esas desagradables
infeccións que os diabéticos teñen que tratar dun xeito sensato e do que temos. testemuñado, o aceite de cáñamo
de  alta  calidade  é  eficaz  no  tratamento  de  todo  tipo  de  diabetes  ".  Rick  Simpson,  cánabo:  a  planta  máis
medicinal

"O aceite rexuvenece o páncreas e, aínda que o crean, a miúdo comeza a producir insulina incluso despois de
anos de inactividade. Moitos pacientes poden deixar de disparar insulina despois de varias semanas co aceite. O
aceite tamén axuda a curar ou controlar todos os outros problemas relacionados coa diabetes no corpo.

Comería o aceite e / ou usaríao nun supositorio. Fumar ou vaporizar tamén pode axudar a reducir o nivel de
azucre no sangue, pero os efectos son moi limitados en comparación coa inxestión de aceite. Usaría o aceite por
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vía tópica para as úlceras diabéticas, simplemente aplicaría o aceite, tapámolo cun vendaje e repetiríao cada tres
días  ata  que  a  úlcera  estea  curada.  Mesturaría  o  aceite  de  semente  de  cáñamo co extracto  e  usaríao  para
masaxes, o que promoverá a circulación sanguínea e axudará a evitar o inchazo e outras molestias. Tamén
incluiría sementes de cáñamo e aceite de cáñamo na miña dieta ". JB

Corazón, presión arterial

¿Tivo algún informe beneficioso sobre o aceite de cáñamo e as afeccións cardíacas?

"Para aqueles con problemas cardíacos que están a comezar o tratamento co aceite, deben ser conscientes de que
moitas veces o aceite pode aumentar a frecuencia cardíaca dun paciente ata que se senten cómodos co seu uso.
O aumento da frecuencia cardíaca adoita ser só lixeiro, pero creo que o paciente debe saber que pode ocorrer.

Este medicamento é eficaz para reducir os niveis de colesterol e mellora a circulación sanguínea, de xeito que
por si mesmo sería de gran beneficio para o corazón do paciente. Certamente, o corazón é un órgano vital e,
segundo a nosa experiencia, o aceite de cánabo pode rexuvenecer os órganos vitais. Aínda que nunca dixen ás
persoas que deixasen de tomar medicamentos para o corazón, moitos fixérono sen efectos prexudiciais. Sinto
que o efecto do aceite de cáñamo nas afeccións cardíacas require máis investigación, pero polo que vimos, este
medicamento parece ser moi beneficioso para o corazón.

Pode o aceite regular a presión arterial?

O aceite de cáñamo pode regular a presión arterial. Úsoo eu mesmo para axudarme a durmir e para regular a
miña propia presión arterial.  Ao comezar o tratamento con aceite de cáñamo, dígolles aos pacientes que xa
toman medicamentos para esta enfermidade que observen de preto a presión arterial. A maioría dos que estaban
a usar produtos farmacéuticos para controlar a presión arterial xa non os requiren ao comezar o tratamento con
aceite de cáñamo.

Dado  que  o  aceite  de  cáñamo  reduce  a  presión  arterial,  calquera  que  intente  seguir  usando  os  seus
medicamentos  farmacéuticos  para  a  presión  arterial  probablemente  descubra  que  a  combinación  dos  dous
baixará  a  presión arterial  demasiado baixa.  É unha boa  idea  evitar  esta  situación  e  co  uso de  probadores
portátiles de presión arterial dispoñibles hoxe en día, isto pódese conseguir facilmente.

¿Pode axudar con outras enfermidades de órganos internos?

Polo que vin co uso do aceite de cáñamo, pódense controlar ou curar moitas condicións de órganos internos e
problemas asociados. Cando un órgano interno é remozado e curado, pode volver a retomar as súas funcións
dentro do noso corpo. Persoalmente, creo que ten moito máis sentido rexuvenecer os nosos propios órganos
vitais co uso deste aceite, en lugar de pasar por un transplante de órganos con todos os seus perigos asociados e
despois pasar o resto da súa vida tomando medicamentos para que o órgano non ser rexeitado. Nalgúns casos,
un transplante de órganos pode ser a única resposta, pero se este medicamento se empregase correctamente para
rexuvenecer órganos vitais, creo que habería moita menos necesidade de transplantes ". Rick Simpson, cánabo:
a planta máis medicinal

“O corazón é un órgano interno e o aceite rexuvenece os órganos vitais. Cando os pacientes comezan a usar o
aceite, normalmente reducen a metade as doses do seu medicamento para o corazón e a maioría deixa de usalos
en canto senten que poden deixar de usalos. O aceite é moi beneficioso para o corazón.

O aceite pode regular a presión arterial e a arritmia moi facilmente. Normalmente baixa a presión arterial, polo
que os que usan medicamentos para a presión arterial deben ter coidado co uso do aceite ata que se acostuman.
Unha combinación de medicamentos para a presión arterial e o aceite pode baixar a presión demasiado, polo
que é unha boa idea controlar a presión arterial mediante un probador de presión arterial. En moitos casos, o
aceite aumenta lixeiramente a frecuencia cardíaca.
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Esta área require moita máis investigación, polo que os pacientes deben seguir o seu sentido común ao comezar
co aceite, pero tamén deben estar en contacto co seu médico para asegurarse de que o corazón.

Os pacientes con corazón deben comprobar o cableado eléctrico na súa casa ou no seu traballo.

O  corazón  traballa  en  impulsos  electromagnéticos,  polo  que  deben  evitar  permanecer  nos  campos
electromagnéticos na medida do posible.

Comería o aceite e tamén o usaría en supositorios. En canto á aplicación tópica, nunca doe pero non podo dicir
o beneficioso que é neste momento. Como sempre, usaría o cáñamo de todos os xeitos posibles. Tamén incluiría
sementes de cáñamo e aceite de cáñamo na miña dieta, sábese que as sementes e o aceite teñen efectos moi
beneficiosos en moitas enfermidades cardíacas.

Se fose médico e realizase unha cirurxía ou transplante relacionado co corazón, intentaría rexuvenecer o órgano
con polo menos 60 g de aceite.  Se 60 g non levaran ao paciente a un estado de saúde suficiente,  seguiría
dándolle o aceite ". JB

Asma

"Incluso fumar olla é beneficioso para moitos que padecen asma, pero inxerir o aceite ou vaporizalo é un xeito
moito máis eficaz e medicinal de tratar esta enfermidade. Usar o aceite en forma de supositorio tamén é moi
eficaz para aqueles con problemas respiratorios, polo que este método tamén pode ser beneficioso. Coñecemos
a moita xente con asma que se axudou co uso deste medicamento e, sinceramente,  podo dicir que non son
consciente de ningún tratamento para esta enfermidade que sexa máis eficaz. Incluso os que padecen cousas
como a EPOC experimentaron melloras sorprendentes na súa capacidade para respirar correctamente co uso
deste medicamento. Se experimentas algún tipo de problema respiratorio, proba o aceite e estou seguro de que
non te arrepentirás ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

"Cabería  esperar  que  vaporizar  o  aceite  sexa  o  mellor  tratamento  para  asma  ou  problemas  respiratorios.
Sorprendentemente, descubrimos que os supositorios de aceite de cánabo son extremadamente eficientes para
abrir  as  vías  respiratorias.  Normalmente,  aos  30 minutos  despois  de  que un paciente  tome un supositorio,
informan que senten como se os seus pulmóns se abrisen e poidan respirar moito máis fácilmente. Por suposto,
como con calquera  outra  enfermidade,  inxeriría  unha dose  estándar  de  60  g  durante  tres  meses  e  despois
quedaríame nun gramo ao día ata que me sentiría completamente sa. Entón, por suposto, seguiría cunha dose de
mantemento o resto da miña vida. Usaría o aceite por vía oral, tópicamente na gorxa e no peito e en forma de
supositorio. " JB

Os nenos e o petróleo

As nais en particular preocuparanse se é seguro darlle aceite aos nenos. ¿É seguro entón?

"Considero que o aceite de cáñamo é perfectamente seguro no tratamento de nenos de todas as idades que
padecen cancro e outras enfermidades. Realmente non sei como poden convivir os médicos que tratan aos nenos
pequenos nas unidades de oncoloxía. ¿Non saben o dano que están a facer a estes pequenos coa súa radiación,
quimio e outros produtos químicos nocivos e velenosos?

Calquera que xa estudou medicina coñece os efectos destes tratamentos e é consciente do feito de que é moito
máis probable que produza a morte co uso destes tratamentos, en lugar dunha cura. Se os pais só tomasen o
tempo para comprender completamente o que o sistema médico pretende facer cos seus fillos, estou seguro de
que a maioría prefire que sexan tratados con aceite de cáñamo, porque é unha substancia natural que é segura de
usar e non causará dano ao neno.
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Sabendo o que fago sobre o sistema médico, nunca deixaría que botasen man de ningún fillo meu. No caso de
que alguén intentase forzarme a facer o contrario, a situación volveríase moi fea ao instante.

Creo que é natural que calquera pai desexe protexer aos seus fillos e mantelos fóra do camiño. Se pensase que o
sistema médico presentaba un perigo como pai do neno, sentiría que debería ter o dereito de escoller outros
métodos  de  tratamento.  Recentemente,  en  Estados  Unidos  e  Canadá,  houbo casos  nos  que  as  autoridades
levaron nenos e os obrigaron a tomar quimioterapia contra os desexos do neno e dos propios pais. Parece que,
como adultos,  temos  dereito  a  rexeitar  os  seus  tratamentos  insanos,  pero os  nosos  fillos  non.  Dado que a
quimioterapia é simplemente un veleno, se alguén ía contra a miña vontade e administraba algo así a un fillo
meu, é probable que se diga que non terían un futuro moi brillante.

Na miña opinión, calquera que faga tal cousa sen o consentimento dos pais é culpable dun intento de asasinato
e, se o neno morrese, sería o responsable da súa morte. Non me importa como elixe miralo, o veleno é veleno e,
se un médico administra estas substancias, son tan culpables coma min se eu fose o mesmo. O feito de que os
médicos leven abrigo branco non significa que teñan dereito a prexudicar aos seus pacientes; de feito, vai en
contra  do  seu  propio  xuramento  hipocrático.  Se  eu  fose  eles,  comezaría  a  practicar  a  medicina  do  xeito
adecuado antes de que alguén relacionado cos pacientes aos que prexudicou decidise pedir retribución contra
eles.

Como se pode usar o aceite de cáñamo na prevención de enfermidades? Unha vez máis, tamén sería seguro 
darlle o aceite aos nenos?

Non sei nada mellor que o aceite de cáñamo para previr enfermidades e tamén considero que este medicamento
é perfectamente seguro no tratamento dos nenos. Moitas veces afirmei que se aos nenos se lles administrasen
pequenas doses de aceite de cáñamo, na maioría dos casos podería evitarse que se produzan enfermidades como
a diabetes, a EM, o cancro e moitas outras.

Se se administran pequenas doses de aceite aos nenos, o THC e os seus cannabinoides asociados acumularanse
nos seus sistemas e evitarán enfermidades. Non falo de facer que os nenos estean altos; trátase de proporcionar
aos  nenos  ou  persoas  de  calquera  idade  un  medicamento  inofensivo  e  non adictivo  para  evitar  problemas
médicos no futuro.

Non hai ningunha razón lóxica para que se nos impida medrar e producir os nosos propios medicamentos para
tratar aos que amamos. Os nosos fillos ou incluso nós mesmos debemos sufrir e morrer porque as compañías
farmacéuticas queren gañar máis cartos? Cando hai un medicamento natural dispoñible para aliviar os nosos
problemas médicos que a maioría da xente ten poucos problemas para producir? Chegou o momento de bicar
adeus  ás  compañías  farmacéuticas  e  descubrir  o  que  a  nai  natureza  pode proporcionar  para  manter  a  nós
mesmos e aos nosos fillos sans.

Como dosificar aceite de cáñamo para nenos?

En  canto  ás  doses,  os  nenos  non  son  diferentes  aos  adultos  e  todos  teñen  diferentes  tolerancias  a  este
medicamento.  Para  previr  enfermidades  nos  nenos,  só  se  requirirían  doses  minúsculas  unha  vez  ao  día
aproximadamente unha hora antes de deitarse,  polo que a posibilidade de que un neno sexa alto sería moi
remota. Unha vez máis, o aceite de cáñamo non causa ningún dano, polo que non sei por que alguén dubidaría
en darllo aos seus fillos. Ademais, imaxina todas as lesións diarias que agora podemos tratar se o aceite estivese
dispoñible. Cousas como queimaduras, cortes, arañazos, chagas, infeccións, picaduras de insectos, etc. pódense
tratar con tanta facilidade e eficacia co uso tópico deste aceite.

Despois  das  miñas  experiencias  con  este  medicamento,  sería  o  primeiro  que  lle  daría  ao  meu  fillo  por
condicións  internas  e  externas.  Non  obstante,  definitivamente  dubidaría  e  pensaría  dúas  veces  antes  de
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permitirlles inxerir medicamentos químicos. De feito, sabendo o que fago sobre a industria médica, nin sequera
consideraría tal cousa.

Leva experiencia cos efectos curativos do aceite de cáñamo para chegar a este xeito de pensar, pero sen dúbida
despois de ver o que pode facer, tamén te converterás. Creo firmemente que se os nenos e as persoas de todas as
idades tomasen pequenas doses deste aceite regularmente, todos poderían vivir máis tempo e estar moito máis
sans ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

P. Hai algunha idade na que poidan comezar isto? O meu fillo ten 3 anos e ten mal eczema e o frío é unha boa
parte do ano aquí ". Roxanne

A. Roxanne, é absolutamente seguro dar o aceite aos nenos, incluso aos recentemente nados, especialmente
cando se usa tópicamente nunha mestura con aceite de semente de cáñamo ou manteiga de karité. É unha boa
estratexia mesturar o aceite de semente de cáñamo co aceite (o 1% o fará, pero o 20-30% sería o ideal) e despois
engadir unhas pingas ao baño todos os días. Deixará unha fina película en todo o corpo e iso adoita ser todo o
necesario (ou polo menos para o mantemento). Toma fotos e vídeos, a mellora será moi rápida. A picazón e a
irritación desaparecerán en segundos ou minutos e o eczema debería desaparecer nunha semana ou máis. Os
mellores desexos, JB

"Ese fume NON é saudable para nenos ou mamás ...  mamás estúpidas e que estás dicindo aos teus fillos?
¡Aceite ou nada! Especialmente aos nenos! " Naia

- Non sería tan radical, fumar ou vaporizarse tamén ten efectos beneficiosos, por exemplo contra as náuseas en
mulleres embarazadas. Non prexudicará ao neno. JB

"O fume non é tan grande ... especialmente se tes tendencias cara ás alerxias ... só dicir. Non podo soportar o
fume. Ademais, os nenos non son capaces de saber cando parar ... se se trata de azucre, cafeína, comida, etc.
Ten que ser o seu guía. Non creo que defender o consumo de cannabis sexa unha boa idea para os adolescentes.
Só dicindo. Só a miña opinión polo que vin. Tamén podería distraer o traballo escolar e asuntos importantes ".
Naia

- Tamén me distraía das tarefas escolares e dos temas importantes e non tiñamos ningún tipo de cannabis
dispoñible. Todo o que me levaba foi ver a unha rapaza guapa nalgures e iso era o traballo escolar e asuntos que
eran importantes para os demais pero non para min.

Se controlas o té que beben os teus fillos, por suposto, segue adiante e controla a cantidade de cannabis que van
tomar ou inxerir. Moita sorte con iso. É un esforzo inútil, pero estou seguro de que manterá ocupada a moita
xente durante os próximos anos ata que se decaten do seguro que é o cannabis e que é practicamente imposible
facer unha sobredose fatal.

Entón, a quen lle importa canto inxire ninguén? Eu non. Nin sequera me importa cantas cuncas de té ou café
bebe a xente ao día, imaxínate. Por que debería? Non é cousa miña. E non é cousa de ninguén a maior parte
desta medicina preventiva e salvadora que inxire ninguén.

Canto máis aceite teñas dentro e máis a miúdo mellor para a túa saúde. Esa é a única regra que realmente se
aplica. A persoas de todas as idades, incluídos nenos e nais embarazadas. Se non che gusta esta idea, superala,
aprende a  convivir  con ela,  iso é  o  mellor  que  podes  facer.  Ningunha regulación  do cannabis  funcionará,
simplemente non se pode regular de calquera xeito. Ademais, non hai ningunha razón para regulalo. JB

"Estou moi feliz de poder anunciar finalmente que o meu doce neno está a usar cannabis para combater os
efectos secundarios da quimioterapia e a radiación E asegurar que non creza ningún tumor novo. Esta medicina
axudoulle tremendamente.  Antes de recibir este medicamento botábase constantemente, non comía, era moi
aletargado e malhumorado ... agora come, mantén a comida baixa, está a gañar peso e calquera que estivo ao
seu redor sabe o absolutamente feliz que está ".

- Ben, sen o veleno no corpo o neno estaría moito mellor. Realmente non ten sentido usar quimioterapia e
radiación xunto co aceite, é como darlle ao paciente un antídoto mentres bombea veleno nas veas. Aceite só
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para obter mellores resultados. Os médicos deberían sabelo, non é tan difícil comprender que non é boa idea dar
veleno aos nenos cando non é necesario. JB

P. "Son unha nai solteira de 29 anos. O meu fillo ten agora 8 anos e vive cun autismo moderado. Non cambiaría
o meu mini por nada neste mundo, agás para facerlle a vida un pouco máis fácil. Preguntábame se algún outro
pai acudiu a vostede preguntando polo aceite? Ou algunha historia de éxito con autismo / Asperger? Se decidise
seguir esta ruta, que tipo de dosificación estaría a mirar? Agradezo toda a información. Grazas. Dunha nai e un
neno frustrados ".

R. "O petróleo é o único que pode funcionar", dixo Rick cando lle lin isto. Na nosa web e no libro electrónico
de Rick atopamos instrucións de dosificación e outra información sobre como producir e usar o aceite. Axudei a
bastantes nenos autistas no pasado, e este medicamento fai marabillas para eles.

Os nenos adoran tomar este medicamento, non teñen prexuízos, non saben que están "facendo algo mal" e aos
pais gústalles moito cando teñen un tempo para eles mesmos. Para obter os mellores resultados, coma sempre,
comezaría cun tratamento estándar de 60 g, sen pastillas, e despois mantería ao neno cunha dose de mantemento
nunha cantidade  que elixa  durante o resto  da súa longa e  pacífica  vida.  E o neno do vídeo debería  facer
exactamente o mesmo, se é posible. Os mellores desexos, JB

P. A miña muller ten unha dor lumbar intensa debido a que está embarazada de 7 meses. Descríbea como unha
contracción  nerviosa  que  é  extremadamente  dolorosa.  Intentei  mirar  ao  redor  no seu sitio  e  aquí.  A RSO
axudará dramaticamente á dor? Tes unha ligazón a un tema anterior sobre este tema? Preocúpame se lle poñen
codeína, prexudicará ao bebé

R. Quixera que inxira unhas pequenas doses de aceite e aplique o aceite tópicamente sobre as costas. Dálle unha
masaxe cunha mestura de aceite e aceite de semente de cánabo. Si, hai moitas posibilidades de que a codeína
poida prexudicar ao bebé. O aceite non pode nin prexudicará ao bebé de ningún xeito. JB

"Cal é a persoa máis nova da que estás ao tratamento con RSO? Existe un protocolo de tratamento pediátrico?
Aínda que ata agora non conseguimos influenciar a opinión da avoa e poder curar ao avó. Teño 2 anos con
problemas gástricos descoñecidos (si leva máis dun ano en tratamento "médico" e todas as pastillas, cremas,
locións e pocións Big Pharma non tiveron éxito. Agora inclínanse cara a unha síndrome proteica. Obviamente,
un Un neno de 25 libras non pode manexar a mesma dosificación que un home de 175 libras,  polo que o
recomenda para aplicacións pediátricas? "Sara

- As nais embarazadas deben usar o aceite e despois aumentar a dose cando dan a luz. Despois do nacemento, as
nais deben comer pequenas doses de aceite para asegurarse de que o neno se desenvolverá dun xeito óptimo.

Entón, se mo preguntas, o meu paciente máis novo tiña menos de oito meses e aínda o está a facer moi ben, é o
neno mellor desenvolvido no xardín de infancia e comezou a falar antes que a maioría dos demais. A súa nai
usou o aceite antes de que o parira e ao neno tamén se lle administrou o aceite despois da vacinación cunha
hexavacina para asegurarse de que os produtos químicos perigosos serán eliminados do seu corpo o máis rápido
posible.

O  aceite  de  cannabis  é  un  medicamento  seguro  para  persoas  de  todas  as  idades.  Se  tes  problemas  para
comprender isto, mira que fai o aceite para o eccema ou unha erupción do cueiro e despois volve e dime que
nunca lle darías cannabis ao teu fillo. Todo o que escoitarías de min é que un pai que non lle daría cannabis
como medicamento ao seu fillo ou non está mal informado ou son sádicos psicopáticos aos que lles gusta ver
sufrir a outros.

¿Sabe o eficaz que é o aceite contra as dentes de dentes? Daríaselle ao neno o aceite para combater a dor
asociada ao crecemento dos dentes? Faríao. Sen dúbida ningunha.

A dosificación para nenos é basicamente a mesma que para adultos cando se trata algo grave. Comezar cunha
minúscula dose tres veces ao día, acostumar ao paciente, aumentar a dose cada catro días ou o máis conveniente
e sempre procure meterlle ao paciente o maior número de medicamentos o máis rápido posible, asegurándose de
que se manteñan. na súa zona de confort. JB
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"Unha amiga enfermeira usouna na etapa 3 da erupción do pañal, desaparecida da noite para a mañá." Alicia

- Para os que pensan que os nenos non deben usar cannabis. Que outra medicina lles gustaría dar se non esta
medicina natural máis antiga e segura que se usa desde hai miles de anos? Ou vas ver como os teus nenos sofren
todos eses eczemas e erupcións sen motivo? Iso non é bo facer, diría. Especialmente cando hai unha solución
tan sinxela para todos estes problemas da pel.

¿Está ben ver aos teus fillos berrar de dor cando simplemente podes darlles unha gota de aceite e non terían dor?
Hm? JB

"O neurocirurxián mirou a resonancia magnética máis recente de Spencer e dixo:" O tumor grande na glándula
pineal e, sen dúbida, foi un TUMOR grande, xa non está. Despois continuou dicindo: "O tumor do tronco
cerebral está totalmente calcificado !! É moi improbable que crezas nunca. A continuación dixo: "NON creo
que teña NINGÚN tumor na columna vertebral, estas pequenas manchas de luz NON me parecen tumores".

Descubrín a razón pola que o estado mental de Spencer mellorou tan drasticamente porque o tumor pineal xa
non está. O neuro intentou dicir que era a quimioterapia, pero sinalei que ese tumor aínda estaba totalmente
inalterado, 30 días despois de que parásemos a quimioterapia. A súa resposta? "Ben, supoño que é un neno
afortunado, cuxo tumor MAGICAMENTE desapareceu !!!"

Maxia? Non, quimio? NON, e podemos demostralo. Non mencionei o aceite de cannabis. Insistiu MOI en facer
outra resonancia magnética de inmediato para confirmar as súas opinións. Díxolle que chamara ao seu despacho
no momento en que reservamos a cita para a resonancia magnética. Entón, aí o tedes! O neurólogo confirmou:
¡CANNABIS MATA con seguridade ao cáncer! ” Corrie

"Pode o administrador aconsellar que tipo de dosificación lle debe dar a un neno de 8 anos que foi enviado a
casa a morrer?" Ricardo

- Comezar cunha pequena dose, ver como responde o neno e, a continuación, subir a dose o máis rápido posible.
Tres veces ao día. Normalmente están cheas de pílulas cando se envían a casa para morrer, polo que primeiro
queres desintoxicalas porque non sabes que fará a interacción, normalmente non é moi agradable o que fai a
interacción con eses produtos químicos mortais. Pero é porque o aceite intenta limpar a mesa para que poida
comezar a funcionar.

Ou, se non tes nada que perder, tamén podes comezar cunha gran cantidade de aceite e poñer ao paciente nun
estado de coma controlado dese xeito.  É o que probablemente faría,  pero depende dos pais a dirección de
tratamento que elixen.

O único que sei é que as enfermidades agresivas deben tratarse de forma agresiva. E tamén sei que, en xeral,
canto máis petróleo consiga meter ao paciente e canto máis rápido o faga, maiores serán as posibilidades de
éxito e supervivencia. Pero tamén sei que as instrucións de dosificación se mencionan por unha razón.

Se fose o meu fillo, encheríao de aceite, xa o sei. O neno nadaría nel e moi probablemente non deixaría que
ningún médico se achegase a el ou a ela. Pero son eu e sei que facer. Os mellores desexos, JB

Supositorios

Os supositorios con Rick Simpson Oil (RSO) son unha bendición para todas as mulleres con problemas de
síndrome  premenstrual,  así  como para  calquera  persoa  con  hemorroides,  problemas  de  Crohn,  intestino  e
intestino, etc. Tamén son excelentes para respirar e para afeccións pulmonares, sen esquecer control da gripe.
Producen unha sensación moi agradable de longa duración no corpo. Aínda non vin a ninguén ao que non lle
gustase levalos despois de superar as súas vacilacións iniciais ". JB
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COMO FACER SUPOSITORIOS?

Para derreter a manteiga de cacao, engade aceite, aproximadamente 1-2 g de aceite por cada 100 g de manteiga
de cacao derretida. A continuación, aumenta a dose cada catro días ata que o paciente emprega uns 0,33 g de
aceite en cada supositorio.

1 g (peso total) supositorios para nenos, 2 g para adultos, 3 g (bolas) para problemas vaxinais.

0,01-0,02g de aceite por supositorio funcionarán ben para principiantes. Se comeza a alguén con 0,05 g nunha
comida, probablemente tampouco o sentirá moito, pero é mellor comezar cunha pequena dose (para aqueles que
nunca probaron o cáñamo no pasado, etc.). Normalmente toléranse doses de ata 0,005 g de THC sen ningún ou
case ningún síntoma.

O RSO real é moi potente e nunca se sabe como responderá exactamente un paciente (presión arterial, etc.),
pero os supositorios serían un bo xeito de acostumar a xente ao aceite.

O interesante dos supositorios é como parecen abrir os pulmóns e facilitar a respiración en 20 minutos, un soño
feito realidade para moitos con EPOC ou asma, etc. Os pacientes tamén os empregaron para tratar a psoríase, a
presión arterial alta, a enfermidade de Crohn, Calambres PMS etc.

Tamén  podes  engadir  outros  aceites  naturais  aos  supositorios,  depende  do que  os  queiras  e  do  propósito.
Simplemente  a  algúns  sitios  de  medicina  natural  e  lea  o  que  fan  os  diferentes  aceites  esenciais  e  pode
experimentar o que considere necesario.

Ademais, os supositorios son unha boa forma de tratar aos pacientes que non poden comer o aceite ou non o
poden manter no estómago por algún motivo.

Polo que a min respecta, a xulgar polos efectos, tomar o aceite nos supositorios é a mellor e máis agradable
forma de usar o cáñamo. Ao principio soa e parece divertido, recoñézoo, pero os que o intentaron están de
acordo. Quizais abra os chakras de abaixo cara arriba, quen sabe, pero sen dúbida séntese xenial.

Ás mulleres encantaríalles tomar os supositorios; tamén axudan con todo tipo de infeccións bacterianas e virais,
"intercambios de información microbiolóxica entre socios", alerxias aos preservativos e aos lubricantes que se
usan neles. Mencionei o moito que coida o aceite ( niveis) desequilibrios hormonais? Os mellores desexos,
Jindrich Bayer

"Os supositorios co RSO tamén se poden empregar para todo tipo de problemas vaxinais, incluíndo pero non
limitándose a infeccións por lévedos, VPH, condilomas, herpes e moitas outras enfermidades ou infeccións que
non necesariamente ten que padecer. Sobre todo cando se poden coidar con tanta facilidade co uso do aceite. "
JB

"Podes darme consellos sobre se o aceite de cáñamo é seguro de usar durante o embarazo, por favor? Non hai
moita información que poida atopar. Á miña amiga acábaselle de dicir que ten un quiste umbilical que pode
provocar coágulos de sangue e morrer o seu bebé. Vin os efectos do aceite de cáñamo e o bo que pode facer,
non estou seguro de se é seguro durante o embarazo ". Christine

- Querida Christine, por suposto, é seguro usalo, o cáñamo utilízase durante o embarazo e tamén durante séculos
durante o parto. Recoméndolle que faga supositorios con 0,01-0,06g de aceite en cada un (empece con 1-2g de
aceite  por  cada  100g  de  manteiga  de  cacao).  O  quiste  desaparecerá  nunhas  semanas  ou  normalmente
desaparece. Tres veces ao día, sen preocupacións, o aceite non prexudicará ao bebé. Os mellores desexos, JB

"JB, estou de acordo co supositorio, pero que tipo de manteiga de cacao estás a usar? ¿Debo obter manteiga de
cacao pura sen refinar? ¿Tamén funcionará o aceite de coco como base supositorio? " Sara

- Ben, depende de ti que marca ou tipo de manteiga de cacao irás. O aceite de coco pode estar demasiado
escorrentado. A manteiga de cacao funciona mellor como base de supositorio. JB
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“Alguén  tería  ideas  sobre  como  darlle  o  aceite  de  cáñamo  a  alguén  a  través  dun  tubo  de  alimentación?
Mestureino con aceite de oliva para que non sexa tan espeso, pero aínda así teño medo de que estorbe o tubo.
Algunha idea? " Steven Havre

- Steven, sempre é mellor atopar un xeito de administrar aceite sen diluír, ese é o mellor xeito de seguir. Cando
non atopas un xeito, podes mesturalo coa comida do paciente e que o coman así. Si, pode obstruir o tubo, é
dicir, se o aceite ten unha consistencia grosa. Algúns aceites son grosos, outros son máis secos. Pero cando os
quente ata a temperatura corporal, deberían estar o suficientemente secos como para non entupir o tubo.

Outro xeito é darllo aos pacientes en supositorios con manteiga de cacao. Aínda así, comer o aceite é a forma
preferida de tomar este medicamento, sempre que sexa posible. Hai moitas formas de administrar o aceite e
moitas veces é moi individual, así que intenta atopar un xeito que mellor se adapte ao paciente. Os mellores
desexos, JB

“Exactamente! Estou tratando á miña nai, ten cancro de garganta e administreino sucesivamente a través do
tubo de alimentación, quéntao un pouco e mestúroo con aceite de coco. Nunca obstruíu o tubo! ” Steve

"Doulle ao meu fillo a través do seu tubo de alimentación cando non o trague: verto auga moi quente sobre o
aceite nunha cunca, entón disipase, despois engado un pouco de auga máis fría (non moita) para que a auga sexa
non está moi quente e logo bótao no tubo. Funcionou bastante ben, aínda que ás veces o aceite recubre un pouco
o tubo pero nunca foi bloqueado. O segredo para botalo mentres aínda está moi quente ". Ángela

"Sei que soa terrible, pero un pouco de coca cola a través do tubo para lavala despois de administrar cousas
viscosas ou simplemente para limpar zocos en xeral funciona ben. Un vello modo de espera de RN ". Ellen

Cirurxía ou aceite?

"Nunca me collerías as tetas, cando poida inxerir RSO !!" Chloe

"A propia idea de que o cancro de mama é un" risco por cento "é unha mentira completa. En realidade, todos
teñen microtumores de cancro no seu corpo, incluído eu. O cancro non é unha enfermidade que simplemente
"teña" como ser golpeada ao chou por un raio. É algo que debes "xestionar" ou "previr" día a día, comida a
comida,  a  través  dunha  elección  de  estilo  de  vida  que  inclúe  suplementos  de  vitamina  D,  nutrición,
superalimentos, zumes de vexetais e evitar substancias químicas que causan cancro e radiacións. Entón, cando
un médico di que ten "posibilidades" de contraer cancro, o que implica é que non ten control sobre o cancro, e
iso é unha mentira directa. O charlatanismo contra o cancro, noutras palabras. "

- Cando teñas unha "oportunidade" de contraer cancro, basta con engordar o aceite. É unha opción moito máis
sa e segura ". JB

“Mira o cancro ou outra enfermidade grave coma se fose un incendio. Canto máis grande sexa o lume, máis
poder precisa apagalo.

Entón, preferirías usar cen cubos de auga (RSO) ou un vaso de auga (outros tipos de aceite) se a túa propia casa
estivese en chamas? Ou gustaríache que os bombeiros profesionais viñesen a axudarche? Iso sería o que eu
preferiría, pero aos actuais bombeiros, é dicir, aos médicos, nin sequera se lles permite usar auga para extinguir
todos eses incendios e nin sequera saben usala despois de todas esas décadas de adoutrinamento, lavado de
cerebro e non consumo de cannabis en Medicina.

¿Ten sentido para ti que alguén envíe bombeiros expertos a un gran incendio na cidade e non lle deixase usar a
auga, é dicir, a forma máis básica e tradicional de loitar contra o lume? Non para min. Pero aínda así, iso é
exactamente o que fixeron os que estaban no poder co sistema médico que temos hoxe en día.

Moitos incendios, sen auga, é dicir, moito traballo extra para os bombeiros / médicos que non poden facer o seu
traballo  da  mellor  maneira  posible.  Non  creo  que  así  sexa.  Deberían  ter  o  mellor  equipo  e  as  mellores
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ferramentas para o seu traballo, non si? Iso faría se eu fose o seu xestor / goberno. Hai algo de malo en miralo
deste xeito? Non o creo ”. JB
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Síndrome premenstrual, menopausa

"Esta é unha cousa para a que o aceite de cáñamo e, en particular, é o mellor, sen ningún. Simplemente non
atopará nada que poida ou podería axudar mellor que o cánabo. Axudará a restaurar o equilibrio hormonal e
eliminará a agresión, os cambios de humor, etc. Tamén axudará a aliviar a dor e os cólicos premenstruais, os
sentimentos incómodos, a ansiedade, etc.

Se vise a unha muller comezar a comportarse estrañamente debido aos desequilibrios hormonais relacionados
co síndrome premenstrual  no seu corpo, daríalle cáñamo inmediatamente de todas as formas ou formas ou
formas dispoñibles. Non vexo unha razón para que alguén sufra innecesariamente. Sen mencionar que cando un
sofre, todos os que o rodean sofren en consecuencia, como pode confirmar calquera que tivera que tratar cunha
muller premenstrual. Quixera que comera o aceite, o usase nun supositorio e non descoidaría o uso tópico na
barriga e nas costas. Gustaralle porque quitará a dor e mellorará a pel nesas partes. Tamén fumaría un pouco de
aceite con ela para que soubese que "non está soa" e que a alguén lle importa.

Con cáñamo, a menstruación non ten por que ser unha experiencia frustrante e desagradable para todos os
implicados. "JB

P. Maldito sexa, JB ... estaba a facelo xenial, ATA os disparos anti-estróxenos. Fano enfermamente de morte.

A. Sorpresa, sorpresa, Valerie. "Manterse lonxe dos médicos" é a regra do xogo neste momento. Non o dicimos
por pracer, é unha realidade. Os pacientes adoitan levar ben o aceite ata que os expertos médicos interveñen e os
enredan con algúns medicamentos químicos experimentais e altamente alternativos e innecesarios. Entón, ata
que os médicos aprendan a usar este medicamento correctamente, o máis seguro é manterse afastado deles (por
suposto, se as circunstancias o permiten). Non precisa os disparos, necesita inxerir tanto aceite como poida para
desfacer os danos dos tratamentos médicos anteriores e controlar o seu estado. Se o petróleo non axuda, é moi
improbable que o faga outra cousa. JB

Regulación do peso corporal

"O aceite de cáñamo é un gran desintoxicante e non é raro que as persoas con sobrepeso adelgacen moitos
quilos durante o seu tratamento. É case coma se o aceite soubese o que debes pesar e co tempo levará o teu
corpo a ese nivel. No meu caso, o petróleo quitoume unhas 30 libras, pero vin a moita xente perder moito máis.

Cando inxeres aceite de cáñamo, non é como estar a dieta. Podes comer o que queiras e o que queiras. O aceite
parece frear naturalmente o apetito dunha persoa con sobrepeso e non coñezo ningunha forma mellor ou máis
segura de adelgazar. Ademais, pode estimular o apetito dunha persoa que precisa engordar.

É como dixen, o aceite quere levar o seu corpo a un peso saudable sen importar se está con baixo peso ou con
sobrepeso. Se desexa seguir algún tipo de dieta, esa é a súa elección, pero eu preferiría non comer comida de
coello todo o tempo.

Ademais, á miña idade realmente non me alegra facer todo tipo de exercicios, polo que se quixera adelgazar isto
non sería unha opción. Se quero perder uns quilos, sei o xeito de facelo sen dietas nin exercicio e agora tamén
sabes como se pode conseguir isto.  Unha vez que este marabilloso aceite  estea máis dispoñible,  nun curto
espazo de tempo é probable que os que teñan sobrepeso ou subpeso probablemente non o sigan mantendo por
moito tempo. O exceso de peso pode causar unha morte temperá, polo que se leva uns quilos de máis, agora xa
sabe como tratar o problema.

Quere dicir en serio que poida quitar o exceso de peso sen facer exercicio?

Si, o aceite de cánabo pode quitar peso sen facer exercicio e son unha proba viva.  Se me quito a camisa,
paréceme alguén que traballou moito e o meu corpo ten o peso correcto para un home da miña altura.
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Cando era máis novo, facía moita natación, pero agora xa que perdín o exceso de peso que levaba, podes ver
todos os músculos do meu estómago. Nin sequera teño tiradores de amor, só unha banda de músculo a cada lado
e non fago ningún exercicio. Se queres experimentar o mesmo, todo o que tes que facer é seguir o meu exemplo
e en breve o teu corpo comezará a mirar como debería. " Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

"O meu fillo usa aceite Simpson para o seu Crohn, pero oín que pode axudar a perder peso. Se é así como? "
Krystal

- Si, pode, come o aceite e perderás peso se tes sobrepeso e subes de peso cando tes pouco peso. Non me
preguntes por que, non me preguntes como é posible, non sei a resposta. Simplemente sucede. Perdín 50 quilos
de aceite e créame que tentei  o mellor para desmentir  a Rick. Pero fracasei e o aceite tamén recuperou os
músculos. Recoñezo que era raro e difícil de crer. Pero non me importa que perdera todo ese peso sen unha gota
de suor e sen facer exercicio. En realidade foi bastante agradable e non me importou o bo sono que foi o único
efecto secundario notable do uso do aceite. JB

Ansiedade, Paranoia

"Creo que a ansiedade e a paranoia co uso deste medicamento poderían reducirse moito se o sistema deixase de
arrestar a xente por usalo. Ao comezar o tratamento co aceite, dígolles aos pacientes: "Se o aceite che fai soñar,
non o combates".

Algunhas persoas poden estar ansiosas mentres intentan superar o efecto relaxante deste medicamento cando o
que realmente deben facer é relaxarse e non loitar contra estes efectos. Moitas variedades de cáñamo teñen un
potencial moi baixo de causar ansiedade, pero hai algunhas cepas que si. Se os pacientes se senten incómodos
co aceite que intentan usar nestes casos, a miúdo recoméndolles que fagan o medicamento a partir dunha cepa
que causará menos problemas.

Se o uso deste medicamento fose só legal, estou seguro de que quitaría gran parte da ansiedade asociada ao seu
uso.  Tamén  algunhas  cepas  poden  producir  máis  ansiedade  que  outras,  polo  que  se  experimentas  tales
sentimentos, simplemente cambiar as cepas podería eliminar o problema. Moitas persoas consideran que o uso
de substancias como o chocolate negro e a pementa de cayena son bastante eficaces para axudar a diminuír a
ansiedade e reducir a frecuencia cardíaca. O máis importante que hai que recordar co uso deste medicamento é
ter en conta que é o medicamento máis seguro do planeta.

O uso desta substancia non fai dano e se o paciente experimenta ansiedade, é causado con bastante frecuencia
polos propios pacientes porque se traballan todos sen motivo. Ou a miúdo os medicamentos que un paciente
intenta inxerir innecesariamente poden presentar un problema que lles pode dar síntomas de ansiedade. Pero isto
resólvese  facilmente  na  maioría  dos  casos  simplemente  eliminando  estes  medicamentos  químicos  nocivos.
Ademais, tamén hai unha substancia natural que producen os nosos corpos chamada citicolina que se supón que
tamén é eficaz para tratar a ansiedade. Dixéronme que a citicolina está dispoñible en 70 países, polo que, se só
entra en internet, debería ter poucos problemas para localizar o que precisa.

Leva un tempo acostumarse  aos  efectos  do aceite  de  cáñamo e os  principiantes  poden experimentar  certa
ansiedade. Pero nun curto espazo de tempo, a maioría quedará cómoda co seu uso e a ansiedade desaparecerá.
De feito, unha vez que os pacientes se acostuman aos efectos do petróleo, moitas veces rían do xeito que os
asustara tanto ao principio.

Con bastante frecuencia, aínda me contactan pacientes que intentaron usar unha cepa sativa para producir a súa
medicación e, a miúdo, os efectos dunha sativa forte poden causar ansiedade. Isto segue a suceder aínda que xa
afirmei moitas veces que non se deberían empregar este tipo de cepas porque son demasiado energizantes.

Non queres que un paciente teña enerxía, cómpre usar un forte sedante indica para axudalo a relaxarse e curar
mentres dorme. Odio ver que a xente perda o seu tempo e cartos intentando producir aceite a partir de cepas
equivocadas,  pero iso é o que acontece a miúdo cando non se seguen as nosas instrucións.  Cun pouco de
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esforzo, estou seguro de que podemos desenvolver boas variedades medicinais que non producirán ansiedade.
Pero isto non se pode lograr do xeito adecuado ata que teñamos a liberdade de facer a simple investigación que
se require ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Depresión

“Atopei que as cepas sativa e indica son eficaces no tratamento da depresión. Non obstante, poucas veces uso
cepas sativas para tratar ás persoas debido aos seus efectos energizantes. A maioría dos pacientes que acoden a
min teñen unha enfermidade grave e non quero que teñan enerxía durante o proceso de curación.

O sono e o descanso que proporciona un bo aceite indica son os máis beneficiosos para a gran maioría das
enfermidades. O aceite dunha boa variedade indica é moi eficaz no tratamento da depresión e moitas veces pode
eliminar este problema en moi pouco tempo. A maioría dos que viñeron a min estaban deprimidos debido a
outras condicións que padecían. Cando a enfermidade se cura ou se controla, o estado deprimido que estaban
experimentando só desaparece ". Rick Simpson, cánabo: a planta máis medicinal

Esclerose Múltiple (EM)

Cales son as túas experiencias coa cura da esclerose múltiple? Moita xente xa sabe que o cáñamo pode 
axudar, pero non sabe como usalo.

"Recentemente recibimos un informe dunha señora que padecía EM que inxeriu dúas onzas de aceite de cáñamo
de alta calidade hai un ano polo seu estado. O efecto do tratamento con aceite foi moi exitoso e, aínda que non
inxeriu petróleo durante o último ano, mantén unha boa saúde. Pola miña experiencia,  a esclerose múltiple
adoita curarse, pero para as persoas que levan anos padecendo esta enfermidade, levará tempo desfacer os danos
causados pola enfermidade. Moitos enfermos de EM fuman cáñamo para aliviarse, pero o uso deste xeito non os
curará e a enfermidade seguirá progresando.

A única forma que sei de tratar a EM e os danos asociados a esta enfermidade é inxerir o aceite regularmente
ata que se cura ou se controla. Se tes EM, fai un favor e proba este medicamento. Suponse que a vida consiste
en vivir, non en sufrir, entón por que un paciente debería permitir que esta enfermidade arruine a súa vida cando
se pode tratar dun xeito eficaz? Sei de pacientes con este trastorno que xa non podían camiñar correctamente,
pero despois de só unhas semanas inxerindo o aceite, poderían volver camiñar con normalidade. A EM é só
unha das moitas condicións que os médicos din que non se poden curar, senón que nos din que só poden
controlar os síntomas, mentres que a enfermidade en si segue pasando factura. Se queres demostrar que o teu
médico está equivocado, proba o aceite e comeza a vivir para cambiar e cando o fagas, Estou seguro de que te
darás conta de que o rapaz do abrigo branco non sempre ten todas as respostas ". Rick Simpson, cánabo: a
planta máis medicinal

Adiccións

"Recentemente observei que un paciente con cancro dependente de morfina, enfermo terminal, desconectaba a
morfina" TURQUÍA FRÍA ". Unha vez fóra da morfina, pasou fame; xa non estaba constipado; durmía moi a
fondo e a súa dor controlábase moito mellor.

Ela volveuse coherente unha vez máis. ASOMBROSO. Se eu non vise cambiar este 180 graos, nunca o crería.
Nunca antes fora pro-marihuana, pero esta observación persoal fíxome crente ”. Janice
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"Unha cousa que notei agora que levo RSO durante 3 meses, case me libra das ansias de tomar alcohol. Antes
tomaba unha copa ou dúas todas as noites, pero agora poucas veces quero unha copa e cando o fago non bebo
tanto, tamén notei que os pantalóns foron moito máis soltos. Perdín 10 libras. O único que fago menos é beber
alcol.

Sigo comendo o mesmo e sigo picando noces mesturadas, galletas, etc. pola noite, cando teño os munchies e
incluso podería comer máis que antes do Oil. Si, o aceite pode facerche fame.

Entón, a falta de alcol ou o aceite provocou que perdera 10 libras en 3 meses. E realmente non tiña exceso de
peso, 5 '10 "e unhas 198 libras. Cando era máis novo, sempre tiña unhas 186 libras e estaba en forma. Agora
baixei ás 187 libras o último que comprobei. Sexa como sexa, o aceite ou a falta de alcol fixeron que perdera
peso. Só un efecto secundario feliz ". Scott

"Os opiáceos fanme constipado, con náuseas, é difícil obter a dose correcta para un alivio efectivo. Eles fanme
"torpe", fan que non sexa seguro conducir e seguir. A marihuana non. Dixo o suficiente." Fred

“Adicción aos opiáceos de 15 anos curada polo aceite. Non o intentaría se non fose por Rick. Entón, teño que
dicir que realmente lle debo a vida, así que agora son un dos seus maiores seguidores. Sempre fumara pero iso
nunca axudou coa dor que tería de tomar pastillas. Só quería morrer tantas veces porque xa non era o encargado
da miña vida. Podo dicir por mor da RSO. NON estou con morfina, oxi, perc, vic ou suboxina ... quítame de
todo !!!!! E teño 40 anos de novo. A miña artrite que sentía todas as mañás xa está. Tomei o aceite internamente
10 veces e a miña vida comezou de novo. Non hai palabras para expresar o agradecido que estou. Se estás
tomando pílulas,  comeza tomando o aceite  pola noite  a menos que teñas  unha semana para durmir,  entón
seguiría esa ruta. Pm me se ten algunha dúbida. " Rebeca

"O cannabis sacoume de Benzo despois de máis de 30 anos de adicción hai máis de 158 anos, sen el, seguindo
como estaba, agora estaría morto ..." Phil

"Non teño ningún medicamento analxésico e agora podo funcionar. Gustaríame que máis xente puidese confiar
no poder da natureza." Sue

Durmir, insomnio

"En canto ao insomnio, nada mellor que o aceite producido axeitadamente a partir dunha boa cepa índica para
durmir a unha persoa. Os efectos da miña lesión na cabeza deixáronme o que mellor se pode describir como un
diapasón tolo dentro da miña cabeza. Este son agudo fíxome imposible durmir e non fun quen de descansar. O
sistema médico deume moitos medicamentos diferentes para esta enfermidade, pero nada funcionou. Moitas
veces quedáronme con efectos secundarios terribles polo uso destas drogas que me causaron máis angustia que
a enfermidade que padezo.

Descubrín que só fumar cáñamo permitíame descansar máis do que calquera das pílulas que me deu o sistema
médico. Despois, cando comecei a inxerir aceite de cáñamo, recibín aínda máis alivio e non era raro para min
durmir de oito a doce horas de sono ininterrompido.

Durante anos antes de tomar o aceite, levanteime máis canso que cando me deitara e descansaba moi pouco pola
noite. Entón, de súpeto despois de tomar o aceite, comecei a espertar pola mañá ben descansado e refrescado.

A medida que moitos de nós facemos maiores, comezamos a experimentar problemas para durmir e isto pode
ter un efecto moi prexudicial para a nosa saúde e benestar. Os médicos poden darche pastillas para durmir, pero
se realmente souberas de que estaban feitos, dubido que os quixeras no teu corpo.

Unha boa noite de sono non é bo que sexa, é unha necesidade se queres estar activo e saudable e non hai nada
mellor que o aceite de cáñamo para dar ao teu corpo o resto que necesitas. " Rick Simpson, cánabo: a planta
máis medicinal

"Aaryn: Creo que comín un anaco demasiado grande ... pero non é malo! Quizais sexa hora de durmir.
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- Como foi o sono, Aaryn? JB

Aaryn:  xenial!  Aínda  estou  descansando!  Estou  descubrindo  que  xa  está  a  axudar  coa  miña  depresión  e
ansiedade. O aceite faime rir, jeje.

Aquí tiven outro paciente ao que lle estaba mostrando como facer o aceite e tamén ten ansiedade. El tamén ría.
Estivo xenial.

Estou a comer unha cantidade de arroz 4 veces ao día nos últimos 2 días e tiven que inhalar o medicamento con
menos frecuencia e teño unha dor mínima ".

- Así debe ser o tratamento das enfermidades graves, non si? O paciente está durmindo, esperta refrescado, ri
moito de si mesmo e da tolemia de toda a situación, non experimenta estrés, ansiedade nin efectos secundarios
de medicamentos químicos, etc. Eu, persoalmente, gustaríame moito ". JB

"Estou no aceite de cáñamo durante varias condicións e nunca durmín tan ben nin me sentín tan ben ... Grazas
Rick  Simpson  e  JB  por  recibir  a  mensaxe  de  que  esta  planta  fai  marabillas  por  todo  o  imaxinable.  !!
Simplemente faino xente e ve por ti mesmo !! É o único xeito de converterte nun verdadeiro crente, confía en
min! ” Val

- Grazas, Val. É certo que nada mellor que a experiencia persoal co que pode facer o petróleo. Unha vez que o
probes, por exemplo nunha queimadura ou unha picadura de mosquito e a picazón e a dor desaparecerán en
segundos, todos poden dicirche o que queren e saberás que poden dicirche o que queren, pero o aceite seguirá
sendo a mellor medicina que hai. E quererá ter un balde na casa, por se acontecese algo.

Non tes que confiar nunha palabra que digamos, só fai o aceite, busca a alguén con queimaduras, cancro de pel,
úlcera  diabética  e  logo aplícao  tópicamente  e  observa  o  que  pasa.  A continuación,  recorda  que  o  mesmo
ocorrerá no teu corpo cando inxeras o aceite, e iso é todo o que precisas saber. JB

"Algunhas persoas ignoran e teñen medo ... Por mor de Rick Simpson, eu mesmo fun capaz de baixar as miñas
medicacións para a dor, quero dicir que estaba tomando 60 mg de OxyContin 3 pola mañá e 3 á hora de durmir
e estiven tomándoas. hai máis de 8 anos ... ¡É unha merda!

Agora, dende o inicio do aceite, só levo 1 da mañá e 1 da tarde. Falar dun milagre polo menos así o vexo! Os
médicos dixéronme que nunca sería capaz de baixar nin de deixar de tomalos. Neno, fixo "Rick Simpson" e
demostro que os meus médicos están equivocados.

Estou a facelo e síntome mellor do que tome esas malditas pastillas de veleno. Aínda que tomaba unha dose tan
elevada de OxyContin, aínda experimentaba dor, día si e día tamén, sen durmir e sen comer ...

Hoxe non teño dor, durmo normalmente e coma máis. E non estou parando a miña procura de saír destas pílulas
que espero cando levo un mes no aceite estarei totalmente de baixa. Deséxame sorte! "Nancy

En realidade  teño  esquizofrenia  e  uso  cannabis  medicinal  para  efectos  secundarios  relacionados  coa  miña
condición,  como  ansiedade  e  insomnio.  A  medicina  funciona,  desde  que  comecei  a  medicar  con  máis
frecuencia, puiden durmir, cousa que antes non podía.

Moitos dos meus síntomas aparecen cando me falta sono. Nunca experimentei voces mentres estaba usando
cannabis, sinto que realmente me protexe delas ... “José

- Estou de acordo, Jose, a falta de sono é a causa de moitas enfermidades mentais. Loxicamente, cando un non
durmiu o suficiente, non se sente tan ben coma el / ela despois de dez horas de sono refrescante despois de
comer o aceite. JB

“Canto máis sedante mellor. Úsoo de noite antes de deitarme e funciona. Agora durmo 8 horas sen saír. O
descanso foi o mellor para min. A forza do 80% e máis tarda un pouco en acostumarse, pero chegarás alí.
Comezar con 0,01 ml segundo o indicado e traballar a partir de aí. Probei un 0,025 para comezar ... a próxima
vez tomei só 0,01 ml. O 0,025 ml púxome no sofá durante 10 horas. Teña coidado pero lembre de tomalo.
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Como dixen A noite é o momento adecuado para min. Pode funcionar durante o día e descansar pola noite. "
Xoán

"Doulle o aceite ao meu prometido (Jason) e non se lle leva moito e faino canso. Durme a maior parte do día.
Vou sacalo dun ou dous días só para ver que cambios fai ... entón quizais lle deas un pouco como 1/2 un gran de
arroz (polo menos iso foi o que lemos) batémolo rapidamente para el ". Jason

- Jason, a sensación de sono está ben e queres que o paciente  durma o máximo posible.  O efecto sedante
desgastarase nunhas semanas, pero non é nada indesexable, ao contrario. Os mellores desexos, JB

P: Hacer algo hoxe para un home ao que os abrigo brancos dixeron que lle quedan dúas semanas de vida e que
nada máis poden facer por el. Espero ter boas novas para todos pronto. Tentando que tamén deixe de fumar, que
cambie de dieta e moito máis para darlle ao seu sistema inmunitario unha oportunidade de loita. Grazas Rick e
JB polo teu coñecemento e por darnos unha cura de verdade.

R: Dave, que fume, non fai ningunha diferenza se come o aceite. Ademais, vai durmir moito, así que fumará
tanto de todos os xeitos.

En canto a cambiar a dieta agora, ben, debería cambiala razoablemente pero non drasticamente, déixelle comer
o que sente. Non necesariamente unha salchicha, pero algo razoable: aumentar o pH do seu corpo, facer que
coma sementes de dúas mazás todos os días. O máis importante é conseguir o máximo de aceite nel o máis
rápido posible. Aínda hai unha oportunidade. Combina o consumo de aceite, supositorios, vaporización e uso
tópico para obter mellores resultados. Aínda que non o consiga, vivirá a máxima calidade de vida ata o final, e
iso tamén é moi importante. Estou seguro de que pasarán máis de dúas semanas, pero xa veremos. Os médicos
non sempre teñen razón coas súas predicións cando entra en xogo o petróleo. Os mellores desexos, JB

“Durmo moi tranquilo e máis tempo do habitual. Unha vez que estou arriba síntome moi descansado, non trago
como cando fumo ". Terry

«Durmo ben e soño pero esperto de gordo. Tarda horas en chegar e despois dura moito. Úsoo todas as noites.
Quítame a dor de artrite e déixame durmir ". Katherine

“Teño cancro e apnea do sono. Non só durmo incrible,  non me esperto dos sofocos.  É unha bendición ".
Stephanie

"Paréceme estar felizmente morto!" Mal

“A miña mente sen el é coma un atasco de Nova York. Con el, facilítao nun xardín zen mentres funciona aínda
nun nivel normal ". Andris

"Teño un trastorno do sono desde hai 20 anos, o aceite RSO axudoume a durmir por primeira vez e estou libre
de dor ao espertar. ¡Si! ” Bonnie

"Teño unha hernia de disco que presiona sobre o meu nervio ciático causando unha forte dor para disparar
desde a parte inferior das costas pola perna esquerda ata os dedos dos pés. Tomaba 3 ibuprofeno cada catro
horas só para poder saír da cama e poder camiñar. Empecei a tomar o aceite hai case dúas semanas pola dor e a
inflamación. Agora non necesito ibuprofeno, durmo mellor do que puiden ter, os meus compañeiros de traballo
comentaron os meus mellores estados de ánimo e a felicidade xeral. SÍNTOME BEN!" Jennifer

Xa levo 4 semanas dándolle aceite ao meu Pit Pit de 14 anos por cancro. Ás veces ponse un pouco "contraria" e
bébeda cando lle dou demasiado, pero cando se agota a axitación, dorme coma unha cría.

Ela rexeitou tomar medicamentos veterinarios polo que obtivemos un pouco de aceite. Aínda os primeiros días
pero estou gravando o seu progreso. Levou aproximadamente unha semana acostumarse ao aceite e volver
apetecer. Estou celoso, xa que nesta fase só podemos permitirnos o petróleo para ela ¡Ama as fermosas historias
de todos! ”

"Teño fobia social (mellor denominada trastorno de ansiedade social), depresión e insomnio. Nunca tomei o
aceite, porque non o atopo aquí onde vivo, tampouco o podo cultivar e extraer eu ... pero fumei unhas dez veces,
o que sentín foi que despois da primeira vez puiden agora durmo sempre que me sentía canso, tiña o "mes sen
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vida  depresiva",  nunca  me  sentía  tan  feliz  (sen  depresión)  e  con  toda  esa  vitalidade  incluso  tomando  os
medicamentos máis potentes (que me están levando a outros problemas de saúde) ) para iso, tamén a miña
ansiedade social (fobia) diminuíu moito e non necesitaba estar "alta" para sentilo, se fumase 1 ou mesmo 2 días
antes, teño que saír e falar con outras persoas , quédate nun lugar público (o que este trastorno fai imposible),
AGORA PODERÍA FACELO, sentinme vivo de novo como "persoa normal", sen medicamentos. O problema
é, debido ás leis, a precedencia da herba, máis o preconcepto social e a ignorancia sobre a planta, nin sequera
podo fumala, non quero estar "alto", só quero vivir de novo sen eses problemas que limitan a vida, hai moito
anónimo persoas que viven coma min con algún tipo de fobia e outros trastornos e creo que o aceite pode ser a
solución ". Pablo

"Podes preguntarlle a Rick e ou a JB, descubrimos que usar un produto que ten un 20-30% de sativa é unha das
mellores combinacións para os problemas relacionados coa ansiedade." Brewster

- Gústanos traballar con cruces sativa dominantes índicas cun 20% de THC ou máis, exactamente por estas
razóns. Os efectos dos mellores aceites son extremadamente potentes e sedantes, pero eufóricos e aínda mellor
afrodisíacos.  Cando lle das a un paciente un medicamento con eses efectos,  podes estar seguro de que lles
gustará tomalo. Quen non o faría? Dormes ben, espertas ben descansado, eufórico e cheo de ganas de facer feliz
a alguén. A quen non lle gustaría iso? JB

"Agradezo coñecer cada día o RSO e o que fixo por persoas / animais. Se este petróleo fai o que din, cómpre
saír desde a montaña máis alta e non acougar. Non tiven experiencia persoal con el, pero seguramente si eu ou
alguén que me importase atopásemos que o necesitásemos.

Mentres tanto, lin tantas publicacións como podo. Aínda non teño lido un post que diga: "Grazas Rick Simpson
- apedréime totalmente, foi xenial, cara."

- Grazas polo teu apoio, Debbie Nolan, estou seguro de que escribirás unha publicación que dirá exactamente
iso moi pronto. A sensación no corpo cando se inxire a dose correcta de RSO adecuada só pode describirse
como "moi xenial". Ou moi chulo. Ou quizais incrible. É un dos sentimentos máis agradables que se poden
experimentar, é moi natural, calmante e calmante.

Como dicimos, os mellores aceites teñen un efecto moi sedante pero eufórico cando se inxiren. Entón durme
ben e despois espertas rindo coma un neno. E cando durmas ben e espertas rindo, é máis probable que te sintas
ben e descanses que cando non durmas ben e non espertas rindo. E cando te sintas ben e descansas, o teu corpo
loxicamente curará e terá un mellor rendemento. Non hai ciencia de foguetes, como sempre coa medicina contra
o cannabis. JB

"Aínda que o sistema endocannabinoide afecta a unha gran variedade de procesos biolóxicos (como o apetito e
o sono), os expertos cren que a súa función xeral é regular a homeostase.

A homeostase é un elemento clave na bioloxía de todos os seres vivos e descríbese mellor como a capacidade
de manter condicións internas estables que son necesarias para a supervivencia. A enfermidade é simplemente o
resultado dalgún aspecto do fracaso na consecución da homeostase, facendo do sistema endocannabinoide un
obxectivo único para aplicacións médicas ".

- Noutras palabras, todo se trata do equilibrio. Nada novo. JB

Glaucoma, restaurando a vista

"O glaucoma e os seus efectos pódense controlar con bastante facilidade na maioría dos casos, xa que moitas
variedades de cáñamo son eficaces para reducir drasticamente a presión ocular. Non é raro que unha persoa que
padece glaucoma que use aceite  de cánabo vexa unha mellora substancial  na súa visión.  Moitos pacientes
incluso teñen que cambiar as lentes porque as súas lentes antigas agora son demasiado fortes.
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Cres que ten sentido que os médicos oftalmolóxicos nin sequera mencionen o cannabis aínda que se sabe que é
eficaz desde polo menos o 1800?
Unha vez máis, o aceite de cáñamo feito das cepas correctas é un tratamento moi eficaz para o glaucoma e non
sei nada mellor nin máis seguro para reducir a presión ocular. O efecto do cáñamo sobre a presión ocular é
coñecido desde hai moito tempo, pero o sistema médico trata de evitar sequera discutir o uso do cáñamo para o
glaucoma. Por desgraza, parece que moitos médicos hoxe en día están moito máis relacionados co diñeiro que
coa curación. Non podo explicar como un médico ocular pode sentarse alí e ver como un paciente se cega
lentamente  e  que  non  lle  di  ao  paciente  o  que  pode facer  o  cáñamo pola  súa  condición.  Con  demasiada
frecuencia, ao final, os pacientes perden a visión por completo porque confiaban cegamente nos consellos dos
seus médicos. Que un paciente perda a capacidade de ver correctamente non parece significar moito para moitos
médicos oftalmolóxicos. Con todo, Creo que o que están a facer é vergoñento e sinto moita pena por aqueles
aos  que  se  lles  roubou a  visión  sen  outro  motivo  que  a  avaricia  ".  Rick  Simpson,  cánabo:  a  planta  máis
medicinal

"Acabo de facer un lote de" aceite de cáñamo "hai un par de noites e un lote de manteiga. Estiven dándolle o
aceite a unha paciente con tumor cerebral. Antes de tomar o aceite estaba case cega; despois dun mes de tomar
o aceite, a súa vista estivo case completamente restaurada. Non obterías os mesmos resultados da manteiga.
Obtén  resultados  medicinais  da  manteiga,  con  todo,  o  aceite  é  unha  forma de  medicamentos  moito  máis
concentrada e funciona para case calquera cousa. As cousas son incribles. "Dion

“Tomalo oralmente está restaurando a vista da miña nai. Está legalmente cega no ollo esquerdo. Unha lesión
deixouna sen lente e varias cirurxías deixárona con glaucoma. Leva un ano e medio na RSO, empregándoa a
diario. Nunca se decatou de canto volvía a vista ata que se maquillou os ollos. Leva 40 anos cega nese ollo, polo
que se adestrou como aplicar maquillaxe cos ollos pechados. Era o único xeito de aplicalo ao seu bo ollo era
pechar o bo ollo deixándoa completamente cega. Ben, a última vez que pechou o bo ollo, comezou a ver e
enfocarse fóra do seu ollo cego. Só se maquilla nalgunhas ocasións, polo que non está moi segura do tempo que
pasou antes de que volvese a súa vista, pero despois de estar máis dun ano no aceite xa pode distinguir imaxes,
cores, e incluso ler certas cousas do seu mal ollo! Levaba unha bolsa de patacas fritas Lays e, de alén da mesa,
podía  ler  mentiras.  Pensa  que  se  tivese  unha  nova  lente,  a  súa  visión  restauraríase  completamente.  Para
conseguir unha nova lente, debe incluírse nunha lista de doantes de órganos. Non estou seguro de que o seu
seguro cubra algo así, polo de agora. Este aceite deulle un milagre. Un milagre de vista onde antes só había
escuridade. ! Entón, diría que non se precisan gotas: só un subministro constante. Agora, comeza a plantar a túa
cura! Ah, si,  non ten ningunha evidencia de GLAUCOMA. Lindsay Para conseguir unha nova lente,  debe
incluírse nunha lista de doantes de órganos. Non estou seguro de que o seu seguro cubra algo así, polo de agora.
Este aceite deulle un milagre. Un milagre de vista onde antes só había escuridade. ! Entón, diría que non se
precisan gotas: só un subministro constante.  Agora, comeza a plantar a túa cura! Ah, si, non ten ningunha
evidencia de GLAUCOMA. Lindsay Para conseguir unha nova lente, debe incluírse nunha lista de doantes de
órganos. Non estou seguro de que o seu seguro cubra algo así, polo de agora. Este aceite deulle un milagre. Un
milagre de vista onde antes só había escuridade. ! Entón, diría que non se precisan gotas: só un subministro
constante. Agora, comeza a plantar a túa cura! Ah, si, non ten ningunha evidencia de GLAUCOMA. Lindsay

Enfermidades e enfermidades raras ou non tan comúns

P. Ola Rick / JB, xa escoitou falar dunha enfermidade rara porfiria? Se é así, tratou a alguén con RSO e cales
foron os resultados?

R. Non, non o teño. Pero, a xulgar polo que lin sobre iso, non vexo unha razón pola que o aceite non axude a
curalo  ou  a  controlalo.  Definitivamente  axudará  aos  síntomas  desta  condición  rara  e  certamente  moi
desagradable.
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Seguiría  o  protocolo  na  nosa  web,  comería  o  aceite  e  usaríao  en  supositorios  (así  irá  xusto  no  torrente
sanguíneo).  Usaría  o  aceite  tópicamente  nunha  tintura  ou  bálsamo  para  afeccións  /  manifestacións  da  pel
(quitaralle toda a coceira e outras molestias).

Comería polo menos 60 g durante dous ou tres meses, non usaría ningún produto químico, simplemente seguiría
as instrucións de Rick Simpson. Se 60g non o curan ou o controlan, comería outros 120g. E se iso non traería
resultados satisfactorios, entón simplemente comezaría a bater o aceite dentro de min, un dous ou tres gramos
ao día ou aínda máis se puidese tomalo e simplemente comería todo o que tería o máis rápido posible. . Por
que? Porque cando o aceite non che axuda, é moi improbable que atopes algo máis. Ademais, as enfermidades
agresivas deben tratarse de forma agresiva. Os mellores desexos, JB

"Así de boas novas JB & RICK !!! Fun hoxe aos médicos polos resultados das probas. A miña tiroide que estivo
pouco activa e medicada durante 22 anos xa está demasiado activa. Só levo un mes inxerindo RSO a tempo
completo durante un mes, tamén froto unha tintura na gorxa e tamén vaporizo  RSO. Estou moi contento por
isto.

É un doutor xenial que estivo alí e apoioume todo isto e sábeo moi ben, ESTOU EN FACTO USANDO OLEO
RSO. Sendo o médico que el segue querendo facer un son ultra na miña tiroide para comprobar se hai nódulos.
Que opinas do son ultra?

Sempre vou tomar este aceite con orgullo o resto dos meus días. Os medicamentos con receita son malos!
Tamén teño moitos problemas de saúde que estou tratando neste momento con este marabilloso aceite. Chiari
Malformación tipo 1 do tronco cerebral tamén teño túnel carpiano grave e moito máis.

Teño 45 anos hoxe en día, non me sinto golpeado e doído como antes. Mencionei que tamén me operaron de
cerebro hai 7 meses e non usei narcóticos dende a miña cirurxía por insuficiencia hepática dos medicamentos.
De verdade son a proba de que este aceite é de DEUS. Isto é todo o que debemos inxerir como medicina.

Grazas JB e Rick por todo o que fas dende o corazón! Xa non hai medicamentos para a tiroide, SI !!!!!!!! ”
Margene

- Parabéns, Margene. En canto á ecografía, creo que vostede sabe a resposta. Cantos menos escaneos mellor, iso
é todo o que podo dicir.

Eu persoalmente non me achegaría a ninguén que non me falase do petróleo durante 22 anos, pero se pensas que
esas persoas aínda teñen algo que dicirche, non dubides en falar con eles, é dicir, se realmente che interesa o
que teñen que dicir sobre a medicina. Pero iso é todo o que lles deixaría facer, só falando, dese xeito non poden
facerche  dano tanto como o farían.  A súa conversación traduciuse nunha "necesidade" de inxerir  algunhas
pastillas da súa elección.

Os mellores desexos e afástate dos que pasaron 22 anos dándolle un mal consello. Sexa feliz por sobrevivir aos
seus "tratamentos", outros non tiveron tanta sorte. JB

"¿Pode usarse o aceite de cannabis para tratar a rabia?" Aami

-  Aami,  si,  pero  probablemente  requirirá  poñer  ao paciente  en coma durante  algún tempo,  con doses  moi
elevadas de aceite, especialmente nos casos avanzados. JB

"A miña coidadora ten un paciente ao que se lle diagnostica Lupus e intoxicación por mercurio en todo o corpo.
Despois de aproximadamente un ano usando o seu aceite caseiro, a intoxicación por mercurio desapareceu por
completo  e  o  Lupus  está  case  desaparecido.  Os  folículos  pilosos  tomáronse  cada  2  semanas  para  ver
exactamente que e canto velenos hai no seu corpo para as actualizacións do seu éxito. Realmente é incrible o
que se poida curar naturalmente. Custa un pouco, pero aínda así é máis saudable e paga a pena vivir! " Jesse

"Diagnosticáronme fibrosis  mieloide  primaria,  recibín  medicamentos  que  axudaron pero  non me  satisfixen
debido ao aumento das dores e á falta de apetito e á caída do número de sangue, aumento do tamaño do bazo,
insomnio. Despois de tomar este medicamento durante un ano e sen sentir ningún cambio fundamental real,
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decidín probar RSO, só un mes de aceite, a miña dor é inexistente, volveu o apetito, a hemograma está en
aumento, durmindo coma unha rocha ". Aguae

"Úsoo para tratar a miña anomalía médica ... varios hospitais da miña zona din que non debería ser posible ...
pero o RSO é incrible  ...  Rexeito unha derivación de VP no meu corpo, teño unha enfermidade do tecido
conxuntivo  e  varias  outros  raros  problemas  ...  4  cirurxías  cerebrais  en  36  días  e  rexeitei  encher  os
estupefacientes ... exclusivamente marihuana medicinal, RSO e respiración ... Nunca curei tan rápido na miña
vida ... aínda que o demostren os meus laboratorios o meu corpo está tan arruinado que a miña dor en realidade
non é tan mala ... ”Katie

"O seguinte é dun señor que estivo involucrado nun grave accidente de tráfico en 1977. Sufriu unha parálise
facial, os conductos lacrimais non funcionaron, tivo que usar lubricantes oculares, perda parcial de visión nun
ollo. Ademais, tivo unha lesión na cabeza provocando problemas de memoria e problemas de fala. Camiñou cun
bastón e pasou todos estes anos pasados  con dor. Isto é dunha mensaxe que enviou. == “O aceite  estame
reparando a nivel celular. Todo o tecido cicatricial á miña dereita desapareceu. Agora teño movemento do ollo
dereito. Incluso podo sorrir, agora a parálise na miña cara vai desaparecendo. Todo isto ocorreu nos últimos 6
meses. Unha vez debido á dor do tumor, aumentei a dose a un gramo e un 11/2 gramos ao día dosificados ao
longo do día. Hai un par de meses estaba a ver a televisión e decateime de que podo ver o lado dereito do nariz.
A primeira  vez que o vin desde 1977. Comecei  a exercelo.  Agora teño movemento completo ".  Aceite  de
cannabis ... non só para o cancro Peeps. " Corrie

Animais - Testemuños

"Tratei o tumor do meu can no seu oído con RSO ... Foi ENORME e agora xa non está !!!!" Andrea

“O  meu  can  ten  ostersarcoma  (cancro  óseo).  Amputáronme  a  perna  hai  unha  semana,  e  comezará  unha
quimioterapia nunha semana. Co seu cancro, normalmente esténdese aos pulmóns, o 95% dos cans morren por
cancro de pulmón nun ano. Se fose o teu can, comezarías o aceite agora e seguirías facendo a quimio, ou non
quimio e aceite directo? Para os humanos comezas cun gran de arroz, cun can de 70 libras, comezarías cunha
terceira parte dúas veces ao día? Grazas por ler isto e estou ansioso pola túa resposta ". Eda

“Eda, o aceite salvou á nosa preciosa can Sophie. Ela morría. Dálle o aceite ao teu can o antes posible ...
Quimio a matará. Oracións contigo ... ”Brewster

"Acabo de recibir unha gran noticia sobre o can dos meus amigos que só tiña que compartir! Hai uns meses, o
seu pitbull Maximus tiña un tumor dentro dunha das pernas traseiras que estaba crecendo fóra de control. O
veterinario díxolle á miña amiga que tiña que pagar máis de 3 euros para que lle amputasen a perna, ou se
estendería e morrería dentro dun ano. Isto foi hai uns 4 meses. Daquela, cando vin a súa situación sobre a súa
cirurxía planificada, enviei unha mensaxe e suxeríalle que o alimentase con aceite de cannabis. Ela pensou que
probaría o tratamento natural antes de facer algo drástico e irreversible como a amputación. Por sorte para ela (e
Maximus), xa tiña unha tarxeta Cannabis desde que vive en California. Entón, foi a un dispensario de cannabis
e colleu un pouco. Ela deulle 1 gota de aceite do tamaño dun chícharo, dúas veces ao día coas súas comidas.
Inmediatamente dixo que notou que tiña menos dor e que se sentía moito máis cómodo. Ademais, os seus
hábitos alimentarios volveron á normalidade. Despois dunhas semanas, el mesmo puido correr sen coxear, polo
que ela cancelou a cirurxía e quedou co tratamento natural. Acaba de chegar a casa dunha revisión veterinaria
hoxe e descubriu que o seu tumor xa non está. Non quedou ningún rastro do tumor. O veterinario quedou
realmente sorprendido cando lle dixo como o curou.

FYI: Este é o terceiro can que sei que foi gardado polo aceite de cannabis. Tamén coñezo a moitos humanos que
tamén se salvaron. Se aínda pensas que o cannabis non cura o cancro, entón non estiveses prestando atención.
Hai anos que sei a verdade e nunca atopei a ninguén, nin animal nin humano, que o aceite de cannabis non
conseguise aforrar ". Lara

"Xa desapareceu o cancro de células T de linfoma infantil CLCT-1! Iremos ao veterinario só para que realicen
probas cada tres semanas para detectar os niveis de calcio para analizar os niveis de calcio e o FNA para
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controlar as células t cancerosas. Xa non precisa medicamentos prescritos, pero manterémola no aceite de Rick
Simpson que curou o cancro todos os días o resto da súa vida. Somos unha familia agradecida ". Algún neno
precisa un milagre

“Historia incrible! Fago e levo RSO para o mantemento da saúde, xa que a miña familia tivo moito cancro.
Comecei a darllo aos meus cans, xa que ambos teñen pequenos tumores e o meu can pastor Shetland ten Lupus
Discoid, unha forma de lupus canino. É incrible! Nun par de semanas un dos tumores do can reduciuse nun 70%
e o outro can con lupus está a facelo incrible. Por primeira vez en anos o seu nariz vermello, inchado e doloroso
está curando. Probei receitas, esteroides, dieta e nada axudou. O RSO está a curar o lupus do meu can, sei que
tamén pode axudar aos humanos. “Ashley

"O meu gato conseguiu 1/4 -1/3 de arroz de grans de 2-3 veces ao día para tratar e lindar a súa ITU inflamatoria
crónica cando varias roldas de líquidos, antibióticos e medicamentos non puideron, tamén o puxeron nunha
dieta crúa e está non o tivera de novo. Por suposto, para o cancro usarías unha dose máis alta. Xeralmente
intento atopar a dose que parece que non lles afecta drasticamente demasiado; non lles doerá nunca, pero un
propietario notaría somnolencia, incontinencia, posiblemente un pouco de borracheira. Por suposto, no cancro
non che importa; simplemente córtaos o máis rápido posible a doses máis altas progresivamente.

Isto é para "mantemento"; por exemplo, o meu can ao que lle quitaron un ollo do glaucoma (e está a facer
IMPRESIONANTE)  ten  o  risco  de  que  o  seu  outro  ollo  pase  de  glaucoma.  dose  que  non  provoca  a
incontinencia, etc. pero aínda está tomando o seu aceite. Tiven que tomase máis ante o ollo por dor. De verdade,
sinto que o aceite axudouna moito máis que os medicamentos convencionais para a dor despois da operación. O
primeiro día ou dous tomou 1-2 doses de medicamentos para a dor veterinaria e despois fun a RSO só. quería
volver xogar á pelota e era e é unha rapaza feliz. Chloe realmente lamberá o RSO do meu dedo, a diferenza do
meu gato que o odia. LOL (...)

Non creo que a RSO provoque ansiedade nos animais; pódese notar sensibilidade á luz con doses máis altas.

Incluso usei RSO no meu furón: era moi vello e un día espertou que de súpeto estaba moi débil, se cadra tivo un
derrame cerebral. Deille pequenas doses de RSO ao longo do día para mantelo durmindo - esa noite parecía
estar espertando - sacudindo a cabeza e actuando como fan os meus cans cando comen cannabis, simplemente
deixeino durmindo pensando no que fose o seu corpo faga polo menos el non sofre nin sofre - tiven media idea
de que espertaría ben- por desgraza faleceu pero a súa calidade de vida ata ese último día foi estupenda, así que
creo que a RSO lle deu o mellor o último día posible. Sei que non tiña dor e durmiu moi tranquilo e sei que non
tiña demasiado RSO xa que se lle administraran pola mañá e pola tarde, entón nada e comprobárao moi tarde
esa noite que só durmía ... podería espertar pero só quería durmir ".

Whitney:  a  mellor  calidade  de  vida  ata  o  final,  iso  é  o  que  tamén  importa  moito  cando  o  petróleo  está
involucrado. Grazas, JB

"Onte Chloe, á miña muller Heeler fox terrier esterilizada de 8 anos diagnosticóuselle glaucoma nun ollo. A
presión era moi alta no seu 1 ollo e podería estar cega nel permanentemente. Fixemos un tratamento de urxencia
con fluídos intravenosos e manitol e leva un par de medicamentos. A presión baixou algo pero non moita, e
agora mesmo non está a gozar do axuste á vida medio cego. Quero tratala coa RSO, xa que foi incrible para a
miña dor de bf e eu e realmente creo no petróleo e as historias que a xente conta aquí son incribles. Non quero
que Chloe acabe recibindo glaucoma no outro ollo e quero curar todo o que poida no ollo afectado. Entendo que
o aceite axudou a moitas mascotas e estaría moi contento de que Chloe puidese recuperar a súa visión ou
incluso algunha visión no ollo afectado ... Grazas por calquera axuda ou consello.

- Whitney, simplemente engádelle o aceite. Algúns aceites son mellores para o glaucoma que outros. O xeito
máis sinxelo de descubrir o efectivo que pode ser é tomar unha dose e observar os ollos pola mañá. Se están
limpas, busque outra cepa ou unha combinación de cepas. Se ten moitas cousas que limpar, é moi probable que
sexa unha boa cepa para baixar a presión intraocular. Os mellores desexos, JB

“Grazas JB! Onte pensei que estabamos a facer un progreso incrible, o ollo estaba claro (saquei todo o día) e a
pupila  non estaba  completamente  dilatada  e  aínda  que  non coincidía  coa  pupila  do  outro  ollo  pensei  que
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respondía á luz,  pero esta mañá volve estar todo nubrado. Quizais coa luz brillante coma onte teña mellor
aspecto ... Canto e cantas veces recoméndaselle que a dose? Ata agora estiven facendo unha dose de chícharos
moi pequena, só ten 30 # e parece que a afecta, a estes cans sempre lles encantou comer tallos e follas ou
cucarachas, fumar, etc. para que poida saber cando está afectada polo aceite tamén e parece que a afecta un
pouco semellante a se come tallos, iso non me preocupa, sinto que iso significa "funcionar". " Whitney

- Whitney, daríallo con algo bo dúas ou tres veces ao día. Canto máis te metes nela e canto máis rápido, mellor.
Ata ela tivo que durmir un ou dous días, a quen lle importa. Un pouco de coma inducido por cánabo non pode
ferir. JB

"Soa ben para min! Fareino hoxe. Onte tamén estivo bastante descarada. Grazas por unha resposta tan rápida
JB! " Whitney

"O meu can comeu onte unha parte dunha planta porque sabía que lle axudaría ao estómago despois de que
entrara  en  graxa  de galiña  sobrante  e  comera  unha chea  de  cousas  que  pasou moito  e  máis  tarde  e  logo
descansou cómodamente. Adiviña o que había nas follas da pota. Can intelixente ". Donna

“Ola JB, dou a RSO aos meus cabalos. De feito, tiven un susto a semana pasada co meu castrado que estivo
enfermo, deille aproximadamente 1/3 de gramo do noso aceite ISO e quedou tan STONNED !! Foi sedado.
Entón ... funciona en cabalos e se un 1/3 de gramo é ese sedante nun cabalo, imaxina as propiedades curativas.
Tardou unhas 24 horas en desfacerse dos efectos. Eu reducín a súa dosificación oral a case un gran de arroz para
o seu mantemento ". Breixo

"Pense que xa nos anos 70 a FDA informou por primeira vez que o cannabis mataba as células cancerosas ... o
único que sei é que o cancro de estómago do meu gato parece que xa non está, agora come ben, engorda e corre
coma un gatiño novo ..." Tony

"Estou dando cannabis descarboxilizado ao meu gato de 19 anos dende decembro de 2011. Era moi letárgica,
caca escorrentía, signos de senilidade felina ... un coñecido que traballaba nun veterinario suxeriume que lle
dese 1/4 de aspirina,  1  /  4  t  metamucil  ...  fixérono durante  uns  días  e  logo decidín  probar  o cannabis  ...
Espolvoreo unha pequena cantidade na súa comida mollada cada par de días ... aínda está connosco !!! " Lori

“JB, fixémoslle varios lotes xa que lle facemos un novo lote cada 2 meses, xa que leva 1cc / día. Usamos 2
cepas diferentes. Actualmente está a usar o mesmo lote que curou o cancro do meu gato ". Charlie

“Teño que agradecerche. O meu querido gato de 14 anos foi diagnosticado o 1 de xuño de carcinoma de células
escamosas. Cureino co RSO nunha semana! O veterinario di que é un milagre. O levei de volta o 8 de xuño e
preguntoume se era o mesmo gato, porque o tumor na boca case desaparecera e esperaba por completo que
volvese para que o deixara de lado. Agora xa está case completamente recuperado. Quérolle moito e tiven que
agradecerlle que compartise como fabricar o medicamento correctamente GRATIS. ”

"Ao  meu  gato  diagnosticáronlle  o  pasado  xuño  unha  forma  de  cancro"  de  crecemento  rápido,  agresivo,
intratable e inoperable ", un carcinoma de células escamosas no tabique, que é tan feo como parece. Deulle 1-3
meses como máximo e o meu veterinario suxeriu suavemente que o deixase ir agora. Chorei, penseino e decidín
que non podía velo morrer. Fun en liña, descubrín que hai moitos remedios contra o cancro. Empezou a darlle
unha serie de suplementos, etc. Estaba ben, pero o cancro seguía crecendo e afectaba a súa respiración. O tumor
finalmente comezou a crecer ata o outro lado do nariz e en decembro comezaba a baixar. Pensei, vale, agora é
hora.

Entón descubrín o cannabis e como pode matar o cancro.  En breve, Ted leva a RSO desde decembro. Ao
principio  era  unha situación un pouco facer  unha pequena dose correcta,  porque é  un gato.  E moito  máis
pequeno que un humano. Está durmindo MOITO mellor, a respiración é mellor cando durme, o apetito volveu,
aínda que non ao que era. Todo isto é unha viaxe en curso e non sei como vai acabar.

Non obstante, o tumor parece aplanarse, aínda que moi lentamente. Creo que se este non fora un cancro tan
desagradable, probablemente tería sido curado hai meses. O meu veterinario está encantado e impresionado por
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como lle vai. Entón, estou tomándoo día a día e estou feliz de que a maioría deses días parezan ser bos. A súa
data máxima de caducidade foi o pasado mes de setembro, polo que está indo ben ". Anne-Marie Leidl

“Xa !!!! Eu tamén teño un gatiño de cannabis. O aceite de cannabis de alta calidade aforroume ter que pagar
4800 dólares aos veterinarios para carnizar ... Quero dicir ... facer unha cirurxía na orella do meu gato para
eliminar un tumor. ¡Hurra para os kitties n Cannines! ” LinZy

“A substancia RSO salvou a vida dun can de 40 libras; un aceite extraído de etilo doutro xeito idéntico ao RSO
usado para salvar ao meu can que bebera o anticonxelante do veciño. A veterinaria dixo por teléfono que estaba
acabada, demasiado tarde, e que probablemente non sobreviviría aos 40 minutos en coche para ser eutanasiada,
e aconselláronme que a fixera cómoda.

O meu leal compañeiro espumaba na boca, tiña convulsións frecuentes, estaba moi sobrecalentado e a gorxa tan
inchada que apenas podía respirar, entrando e saíndo da conciencia. - definitivamente morrendo, sen dúbida.

Tentando  aliviar  o  seu  paso  deste  mundo,  quentei  1/2  gramo  de  aceite  nunha  culleradiña  de  manteiga  e
literalmente encheino pola gorxa co dedo, empurrándolle unha abertura na gorxa inchada. Aos dez minutos xa
non  tiña  espuma  na  boca,  a  febre  rompeulle,  respiraba  normalmente,  todas  as  convulsións  e  convulsións
pararan.

Bebeu auga con ansia, despois deitouse a durmir durante 12 horas e espertou en perfecto estado aparentemente,
correndo e xogando aos poucos minutos do espertar. Díxenllo ao meu veterinario e pedinlle que publicase o
evento nun estudo de caso, e ela negouse afirmando que o cannabis é tóxico para os cans. " Alan

"Usámolo no noso chihuahua de 14 anos que ten convulsións. Hai uns meses pensamos que non ía durar moito,
así que pensei por que non probar un pouco de aceite? Dentro dun día, era coma un can completamente novo.
Estaba a comer mellor e estaba con ganas de xogar. ¡Isto realmente funciona para moitas cousas! ” Mindy

“Recibimos un cachorro que fora pisado por un humano moi grande. É unha chihuahua de xoguete, tiña unha
roda de catro por catro polgadas que cubría toda a súa metade inferior. Puxo moi mal e comezou a arrefriarse,
así que decidín que probar as bágoas non lle podía facer demasiado dano.

Cando a dosifiquei por primeira vez, apenas puido mover a cabeza. Non obstante, estou moi feliz de dicirlle que
despois dunha semana de bágoas tres veces ao día, é unha pequena cabezada feliz, sa e yippy. Grazas Rick e JB
por expoñernos á verdade. A miña muller e eu cremos que as bágoas a salvaron.

Non esquezamos que estaba a administrar un chihuahua de xoguete que era menos dun quilo cun gramo de
RSO, 3 veces ao día. Isto supón 3 gramos ao día para un cachorro que pesaba menos dun quilo e que estaba na
porta da morte debido a que foi pisado por un rapaz de máis de 300 libras. Se o cannabis fose realmente tóxico,
o kaimana aínda non estaría connosco, botando man e saltando polo fume das herbas. "

"Deulle aos nosos daquela 13 anos para axudala con artrite nas pernas e nas cadeiras traseiras ... sorpresa, tamén
non só conseguimos un can elástico senón tamén 4 cachorros. De ningún xeito debería ter podido ter un litro, e
todos están sans e están moi ben. ¡Adoro RSO! ” Julie

"O meu can tiña un problema de pel (unha erupción que lle causou a arrincar a pel) e unha recorrente infección
do oído. Non tiña RSO pero deille unha tintura que fixo o meu amigo. A súa pel medrou de novo e a infección
do oído aclarouse. Se a tintura funcionase tan ben, estou pensando que coa RSO podería curalo completamente.
Entón, diría que si, RSO funcionaría tanto sobre o cancro dun can como nos humanos. Bendíche a Rick e a ti
tamén, JB ". Bette

- Grazas, Bette. O teu pensamento é lóxico e correcto. Os animais teñen un metabolismo máis rápido e, polo
tanto, o aceite cúraos moito máis rápido do que os humanos. É un pracer curar os animais co aceite, encántalles
tomalo. JB

«Úsoo nos meus cans. Un pouco menos do que faríamos. Teño un neno de 12 anos que foi atropelado e a quen
lle quitaron a cadeira. Non substituído ... eliminado! 4 semanas en ...
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Non hai cicatriz da cirurxía, anda, aínda coxo pero vólvese moi ben e usei o aceite en vez de medicamentos para
a dor ... Funcionou xenial! (...) Teño un Rotty de 9 anos que ten vermes do corazón, alerxias terribles, moi
pouca enerxía e perde o pelo no rabo. Comezándoo hoxe ... Acabo de rescatar a unha chihuahua de 10 anos que
ten 3 tumores e sei que isto a arranxará !!! "Dolly Durbin

“RSO OIL Dog Biscuits e con pomada tópica nas feridas cancerosas da perna tiña o tamaño 1/2 dun billete de
dólar. Comezaba a chorar levantándose e o seu tremer era malo. Sabía que RSO funcionaría ... Ao día seguinte
levantouse sen choros e tremores e corría polo xardín uns días despois co seu pequeno amigo Nugget, rat terrier.
Iso foi hai 6 meses. Agora é coma un can de 6 anos, non de 12. Esa é unha das tantas historias que presenciei
nos últimos 2 anos.

A miña historia é moito máis longa ... RSO salvoume a vida. Non máis opiáceos. E moi pouca dor a maioría das
veces. Grazas Rick Simpson ... A paz contigo. " Ron Youngblood

P. Queridos amigos, espero que isto vos atope ben. Estou dando RSO ao meu can de 8 anos de idade e 40 libras
polos  tumores  que medran no lado dereito  do seu corpo.  Hoxe é  o seu primeiro  día  de tratamento  e  está
noqueado e durme. Deille a cantidade dun gran de arroz. ¿É demasiado? Por canto tempo e con que frecuencia
recomendarías

¿Doulle aceite? Eu mesmo estou no aceite. Co paso do tempo estoume afacendo ao "alto". Debo operarme o
próximo mes e penso empregar RSO para a miña dor e recuperación. Se podo traballalo, estarei nel o resto da
miña vida. Bendicións ~ Moitas grazas

R. Catherine, posporía a cirurxía se fose posible ata que coma dicir 180 g de aceite por gramo ao día (ou máis)
en tres doses. Dálle ao can a metade diso se pensas que non está cómodo co que obtivo agora. Durmir é parte do
proceso de curación, non se preocupe e é un sinal de que o aceite é sedante, que é o que quere. Canto máis
potente e sedante, mellor. Os mellores desexos, JB

"Enviándolle a actualización de que ao meu can lle diagnosticaron un cancro óseo. O 1 de xuño pasaron sete
meses, os últimos raios X non amosan propagación aos pulmóns. Atoparon unha rotura intacta preto do sitio
tumoral na perna, non saben que facer diso. Normalmente, estes cans que teñen descanso hai que deixalos.
Concluíron que as infusións mensuais da droga chamada Zometa mantéñena intacta polo que a seguirán no
xuízo mentres que recibirá infusións mensuais de Zometa. Pero non se estende ningún cancro e non poden
recoller o tumor que había hai 7 meses. Só penso que che gustaría sabelo. Este cancro agresivo normalmente
leva a vida do can dentro de 4-6 meses despois do diagnóstico. Aquí está, 7 meses, SEN cancro. Unha fractura
intacta pero que aínda camiña coma se nada fose ". Linda

"Despois  de  9  semanas  os  cancros  de  pel  do  meu  can  desapareceron  COMPLETAMENTE  !!  Dose  de
mantemento agora para a proba da vida. O que eu sinto agora non só será máis cómodo para el, senón tamén
unha vida máis longa. BENDICIÓNS RS & JB !! > ;-) ”Trasno

“O meu can tiña 3 semanas de vida. Tumores de células masivas por todo o seu corpo de raza pura de raza
pitada ... Despois de 3 semanas os tumores diminúen na ISO / RSO. Xuro. Pipouse varias veces a un borracho,
pero souben que era para mellor. Aínda está nel. Mesmo cando desaparezan, aínda vou facer del o seu médico.
Quérote, JB e Rick ". Bocaj

"Levo o meu petróleo de 14 anos pit  o aceite  desde hai 4 semanas por cancro.  Ás veces ponse un pouco
"contraria" e bébeda cando lle dou demasiado, pero cando se agota a axitación dorme coma unha cría. Ela
rexeitou tomar medicamentos veterinarios polo que obtivemos un pouco de aceite. Aínda os primeiros días pero
estou gravando o seu progreso. Levou aproximadamente unha semana acostumarse ao aceite e volver apetecer.
Estou celoso, xa que nesta fase só podemos permitirnos o petróleo por ela. ¡Encántanlle as fermosas historias de
todos! ” Janine

"Vin os efectos de primeira man dun can que tomaba RSO ... Durante os primeiros días Ruby (un can de 12
anos) estaba enfermo e tremía un pouco, preocupando os síntomas se tes escéptico sobre o tema, pero podo
asegurar 1 mes de tratamento e o can está a rebotar cheo de vida subindo escaleiras saltando á cama e cadeiras
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cheas de enerxía todo o tempo de novo moi xoguetón. Os ollos adoitaban ser acuosos e agora tiñan unha cuberta
gris completamente normal. Ruby tivo un crecemento bastante grande no interior da perna alí durante anos e
agora despois de comer aceite case caeu !!!

Grazas a Rick Simpson xxx bendiga este aceite, realmente funciona, por que NON hai testemuños que digan
que non o fai? Brett

“Hoxe é o día 3 para un tratamento ao meu can con RSO (Rick Simpson Oil), que é un concentrado de cannabis
para o tratamento medicinal  de moitas enfermidades graves.  Ten 13 anos e hai aproximadamente 7 meses,
conseguiu  algo  que  lle  causou  un  extremo  snottiness,  mucosidade  importante  e  algúns  días  foi  letárgica.
Busqueino en liña, dixen "tose de canil ou canino arrefriado", así que tiven algúns antibióticos aquí e comeceina
nun curso. Non axudou en absoluto, así que a levamos ao veterinario.

Por suposto, querían facer traballos de sangue, raios X e cribado de moco. Aproximadamente 500 en facturas
veterinarias, rexeitei polo que a comezamos cun antibiótico amplo que tampouco o tocou nun mes. Volveuna a
coller e recibiu dous antibióticos máis fortes e pasou un mes relixiosamente. Tampouco o tocou!

Entón, a veterinaria probou un medicamento funxicida ... AÍNDA NON TOCOU A SÚA ENFERMIDADE !! É
difícil determinar o que se xustifica gastar nun can de 13 anos ... Entón deixei de tomar todos os medicamentos
hai aproximadamente un mes para deixar que o seu corpo se recuperase e comeceina en RSO hai só 3 días, un
total de 6 tratamentos e está un can totalmente novo!

Sen mocos, sen tose, ten os munchies e en xeral vimos unha notable mellora. Incrible de verdade. Pola miña
experiencia persoal, podo testemuñar que se trata dun medicamento surrealista incrible. Grazas de corazón! "
Supervivencia

“O meu can é un pastor belga de 13 anos. Hai uns anos apareceu un pequeno bulto ao seu lado. De súpeto
comezou a crecer a un ritmo alarmante hai uns meses. Por desgraza diagnosticáronlle un cancro ... e non só o
único bulto. Despois do exame tiña moitos. Tivo outros problemas tamén ... Principalmente artrite e disfasia de
cadeira. A cirurxía non era unha opción xa que era dubidoso que sobrevivise ao anestésico. Non soportaba velo
como sufría ... apenas podía camiñar e deixara de comer. Decidín intentar darlle aceite de cannabis como último
intento  de  axudalo.  A miña  compañeira  Pat  e  eu  démoslle  unha pequena cantidade  (aproximadamente  do
tamaño dun gran de arroz) nunha galleta. Afectoulle de verdade ... estaba inestable de pé e durmiu durante
horas.

Axustamos a dosificación  nos próximos días  e notamos que o seu apetito  melloraba de inmediato.  Tamén
comezou a moverse moito máis facilmente e a súa actitude era moito máis brillante. A medida que avanzaban
os días, aumentamos lentamente a súa dosificación. Pasaron 3 semanas e case non o recoñezo como o mesmo
can. Está feliz! Dándolle a cola, divertido, comendo e, o mellor de todo, o tumor ten a metade do tamaño que
tiña antes de comezar co aceite !!!! Continuarei co seu tratamento (temos a sorte de poder subministrar o noso
propio petróleo) e mantéñevos informado. Espero ver estes tumores desaparecer por completo !!!!!!!! ” Josie

"Teño un veciño que eliminou con éxito os tumores do seu can nun mes alimentándolle o medicamento. Segue
adiante e si doses moi pequenas xa que Rick afirmou que o seu metabolismo é moi alto, polo que melloran
moito máis rápido que nós ". Covey

"Curei o noso Furón de insulinoma que creou o cancro de páncreas. Sobe, a túa "familia peluda" necesita de ti.
Aquí  está  Flower durante  o seu tratamento,  ten  un  pouco os  ollos  cruzados  e  está  preparada  para  durmir
tranquilo ...! ” Hempy

"Si, curei ao meu gato de cancro en xuño, cando o veterinario dixo que o deixase de lado. Acaba de darlle de
comer o aceite e, dentro de 10 días, o tumor fatal xa non estaba. O veterinario dixo que era un milagre! ”
Charlie

“GOD BLESS JB e Rick Simpson pola súa lealdade ás persoas que máis o necesitan. Estarei facendo o meu
cando poida para axudar ás persoas que coñezo que o precisan desesperadamente. A miña filla fixo un pouco de
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recorte dun tumor no seu can. Catro días de uso dixo que parecía que estaba a piques de caer. Aínda estou á
espera dos resultados finais. DEUS ante un QUIMISTA! ” Greg

Calidade de vida

O aceite de cáñamo podería mellorar a esperanza de vida?

"Se todos tomásemos pequenas doses de aceite de cáñamo de xeito regular, estou firmemente convencido de
que viviríamos máis e seríamos moito máis saudables.  Unha vida máis longa sería moi beneficiosa para a
humanidade, xa que permitiría a quen ten talentos marabillosos realizar moito máis. Con demasiada frecuencia
no mundo actual, unha persoa só se fai boa no que está a facer e atópase con problemas médicos que poñen fin
ás súas carreiras.

A todos nos deu esta experiencia chamada vida para ampliar as nosas habilidades e horizontes para que a nosa
especie  poida  evolucionar  a  un  nivel  superior.  Ademais,  proporcionáronnos  esta  planta  marabillosa  para
preservar e protexer o noso corpo das enfermidades. É imposible para min comprender que a raza humana
podería  ignorar  o  potencial  curativo  desta  planta  por  máis  tempo.  Agora  que  a  verdade  sobre  os  poderes
curativos do cáñamo está dispoñible, seriamos un pouco descuidados nos nosos deberes tanto para nós como
para os nosos seres queridos se non esixísemos este uso sen medicamentos de inmediato.

Se a vostede ou a alguén nesta terra lle gustaría vivir máis tempo nun estado de excelente saúde para acadar o
máximo potencial do que somos capaces, non vexo como alguén podería sentir que ten o dereito de impoñernos
a súa vontade ou tentar para obrigar a calquera a absterse do uso medicinal desta planta. Dado que se supón que
a vida trata de vivir e agora atopaches un xeito de evitar todo o sufrimento innecesario, deséxolle a todos unha
existencia moi longa e sa.

Debes ter oído a tanta xente dicíndoche: "Isto non pode funcionar, nada axudará. O doutor dixo que vou 
sufrir isto o resto da miña vida ... ”

Moitos pacientes acudiron a min con condicións médicas que os seus médicos non tiveron éxito no tratamento e
sentiron que a súa situación era desesperada. Con moita frecuencia, a xente nin sequera ten un diagnóstico sobre
o que realmente lles pasa porque en realidade os médicos non poderían darlles unha resposta. A maioría destes
pacientes  aos que subministrei  aceite  non creron que o cáñamo puidese axudar ás súas condicións ata que
intentaron o tratamento. Estiven en contacto con miles de persoas, que quedaron completamente abraiadas polo
que fixo este medicamento polas súas condicións. Se o aceite de cáñamo non pode curar a súa condición, é moi
probable que descubra que este aceite é de lonxe o mellor control dispoñible.

Aos médicos gústanos dicir que moitas enfermidades e condicións son incurables, pero este medicamento presta
pouca  atención  ás  opinións  dos  médicos  e  adoita  facer  o  que  se  considera  milagre  médico.  Se  tes  algún
problema médico, proba o aceite e hai moitas posibilidades de ver os milagres que pode producir por ti mesmo.

Ten sentido non proporcionar ás persoas medicamentos a base de cáñamo?

Non ten absolutamente sentido prohibir o uso medicinal do cáñamo ao público e, en realidade, ninguén ten
dereito  a  facer  tal  cousa.  A única  razón  pola  que  se  prohibiu  o  cánabo  en  primeiro  lugar  debeuse  a  que
presentaba un perigo real para moitas preocupacións sobre o diñeiro. Limitar o uso medicinal da planta máis
medicinal  da  terra  a  aqueles  que  habitan  este  planeta  só  podería  denominarse  como  un  delito  contra  a
humanidade.  Parece  que  actualmente  os  gobernos  aínda  están  dispostos  a  deixar  aos  seus  ricos  amigos
propietarios das compañías farmacéuticas, pero ao final non poderán reter a verdade sobre este medicamento.

Cando o cáñamo regrese á medicina convencional, destruirá toda a corrupción que estivo en contra do seu uso
medicinal gratuíto. Esta planta estase a recoñecer rapidamente unha vez máis como a mellor planta curativa
existente e os medicamentos producidos a partir dela cambiarán o rostro da medicina para sempre. En breve o
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público rexeitará os produtos químicos e velenos que chamamos actualmente medicamentos e esixirán o uso
desta substancia natural para que poidan curarse con sensatez.

Cres que as persoas que fan cumprir a lei non se dan conta de que tarde ou cedo poden necesitar este 
medicamento por si mesmos?

Moitas  persoas  con  aplicación  da  lei  definitivamente  saben  que  a  medicina  do  cáñamo  funciona  e  todos
deberían darse conta de que non teñen dereito a interferir  no seu uso medicinal. De feito, subministrei este
medicamento a un bo número dos que serven eu mesmo para controlar a nosa sociedade. Axentes da GRC
incluso me enviaron pacientes para o tratamento que morrían de cancro terminal, polo que moitos axentes saben
que esta substancia natural funciona. A policía non é diferente a nós cando se trata de enfermidades, tamén
teñen medo do cancro e doutras enfermidades graves.

Non obstante, á policía parece que lle custa moito esforzarse no feito de que as políticas do noso goberno sobre
a medicina do cáñamo tamén están a matar a eles e ás súas familias. A maioría dos axentes de policía intentan
evitar os seus delitos con respecto ás redadas que realizan contra os que usan a medicina do cánabo dicindo que
só están a facer o seu traballo. Pero esa é a mesma liña que empregaron os campos da morte de Hitler e non
xustificou o seu comportamento entón, nin xustifica o comportamento das forzas policiais na actualidade.

É hora de que a policía espertase coa realidade do que está a facer. ¿Pensan os policías que está mal que o
público  cultive  a planta  máis  medicinal  do planeta  para producir  este  medicamento?  Ou eles  mesmos non
estarían a buscar este aceite se tivesen un ser querido que morrese e necesitase tratamento? Espero que o fagan,
así que quizais sexa hora de que a policía comece a apuntar coas armas aos verdadeiros criminais.

Negar o uso do medicamento do cáñamo ao público é un delito e a policía debe deixar de aplicar as leis que se
puxeron en vigor contra o uso do cáñamo para necesidades medicinais. O cánabo é simplemente unha planta
curativa inofensiva natural. Entón, como podería a policía ou calquera outra persoa pensar que teñen dereito a
privar a alguén con un grave problema médico de que se lle permita o uso gratuíto desta substancia? ”Rick
Simpson, Cánabo: a planta máis medicinal

Por que se chama RSO?

"Rick non comezou a chamalo RSO, outros si. É un bo termo, xa que leva á xente á información de Rick sobre
métodos e materiais. Rick está moi preocupado polas persoas que chaman petróleo que non está feito cos seus
métodos e recomenda as calidades do material de partida Phoenix Tears ou RSO. Sabe o que funcionou na súa
ampla experiencia no tratamento de pacientes e quere asegurarse de que as persoas moi enfermas obteñan o que
sabe e non algo que "poida ser tan bo" co mesmo nome ... "Matthew

"Sen Rick e o seu vídeo non sabería que cura o cancro ... aínda que son usuario e produtor desde hai uns 27
anos non sabía que tiña estas calidades ... agora fágoo grazas a Rick Simpson. .. e sen a súa ousadía e franqueza
viviriamos todos ás escuras ... por esa razón creo que RSO é un bo nome para o petróleo ... pero RSO debe
facerse coas instrucións  de RS ...  non algunha idea de olores do que é mellor  ...  se non se rompe,  non o
solucione ". Pedro

“Jack Herer comezou a chamalo Rick Simpson Oil ou RSO. Rick non quixo chamalo así e tardou un pouco en
convencelo de que en realidade é unha boa idea. O truco é que hai moitos aceites de cánabo / cannabis por aí e
hai moitas formas de producir un aceite ou extracto e moitos pacientes foron enganados para mercar aceites ou
extractos de calidade inferior.

O RSO prodúcese empregando un método específico, a partir de materiais específicos e dun xeito específico,
polo  que  se  debería  chamar  o  que  é  -  RSO.  O  RSO  non  é  BHO  (aceite  de  mel  de  butano),  o  RSO  é
descarboxilado e moi potente e sedante. O mellor RSO é 95-98% THC, 1-2% CBD e extremadamente potente e
sedante. A maioría dos outros tipos de extracción simplemente non producirán un aceite descarboxilado e tan
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potente que requirirá moito traballo adicional. Normalmente procesamos grandes cantidades de cannabis e o
método de Rick é moi eficiente e racional para procesar grandes cantidades de cannabis. Podes procesar unha
libra de cannabis e producir o aceite en menos de dúas horas, usando equipos que son fáciles de atopar na
maioría das partes do mundo. A cuestión é facer o medicamento o máis rápido posible para que o paciente non
teña que esperar. "JB

“Non me importa como se chama !!! Por favor, chámalle como queiras, pero non desfeitas a un home como
Rick que salvou miles de vidas e dedicou toda a súa vida a difundir a voz. Simplemente non está ben !! ” Donna

"Eu chámolle" aceite de cáñamo "todo o tempo, porque iso é o que está, está no dicionario, só unha palabra
máis para Cannabis. É un termo de moda antiga, pero un termo correcto. Todos sabemos de que fala ". Dion

“A maxia está na cabeza globular do tricoma. En ningún outro lugar existe o THC na planta. A planta produce
THC para protexer as súas partes reprodutivas. Canto máis se achega a esas partes, as xemas, máis tricomas.
Polo  tanto,  os  botóns  teñen a  maior  cantidade  de medicamentos  dispoñibles.  É  ciencia,  non especulación.
Grazas de novo Rick por inspirarme para facer o mellor aceite que podo. Fermoso aceite de ámbar claro. " Toni

“¿Canto o millo? Todos non estamos de acordo JB. Máis barato sería bo, pero imos agora ". Rick

- Rick, se o cannabis se cultivase en miles de hectáreas de campos, canto lle gustaría pagar por iso? 20 dólares o
quilo? Ou menos?

Realmente tes que comezar a pensar en toneladas de cannabis en vez de gramos. A demanda de petróleo será
tan grande que non será posible cultivar toda a planta só en "invernadoiros médicos". As cepas máis potentes e
sedantes terán que cultivarse en millóns de hectáreas de terra, en todo o mundo.

Por exemplo, unha vez que as mulleres comprendan realmente o que o aceite pode facer coa pel e as engurras,
esixirán un 20-30% do mellor aceite en todos os seus produtos cosméticos e, de súpeto, haberá demanda de
millóns  de toneladas de aceite.  mellor  aceite  só para cosméticos.  A continuación,  engade algúns centos de
millóns de toneladas de petróleo para hospitais.

Necesitas 5-8 quilos de xemas secas para producir un quilo de aceite. Un quilo de aceite producirá 5 quilos de
produtos cosméticos, é dicir, 100 botes con 50 g de bálsamo / crema / loción / batom / crema facial / xampú. E
cen botes  de cáñamo /  cremas /  locións  /  batons  /  cremas  faciais  /  xampús  non son nada,  podes  regalalo
facilmente nun día, sempre atoparás a alguén que os poida usar.

De novo, comeza a pensar en toneladas e non en gramos. Sei que os prezos actuais son moito máis altos. Non
estou contento con eles e farei todo o que poida para conseguir o prezo do brote seco ao aire libre dun campo a
uns 10-20 dólares o quilo. Porque ese prezo daría emprego e bo traballo a millóns de agricultores en todo o
mundo. E traería un cambio moi positivo na vida de todos nós. JB

“Permítanme resumir a maior parte do que está a suceder ao redor do Rick Simpson Oil. As instrucións indican
ás persoas que A, B, C e D. A xente le e pregunta: se non fago A, seguirán funcionando B, C e D? Se non fago
B,  seguirán  funcionando  A,  C  e  D?  Se  non  fago  C,  funcionarán  A,  B  e  D?  E  se  non  fago  D,  seguirán
funcionando A, B e C? E se fago A, B, C e D, de xeito diferente, aínda producirá o real?

A resposta xeral  é:  non, non o fará.  Se desexa producir  o RSO, siga as instrucións da palabra.  Se desexa
producir  outra cousa,  siga outras instrucións.  Pero non nos responsabilice cando produce un tipo de aceite
diferente e o tratamento falla e acaba coa morte innecesaria dun paciente.

Se fas A, B, C e D, o aceite funcionará do mellor xeito posible. É por iso que as instrucións están aí. Se non o
fas, pode ou non funcionará. É tan sinxelo coma iso, non si?

Que che gustaría conseguir persoalmente se necesitas o medicamento? Algo que demostrou funcionar tan ben
ou outra cousa, só para que quen fabricase o petróleo demostrase ou desmentise a súa hipótese ou "método"? É
a túa vida a que está en xogo. Entón, teña coidado, pense por si mesmo e aprenda dos que percorreron este
camiño antes de ti.

Os mellores desexos. Jindrich Bayer ”
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Agardamos que este libro che axude. 
Agora che toca axudarnos a axudar aos demais.

Crear  este  libro  e  compartir  a  información  é  un  traballo  de  amor.  Por
desgraza, o amor non paga as contas.

Estamos a traballar para traducir este libro a máis de 300 idiomas e escribir
10 libros máis diferentes sobre o tema.

Contamos  co  apoio  de  persoas  coma  ti  para  axudar  cos  custos  das
traducións, investigación, etc.

Axude  agora  volvendo  ao  sitio  web  en  http://www.hempcures.work e
premendo no botón DONAR a través de PayPal  de abaixo e doa o que
consideres que paga a pena a ti e aos teus seres queridos.

Como alternativa, pode usar PayPal para enviar unha doazón directamente
a DONATE@HEMPCURES.WORK ou pode doar vía BitCoin a: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Agradecemos o seu apoio e desexámoslle a vostede e aos seus seres 
queridos unha vida sa e feliz con infusión de cáñamo.
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